
BASIN YANSIMALARI (ULUSAL)

Yayın Tarihi Medya Adı Döküman Başlığı Sayfa StxCm Sayfa Adet Medya Tiraj

1.11.2024 BLOOMBERG BUSINESSWEEK TÜRKİYE İKİNCİ TRUMP DÖNEMİ KÜRESEL EKONOMİYİ KÖKTEN DEĞİŞTİREBİLİR 14 3273,62 6 15000

5.11.2024 DÜNYA BURAK KÜNTAY 10 74,34 1 27000

1.11.2024 TÜRKİYE'DE İŞ DÜNYASI GÜVENLİ  GELECEK NASIL GELECEK? 44 2824,1 8 20000

7.11.2024 HÜRRİYET AVRUPA FULYA SOYBAŞ 4 210,85 1 327125

7.11.2024 CUMHURİYET UZMANLAR TRUMP İLE DÖRT YILI YORUMLADI 1 52,1 2 22965

7.11.2024 HÜRRİYET FULYA SOYBAŞ 18 184,92 1 185655

12.11.2024 DÜNYA BURAK KÜNTAY 11 85,19 1 27000

12.11.2024 YENİ AKİT PROF. DURMAN YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 1 87,06 2 54996

12.11.2024 DİRİLİŞ POSTASI YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNE YENİ REKTÖR 4 17,53 1 18609

14.11.2024 ANALİZ MA SERTİFİKA PROGRAMI DÜZENLİYOR 16 87,67 1 50201

14.11.2024 HÜRRİYET KELEBEK SANAT TUTKUNLARINA ÖZEL EĞİTİM PROGRAMI 2 15,62 1 185655

14.11.2024 NASIL BİR EKONOMİ 400 KIZ ÖĞRENCİ RAYLI SİSTEM EĞİTİMİNİ BAŞARIYLA TAMAMLADI 6 12,91 1 42297

17.11.2024 POSTA BEKİR SAÇAR 2 405,64 1 105003

19.11.2024 DÜNYA BURAK KÜNTAY 8 87,19 1 27000

20.11.2024 SONDETAY İNFO YATIRIM İLE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ARASINDA 'İŞ BİRLİĞİ İYİ 
NİYET PROTOKOLÜ' İMZALANDI 7 89,58 1 3000

22.11.2024 DÜNYA 8 ANA DALDA 200'DEN FAZLA PROJE DEĞERLENDİRİLDİ 4 56,34 1 27000

1.11.2024 TURCOMONEY KİTAP KÖŞESİ 116 1091,21 2 15000

28.11.2024 CUMHURİYET KADIN ÇALIŞMIYORSA GERİ PLANDASINIZ' 5 37,95 1 22965

28.11.2024 HÜRRİYET METRO İSTANBUL 400 MEZUN VERDİ 13 51,81 1 185655
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30.11.2024 CUMHURİYET SUÇ VE CEZA'DA 'EN İYİ' 'ÇALINAN GEZEGENİM' 11 25,11 1 22965

30.11.2024 GAZETE PENCERE ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ, ÖDÜL TÖRENİ İLE 
SONA ERDİ 9 183,04 1 10000

BASIN YANSIMALARI (YEREL-BÖLGESEL)

Yayın Tarihi Medya Adı Döküman Başlığı Sayfa StxCm Sayfa Adet Medya Tiraj

1.10.2024 CATERİNG GUİDE MEHMET BAKİ ASUTAY 32 315,74 2 5000

6.11.2024 DİYALOG BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ 23 22,54 1 6000

9.11.2024 AFYONŞEHİR AFYON'DA SİYASİ KAKOFONİ ORTAMI YARATILMAYA ÇALIŞILIYOR' 5 113,04 1 500

12.11.2024 SAKARYA YENİGÜN DURMAN YEDİTEPE REKTÖRÜ 1 11,71 1 2639

14.11.2024 GAZETE DAMGA ÖNEMLİ BİR ADIM OLACAK 16 37,42 1 6474

14.11.2024 YENİ ÇAĞRI İYİLİK İÇİN SANAT DEMEĞİ VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ "MA SERTİFİKA 
PROGRAMI" DÜZENLEYECEK 8 89,17 1 5418

15.11.2024 YENİ HABER KORUNCUK VAKFI KONFERANSI GERÇEKLEŞTİ 10 152,35 1 900

20.11.2024 HÜRSES İBB DEN ULŞATIMA SİSTEMLERİNDE KADIN İSTİHDAMI 7 113,27 1 5432

21.11.2024 ORDU OLAY DEĞERLENDİRDİLER 1 446,63 2 1100

27.11.2024 BBN HABER DEKANLAR KTUN'DE BULUŞTU 6 196,5 1 602

27.11.2024 ANADOLU'DA BUGÜN KTÜN'DE 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ 9 190,92 1 1500

27.11.2024 KONYA HAKİMİYET 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI' KTUN EV 
SAHİPLİĞİNDE GERÇEKLEŞTİRİLDİ 2 51,44 1 2000

27.11.2024 YENİ MERAM MÜHENDİSLİK DEKANLARI KTÜN'DE BULUŞTU 1 127,33 2 567

27.11.2024 KONYA BAKIŞ KTÜN'DE 42'NCİ MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI 2 147,75 1 1000

27.11.2024 KONYA POSTASI KTÜN'DE DEV TOPLANTI 4 29,68 1 581

27.11.2024 KONYA PUSULA MÜHENDİSLİK DEKANLARI KTÜN'DE TOPLANDI 1 149,58 2 1472

27.11.2024 KONYA YENİGÜN ÜLKEMİZİN TEKNİK SEVİYESİNİ DAHA İLERİ TAŞIYACAĞIZ 4 112,04 1 1087
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28.11.2024 SAKARYA YENİ HABER REKTÖR ALDAN REKTÖR DUMANA ZİYARET 8 22,01 1 1064

29.11.2024 SON-AN RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARINA SERTİFİKA 1 90,1 2 4650

30.11.2024 İSTİKLAL 400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA 
DAHİL OLDU 10 150,86 1 11321
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PORTAL YANSIMALARI

Yayın Tarihi Medya Adı Döküman Başlığı Link

1.11.2024 CINEDERGI.COM 14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NİN PROGRAMI 
AÇIKLANDI

https://www.cinedergi.com/2024/11/01/14-uluslararasi-suc-ve-ceza-film-
festivalinin-programi-aciklandi/

2.11.2024 MUREKKEPHABER.COM 14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ HAKKINDA HER ŞEY https://www.murekkephaber.com/14-uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-
hakkinda-her-sey/18596/

2.11.2024 EDEBIYATHABER.NET 14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NİN PROGRAMI 
AÇIKLANDI

https://www.edebiyathaber.net/14-uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivalinin-
programi-aciklandi/

4.11.2024 ULUSAL24.COM 14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NİN PROGRAMI 
AÇIKLANDI – HABERLER

https://ulusal24.com/14-uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivalinin-programi-
aciklandi-haberler/

4.11.2024 BEYAZPERDE.COM 14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NİN PROGRAMI 
AÇIKLANDI http://www.beyazperde.com/haberler/filmler/haberler-1000112112/

5.11.2024 HABERKIBRIS.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://haberkibris.com/bagimlilikla-mucadele-semineri-duzenlenecek-1026-
2024-11-05.html

5.11.2024 VOICEKIBRISHABER.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://voicekibrishaber.com/bagimlilikla-mucadele-semineri-
duzenlenecek/452230/

5.11.2024 DUNYA.COM PROF. DR. BURAK KÜNTAY https://www.dunya.com/kose-yazisi/bu-secim-sistemi-adil-mi/752207

5.11.2024 KIBRISOBJEKTIF.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://kibrisobjektif.com/bagimlilikla-mucadele-semineri-duzenlenecek/

4.11.2024 SONHABERKIBRIS.COM 14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NİN PROGRAMI 
AÇIKLANDI – HABERLER

https://sonhaberkibris.com/14-uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivalinin-
programi-aciklandi-haberler/

5.11.2024 KIBRISMANSET.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://www.kibrismanset.com/bagimlilikla-mucadele-semineri-duzenlenecek

5.11.2024 HALKINSESIKIBRIS.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK http://www.halkinsesikibris.com/haber/oku-h230374.html

5.11.2024 KIBRISPOSTASI.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://www.kibrispostasi.com/c91-EGITIM/n539300-bagimlilikla-mucadele-
semineri-duzenlenecek

5.11.2024 YENIBAKISGAZETESI.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://yenibakisgazetesi.com/bagimlilikla-mucadele-semineri-duzenlenecek/

5.11.2024 KIBRISTURK.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://www.kibristurk.com/bagimlilikla-mucadele-semineri-duzenlenecek

5.11.2024 HABERALKIBRISLI.NET “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://haberalkibrisli.net/bagimlilikla-mucadele-semineri-duzenlenecek/

5.11.2024 GUNCELKIBRIS.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” https://www.guncelkibris.com/bagimlilikla-mucadele-semineri/

5.11.2024 KIBRISGERCEK.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://www.kibrisgercek.com/bagimlilikla-mucadele-semineri-duzenlenecek

5.11.2024 KIBRISGENCTV.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://www.kibrisgenctv.com/bagimlilikla-mucadele-semineri-duzenlenecek

5.11.2024 FLASKIBRIS.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://www.flaskibris.com/egitim/bagimlilikla-mucadele-semineri-
duzenlenecek-h17278.html
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5.11.2024 NOKTAKIBRIS.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://noktakibris.com/kibris/bagimlilikla-mucadele-semineri-duzenlenecek/

5.11.2024 KIBRISNETHABER.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://www.kibrisnethaber.com/bagimlilikla-mucadele-semineri-
duzenlenecek

5.11.2024 KANALT.COM “BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK https://www.kanalt.com/bagimlilikla-mucadele-semineri-duzenlenecek

5.11.2024 AHABER.COM.TR ABD’DE BAŞKAN NASIL SEÇİLİYOR? 270 DELEGE ŞARTI… https://www.ahaber.com.tr/video/dunya-videolari/abdde-baskan-nasil-
seciliyor-270-delege-sarti

6.11.2024 BIRGUN.NET KARIN DOYURMAK ARTIK LÜKS: GIDA ENFLASYONU ÇOK 
ZORLAYACAK

https://www.birgun.net/haber/karin-doyurmak-artik-luks-gida-enflasyonu-cok-
zorlayacak-573566

6.11.2024 TEKGIDA.ORG.TR KARIN DOYURMAK ARTIK LÜKS: GIDA ENFLASYONU ÇOK 
ZORLAYACAK

https://www.tekgida.org.tr/karin-doyurmak-artik-luks-gida-enflasyonu-cok-
zorlayacak-72145/

6.11.2024 HALKINHABERCISI.COM KARIN DOYURMAK ARTIK LÜKS! https://www.halkinhabercisi.com/karin-doyurmak-artik-luks

6.11.2024 AHABER.COM.TR TRUMP NASIL KAZANDI? A HABER'DE ANLATTI: ABD TARİHİNDE 
ÖRNEĞİ YOKTUR

https://www.ahaber.com.tr/video/gundem-videolari/trump-nasil-kazandi-a-
haberde-anlatti-abd-tarihinde-ornegi-yoktur

7.11.2024 RAYHABER.COM DONALD TRUMP’IN SEÇİM ZAFERİ VE GELECEK ÜZERİNE ANALİZ https://rayhaber.com/2024/11/donald-trumpin-secim-zaferi-ve-gelecek-
uzerine-analiz/

6.11.2024 MAKSATBILGI.COM AHMET KASIM HAN KİMDİR? https://maksatbilgi.com/ahmet-kasim-han/

7.11.2024 CNNTURK.COM ABD NEDEN YENİDEN TRUMP DEDİ? TRUMP DOSYASINA 3 FARKLI 
DEĞERLENDİRME

https://www.cnnturk.com/dunya/galeri/abd-neden-yeniden-trump-dedi-trump-
dosyasina-3-farkli-degerlendirme-2180078

7.11.2024 HURRIYET.COM.TR FULYA SOYBAŞ https://www.hurriyet.com.tr/yazarlar/fulya-soybas/abdde-ikinci-trump-donemi-
nasil-kazandi-42583736

7.11.2024 AHABER.COM.TR DEMOKRATLAR KONTROLÜ KAYBETTİ! TRUMP'IN ZAFERİNİN ŞİFRESİ 
NE? ABD SEÇİMİNİN PERDE ARKASI A HABER'DE

https://www.ahaber.com.tr/gundem/2024/11/06/demokratlar-kontrolu-
kaybetti-trumpin-zaferinin-sifresi-ne-abd-seciminin-perde-arkasi-a-haberde

7.11.2024 AHABER.COM.TR TRUMP'IN ZAFER ŞİFRESİ NE? https://www.ahaber.com.tr/gundem/2024/11/06/trumpin-zafer-sifresi-ne

7.11.2024 CUMHURIYET.COM.TR UZMANLAR TRUMP’IN ‘BARIŞ’ SÖZLERİNİ YORUMLADI https://www.cumhuriyet.com.tr/dunya/uzmanlar-trumpin-baris-sozlerini-
yorumladi-2265989

7.11.2024 HALKTV.COM.TR UZMANLAR TRUMP’IN BARIŞ SÖZLERİNİ YORUMLADI https://halktv.com.tr/dunya/uzmanlar-trumpin-baris-sozlerini-yorumladi-
886201h

8.11.2024 TURKIYEDEISDUNYASI.COM GÜVENLİ GELECEK NASIL GELECEK? https://turkiyedeisdunyasi.com/guvenli-gelecek-nasil-gelecek-19389/

8.11.2024 10HABER.NET SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ İÇİN 10HABER’DEN REHBER: KAYBOLAN 
ADALETİ ARAYAN FİLMLER!

https://10haber.net/kultur-sanat/suc-ve-ceza-film-festivali-icin-10haberden-
rehber-kaybolan-adaleti-arayan-filmler-551515/

9.11.2024 HABERTURK.COM ENİNE BOYUNA - 8 KASIM 2024 (NARİN CİNAYETİNİ AİLE NEVZAT'A MI 
YIKIYOR? )

https://tv.haberturk.com/tv/programlar/video/enine-boyuna-8-kasim-2024-
narin-cinayetini-aile-nevzata-mi-yikiyor-/861637

11.11.2024 INANISGAZETESI.COM PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 
OLDU

https://www.inanisgazetesi.com/haber/22332146/prof-dr-mehmet-durman-
yeditepe-universitesi-rektoru-oldu

11.11.2024 HABERTON.COM PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 
OLDU

https://haberton.com/prof-dr-mehmet-durman-yeditepe-universitesi-rektoru-
oldu/

11.11.2024 ENSONDAKIKA.COM.TR YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET 
DURMAN OLDU

https://www.ensondakika.com.tr/yeditepe-universitesinin-yeni-rektoru-prof-dr-
mehmet-durman-oldu/363016/

11.11.2024 EUROVIZYON.CO.UK YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET 
DURMAN OLDU

https://www.eurovizyon.co.uk/yeditepe-universitesinin-yeni-rektoru-prof-dr-
mehmet-durman-oldu
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11.11.2024 MEMLEKETTENHABER.COM YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET 
DURMAN OLDU

https://www.memlekettenhaber.com/yeditepe-universitesinin-yeni-rektoru-
prof-dr-mehmet-durman-oldu

11.11.2024 TURKIYEAJANSI.COM PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 
OLDU

https://www.turkiyeajansi.com/yasam/prof-dr-mehmet-durman-yeditepe-
universitesi-rektoru-oldu-439501h

11.11.2024 SEKTOREL.COM.TR PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 
OLDU

https://www.sektorel.com.tr/haber/prof-dr-mehmet-durman-yeditepe-
universitesi-rektoru-oldu-73410

11.11.2024 SONDAKIKA.COM YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ'NDE REKTÖR DEĞİŞİMİ https://www.sondakika.com/guncel/haber-yeditepe-universitesi-nde-rektor-
degisimi-18033364/

11.11.2024 POLISHABERLERI.NET PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 
OLDU

https://polishaberleri.net/gundem/prof-dr-mehmet-durman-yeditepe-
universitesi-rektoru-oldu/

11.11.2024 OGUNHABER.COM YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET 
DURMAN OLDU

https://www.ogunhaber.com/ekonomi/yeditepe-universitesinin-yeni-rektoru-
prof-dr-mehmet-durman-oldu-2850245h.html

11.11.2024 HABER1.COM YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET 
DURMAN OLDU

https://www.haber1.com/ekonomi/yeditepe-universitesinin-yeni-rektoru-prof-
dr-mehmet-durman-oldu/

11.11.2024 BATMANDABUGUN.COM YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET 
DURMAN OLDU

https://www.batmandabugun.com/yeditepe-universitesinin-yeni-rektoru-prof-
dr-mehmet-durman-oldu

11.11.2024 SONSOZ.COM.TR YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU https://sonsoz.com.tr/haber/22326923/yeditepe-universitesi-rektoru-oldu

11.11.2024 NEDERSIN.NET PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 
OLDU

https://nedersin.net/prof-dr-mehmet-durman-yeditepe-universitesi-rektoru-
oldu/

11.11.2024 OGRETMENLERSITESI.COM YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET 
DURMAN OLDU

https://www.ogretmenlersitesi.com/yeditepe-universitesinin-yeni-rektoru-prof-
dr-mehmet-durman-oldu

11.11.2024 TURKISH.SHAFAQNA.COM PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 
OLDU http://turkish.shafaqna.com/TR/AL/7738177

11.11.2024 ISKENDERUN.ORG PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 
OLDU

https://www.iskenderun.org/prof-dr-mehmet-durman-yeditepe-universitesi-
rektoru-oldu

11.11.2024 HABERLER.COM YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ'NDE REKTÖR DEĞİŞİKLİĞİ: PROF. DR. 
MEHMET DURMAN GÖREVE BAŞLADI

https://www.haberler.com/ekonomi/yeditepe-universitesi-nde-rektor-
degisikligi-prof-dr-mehmet-durman-goreve-basladi-18034060-haberi/

11.11.2024 SONDAKIKA.COM YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNE YENİ REKTÖR ATANDI https://www.sondakika.com/ekonomi/haber-yeditepe-universitesine-yeni-
rektor-atandi-18034120/

11.11.2024 SAKARYAYENIHABER.COM YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET 
DURMAN OLDU

https://www.sakaryayenihaber.com/haber/22332106/yeditepe-universitesinin-
yeni-rektoru-prof-dr-mehmet-durman-oldu

11.11.2024 12PUNTO.COM.TR ERDOĞAN’IN SINIR ÖTESİ OPERASYON SİNYALİNİ UZMAN İSİM 
DEĞERLENDİRDİ: ‘OCAK AYINDA OPERASYON DÜZENLENİR’

https://12punto.com.tr/dunya/erdoganin-sinir-otesi-operasyon-sinyalini-
uzman-isim-degerlendirdi-ocak-ayinda-operasyon-duzenlenir-59691

12.11.2024 BIZIMSAKARYA.COM.TR İYİLİK İÇİN SANAT DERNEĞİ VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ "MA SERTİFİKA 
PROGRAMI" DÜZENLEYECEK

https://www.bizimsakarya.com.tr/iyilik-icin-sanat-dernegi-ve-beykoz-
universitesi-ma-sertifika-programi-duzenleyecek

12.11.2024 SONDAKIKA.COM ULUSLARARASI SERTİFİKA PROGRAMI BAŞLADI https://www.sondakika.com/guncel/haber-uluslararasi-sertifika-programi-
basladi-18037732/

11.11.2024 DIYADINNET.COM YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET 
DURMAN OLDU

https://www.diyadinnet.com/yeditepe-universitesinin-yeni-rektoru-prof-dr-
mehmet-durman-oldu-h336529/

12.11.2024 SAKARYAYENIGUN.COM.TR İYİLİK İÇİN SANAT DERNEĞİ VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ "MA SERTİFİKA 
PROGRAMI" DÜZENLEYECEK

https://sakaryayenigun.com.tr/haber/22338486/iyilik-icin-sanat-dernegi-ve-
beykoz-universitesi-ma-sertifika-programi-duzenleyecek

12.11.2024 SAKARYAYENIGUN.COM.TR KARASU’DA İLGİNÇ OLAY! https://sakaryayenigun.com.tr/haber/22337430/karasuda-ilginc-olay

12.11.2024 HABERLER.COM BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ'NDEN SANAT ALANINDA YENİ SERTİFİKA 
PROGRAMI

https://www.haberler.com/guncel/beykoz-universitesi-nden-sanat-alaninda-
yeni-sertifika-programi-18037639-haberi/
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12.11.2024 HERKESDUYSUN.COM İYİLİK İÇİN SANAT DERNEĞİ VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ "MA SERTİFİKA 
PROGRAMI" DÜZENLEYECEK

https://www.herkesduysun.com/kultur-sanat/iyilik-icin-sanat-dernegi-ve-
beykoz-universitesi-ma-sertifika-programi-duzenleyecek-528564
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27.11.2024 KONYAAKTUEL.COM.TR 400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL'UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA 
DAHİL OLDU

https://www.konyaaktuel.com.tr/400-kiz-ogrenci-metro-istanbulun-insan-
kaynagi-havuzuna-dahil-oldu/486743/

27.11.2024 IYIGUNLER.NET 400 KIZ ÖĞRENCİ METRO İSTANBUL IK HAVUZUNA DAHİL OLDU https://www.iyigunler.net/haber/400_kiz_ogrenci_metro_istanbul_ik_havuzun
a_dahil_oldu-356093.html

27.11.2024 OGRETMENLERSITESI.COM İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" 
PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ YAPILDI

https://www.ogretmenlersitesi.com/istanbulda-rayli-sistemlerde-gelecegin-
kadin-calisanlari-programi-sertifika-toreni-yapildi

27.11.2024 INDYTURK.COM İMAMOĞLU: EŞİTLİĞİ SAĞLADIĞIMIZ ZAMAN CUMHURİYET'İ DAHA 
GÜÇLÜ HALE GETİREBİLİRİZ

https://www.indyturk.com/node/749560/haber/i%CC%87mamo%C4%9Flu-
e%C5%9Fitli%C4%9Fi-
sa%C4%9Flad%C4%B1%C4%9F%C4%B1m%C4%B1z-zaman-cumhuriyeti-
daha-g%C3%BC%C3%A7l%C3%BC-hale-getirebiliriz

27.11.2024 HIBYA.COM 400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA 
DAHİL OLDU

https://hibya.com/400-kiz-ogrenci-metro-istanbulun-insan-kaynagi-havuzuna-
dahil-oldu-452317

27.11.2024 MUHALIF.COM.TR İSTANBUL’DA ”RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI” 
PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ YAPILDI

https://www.muhalif.com.tr/haber/istanbulda-Rayli-Sistemlerde-Gelecegin-
Kadin-calisanlari-programi-sertifika-toreni-yapildi-274030

27.11.2024 CNNTURK.COM İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" 
PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ YAPILDI

https://www.cnnturk.com/yerel-haberler/istanbul/istanbulda-rayli-sistemlerde-
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27.11.2024 SIBERBULUCU.COM 400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA 
DAHİL OLDU

https://www.siberbulucu.com/400-kiz-ogrenci-metro-istanbulun-insan-
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27.11.2024 24SAATGAZETESI.COM İMAMOĞLU: BU DÜNYADA HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA, YOĞUN BİR 
MÜCADELE VERMEK ZORUNDAYIZ

https://www.24saatgazetesi.com/imamoglu-bu-dunyada-herkesi-esitlemek-
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https://www.urfadabugun.com/haber/108679/400-kiz-ogrenci-metro-
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PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ YAPILDI
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27.11.2024 BURSANINSESI.COM 400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA 
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27.11.2024 TURK-INTERNET.COM ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN 
EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR
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toreni/103188/
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DAHİL OLDU
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28.11.2024 YENISOLUK.COM İMAMOĞLU: İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ 
YÜZLERCE VAR

https://yenisoluk.com/imamoglu-ibb-de-12-alanda-hic-kadin-calisan-yoktu-
simdi-yuzlerce-var

28.11.2024 EMLAKKULISI.COM.TR İSTANBUL'A 9 YENİ METRO VE TRAMVAY HATTI GELİYOR! İŞTE O 
PROJELER!

https://emlakkulisi.com.tr/istanbula-9-yeni-metro-ve-tramvay-hatti-geliyor-iste-
o-projeler/812646

27.11.2024 BILECIK11.COM İSTANBUL’DA “RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI” 
PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ YAPILDI

https://bilecik11.com/istanbulda-rayli-sistemlerde-gelecegin-kadin-calisanlari-
programi-sertifika-toreni-yapildi/

28.11.2024 HURRIYET.COM.TR METRO İSTANBUL 400 MEZUN VERDİ https://www.hurriyet.com.tr/gundem/metro-istanbul-400-mezun-verdi-
42607848

28.11.2024 YASAMGAZETESI.COM.TR METRO İSTANBUL MEZUNU 400 KIZ SERTİFİKASINI ALDI https://www.yasamgazetesi.com.tr/400-metro-istanbul-mezunu-kiz-
sertifikasini-aldi

28.11.2024 HALKINHABERCISI.COM İMAMOĞLU: EŞİTLİK DEMEK, DEMOKRASİ DEMEK, CUMHURİYET 
DEMEK!

https://www.halkinhabercisi.com/imamoglu-esitlik-demek-demokrasi-demek-
cumhuriyet-demek

28.11.2024 YASAMGAZETESI.COM.TR 400 METRO İSTANBUL MEZUNU KIZ SERTİFİKASINI ALDI https://www.yasamgazetesi.com.tr/400-metro-istanbul-mezunu-kiz-
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sertifikasini-aldi

28.11.2024 RAYHABER.COM KADINLAR RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİ ŞEKİLLENDİRİYOR https://rayhaber.com/2024/11/kadinlar-rayli-sistemlerde-gelecegi-
sekillendiriyor/

28.11.2024 GUVENGAZETESI.COM.TR METRO İSTANBUL 400 MEZUN VERDİ https://www.guvengazetesi.com.tr/metro-istanbul-400-mezun-verdi/19865/

28.11.2024 HABERDESINIZ.COM GELECEĞİN KADIN MÜHENDİSLERİ SERTİFİKALARINI ALDI https://www.haberdesiniz.com/egitim/gelecegin-kadin-muhendisleri-
sertifikalarini-aldi-h12452.html

29.11.2024 HABERTURK.COM ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ, ÖDÜL TÖRENİYLE 
SONA ERDİ

https://www.haberturk.com/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-
toreniyle-sona-erdi-3742306

29.11.2024 GAZETEDUVAR.COM.TR ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ, ÖDÜL TÖRENİ İLE 
SONA ERDİ

https://www.gazeteduvar.com.tr/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-
toreni-ile-sona-erdi-haber-1738763

29.11.2024 CINEDERGI.COM ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ ÖDÜL TÖRENİ İLE 
SONA ERDİ!

https://www.cinedergi.com/2024/11/29/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-
odul-toreni-ile-sona-erdi/

29.11.2024 BEYAZPERDE.COM ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ ÖDÜL TÖRENİ İLE 
SONA ERDİ http://www.beyazperde.com/haberler/filmler/haberler-1000116603/

29.11.2024 10HABER.NET SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ GÜNLÜĞÜ: ALTIN TERAZİ ÖDÜLÜ 
‘ÇALINAN GEZEGENİM’İN

https://10haber.net/kultur-sanat/suc-ve-ceza-film-festivali-gunlugu-altin-terazi-
odulu-calinan-gezegenimin-564808/

29.11.2024 ALTYAZI.NET 14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NDE ÖDÜLLER 
SAHİPLERİNİ BULDU

https://altyazi.net/haberler/14-uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivalinde-
oduller-sahiplerini-buldu/

29.11.2024 T24.COM.TR ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ ÖDÜL TÖRENİ İLE 
SONA ERDİ

https://www.t24.com.tr/haber/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-
toreni-ile-sona-erdi,1199766

29.11.2024 ULUSAL24.COM ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ ÖDÜL TÖRENİ İLE 
SONA ERDİ – HABERLER

https://ulusal24.com/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-
sona-erdi-haberler/

30.11.2024 SANLIBAYRAKGAZETESI.COM TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU https://sanlibayrakgazetesi.com/haber/22516867/toplumsal-fayda-odulleri-
sahiplerini-buldu

30.11.2024 SONHABERKIBRIS.COM ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ ÖDÜL TÖRENİ İLE 
SONA ERDİ – HABERLER

https://sonhaberkibris.com/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-
ile-sona-erdi-haberler/

30.11.2024 IYIGUNLER.NET TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU https://www.iyigunler.net/haber/toplumsal_fayda_odulleri_sahiplerini_buldu-
356109.html
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http://web.interpress.com/app/document/viewer/6c155594-d8f7-4ca2-a5ba-18bb6d0024bc?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.haberdesiniz.com/egitim/gelecegin-kadin-muhendisleri-sertifikalarini-aldi-h12452.html
http://www.haberdesiniz.com/egitim/gelecegin-kadin-muhendisleri-sertifikalarini-aldi-h12452.html
http://web.interpress.com/app/document/viewer/448d6f24-67c4-45d6-aa24-fe22dda7761d?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/448d6f24-67c4-45d6-aa24-fe22dda7761d?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.haberturk.com/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreniyle-sona-erdi-3742306
http://www.haberturk.com/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreniyle-sona-erdi-3742306
http://web.interpress.com/app/document/viewer/44669821-bc59-4c92-8454-39fcec59d713?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/44669821-bc59-4c92-8454-39fcec59d713?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.gazeteduvar.com.tr/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-erdi-haber-1738763
http://www.gazeteduvar.com.tr/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-erdi-haber-1738763
http://web.interpress.com/app/document/viewer/413e1145-678b-429a-b0d3-92b9b633b62d?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/413e1145-678b-429a-b0d3-92b9b633b62d?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.cinedergi.com/2024/11/29/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-erdi/
http://www.cinedergi.com/2024/11/29/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-erdi/
http://web.interpress.com/app/document/viewer/24f115ff-00b6-48c5-aacd-eac3a33f3abb?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/24f115ff-00b6-48c5-aacd-eac3a33f3abb?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.beyazperde.com/haberler/filmler/haberler-1000116603/
http://web.interpress.com/app/document/viewer/e56859f8-238d-4dd9-8b98-41e6f03ced6b?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/e56859f8-238d-4dd9-8b98-41e6f03ced6b?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://10haber.net/kultur-sanat/suc-ve-ceza-film-festivali-gunlugu-altin-terazi-odulu-calinan-gezegenimin-564808/
http://10haber.net/kultur-sanat/suc-ve-ceza-film-festivali-gunlugu-altin-terazi-odulu-calinan-gezegenimin-564808/
http://web.interpress.com/app/document/viewer/38f91a32-1421-4c3d-965c-9cab80c4a2ba?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/38f91a32-1421-4c3d-965c-9cab80c4a2ba?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://altyazi.net/haberler/14-uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivalinde-oduller-sahiplerini-buldu/
http://altyazi.net/haberler/14-uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivalinde-oduller-sahiplerini-buldu/
http://web.interpress.com/app/document/viewer/7a9e9303-9053-44be-b954-cda429fb6d79?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/7a9e9303-9053-44be-b954-cda429fb6d79?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.t24.com.tr/haber/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-erdi,1199766
http://www.t24.com.tr/haber/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-erdi,1199766
http://web.interpress.com/app/document/viewer/f82aa76c-a6c1-42eb-be1a-94659ff9d31b?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/f82aa76c-a6c1-42eb-be1a-94659ff9d31b?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://ulusal24.com/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-erdi-haberler/
http://ulusal24.com/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-erdi-haberler/
http://web.interpress.com/app/document/viewer/870442cc-74d5-45ac-931f-7d5883b50e6b?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://sanlibayrakgazetesi.com/haber/22516867/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-buldu
http://sanlibayrakgazetesi.com/haber/22516867/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-buldu
http://web.interpress.com/app/document/viewer/74413f26-3090-4e71-80e9-8e0a97044326?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/74413f26-3090-4e71-80e9-8e0a97044326?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://sonhaberkibris.com/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-erdi-haberler/
http://sonhaberkibris.com/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-erdi-haberler/
http://web.interpress.com/app/document/viewer/f8fcb138-fc4b-4bc2-b915-36e9a1b239c6?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.iyigunler.net/haber/toplumsal_fayda_odulleri_sahiplerini_buldu-356109.html
http://www.iyigunler.net/haber/toplumsal_fayda_odulleri_sahiplerini_buldu-356109.html


30.11.2024 SIVILSAYFALAR.ORG TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU https://www.sivilsayfalar.org/2024/11/30/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-
buldu/

30.11.2024 SAKARYA54.NET TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU https://www.sakarya54.net/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-buldu/

30.11.2024 KOBIPOSTASI.NET TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU https://www.kobipostasi.net/2024/11/30/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-
buldu/

30.11.2024 GUNCELKADIN.COM.TR TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU https://www.guncelkadin.com.tr/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-buldu/

30.11.2024 DIZIDOKTORU.COM SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ SONA ERDİ https://www.dizidoktoru.com/kultur-sanat/suc-ve-ceza-film-festivali-sona-erdi-
h45149.html

http://web.interpress.com/app/document/viewer/14566ce5-5491-4715-aec9-d2a1076b069e?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.sivilsayfalar.org/2024/11/30/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-buldu/
http://www.sivilsayfalar.org/2024/11/30/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-buldu/
http://web.interpress.com/app/document/viewer/d290a241-bdca-4869-80a0-07b8762b786a?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.sakarya54.net/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-buldu/
http://web.interpress.com/app/document/viewer/995b0744-6269-4ef3-8cf7-505b7bd309fa?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.kobipostasi.net/2024/11/30/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-buldu/
http://www.kobipostasi.net/2024/11/30/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-buldu/
http://web.interpress.com/app/document/viewer/bf425a84-e568-4768-ba5e-a4bb10553e2d?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.guncelkadin.com.tr/toplumsal-fayda-odulleri-sahiplerini-buldu/
http://web.interpress.com/app/document/viewer/7eba57fd-7fc6-4794-a6d1-b1297682cee3?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://www.dizidoktoru.com/kultur-sanat/suc-ve-ceza-film-festivali-sona-erdi-h45149.html
http://www.dizidoktoru.com/kultur-sanat/suc-ve-ceza-film-festivali-sona-erdi-h45149.html


TELEVİZYON YANSIMALARI

Yayın Tarihi Medya Adı Döküman Başlığı Program Adı

3.11.2024 CNN TÜRK KONUK: BEYKOZ ÜNİ. BURAK KÜNTAY 5N 1K

4.11.2024 CNBC-E KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY PARA EKRANI

4.11.2024 KANAL D TARİHİ SEÇİME SON 48 SAAT 5N 1K

4.11.2024 KANAL D KONUK: BURAK KÜNTAY 5N 1K

5.11.2024 NTV AMERİKA'DA SEÇİM YARIŞI PASAPORT

5.11.2024 NTV KONUK: PROF. DR. BARIŞ DOSTER, OKAN MÜDERRİSOĞLU, PROF. DR. 
AHMET KASIM HAN SİYASİ İŞLER

6.11.2024 NTV KONUK: BERK DİNÇTÜRK AHMET KASIM HAN ABD'NİN SEÇİMİ

6.11.2024 NTV KONUK: AHMET KASIM HAN BERK DİNÇTÜRK ABD'NİN SEÇİMİ

6.11.2024 NTV KONUKLAR: DOÇ. DR. MURAT ASLAN, BERK DİNÇTÜRK ABD'NİN SEÇİMİ

5.11.2024 A HABER

KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY, HİLMİ TAŞDEMİR, MAHMUT ÖVÜR, 
DR. ERAY GÜÇLÜER, METE SOHTAOĞLU, DOÇ. DR. KILIÇ BUĞRA 
KANAT, PROF. DR. MUHARREM EKŞİ, PROF. DR. ÖZDEN ZEYNEĞ 
OKTAV, DR. TOLGA SAKMAN

ABD SEÇİMLERİ ÖZEL

6.11.2024 A HABER KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY ABD SEÇİMLERİ ÖZEL

5.11.2024 A PARA

KONUK: DOÇ. DR. KILIÇ BUĞRA KANAT, PROF. DR. BURAK KÜNTAY, 
HİLMİ DAŞDEMİR, DR. ERAY GÜÇLÜER, MAHMUT ÖVÜR, PROF. DR. 
MUHARREM EKŞİ, DR. TOLGA SAKMAN, PROF. DR. ÖZDEN ZEYNEP 
OKTAV, DOÇ. DR. M. HÜSEYİN MERCAN

ABD SEÇİMLERİ ÖZEL

6.11.2024 A HABER KONUK: OKAN MÜDERRİSOĞLU AJANS

6.11.2024 A HABER KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY, ZAFER ŞAHİN, GAFFAR YAKINCA, 
DOÇ. DR. ALİ FUAT GÖKÇE, DOÇ. DR. KILIÇ BUĞRA KANAT SEBEP SONUÇ

http://web.interpress.com/app/document/viewer/40f51b50-cde7-45ae-bb07-7e0d8166f684?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/37bbf6b6-cdbb-4d60-a9f6-cb9bd3cd48e3?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/3c1e7b1a-32f4-44ad-a9a7-b32201fae958?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/d172a638-059c-4fe9-8c6d-f328fa3cd4f7?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/a80503ff-42b2-4e18-81fb-c7984ccc817c?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/05e7feef-a996-4cc7-9b2f-f7bfa488dc8c?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/05e7feef-a996-4cc7-9b2f-f7bfa488dc8c?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/f8e3dc3b-af3e-46eb-a024-1a49ec8209f8?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/7237542c-4e06-46b5-a3a1-4b744da74a73?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/0150036a-d443-40d5-a250-8d02c070edc2?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/a62e259c-dcbf-45ce-8428-d9c6d8198a00?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/a62e259c-dcbf-45ce-8428-d9c6d8198a00?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/a62e259c-dcbf-45ce-8428-d9c6d8198a00?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/a62e259c-dcbf-45ce-8428-d9c6d8198a00?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/2ee8c76a-0723-424a-9d28-aec3c5ee9982?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/3248a14b-a67c-46ee-bcf9-64482805aa18?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/3248a14b-a67c-46ee-bcf9-64482805aa18?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/3248a14b-a67c-46ee-bcf9-64482805aa18?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/3248a14b-a67c-46ee-bcf9-64482805aa18?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/e62dc0d6-691c-48f0-819f-dfd9835ea2bd?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/87f2d906-3566-4c5a-991f-396faa623510?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/87f2d906-3566-4c5a-991f-396faa623510?cid=LRf%2FPsAonXE%3D


7.11.2024 A HABER KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY, ZAFER ŞAHİN, GAFFAR YAKINCA, 
DOÇ. DR. ALİ FUAT GÖKÇE, DOÇ. DR. KILIÇ BUĞRA KANAT SEBEP SONUÇ

7.11.2024 BLOOMBERG HT KONUK: PROF. DR. AHMET KASIM HAN FOKUS

8.11.2024 EKOTÜRK KONUK: DOÇ. DR. CANER ÖZDURAK ÖZEL YAYIN

8.11.2024 STAR TV TRUMP'IN ZAFERİ İLE TÜRKİYE'Yİ NELER BEKLİYOR? STAR HABER

8.11.2024 BLOOMBERG HT KONUK: BEYKOZ ÜNİ. PROF.DR. BURAK KÜNTAY 60 DAKİKA

8.11.2024 HABERTURK
KONUK: MUSTAFA BÖĞÜRCÜ, PROF.DR. EBRU ŞALCIOĞLU, DOÇ.DR. 
AHMET AYAR, EMRULLAH ERDİNÇ, AV. ÇAĞLA GÜL BULUT, PROF.DR. 
NEVZAT ALKAN, ZÜLFİKAR ALİ AYDIN

ENİNE BOYUNA

11.11.2024 NTV AB ENDİŞELİ PASAPORT

12.11.2024 NTV KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU SİYASİ İŞLER

12.11.2024 BLOOMBERG HT KONUK: DOÇ. DR. CANER ÖZDURAK 60 DAKİKA

13.11.2024 NTV KONUK: BURAK KÜNTAY HABER MERKEZİ

13.11.2024 NTV KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU SİYASİ İŞLER

12.11.2024 CNN TÜRK KONUK: ZAFER ŞAHİN, DR. MASUM TÜRKER, YUNUS PAKSOY, İSMET 
ÖZÇELİK, MELİK YİĞİTEL, PROF.DR. BURAK KÜNTAY NE OLUYOR

13.11.2024 NTV KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU SİYASİ İŞLER

13.11.2024 NTV ÖSYM BAŞKANI: YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI SINAVI 21-22 
HAZİRAN'DA HABER MERKEZİ

13.11.2024 CNN TÜRK KONUK: MASUM TÜRKER İSMET ÖZÇELİK YUNUS PAKSOY MELİK 
YİĞİTEL BURAK KÜNTAY ZAFER ŞAHİN NE OLUYOR

16.11.2024 NTV DÜNYA TRUMP'LA 4 YILLIK BİR SÜRECE HAZIRLANIYOR PASAPORT

19.11.2024 NTV KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, MUSTAFA KARTOĞLU SİYASİ İŞLER

http://web.interpress.com/app/document/viewer/4e823baf-fc91-4710-b024-9f7563a665e7?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/4e823baf-fc91-4710-b024-9f7563a665e7?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/05f3a89c-040d-42a2-a771-6de34c0f9410?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/30ad749d-a5dc-48ba-8ade-2dfd9a802163?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/34733adc-fd0f-4b42-b9e2-148c5c4a82bd?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/bbc7d97f-01ba-4ac9-9a0f-132800da5a96?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/8782817c-7522-4bcd-8f99-cf042097219f?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/8782817c-7522-4bcd-8f99-cf042097219f?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/8782817c-7522-4bcd-8f99-cf042097219f?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/f81946a6-7489-4824-8420-af1c8cf9fa1c?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/7017f272-dbcf-4296-b347-3da4dcace141?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/5d483aa8-da3c-43aa-9f86-17ff9d37fa8f?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/145d449a-3cfe-454e-a5b5-985071b00d34?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/c805934e-6501-4ec9-8ebc-301ede074c68?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/5835fcdc-f71e-42a0-b7f9-494336099672?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/5835fcdc-f71e-42a0-b7f9-494336099672?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/389681b6-4a81-44a5-8393-4e3e11058fff?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/75469663-66f7-4d18-a2d7-e696b1ffd823?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/75469663-66f7-4d18-a2d7-e696b1ffd823?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/05411143-1ceb-44cf-af4a-bda92409dcb0?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/05411143-1ceb-44cf-af4a-bda92409dcb0?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/cd894f19-b869-4c00-9b66-84f6cee6d6b5?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/4b08f1dc-2a3f-4401-9876-17e9edcb8f30?cid=LRf%2FPsAonXE%3D


20.11.2024 NTV KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, MUSTAFA KARTOĞLU SİYASİ İŞLER

20.11.2024 NTV TEĞMENLERİN KILIÇLI YEMİNİ SİYASİ İŞLER

22.11.2024 A HABER KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY AJANS BUGÜN

22.11.2024 BLOOMBERG HT KONUK: BEYKOZ ÜNİ. DOÇ.DR. CANER ÖZDURAK KAPANIŞA DOĞRU

22.11.2024 CNBC-E KONUK: BEYKOZ ÜNİ.DOÇ.DR. CANER ÖZDURAK E-CAFE

23.11.2024 SZC KONUK: PROF.DR. EVREN BOLGÜN HABERLER

23.11.2024 A HABER KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY, ABDULKADİR SELVİ, EKREM 
KIZILTAŞ, DOÇ. DR. ALİ FUAT GÖKÇE SATIR ARASI

24.11.2024 A HABER KONUK: ABDULKADİR SELVİ, EKREM KIZILTAŞ, PROF. DR. BURAK 
KÜNTAY SATIR ARASI

26.11.2024 NTV KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU SİYASİ İŞLER

27.11.2024 TV 100 KONUK: EBRU ŞALCIOĞLU BARIŞ ERDOĞAN HAYATA DAİR

http://web.interpress.com/app/document/viewer/86b562a0-a895-442d-b666-8cd52017d702?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/7291f118-a01d-4b05-92df-9ddb31a59473?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/34224209-8f44-4e31-b620-fadd9d35b1d3?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/669bf4a4-4cb3-4c05-80d2-6afd4c27abd2?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/385e55cf-aab3-4c69-9961-338338997327?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/b9a6b90e-b8d4-4ff5-80c7-3a2661b41a1b?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/4df311e4-f689-48a8-a741-33269fca21ed?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/4df311e4-f689-48a8-a741-33269fca21ed?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/545ec37c-e8c9-410b-9561-01cccba30df1?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/545ec37c-e8c9-410b-9561-01cccba30df1?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/fa3291aa-e989-4f22-b37e-f50a9ed975c9?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
http://web.interpress.com/app/document/viewer/21c5265a-1549-49c9-aa7d-26d019f872b8?cid=LRf%2FPsAonXE%3D


CUMHURİYET Yayın Tarihi : 30.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 11
İSTANBUL Medya Tiraj : 22965
SİYASİ StxCm : 25,11

1/1



GAZETE PENCERE Yayın Tarihi : 30.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 9
İSTANBUL Medya Tiraj : 10000
SİYASİ StxCm : 183,04

1/1



İSTİKLAL Yayın Tarihi : 30.11.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 10
İSTANBUL Medya Tiraj : 11321
SİYASİ StxCm : 150,86

1/1



SON-AN Yayın Tarihi : 29.11.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 1
İSTANBUL Medya Tiraj : 4650
SİYASİ StxCm : 90,1

1/2



SON-AN Yayın Tarihi : 29.11.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 7
İSTANBUL Medya Tiraj : 4650
SİYASİ StxCm : 90,1

2/2



CUMHURİYET Yayın Tarihi : 28.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 5
İSTANBUL Medya Tiraj : 22965
SİYASİ StxCm : 37,95

1/1



HÜRRİYET Yayın Tarihi : 28.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 13
İSTANBUL Medya Tiraj : 185655
SİYASİ StxCm : 51,81

1/1



SAKARYA YENİ
HABER

Yayın Tarihi : 28.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
SAKARYA Medya Tiraj : 1064
SİYASİ StxCm : 22,01

1/1



ANADOLU'DA BUGÜN Yayın Tarihi : 27.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 9
KONYA Medya Tiraj : 1500
SİYASİ StxCm : 190,92

1/1



BBN HABER Yayın Tarihi : 27.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
KONYA Medya Tiraj : 602
SİYASİ StxCm : 196,5

1/1



KONYA BAKIŞ Yayın Tarihi : 27.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
KONYA Medya Tiraj : 1000
SİYASİ StxCm : 147,75

1/1



KONYA HAKİMİYET Yayın Tarihi : 27.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
KONYA Medya Tiraj : 2000
SİYASİ StxCm : 51,44

1/1



KONYA POSTASI Yayın Tarihi : 27.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
KONYA Medya Tiraj : 581
SİYASİ StxCm : 29,68

1/1



KONYA PUSULA Yayın Tarihi : 27.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
KONYA Medya Tiraj : 1472
SİYASİ StxCm : 149,58

1/2



KONYA PUSULA Yayın Tarihi : 27.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 8
KONYA Medya Tiraj : 1472
SİYASİ StxCm : 149,58

2/2



KONYA YENİGÜN Yayın Tarihi : 27.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 4
KONYA Medya Tiraj : 1087
SİYASİ StxCm : 112,04

1/1



YENİ MERAM Yayın Tarihi : 27.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
KONYA Medya Tiraj : 567
SİYASİ StxCm : 127,33

1/2



YENİ MERAM Yayın Tarihi : 27.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 7
KONYA Medya Tiraj : 567
SİYASİ StxCm : 127,33

2/2



DÜNYA Yayın Tarihi : 22.11.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 4
İSTANBUL Medya Tiraj : 27000
EKONOMİ StxCm : 56,34

1/1



ORDU OLAY Yayın Tarihi : 21.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
ORDU Medya Tiraj : 1100
SİYASİ StxCm : 446,63

1/2



ORDU OLAY Yayın Tarihi : 21.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
ORDU Medya Tiraj : 1100
SİYASİ StxCm : 446,63

2/2



HÜRSES Yayın Tarihi : 20.11.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 7
İSTANBUL Medya Tiraj : 5432
SİYASİ StxCm : 113,27

1/1



SONDETAY Yayın Tarihi : 20.11.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 7
İSTANBUL Medya Tiraj : 3000
SİYASİ StxCm : 89,58

1/1



DÜNYA Yayın Tarihi : 19.11.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 8
İSTANBUL Medya Tiraj : 27000
EKONOMİ StxCm : 87,19

1/1



POSTA Yayın Tarihi : 17.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 2
İSTANBUL Medya Tiraj : 105003
SİYASİ StxCm : 405,64

1/1



YENİ HABER Yayın Tarihi : 15.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 10
KOCAELİ Medya Tiraj : 900
SİYASİ StxCm : 152,35

1/1



ANALİZ Yayın Tarihi : 14.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 16
İSTANBUL Medya Tiraj : 50201
SİYASİ StxCm : 87,67

1/1



GAZETE DAMGA Yayın Tarihi : 14.11.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 16
İSTANBUL Medya Tiraj : 6474
SİYASİ StxCm : 37,42

1/1



HÜRRİYET KELEBEK Yayın Tarihi : 14.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZE... Sayfa : 2
İSTANBUL Medya Tiraj : 185655
MAGAZİN StxCm : 15,62

1/1



NASIL BİR EKONOMİ Yayın Tarihi : 14.11.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 6
İSTANBUL Medya Tiraj : 42297
EKONOMİ StxCm : 12,91

1/1



YENİ ÇAĞRI Yayın Tarihi : 14.11.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 8
İSTANBUL Medya Tiraj : 5418
SİYASİ StxCm : 89,17

1/1



DİRİLİŞ POSTASI Yayın Tarihi : 12.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 4
İSTANBUL Medya Tiraj : 18609
SİYASİ StxCm : 17,53

1/1



DÜNYA Yayın Tarihi : 12.11.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 11
İSTANBUL Medya Tiraj : 27000
EKONOMİ StxCm : 85,19

1/1



SAKARYA YENİGÜN Yayın Tarihi : 12.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
SAKARYA Medya Tiraj : 2639
SİYASİ StxCm : 11,71

1/1



YENİ AKİT Yayın Tarihi : 12.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 1
İSTANBUL Medya Tiraj : 54996
SİYASİ StxCm : 87,06

1/2



YENİ AKİT Yayın Tarihi : 12.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 10
İSTANBUL Medya Tiraj : 54996
SİYASİ StxCm : 87,06

2/2



AFYONŞEHİR Yayın Tarihi : 9.11.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
AFYONKARAHİSAR Medya Tiraj : 500
SİYASİ StxCm : 113,04

1/1



CUMHURİYET Yayın Tarihi : 7.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 1
İSTANBUL Medya Tiraj : 22965
SİYASİ StxCm : 52,1

1/2



CUMHURİYET Yayın Tarihi : 7.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 7
İSTANBUL Medya Tiraj : 22965
SİYASİ StxCm : 52,1

2/2



HÜRRİYET Yayın Tarihi : 7.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 18
İSTANBUL Medya Tiraj : 185655
SİYASİ StxCm : 184,92

1/1



HÜRRİYET AVRUPA Yayın Tarihi : 7.11.2024

DÜZENSİZ YURTDIŞI ... Sayfa : 4
İSTANBUL Medya Tiraj : 327125
SİYASİ StxCm : 210,85

1/1



BİRGÜN Yayın Tarihi : 6.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 1
İSTANBUL Medya Tiraj : 5340
SİYASİ StxCm : 185,39

1/2



BİRGÜN Yayın Tarihi : 6.11.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 4
İSTANBUL Medya Tiraj : 5340
SİYASİ StxCm : 185,39

2/2



DİYALOG Yayın Tarihi : 6.11.2024

GÜNLÜK K.K.T.C. GA... Sayfa : 23
LEFKOŞA Medya Tiraj : 6000
SİYASİ StxCm : 22,54

1/1



DÜNYA Yayın Tarihi : 5.11.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 10
İSTANBUL Medya Tiraj : 27000
EKONOMİ StxCm : 74,34

1/1



BLOOMBERG
BUSINESSWEEK
TÜRKİYE

Yayın Tarihi : 1.11.2024

HAFTALIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 14
İSTANBUL Medya Tiraj : 15000
EKONOMİ StxCm : 3273,62

1/6



BLOOMBERG
BUSINESSWEEK
TÜRKİYE

Yayın Tarihi : 1.11.2024

HAFTALIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 15
İSTANBUL Medya Tiraj : 15000
EKONOMİ StxCm : 3273,62

2/6



BLOOMBERG
BUSINESSWEEK
TÜRKİYE

Yayın Tarihi : 1.11.2024

HAFTALIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 16
İSTANBUL Medya Tiraj : 15000
EKONOMİ StxCm : 3273,62

3/6



BLOOMBERG
BUSINESSWEEK
TÜRKİYE

Yayın Tarihi : 1.11.2024

HAFTALIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 17
İSTANBUL Medya Tiraj : 15000
EKONOMİ StxCm : 3273,62

4/6



BLOOMBERG
BUSINESSWEEK
TÜRKİYE

Yayın Tarihi : 1.11.2024

HAFTALIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 18
İSTANBUL Medya Tiraj : 15000
EKONOMİ StxCm : 3273,62

5/6



BLOOMBERG
BUSINESSWEEK
TÜRKİYE

Yayın Tarihi : 1.11.2024

HAFTALIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 19
İSTANBUL Medya Tiraj : 15000
EKONOMİ StxCm : 3273,62

6/6



TURCOMONEY Yayın Tarihi : 1.11.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 116
İSTANBUL Medya Tiraj : 15000
EKONOMİ StxCm : 1091,21

1/2



TURCOMONEY Yayın Tarihi : 1.11.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 117
İSTANBUL Medya Tiraj : 15000
EKONOMİ StxCm : 1091,21

2/2



TÜRKİYE'DE İŞ
DÜNYASI

Yayın Tarihi : 1.11.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 44
İSTANBUL Medya Tiraj : 20000
EKONOMİ StxCm : 2824,1

1/8



TÜRKİYE'DE İŞ
DÜNYASI

Yayın Tarihi : 1.11.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 45
İSTANBUL Medya Tiraj : 20000
EKONOMİ StxCm : 2824,1

2/8



TÜRKİYE'DE İŞ
DÜNYASI

Yayın Tarihi : 1.11.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 46
İSTANBUL Medya Tiraj : 20000
EKONOMİ StxCm : 2824,1

3/8



TÜRKİYE'DE İŞ
DÜNYASI

Yayın Tarihi : 1.11.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 47
İSTANBUL Medya Tiraj : 20000
EKONOMİ StxCm : 2824,1

4/8



TÜRKİYE'DE İŞ
DÜNYASI

Yayın Tarihi : 1.11.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 48
İSTANBUL Medya Tiraj : 20000
EKONOMİ StxCm : 2824,1

5/8



TÜRKİYE'DE İŞ
DÜNYASI

Yayın Tarihi : 1.11.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 50
İSTANBUL Medya Tiraj : 20000
EKONOMİ StxCm : 2824,1

6/8



TÜRKİYE'DE İŞ
DÜNYASI

Yayın Tarihi : 1.11.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 52
İSTANBUL Medya Tiraj : 20000
EKONOMİ StxCm : 2824,1

7/8



TÜRKİYE'DE İŞ
DÜNYASI

Yayın Tarihi : 1.11.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 54
İSTANBUL Medya Tiraj : 20000
EKONOMİ StxCm : 2824,1

8/8



CATERİNG GUİDE Yayın Tarihi : 1.10.2024

2 AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 32
ANKARA Medya Tiraj : 5000
GIDA StxCm : 315,74

1/2



CATERİNG GUİDE Yayın Tarihi : 1.10.2024

2 AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 33
ANKARA Medya Tiraj : 5000
GIDA StxCm : 315,74

2/2



KONUK: EBRU ŞALCIOĞLU BARIŞ ERDOĞAN

TV 100
Yayın Tarihi : 27.11.2024 08:14:51
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/21c5265a-1549-49c9-aa7d-

26d019f872b8?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : HAYATA DAİR



KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU

NTV
Yayın Tarihi : 26.11.2024 08:59:11
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/fa3291aa-e989-4f22-b37e-

f50a9ed975c9?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: ABDULKADİR SELVİ, EKREM KIZILTAŞ, PROF. DR. BURAK KÜNTAY

A HABER
Yayın Tarihi : 24.11.2024 02:19:09
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/545ec37c-e8c9-410b-9561-

01cccba30df1?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SATIR ARASI



KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY, ABDULKADİR SELVİ, EKREM KIZILTAŞ, DOÇ. DR. ALİ FUAT GÖKÇE

A HABER
Yayın Tarihi : 23.11.2024 08:59:28
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/4df311e4-f689-48a8-a741-

33269fca21ed?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SATIR ARASI



KONUK: PROF.DR. EVREN BOLGÜN

SZC
Yayın Tarihi : 23.11.2024 05:13:47
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/b9a6b90e-b8d4-4ff5-80c7-

3a2661b41a1b?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : HABERLER



KONUK: BEYKOZ ÜNİ. DOÇ.DR. CANER ÖZDURAK

BLOOMBERG HT
Yayın Tarihi : 22.11.2024 05:16:00
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/669bf4a4-4cb3-4c05-80d2-

6afd4c27abd2?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : KAPANIŞA DOĞRU



KONUK: BEYKOZ ÜNİ.DOÇ.DR. CANER ÖZDURAK

CNBC-E
Yayın Tarihi : 22.11.2024 12:10:01
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/385e55cf-aab3-4c69-9961-

338338997327?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : E-CAFE



KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY

A HABER
Yayın Tarihi : 22.11.2024 10:06:41
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/34224209-8f44-4e31-b620-

fadd9d35b1d3?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : AJANS BUGÜN



KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, MUSTAFA KARTOĞLU

NTV
Yayın Tarihi : 20.11.2024 04:32:52
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/86b562a0-a895-442d-b666-

8cd52017d702?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



TEĞMENLERİN KILIÇLI YEMİNİ

NTV
Yayın Tarihi : 20.11.2024 03:30:04
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/7291f118-a01d-4b05-92df-

9ddb31a59473?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, MUSTAFA KARTOĞLU

NTV
Yayın Tarihi : 19.11.2024 08:59:27
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/4b08f1dc-2a3f-4401-9876-

17e9edcb8f30?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



DÜNYA TRUMP'LA 4 YILLIK BİR SÜRECE HAZIRLANIYOR

NTV
Yayın Tarihi : 16.11.2024 04:09:50
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/cd894f19-b869-4c00-9b66-

84f6cee6d6b5?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : PASAPORT



ÖSYM BAŞKANI: YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI SINAVI 21-22 HAZİRAN'DA

NTV
Yayın Tarihi : 13.11.2024 11:25:17
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/75469663-66f7-4d18-a2d7-

e696b1ffd823?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : HABER MERKEZİ



KONUK: BURAK KÜNTAY

NTV
Yayın Tarihi : 13.11.2024 11:11:38
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/145d449a-3cfe-454e-a5b5-

985071b00d34?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : HABER MERKEZİ



KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU

NTV
Yayın Tarihi : 13.11.2024 04:23:19
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/389681b6-4a81-44a5-8393-

4e3e11058fff?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER
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KONUK: MASUM TÜRKER İSMET ÖZÇELİK YUNUS PAKSOY MELİK YİĞİTEL BURAK KÜNTAY ZAFER
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Yayın Tarihi : 13.11.2024 02:12:30
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/05411143-1ceb-44cf-af4a-

bda92409dcb0?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : NE OLUYOR



KONUK: BARIŞ DOSTER, AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU

NTV
Yayın Tarihi : 12.11.2024 08:59:48
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/7017f272-dbcf-4296-b347-

3da4dcace141?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER
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NTV
Yayın Tarihi : 05.11.2024 03:12:05
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/a80503ff-42b2-4e18-81fb-

c7984ccc817c?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : PASAPORT



KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY

CNBC-E
Yayın Tarihi : 04.11.2024 02:33:10
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/37bbf6b6-cdbb-4d60-a9f6-

cb9bd3cd48e3?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : PARA EKRANI



KONUK: BURAK KÜNTAY

KANAL D
Yayın Tarihi : 04.11.2024 03:45:51
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/d172a638-059c-4fe9-8c6d-

f328fa3cd4f7?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : 5N 1K



TARİHİ SEÇİME SON 48 SAAT
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TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU
Toplumsal Fayda Ödülleri sahiplerini buldu

Dünya Gazetesi’nin özel sektör, kamu ve yerel yönetimlerin gerçekleştirdiği sosyal sorumluluk projelerini ve girişimlerini ödüllendirdiği Toplumsal Fayda

Ödülleri töreni Hilton İstanbul Maslak’ta gerçekleşti.

Toplumsal Fayda Ödülleri sahiplerini buldu Dünya Gazetesi tarafından bu yıl ikincisi düzenlenen Toplumsal Fayda Ödülleri, ülke çapında toplumsal fayda

bilincinin yaygınlaşmasına katkı sağlamak amacıyla 2023 yılında hayata geçirildi. Toplumsal Fayda Ödülleri 2024’te 7 ana kategori altındaki 40 alt kategoride

200’den fazla başvuru alındı. Seçkin jüri üyelerinin özgünlük, gerçek bir ihtiyaca çözüm üretmesi, sürdürülebilirlik ve veri ile desteklenen sosyal etki

kriterlerine göre değerlendirdiği projeler 28 Ekim Perşembe akşamı düzenlenen törende ödüllendirildi. Ödül Törenine iş dünyası temsilcileri, kamu

yöneticileri, akademisyenler, sektörel derneklerin yöneticileri, sivil toplum kuruluşları, sosyal girişimciler ve medya mensupları katıldı.  Türkiye’nin farklı

coğrafyalarında faaliyet gösteren yerel kurumların projeleri ile katılabildiği, toplumsal faydayı tüm ülke genelinde yaymayı hedefleyen Toplumsal Fayda

Ödülleri’ne bu yıl Gaziantep, Konya, İzmir, Kütahya ve Tekirdağ’ın yanında küresel bazda ise Azerbaycan’dan da başvuru alındı.Kurumsal Gönüllülük

kategorisinde afet durumlarında madencileri arama kurtarma çalışmalarında gönüllü olarak konumlanmaları için emsal teşkil eden “ODAŞ People” Projesiyle

ödül kazanan ODAŞ’ın ödülünü almak için kurumsal iletişim ekibiyle birlikte tüm gönüllü madencileri temsilen Maden Mühendisi - Ekip Lideri Hüsamettin

Çam, Maden İşçisi Mustafa Kınacı’da sahneye çıktı.Hilton İstanbul Maslak Hotel’de yoğun bir katılım ile gerçekleşen ödül töreninde DÜNYA Gazetesi

CEO’su Burcu Kösem açılış konuşmasında duygularını; “1950’li yıllardan bu yana önemi gittikçe artan sosyal sorumluluk kavramı günümüzde bireylerin ve

kurumların üstüne düşünmesi ve aksiyon alması gereken bir kavram. Toplumdan aldığını yine topluma vermek, firmaların hedef kitlelerine ve çalışanlarına

karşı sorumluluklarını sosyal olarak da yerine getirmesi gibi bir anlayışın üzerine inşa olan bu çağdaş kavram, sosyal fayda sağlamanın yanında itibar

yönetiminde de oldukça etkili. Her geçen gün sosyal sorumluluk kapsamında daha fazla alanın sahiplenmesiyle birlikte sosyal etkisi yüksek, toplumsal fayda

ekseninde şekillendirilmiş projeler daha çok karşımıza çıkmaya başladı. Biz de Dünya Gazetesinin kurucusu değerli Nezih Demirkent’in hepimizin kalbine

işlediği memleket ve insan sevgisi ile işini yapma misyonu doğrultusunda sosyal fayda yaratan projeleri daha görünür kılmaya odaklandık. Sevgili Arzu

Çekirge Paksoy’un fikrini geliştirdiği Toplumsal Fayda Ödülleri’ni birlikte hayata geçirmekten mutluluk duyuyoruz. Ödüle başvuran tüm projeler ödülü sonuna

kadar hak ediyor. Her biri iyi niyetle tasarlanmış, ustaca hayata geçirilmiş, büyük emek verilmiş iyilik projeleri. Başvuran projelere baktığımızda kadın, çocuk,

çevre, eğitim, sağlık gibi çok önemli başlıklarda çok yaratıcı projeler gördük. Jürimiz büyük bir özen ve hassasiyet ile inceledi, proje çıktılarını titizlikle

değerlendirdi. Sonuç itibariyle iyilerin arasından en iyileri seçmeye çalıştık, incelediğimiz her proje ile heyecanlandık, mutlu olduk ve geleceğe dair güvenimizi

tazeledik. Dünya Gazetesi kendisine ulaşan bütün projeleri izleyecek, destekleyecek ve kamuoyu ile paylaşarak etkisini çoğaltacak” şeklinde ifade

etti.Toplumsal Fayda Ödülleri’nin kazananlarını titizlikle değerlendirerek belirleyen bağımsız jüri üyeleri: SEDEFED Yönetim Kurulu Başkanı Emine Erdem,

Sosyal Sorumluluk Danışmanı - Köşe Yazarı Arzu Çekirge Paksoy, Dünya Gazetesi CEO'su Burcu Kösem, İletişim Yönetim Danışmanı - TOBB Türkiye

Medya ve İletişim Meclis Başkan Yardımcısı Fügen Toksü, KAGİDER Başkan Yardımcısı Güzin İlker, UNICEF Türkiye Milli Komitesi Genel Müdürü İnci

Haseki, Türkiye Halkla İlişkiler Derneği Yönetim Kurulu Başkanı İpek Özgüden Özen, Türkiye Spastik Çocuklar Vakfı – Cerebral Palsy Türkiye Genel

Direktörü Nigar Evgin, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, Bahçeşehir Üniversitesi Öğretim Üyesi CIFAL Istanbul - UNITAR Direktörü Prof.

Dr. Çisil Sohodol, TÜRKONFED Yönetim Kurulu Başkanı Süleyman Sönmez, Dünya Gazetesi Yazarı – Fütürist - İş Stratejisti Ufuk Tarhan ve Kurumsal

Sürdürülebilirlik Danışmanı Yeşim Beyla’idi.FU Yapı’nın ana sponsorluğunda gerçekleşen organizasyona Hilton İstanbul Maslak Hotel, Sanko Holding,

Trendyol, Turkcell, Dalgakıran, Değişim Grup, Hepsiburada, Kontek Enerji, Kurukahveci Mehmet Efendi, Lignify ve Türk Telekom, Bulls GSYO, Bulls Yatırım

ve Lydia Holding destek sağladı. Gecenin sunuculuğunu Başak Şengül üstlendi.2024 Toplumsal Fayda Ödülleri’ni Kazanan ProjelerBüyük ÖdülGelecek

Turizmde – Anadolu EfesTopluma Değer Katan Projeler – DKPDKP – Afet YönetimiSinemasal Akademi Borusan Defne Kampüsü - Borusan HoldingDKP -

Çevre        Ormanın Gözleri - Anadolu Sigorta          DKP – ÇocukTemiz Hava Elçileri - Daikin TürkiyeDKP - Eğitim      Bilim Kuşağı Atölyeleri - Türkiye İş

Bankası A.Ş.  DKP - Engelli      Telefon Kütüphanesi - Türk Telekom        DKP - Fırsat Eşitliği          Otizmli Bireyler Lojistikte - NHL Sağlık Lojistiği Hizmetleri

(Net Healthcare Logistics)        DKP - Finansal OkuryazarlıkÇiftçiler için Finansal Okuryazarlık Projesi - Socotab Yaprak Tütün A.Ş.    DKP - Genç        Hatay

Sörf Merkezi - LC WaikikiDKP - Geri Dönüşüm ve Atık Yönetimi  Enerjimiz Küçük Dostlarımız İçin - Trakya Elektrik Dağıtım A.Ş.    DKP - Girişimcilik

Girişimci Kadınlara Teknoloji Gücü Programı - HepsiburadaDKP - İklim KriziDeniz Çayırları - Türkiye İş Bankası A.Ş.  DKP – Kadın“Bilim Kadınları İçin”

Programı - L’Oréal TürkiyeDKP - Kamu KuruluşlarıVakıfBank Spor Kulübü Voleybol Okulları - VakıfBank      DKP - Kültür Sanatİlk Tiyatrom, İlk Konserim -

Zorlu PSMDKP - Sağlık      Disleksi Farkındalık Projesi - Türk Telekom            DKP - Sivil Toplum KuruluşlarıÖğrenen Lider Öğretmen Programı - Öğretmen

Akademisi VakfıDKP - Spor/Bireysel sporcular, takım sporlarıİstanbul’un Spor Okullar - İstanbul Spor Etkinlikleri ve İşletmeciliği Ticaret Anonim Şirketi

 DKP - Tarım        Tarımın Kadın Yıldızları   - SuperFresh      DKP - Üniversiteler        İzmirde İyilik Var - Yaşar ÜniversitesiDKP - Yerel Değerler ve

TurizmAizanoi Antik Kent Sponsorluğu  - Gürok Grup      DKP - Diğer        Patili Dostlara Destek Projesi - Hepsiburada        KG - Kurumsal Gönüllülük

                          KG - Kurumsal GönüllülükODAŞ People - ODAŞ      KG - Yaratıcı Gönüllülük ÇalışmalarıVestel'le Kendin Yap Atölyeleri - Vestel Beyaz Eşya

        SG - Toplumsal Fayda Yaratan Sosyal Girişimler                                                                          SG - Sosyal İnovasyon  Topluma Güvenle: Temiz Midye

Dolma - CarrefourSA      SG - Sosyal Girişimci Kurum İş Birliği      Yarının Köyleri - Trendyol & UNDP          KTF - Kreatif Toplumsal Fayda

KTF - Toplumsal Fayda Üreten PR AjanslarıOrgan Bağışı Haftası Toplumsal Farkındalık Kampanyası - Communication Partner                          YÇ-

Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar                                YÇ - Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Kurumlar          El Emeği - KotonYÇ -

Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerel YönetimlerTeknogaraj - Gaziantep Büyükşehir Belediyesi    YÇ - Toplumsal Fayda Yaratan Yerel

Çalışmalar/Yerel STK’lar    Tavşanlı Höyük'te Kadın Eli - Tavşanlı Ticaret Ve Sanayi Odası    YÇ - Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerelde

İstihdamKadınların Birleştirici Gücü - Polat MakinaSÇ-Toplumsal Fayda Yaratan Sürdürülebilirlik Çalışmaları                                        SÇ - Sürdürülebilir İş

Birlikleri (STK, yerel, ulusal, uluslararası işbirlikleri)            İyi İşler  -Boyner HoldingSÇ - BM Sürdürülebilir Kalkınma Amaçlarını Destekleyen

ProjelerLeyleklere Yeni Yuva - Aydem Enerji        UP-Toplumsal Fayda Yaratan Uluslararası Projeler                                      UP - Azerbaycan Projeleri

Azerbaycan Şehit ve Gazi Ailelerini Güçlendirme Projesi - Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER)              ÖÖ-Özel

Ödüller                                          Buğday Tanesi Protez Ortez Yapım ve Uygulama Merkezi - Gaziantep Büyükşehir Belediyesi Engelli Yaşlı ve Sağlık

Hizmetleri Daire Başkanlığı / Şehnaz Çehreli ShefikÖÖ - Jüri Özel Ödülü      Karataş Sürdürülebilir Balıkçılığa Destek Projesi - Enerjisa EnerjiDetaylı Bilgi

için:
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SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ SONA ERDİ
Suç ve Ceza Film Festivali sona erdi

 

21 Kasım’da düzenlenen açılış töreninin ardından 22 Kasım’da izleyiciyle buluşmaya başlayan Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali izleyicilerine 14. kez

veda etti. Prof. Dr. Adem Sözüer’in başkanlığında, Prof. Dr. Bengi Semerci’nin direktörlüğünde düzenlenen festivalin Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda

gerçekleşen Pınar Altuğ ve Hakan Bilgin’in sunduğu kapanış töreninde Altın Terazi Yarışmalarının ödülleri açıklandı.

 

Amerikalı editör, eleştirmen ve yazar Deborah Young’ın başkanlığını yaptığı senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı

Assel Aushakimova; yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun ve yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri, 7500 Euro

değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü’ne “Sürgündeki İranlı yönetmen Farahnaz Sharifi'nin son derece özel bu filmi,

İran'daki kadınların baskıcı bir rejime karşı süregelen mücadelesini belgesel anlatımının büyük duygusal gücünü kullanarak bizlere sunuyor,” diyerek

Ferahnaz Şerifi’nin yönettiği Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet filmini layık gördü. Yönetmen Şerifi gönderdiği mesajda “Bu harika haber için çok

teşekkür ederim. Böyle bir ödülü almak ne büyük zevk. Jüriye teşekkürlerimi sunmak istiyorum. Bu ödülün sadece benim çalışmalarımı değil, aynı zamanda

özgürlük ve adalet için mücadele eden herkesi, özellikle de tüm kadınları ve tabii ki İranlı kadınları onurlandırdığını belirtmeliyim. Layık gördüğünüz için

teşekkürlerimi iletiyorum,” dedi.

 

SÜLEYMAN'IN HİKAYESİ'NE ÖDÜL

 

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü ise Boris Lojkine’in yönettiği Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane filmine verildi. Jüri

karar gerekçesinde, “Boris Lojkine'nin yönettiği, aktör Abou Sangare'nin mükemmel şekilde canlandırdığı Paris'teki genç bir göçmenin dramatik ve ustaca

kurgulanmış hikâyesinin, birçok sığınmacıyı Avrupa'ya gitmek için hayatlarını riske atmaya iten zorlayıcı kişisel ve ekonomik nedenleri dokunaklı bir şekilde

sunuyor,” dedi. Boris Lojkine, teşekkürlerini sunarak başladığı video mesajında, “Festivalinizin ismi üzerine düşünmüş ve Süleyman'ın durumuna nasıl da

gönderme yaptığını hissetmiştim. Neydi ki Süleyman’ın suçu? Belgesiz olmak mı? Yalan söylemek mi? Daha doğrusu, durumu nedeniyle yalan söylemek

zorunda kalmak mı? Yahut sırf başka bir ülkeden olmak mı? Benim için Süleyman'ın içinde bulunduğu durum, hiçbir suçu olmadan bitmeyen bir ceza hali

yaşamak. Bu filmi tüm ekibin büyük özverisiyle hayata geçirdik ve filmi çekmek için çok çaba sarf ettik. Çok teşekkür ederim,” dedi.

 

MEHMET ALİ KONAR'A MANSİYON ÖDÜLÜ

 

Altın Terazi Uzun Metraj yarışma jürisi bu yıl Özel Mansiyon Ödülü vermek üzere Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmini seçti.

Jüri bu kararını “Bir Kürt köyündeki insanların yaşamlarını günlük adalet mücadelesi olarak işleyen yönetmen Mehmet Ali Konar, oyuncu Korkmaz Aslan’ın

belirginleştirdiği baba-oğul bağını, bölgenin derin gerçekliğini ortaya koyan insancıl bir öyküde dramatize ediyor oluşu nedeniyle,” diyerek açıkladı. Mehmet

Ali Konar, ödülünü aldıktan sonra “Suçun büyük bir günah olduğunu bilmek yetmiyor. Ona karşı durmak da gerekiyor, bazen birine arkanı dönerek, bazen bir

film yaparak. Bir şekilde var olduğumuzu göstermek gerekiyor. Çok teşekkürler,” dedi.Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşan Sinema

Yazarları Derneği - SİYAD jürisi SİYAD Ödülü’nü Jonathan Millet imzalı Hayaletler / Ghost Trail filmine verdi. Jüri kararına gerekçe olarak “Güçlü insancıl

mesajıyla işkencecilerin adalet karşısında hesap vermelerini savunan, özgün, dokunaklı, inandırıcı bu politik gerilim filmini, güçlü anlatımlı mizanseni, ses

tasarımının etkileyiciliği ve başarılı oyuncu kadrosuyla ödüle layık gördük,” dedi. Jonathan Millet gönderdiği mesajla teşekkürlerini iletti. Sinema yazarı,

senarist, yönetmen Burcu Aykar; Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve yapımcı Ala' Abu Ghoush ile İngiliz haber sitesi Eye For Film’in kurucu ortağı, yazı

işleri müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması jürisi 1000 Euro para ödülü bulunan Altın Terazi Kısa

Metraj En İyi Film Ödülü’ne André Hayato Saito imzalı Amarela filmini layık gördü. Yönetmen André Hayato Saito, gönderdiği video ile teşekkürlerini iletti.

Filmleri izleyen izleyicilerin seanslar sonrası oylamaları ile belirlenen Habertürk Seyirci Ödülü Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında

filmine verilirken, Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek’in değerlendirmeleri sonucunda Öğrenci Jürisi

Ödülü’ne Hayaletler / Ghost Trail filmi layık görüldü. Öğrenci Jürisi ödülü açıklarken “Psikolojik olarak oldukça zor bir konuyu, incelikli senaryosu ve özgün

anlatım diliyle ele almayı başardığı; meseleyi doğru bir mesafede kalarak anlattığı ve festivalin bu seneki akademik konusu olan adil yargılanma hakkına

değinmesi nedeniyle ödüle layık gördük,” diye belirtti.

 

 

 

ÖDÜLLER

 

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet - Ferahnaz Şerifi

 

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü: Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane - Boris Lojkin

 

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Özel Mansiyon Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar

 

Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Amarela -  André Hayato Saito

 

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması SİYAD Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan Millet
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Öğrenci Jürisi Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan Millet

 

Habertürk Seyirci Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar
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TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU
TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU

Dünya Gazetesi’nin özel sektör, kamu ve yerel yönetimlerin gerçekleştirdiği sosyal sorumluluk projelerini ve girişimlerini ödüllendirdiği Toplumsal Fayda

Ödülleri töreni Hilton İstanbul Maslak’ta gerçekleşti.

Dünya Gazetesi tarafından bu yıl ikincisi düzenlenen Toplumsal Fayda Ödülleri, ülke çapında toplumsal fayda bilincinin yaygınlaşmasına katkı sağlamak

amacıyla 2023 yılında hayata geçirildi. Toplumsal Fayda Ödülleri 2024’te 7 ana kategori altındaki 40 alt kategoride 200’den fazla başvuru alındı. Seçkin jüri

üyelerinin özgünlük, gerçek bir ihtiyaca çözüm üretmesi, sürdürülebilirlik ve veri ile desteklenen  sosyal etki kriterlerine göre değerlendirdiği projeler 28 Ekim

Perşembe akşamı düzenlenen törende ödüllendirildi. Ödül Törenine iş dünyası temsilcileri, kamu yöneticileri, akademisyenler, sektörel derneklerin

yöneticileri, sivil toplum kuruluşları, sosyal girişimciler ve  medya mensupları katıldı.

 

 Türkiye’nin farklı coğrafyalarında faaliyet gösteren yerel kurumların projeleri ile katılabildiği, toplumsal faydayı tüm ülke genelinde yaymayı hedefleyen

Toplumsal Fayda Ödülleri’ne bu yıl Gaziantep, Konya, İzmir, Kütahya ve Tekirdağ’ın yanında küresel bazda ise Azerbaycan’dan da başvuru alındı.

 

Kurumsal Gönüllülük kategorisinde afet durumlarında madencileri arama kurtarma çalışmalarında gönüllü olarak konumlanmaları için emsal teşkil eden

“ODAŞ People” Projesiyle ödül kazanan ODAŞ’ın ödülünü almak için kurumsal iletişim ekibiyle birlikte tüm gönüllü madencileri temsilen Maden Mühendisi -

Ekip Lideri Hüsamettin Çam, Maden İşçisi Mustafa Kınacı’da sahneye çıktı.

 

Hilton İstanbul Maslak Hotel’de yoğun bir katılım ile gerçekleşen ödül töreninde DÜNYA Gazetesi CEO’su Burcu Kösem açılış konuşmasında duygularını;

“1950’li yıllardan bu yana önemi gittikçe artan sosyal sorumluluk kavramı günümüzde bireylerin ve kurumların üstüne düşünmesi ve aksiyon alması gereken

bir kavram. Toplumdan aldığını yine topluma vermek, firmaların hedef kitlelerine ve çalışanlarına karşı sorumluluklarını sosyal olarak da yerine getirmesi gibi

bir anlayışın üzerine inşa olan bu çağdaş kavram, sosyal fayda sağlamanın yanında itibar yönetiminde de oldukça etkili. Her geçen gün sosyal sorumluluk

kapsamında daha fazla alanın sahiplenmesiyle birlikte sosyal etkisi yüksek, toplumsal fayda ekseninde şekillendirilmiş projeler daha çok karşımıza çıkmaya

başladı. Biz de Dünya Gazetesinin kurucusu değerli Nezih Demirkent’in hepimizin kalbine işlediği memleket ve insan sevgisi ile işini yapma misyonu

doğrultusunda sosyal fayda yaratan projeleri daha görünür kılmaya odaklandık. Sevgili Arzu Çekirge Paksoy’un fikrini geliştirdiği Toplumsal Fayda Ödülleri’ni

birlikte hayata geçirmekten mutluluk duyuyoruz. Ödüle başvuran tüm projeler ödülü sonuna kadar hak ediyor. Her biri iyi niyetle tasarlanmış, ustaca hayata

geçirilmiş, büyük emek verilmiş iyilik projeleri. Başvuran projelere baktığımızda kadın, çocuk, çevre, eğitim,  sağlık gibi çok önemli başlıklarda çok yaratıcı

projeler gördük. Jürimiz büyük bir özen ve hassasiyet ile inceledi, proje çıktılarını titizlikle değerlendirdi. Sonuç itibariyle iyilerin arasından en iyileri seçmeye

çalıştık, incelediğimiz her proje ile heyecanlandık, mutlu olduk ve geleceğe dair güvenimizi tazeledik. Dünya Gazetesi kendisine ulaşan bütün projeleri

izleyecek, destekleyecek ve kamuoyu ile paylaşarak etkisini çoğaltacak” şeklinde ifade etti.

 

Toplumsal Fayda Ödülleri’nin kazananlarını titizlikle değerlendirerek belirleyen bağımsız jüri üyeleri: SEDEFED Yönetim Kurulu Başkanı Emine Erdem,

Sosyal Sorumluluk Danışmanı - Köşe Yazarı Arzu Çekirge Paksoy, Dünya Gazetesi CEO'su Burcu Kösem, İletişim Yönetim Danışmanı - TOBB Türkiye

Medya ve İletişim Meclis Başkan Yardımcısı Fügen Toksü, KAGİDER Başkan Yardımcısı Güzin İlker, UNICEF Türkiye Milli Komitesi Genel Müdürü İnci

Haseki, Türkiye Halkla İlişkiler Derneği Yönetim Kurulu Başkanı İpek Özgüden Özen, Türkiye Spastik Çocuklar Vakfı – Cerebral Palsy Türkiye Genel

Direktörü Nigar Evgin, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, Bahçeşehir Üniversitesi Öğretim Üyesi CIFAL Istanbul - UNITAR Direktörü Prof.

Dr. Çisil Sohodol, TÜRKONFED Yönetim Kurulu Başkanı Süleyman Sönmez, Dünya Gazetesi Yazarı – Fütürist - İş Stratejisti Ufuk Tarhan ve Kurumsal

Sürdürülebilirlik Danışmanı Yeşim Beyla’idi.

 

FU Yapı’nın ana sponsorluğunda gerçekleşen organizasyona Hilton İstanbul Maslak Hotel, Sanko Holding, Trendyol, Turkcell, Dalgakıran, Değişim Grup,

Hepsiburada, Kontek  Enerji, Kurukahveci Mehmet Efendi, Lignify ve Türk Telekom, Bulls GSYO, Bulls Yatırım ve Lydia Holding destek sağladı. Gecenin

sunuculuğunu Başak Şengül üstlendi.

 

2024 Toplumsal Fayda Ödülleri’ni Kazanan Projeler

 

Büyük Ödül

 

Gelecek Turizmde – Anadolu Efes

 

Topluma Değer Katan Projeler – DKP

 

DKP – Afet Yönetimi

 

Sinemasal Akademi Borusan Defne Kampüsü - Borusan Holding

 

DKP - Çevre       

 

Ormanın Gözleri - Anadolu Sigorta          

 

DKP – Çocuk
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Temiz Hava Elçileri - Daikin Türkiye

 

DKP - Eğitim      

 

Bilim Kuşağı Atölyeleri - Türkiye İş Bankası A.Ş.  

 

DKP - Engelli     

 

Telefon Kütüphanesi - Türk Telekom       

 

DKP - Fırsat Eşitliği         

 

Otizmli Bireyler Lojistikte - NHL Sağlık Lojistiği Hizmetleri (Net Healthcare Logistics)        

 

DKP - Finansal Okuryazarlık

 

Çiftçiler için Finansal Okuryazarlık Projesi - Socotab Yaprak Tütün A.Ş.    

 

DKP - Genç        

 

Hatay Sörf Merkezi - LC Waikiki

 

DKP - Geri Dönüşüm ve Atık Yönetimi  

 

Enerjimiz Küçük Dostlarımız İçin - Trakya Elektrik Dağıtım A.Ş.    

 

DKP - Girişimcilik            

 

Girişimci Kadınlara  Teknoloji Gücü Programı - Hepsiburada

 

DKP - İklim Krizi

 

Deniz Çayırları - Türkiye İş Bankası A.Ş.  

 

DKP – Kadın

 

“Bilim Kadınları İçin” Programı - L’Oréal Türkiye

 

DKP - Kamu Kuruluşları

 

VakıfBank Spor Kulübü Voleybol Okulları - VakıfBank      

 

DKP - Kültür Sanat

 

İlk Tiyatrom, İlk Konserim - Zorlu PSM

 

DKP - Sağlık      

 

Disleksi Farkındalık Projesi - Türk Telekom           

 

DKP - Sivil Toplum Kuruluşları

 

Öğrenen Lider Öğretmen Programı - Öğretmen Akademisi Vakfı

 

DKP - Spor/Bireysel sporcular, takım sporları

 

İstanbul’un Spor Okullar - İstanbul Spor Etkinlikleri ve İşletmeciliği Ticaret Anonim Şirketi             

 

DKP - Tarım       

 

Tarımın Kadın Yıldızları   - SuperFresh      

 



DKP - Üniversiteler        

 

İzmirde İyilik Var - Yaşar Üniversitesi

 

DKP - Yerel Değerler ve Turizm

 

Aizanoi Antik Kent Sponsorluğu  - Gürok Grup     

 

DKP - Diğer        

 

Patili Dostlara Destek Projesi - Hepsiburada        

 

KG - Kurumsal Gönüllülük                                       

 

KG - Kurumsal Gönüllülük

 

ODAŞ People - ODAŞ      

 

KG - Yaratıcı Gönüllülük Çalışmaları

 

Vestel'le Kendin Yap Atölyeleri - Vestel Beyaz Eşya          

 

SG - Toplumsal Fayda Yaratan Sosyal Girişimler                                                                         

 

SG - Sosyal İnovasyon  

 

Topluma Güvenle: Temiz Midye Dolma - CarrefourSA      

 

SG - Sosyal Girişimci Kurum İş Birliği      

 

Yarının Köyleri - Trendyol & UNDP          

 

KTF - Kreatif Toplumsal Fayda                                

 

KTF - Toplumsal Fayda Üreten PR Ajansları

 

Organ Bağışı Haftası Toplumsal Farkındalık Kampanyası - Communication Partner                         

 

YÇ-Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar                                

 

YÇ - Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Kurumlar          

 

El Emeği - Koton

 

YÇ - Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerel Yönetimler

 

Teknogaraj - Gaziantep Büyükşehir Belediyesi    

 

YÇ - Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerel STK’lar    

 

Tavşanlı Höyük'te Kadın Eli - Tavşanlı Ticaret Ve Sanayi Odası    

 

YÇ - Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerelde İstihdam

 

Kadınların Birleştirici Gücü - Polat Makina

 

SÇ-Toplumsal Fayda Yaratan Sürdürülebilirlik Çalışmaları                                        

 

SÇ - Sürdürülebilir İş Birlikleri (STK, yerel, ulusal, uluslararası işbirlikleri)            

 

İyi İşler  -Boyner Holding

 

SÇ - BM Sürdürülebilir Kalkınma Amaçlarını Destekleyen Projeler



 

Leyleklere Yeni Yuva - Aydem Enerji        

 

UP-Toplumsal Fayda Yaratan Uluslararası Projeler                                      

 

UP - Azerbaycan Projeleri          

 

Azerbaycan Şehit ve Gazi Ailelerini Güçlendirme Projesi - Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER)              

 

ÖÖ-Özel Ödüller                                          

 

ÖÖ - Jüri Özel Ödülü     

 

Buğday Tanesi Protez Ortez Yapım ve Uygulama Merkezi - Gaziantep Büyükşehir Belediyesi Engelli Yaşlı ve Sağlık Hizmetleri Daire Başkanlığı / Şehnaz

Çehreli Shefik

 

ÖÖ - Jüri Özel Ödülü     

 

Karataş Sürdürülebilir Balıkçılığa Destek Projesi - Enerjisa Enerji
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ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ ÖDÜL TÖRENİ İLE SONA ERDİ – HABERLER
Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali Ödül Töreni ile Sona Erdi – Haberler

 

Prof. Dr. Adem Sözüer’in başkanlığında düzenlenen festivalin kapanış töreninde Altın Terazi Yarışmalarının ödülleri açıklandı.–21 Kasım’da düzenlenen

açılış töreninin ardından 22 Kasım’da izleyiciyle buluşmaya başlayan Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali izleyicilerine 14. kez veda etti. Prof. Dr. Adem

Sözüer’in başkanlığında, Prof. Dr. Bengi Semerci’nin direktörlüğünde düzenlenen festivalin Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda gerçekleşen Pınar Altuğ ve

Hakan Bilgin’in sunduğu kapanış töreninde Altın Terazi Yarışmalarının ödülleri açıklandı.Amerikalı editör, eleştirmen ve yazar Deborah Young’ın başkanlığını

yaptığı senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı Assel Aushakimova; yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun ve

yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri, 7500 Euro değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü’ne

“Sürgündeki İranlı yönetmen Farahnaz Sharifi’nin son derece özel bu filmi, İran’daki kadınların baskıcı bir rejime karşı süregelen mücadelesini belgesel

anlatımının büyük duygusal gücünü kullanarak bizlere sunuyor,” diyerek Ferahnaz Şerifi’nin yönettiği Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet filmini layık

gördü. Yönetmen Şerifi gönderdiği mesajda “Bu harika haber için çok teşekkür ederim. Böyle bir ödülü almak ne büyük zevk. Jüriye teşekkürlerimi sunmak

istiyorum. Bu ödülün sadece benim çalışmalarımı değil, aynı zamanda özgürlük ve adalet için mücadele eden herkesi, özellikle de tüm kadınları ve tabii ki

İranlı kadınları onurlandırdığını belirtmeliyim. Layık gördüğünüz için teşekkürlerimi iletiyorum,” dedi.  –Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel

Ödülü ise Boris Lojkine’in yönettiği Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane filmine verildi. Jüri karar gerekçesinde, “Boris Lojkine’nin yönettiği, aktör

Abou Sangare’nin mükemmel şekilde canlandırdığı Paris’teki genç bir göçmenin dramatik ve ustaca kurgulanmış hikâyesinin, birçok sığınmacıyı Avrupa’ya

gitmek için hayatlarını riske atmaya iten zorlayıcı kişisel ve ekonomik nedenleri dokunaklı bir şekilde sunuyor,” dedi. Boris Lojkine, teşekkürlerini sunarak

başladığı video mesajında, “Festivalinizin ismi üzerine düşünmüş ve Süleyman’ın durumuna nasıl da gönderme yaptığını hissetmiştim. Neydi ki Süleyman’ın

suçu? Belgesiz olmak mı? Yalan söylemek mi? Daha doğrusu, durumu nedeniyle yalan söylemek zorunda kalmak mı? Yahut sırf başka bir ülkeden olmak

mı? Benim için Süleyman’ın içinde bulunduğu durum, hiçbir suçu olmadan bitmeyen bir ceza hali yaşamak. Bu filmi tüm ekibin büyük özverisiyle hayata

geçirdik ve filmi çekmek için çok çaba sarf ettik. Çok teşekkür ederim,” dedi.Altın Terazi Uzun Metraj yarışma jürisi bu yıl Özel Mansiyon Ödülü vermek üzere

Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmini seçti. Jüri bu kararını “Bir Kürt köyündeki insanların yaşamlarını günlük adalet

mücadelesi olarak işleyen yönetmen Mehmet Ali Konar, oyuncu Korkmaz Aslan’ın belirginleştirdiği baba-oğul bağını, bölgenin derin gerçekliğini ortaya koyan

insancıl bir öyküde dramatize ediyor oluşu nedeniyle,” diyerek açıkladı. Mehmet Ali Konar, ödülünü aldıktan sonra “Suçun büyük bir günah olduğunu bilmek

yetmiyor. Ona karşı durmak da gerekiyor, bazen birine arkanı dönerek, bazen bir film yaparak. Bir şekilde var olduğumuzu göstermek gerekiyor. Çok

teşekkürler,” dedi.  –Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşan Sinema Yazarları Derneği – SİYAD jürisi SİYAD Ödülü’nü Jonathan Millet

imzalı Hayaletler / Ghost Trail filmine verdi. Jüri kararına gerekçe olarak “Güçlü insancıl mesajıyla işkencecilerin adalet karşısında hesap vermelerini

savunan, özgün, dokunaklı, inandırıcı bu politik gerilim filmini, güçlü anlatımlı mizanseni, ses tasarımının etkileyiciliği ve başarılı oyuncu kadrosuyla ödüle

layık gördük,” dedi. Jonathan Millet gönderdiği mesajla teşekkürlerini iletti.Sinema yazarı, senarist, yönetmen Burcu Aykar; Filistinli yapım tasarımcısı,

yönetmen ve yapımcı Ala’ Abu Ghoush ile İngiliz haber sitesi Eye For Film’in kurucu ortağı, yazı işleri müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan

oluşan Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması jürisi 1000 Euro para ödülü bulunan Altın Terazi Kısa Metraj En İyi Film Ödülü’ne André Hayato Saito imzalı

Amarela filmini layık gördü. Yönetmen André Hayato Saito, gönderdiği video ile teşekkürlerini iletti.Filmleri izleyen izleyicilerin seanslar sonrası oylamaları ile

belirlenen Habertürk Seyirci Ödülü Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmine verilirken, Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa

Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek’in değerlendirmeleri sonucunda Öğrenci Jürisi Ödülü’ne Hayaletler / Ghost Trail filmi layık görüldü.

Öğrenci Jürisi ödülü açıklarken “Psikolojik olarak oldukça zor bir konuyu, incelikli senaryosu ve özgün anlatım diliyle ele almayı başardığı; meseleyi doğru bir

mesafede kalarak anlattığı ve festivalin bu seneki akademik konusu olan adil yargılanma hakkına değinmesi nedeniyle ödüle layık gördük,” diye belirtti.

–ÖDÜLLERAltın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet – Ferahnaz ŞerifiAltın Terazi Uzun Metraj

Film Yarışması Jüri Özel Ödülü: Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane – Boris LojkinAltın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Özel Mansiyon

Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali KonarAltın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Amarela – André Hayato SaitoAltın

Terazi Uzun Metraj Film Yarışması SİYAD Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan MilletÖğrenci Jürisi Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan

MilletHabertürk Seyirci Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali KonarKaynak
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TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU
Toplumsal fayda ödülleri sahiplerini buldu

 

Dünya Gazetesi’nin özel sektör, kamu ve yerel yönetimlerin gerçekleştirdiği sosyal sorumluluk projelerini ve girişimlerini ödüllendirdiği Toplumsal Fayda

Ödülleri töreni Hilton İstanbul Maslak’ta gerçekleşti.  

Dünya Gazetesi tarafından bu yıl ikincisi düzenlenen Toplumsal Fayda Ödülleri, ülke çapında toplumsal fayda bilincinin yaygınlaşmasına katkı sağlamak

amacıyla 2023 yılında hayata geçirildi. Toplumsal Fayda Ödülleri 2024’te 7 ana kategori altındaki 40 alt kategoride 200’den fazla başvuru alındı. Seçkin jüri

üyelerinin özgünlük, gerçek bir ihtiyaca çözüm üretmesi, sürdürülebilirlik ve veri ile desteklenen sosyal etki kriterlerine göre değerlendirdiği projeler 28 Ekim

Perşembe akşamı düzenlenen törende ödüllendirildi. Ödül Törenine iş dünyası temsilcileri, kamu yöneticileri, akademisyenler, sektörel derneklerin

yöneticileri, sivil toplum kuruluşları, sosyal girişimciler ve medya mensupları katıldı.

Türkiye’nin farklı coğrafyalarında faaliyet gösteren yerel kurumların projeleri ile katılabildiği, toplumsal faydayı tüm ülke genelinde yaymayı hedefleyen

Toplumsal Fayda Ödülleri’ne bu yıl Gaziantep, Konya, İzmir, Kütahya ve Tekirdağ’ın yanında küresel bazda ise Azerbaycan’dan da başvuru alındı.

Kurumsal Gönüllülük kategorisinde afet durumlarında madencileri arama kurtarma çalışmalarında gönüllü olarak konumlanmaları için emsal teşkil eden

“ODAŞ People” Projesiyle ödül kazanan ODAŞ’ın ödülünü almak için kurumsal iletişim ekibiyle birlikte tüm gönüllü madencileri temsilen Maden Mühendisi –

Ekip Lideri Hüsamettin Çam, Maden İşçisi Mustafa Kınacı’da sahneye çıktı.

Hilton İstanbul Maslak Hotel’de yoğun bir katılım ile gerçekleşen ödül töreninde DÜNYA Gazetesi CEO’su Burcu Kösem açılış konuşmasında duygularını;

“1950’li yıllardan bu yana önemi gittikçe artan sosyal sorumluluk kavramı günümüzde bireylerin ve kurumların üstüne düşünmesi ve aksiyon alması gereken

bir kavram. Toplumdan aldığını yine topluma vermek, firmaların hedef kitlelerine ve çalışanlarına karşı sorumluluklarını sosyal olarak da yerine getirmesi gibi

bir anlayışın üzerine inşa olan bu çağdaş kavram, sosyal fayda sağlamanın yanında itibar yönetiminde de oldukça etkili. Her geçen gün sosyal sorumluluk

kapsamında daha fazla alanın sahiplenmesiyle birlikte sosyal etkisi yüksek, toplumsal fayda ekseninde şekillendirilmiş projeler daha çok karşımıza çıkmaya

başladı. Biz de Dünya Gazetesinin kurucusu değerli Nezih Demirkent’in hepimizin kalbine işlediği memleket ve insan sevgisi ile işini yapma misyonu

doğrultusunda sosyal fayda yaratan projeleri daha görünür kılmaya odaklandık. Sevgili Arzu Çekirge Paksoy’un fikrini geliştirdiği Toplumsal Fayda Ödülleri’ni

birlikte hayata geçirmekten mutluluk duyuyoruz. Ödüle başvuran tüm projeler ödülü sonuna kadar hak ediyor. Her biri iyi niyetle tasarlanmış, ustaca hayata

geçirilmiş, büyük emek verilmiş iyilik projeleri. Başvuran projelere baktığımızda kadın, çocuk, çevre, eğitim, sağlık gibi çok önemli başlıklarda çok yaratıcı

projeler gördük. Jürimiz büyük bir özen ve hassasiyet ile inceledi, proje çıktılarını titizlikle değerlendirdi. Sonuç itibariyle iyilerin arasından en iyileri seçmeye

çalıştık, incelediğimiz her proje ile heyecanlandık, mutlu olduk ve geleceğe dair güvenimizi tazeledik. Dünya Gazetesi kendisine ulaşan bütün projeleri

izleyecek, destekleyecek ve kamuoyu ile paylaşarak etkisini çoğaltacak” şeklinde ifade etti.

Toplumsal Fayda Ödülleri’nin kazananlarını titizlikle değerlendirerek belirleyen bağımsız jüri üyeleri: SEDEFED Yönetim Kurulu Başkanı Emine Erdem,

Sosyal Sorumluluk Danışmanı – Köşe Yazarı Arzu Çekirge Paksoy, Dünya Gazetesi CEO’su Burcu Kösem, İletişim Yönetim Danışmanı – TOBB Türkiye

Medya ve İletişim Meclis Başkan Yardımcısı Fügen Toksü, KAGİDER Başkan Yardımcısı Güzin İlker, UNICEF Türkiye Milli Komitesi Genel Müdürü İnci

Haseki, Türkiye Halkla İlişkiler Derneği Yönetim Kurulu Başkanı İpek Özgüden Özen, Türkiye Spastik Çocuklar Vakfı – Cerebral Palsy Türkiye Genel

Direktörü Nigar Evgin, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, Bahçeşehir Üniversitesi Öğretim Üyesi CIFAL Istanbul – UNITAR Direktörü Prof.

Dr. Çisil Sohodol, TÜRKONFED Yönetim Kurulu Başkanı Süleyman Sönmez, Dünya Gazetesi Yazarı – Fütürist – İş Stratejisti Ufuk Tarhan ve Kurumsal

Sürdürülebilirlik Danışmanı Yeşim Beyla’idi.

FU Yapı’nın ana sponsorluğunda gerçekleşen organizasyona Hilton İstanbul Maslak Hotel, Sanko Holding, Trendyol, Turkcell, Dalgakıran, Değişim Grup,

Hepsiburada, Kontek Enerji, Kurukahveci Mehmet Efendi, Lignify ve Türk Telekom, Bulls GSYO, Bulls Yatırım ve Lydia Holding destek sağladı. Gecenin

sunuculuğunu Başak Şengül üstlendi.

2024 Toplumsal Fayda Ödülleri’ni Kazanan Projeler

Büyük Ödül

Gelecek Turizmde – Anadolu Efes

Topluma Değer Katan Projeler – DKP

DKP – Afet Yönetimi

Sinemasal Akademi Borusan Defne Kampüsü – Borusan Holding

DKP – Çevre       

Ormanın Gözleri – Anadolu Sigorta          

DKP – Çocuk

Temiz Hava Elçileri – Daikin Türkiye

DKP – Eğitim      

Bilim Kuşağı Atölyeleri – Türkiye İş Bankası A.Ş.  

DKP – Engelli     

Telefon Kütüphanesi – Türk Telekom       

DKP – Fırsat Eşitliği         

Otizmli Bireyler Lojistikte – NHL Sağlık Lojistiği Hizmetleri (Net Healthcare Logistics)        

DKP – Finansal Okuryazarlık

Çiftçiler için Finansal Okuryazarlık Projesi – Socotab Yaprak Tütün A.Ş.    

DKP – Genç        

Hatay Sörf Merkezi – LC Waikiki

DKP – Geri Dönüşüm ve Atık Yönetimi  

Enerjimiz Küçük Dostlarımız İçin – Trakya Elektrik Dağıtım A.Ş.    

DKP – Girişimcilik            
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Girişimci Kadınlara Teknoloji Gücü Programı – Hepsiburada

DKP – İklim Krizi

Deniz Çayırları – Türkiye İş Bankası A.Ş.  

DKP – Kadın

“Bilim Kadınları İçin” Programı – L’Oréal Türkiye

DKP – Kamu Kuruluşları

VakıfBank Spor Kulübü Voleybol Okulları – VakıfBank      

DKP – Kültür Sanat

İlk Tiyatrom, İlk Konserim – Zorlu PSM

DKP – Sağlık      

Disleksi Farkındalık Projesi – Türk Telekom           

DKP – Sivil Toplum Kuruluşları

Öğrenen Lider Öğretmen Programı – Öğretmen Akademisi Vakfı

DKP – Spor/Bireysel sporcular, takım sporları

İstanbul’un Spor Okullar – İstanbul Spor Etkinlikleri ve İşletmeciliği Ticaret Anonim Şirketi             

DKP – Tarım       

Tarımın Kadın Yıldızları   – SuperFresh      

DKP – Üniversiteler        

İzmirde İyilik Var – Yaşar Üniversitesi

DKP – Yerel Değerler ve Turizm

Aizanoi Antik Kent Sponsorluğu  – Gürok Grup     

DKP – Diğer        

Patili Dostlara Destek Projesi – Hepsiburada        

KG – Kurumsal Gönüllülük                                       

KG – Kurumsal Gönüllülük

ODAŞ People – ODAŞ      

KG – Yaratıcı Gönüllülük Çalışmaları

Vestel’le Kendin Yap Atölyeleri – Vestel Beyaz Eşya          

SG – Toplumsal Fayda Yaratan Sosyal Girişimler                                                                         

SG – Sosyal İnovasyon  

Topluma Güvenle: Temiz Midye Dolma – CarrefourSA      

SG – Sosyal Girişimci Kurum İş Birliği      

Yarının Köyleri – Trendyol & UNDP          

KTF – Kreatif Toplumsal Fayda                                

KTF – Toplumsal Fayda Üreten PR Ajansları

Organ Bağışı Haftası Toplumsal Farkındalık Kampanyası – Communication Partner                         

YÇ-Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar                                

YÇ – Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Kurumlar          

El Emeği – Koton

YÇ – Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerel Yönetimler

Teknogaraj – Gaziantep Büyükşehir Belediyesi    

YÇ – Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerel STK’lar    

Tavşanlı Höyük’te Kadın Eli – Tavşanlı Ticaret Ve Sanayi Odası    

YÇ – Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerelde İstihdam

Kadınların Birleştirici Gücü – Polat Makina

SÇ-Toplumsal Fayda Yaratan Sürdürülebilirlik Çalışmaları                                        

SÇ – Sürdürülebilir İş Birlikleri (STK, yerel, ulusal, uluslararası işbirlikleri)            

İyi İşler  -Boyner Holding

SÇ – BM Sürdürülebilir Kalkınma Amaçlarını Destekleyen Projeler

Leyleklere Yeni Yuva – Aydem Enerji        

UP-Toplumsal Fayda Yaratan Uluslararası Projeler                                      

UP – Azerbaycan Projeleri          

Azerbaycan Şehit ve Gazi Ailelerini Güçlendirme Projesi – Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER)              

ÖÖ-Özel Ödüller                                          

ÖÖ – Jüri Özel Ödülü     

Buğday Tanesi Protez Ortez Yapım ve Uygulama Merkezi – Gaziantep Büyükşehir Belediyesi Engelli Yaşlı ve Sağlık Hizmetleri Daire Başkanlığı / Şehnaz

Çehreli Shefik

ÖÖ – Jüri Özel Ödülü     

Karataş Sürdürülebilir Balıkçılığa Destek Projesi – Enerjisa Enerji
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Dünya Gazetesi’nin özel sektör, kamu ve yerel yönetimlerin gerçekleştirdiği sosyal sorumluluk projelerini ve girişimlerini ödüllendirdiği Toplumsal Fayda

Ödülleri töreni Hilton İstanbul Maslak’ta gerçekleşti.

Dünya Gazetesi tarafından bu yıl ikincisi düzenlenen Toplumsal Fayda Ödülleri, ülke çapında toplumsal fayda bilincinin yaygınlaşmasına katkı sağlamak

amacıyla 2023 yılında hayata geçirildi. Toplumsal Fayda Ödülleri 2024’te 7 ana kategori altındaki 40 alt kategoride 200’den fazla başvuru alındı. Seçkin jüri

üyelerinin özgünlük, gerçek bir ihtiyaca çözüm üretmesi, sürdürülebilirlik ve veri ile desteklenen sosyal etki kriterlerine göre değerlendirdiği projeler 28 Ekim

Perşembe akşamı düzenlenen törende ödüllendirildi. Ödül Törenine iş dünyası temsilcileri, kamu yöneticileri, akademisyenler, sektörel derneklerin

yöneticileri, sivil toplum kuruluşları, sosyal girişimciler ve medya mensupları katıldı.Türkiye’nin farklı coğrafyalarında faaliyet gösteren yerel kurumların

projeleri ile katılabildiği, toplumsal faydayı tüm ülke genelinde yaymayı hedefleyen Toplumsal Fayda Ödülleri’ne bu yıl Gaziantep, Konya, İzmir, Kütahya ve

Tekirdağ’ın yanında küresel bazda ise Azerbaycan’dan da başvuru alındı. Kurumsal Gönüllülük kategorisinde afet durumlarında madencileri arama kurtarma

çalışmalarında gönüllü olarak konumlanmaları için emsal teşkil eden “ODAŞ People” Projesiyle ödül kazanan ODAŞ’ın ödülünü almak için kurumsal iletişim

ekibiyle birlikte tüm gönüllü madencileri temsilen Maden Mühendisi – Ekip Lideri Hüsamettin Çam, Maden İşçisi Mustafa Kınacı’da sahneye çıktı.Hilton

İstanbul Maslak Hotel’de yoğun bir katılım ile gerçekleşen ödül töreninde DÜNYA Gazetesi CEO’su Burcu Kösem açılış konuşmasında duygularını; “1950’li

yıllardan bu yana önemi gittikçe artan sosyal sorumluluk kavramı günümüzde bireylerin ve kurumların üstüne düşünmesi ve aksiyon alması gereken bir

kavram. Toplumdan aldığını yine topluma vermek, firmaların hedef kitlelerine ve çalışanlarına karşı sorumluluklarını sosyal olarak da yerine getirmesi gibi bir

anlayışın üzerine inşa olan bu çağdaş kavram, sosyal fayda sağlamanın yanında itibar yönetiminde de oldukça etkili. Her geçen gün sosyal sorumluluk

kapsamında daha fazla alanın sahiplenmesiyle birlikte sosyal etkisi yüksek, toplumsal fayda ekseninde şekillendirilmiş projeler daha çok karşımıza çıkmaya

başladı. Biz de Dünya Gazetesinin kurucusu değerli Nezih Demirkent’in hepimizin kalbine işlediği memleket ve insan sevgisi ile işini yapma misyonu

doğrultusunda sosyal fayda yaratan projeleri daha görünür kılmaya odaklandık. Sevgili Arzu Çekirge Paksoy’un fikrini geliştirdiği Toplumsal Fayda Ödülleri’ni

birlikte hayata geçirmekten mutluluk duyuyoruz. Ödüle başvuran tüm projeler ödülü sonuna kadar hak ediyor. Her biri iyi niyetle tasarlanmış, ustaca hayata

geçirilmiş, büyük emek verilmiş iyilik projeleri. Başvuran projelere baktığımızda kadın, çocuk, çevre, eğitim, sağlık gibi çok önemli başlıklarda çok yaratıcı

projeler gördük. Jürimiz büyük bir özen ve hassasiyet ile inceledi, proje çıktılarını titizlikle değerlendirdi. Sonuç itibariyle iyilerin arasından en iyileri seçmeye

çalıştık, incelediğimiz her proje ile heyecanlandık, mutlu olduk ve geleceğe dair güvenimizi tazeledik. Dünya Gazetesi kendisine ulaşan bütün projeleri

izleyecek, destekleyecek ve kamuoyu ile paylaşarak etkisini çoğaltacak” şeklinde ifade etti.Toplumsal Fayda Ödülleri’nin kazananlarını titizlikle

değerlendirerek belirleyen bağımsız jüri üyeleri: SEDEFED Yönetim Kurulu Başkanı Emine Erdem, Sosyal Sorumluluk Danışmanı – Köşe Yazarı Arzu

Çekirge Paksoy, Dünya Gazetesi CEO’su Burcu Kösem, İletişim Yönetim Danışmanı – TOBB Türkiye Medya ve İletişim Meclis Başkan Yardımcısı Fügen

Toksü, KAGİDER Başkan Yardımcısı Güzin İlker, UNICEF Türkiye Milli Komitesi Genel Müdürü İnci Haseki, Türkiye Halkla İlişkiler Derneği Yönetim Kurulu

Başkanı İpek Özgüden Özen, Türkiye Spastik Çocuklar Vakfı – Cerebral Palsy Türkiye Genel Direktörü Nigar Evgin, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.

Burak Küntay, Bahçeşehir Üniversitesi Öğretim Üyesi CIFAL Istanbul – UNITAR Direktörü Prof. Dr. Çisil Sohodol, TÜRKONFED Yönetim Kurulu Başkanı

Süleyman Sönmez, Dünya Gazetesi Yazarı – Fütürist – İş Stratejisti Ufuk Tarhan ve Kurumsal Sürdürülebilirlik Danışmanı Yeşim Beyla’idi.FU Yapı’nın ana

sponsorluğunda gerçekleşen organizasyona Hilton İstanbul Maslak Hotel, Sanko Holding, Trendyol, Turkcell, Dalgakıran, Değişim Grup, Hepsiburada,

Kontek Enerji, Kurukahveci Mehmet Efendi, Lignify ve Türk Telekom, Bulls GSYO, Bulls Yatırım ve Lydia Holding destek sağladı. Gecenin sunuculuğunu

Başak Şengül üstlendi.2024 Toplumsal Fayda Ödülleri’ni Kazanan ProjelerBüyük Ödül Gelecek Turizmde – Anadolu Efes Topluma Değer Katan Projeler –

DKP DKP – Afet YönetimiSinemasal Akademi Borusan Defne Kampüsü – Borusan Holding DKP – ÇevreOrmanın Gözleri – Anadolu Sigorta           DKP –

ÇocukTemiz Hava Elçileri – Daikin TürkiyeDKP – Eğitim       Bilim Kuşağı Atölyeleri – Türkiye İş Bankası A.Ş.   DKP – EngelliTelefon Kütüphanesi – Türk

Telekom        DKP – Fırsat EşitliğiOtizmli Bireyler Lojistikte – NHL Sağlık Lojistiği Hizmetleri (Net Healthcare Logistics)         DKP – Finansal

OkuryazarlıkÇiftçiler için Finansal Okuryazarlık Projesi – Socotab Yaprak Tütün A.Ş.     DKP – GençHatay Sörf Merkezi – LC WaikikiDKP – Geri Dönüşüm
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TOPLUMSAL FAYDA ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU

Dünya Gazetesi’nin özel sektör, kamu ve yerel yönetimlerin gerçekleştirdiği sosyal sorumluluk projelerini ve girişimlerini ödüllendirdiği Toplumsal Fayda

Ödülleri töreni Hilton İstanbul Maslak’ta gerçekleşti.  

Dünya Gazetesi tarafından bu yıl ikincisi düzenlenen Toplumsal Fayda Ödülleri, ülke çapında toplumsal fayda bilincinin yaygınlaşmasına katkı sağlamak

amacıyla 2023 yılında hayata geçirildi. Toplumsal Fayda Ödülleri 2024’te 7 ana kategori altındaki 40 alt kategoride 200’den fazla başvuru alındı. Seçkin jüri

üyelerinin özgünlük, gerçek bir ihtiyaca çözüm üretmesi, sürdürülebilirlik ve veri ile desteklenen sosyal etki kriterlerine göre değerlendirdiği projeler 28 Ekim

Perşembe akşamı düzenlenen törende ödüllendirildi. Ödül Törenine iş dünyası temsilcileri, kamu yöneticileri, akademisyenler, sektörel derneklerin

yöneticileri, sivil toplum kuruluşları, sosyal girişimciler ve medya mensupları katıldı.

Türkiye’nin farklı coğrafyalarında faaliyet gösteren yerel kurumların projeleri ile katılabildiği, toplumsal faydayı tüm ülke genelinde yaymayı hedefleyen

Toplumsal Fayda Ödülleri’ne bu yıl Gaziantep, Konya, İzmir, Kütahya ve Tekirdağ’ın yanında küresel bazda ise Azerbaycan’dan da başvuru alındı.

Kurumsal Gönüllülük kategorisinde afet durumlarında madencileri arama kurtarma çalışmalarında gönüllü olarak konumlanmaları için emsal teşkil eden

“ODAŞ People” Projesiyle ödül kazanan ODAŞ’ın ödülünü almak için kurumsal iletişim ekibiyle birlikte tüm gönüllü madencileri temsilen Maden Mühendisi –

Ekip Lideri Hüsamettin Çam, Maden İşçisi Mustafa Kınacı’da sahneye çıktı.

Hilton İstanbul Maslak Hotel’de yoğun bir katılım ile gerçekleşen ödül töreninde DÜNYA Gazetesi CEO’su Burcu Kösem açılış konuşmasında duygularını;

“1950’li yıllardan bu yana önemi gittikçe artan sosyal sorumluluk kavramı günümüzde bireylerin ve kurumların üstüne düşünmesi ve aksiyon alması gereken

bir kavram. Toplumdan aldığını yine topluma vermek, firmaların hedef kitlelerine ve çalışanlarına karşı sorumluluklarını sosyal olarak da yerine getirmesi gibi

bir anlayışın üzerine inşa olan bu çağdaş kavram, sosyal fayda sağlamanın yanında itibar yönetiminde de oldukça etkili. Her geçen gün sosyal sorumluluk

kapsamında daha fazla alanın sahiplenmesiyle birlikte sosyal etkisi yüksek, toplumsal fayda ekseninde şekillendirilmiş projeler daha çok karşımıza çıkmaya

başladı. Biz de Dünya Gazetesinin kurucusu değerli Nezih Demirkent’in hepimizin kalbine işlediği memleket ve insan sevgisi ile işini yapma misyonu

doğrultusunda sosyal fayda yaratan projeleri daha görünür kılmaya odaklandık. Sevgili Arzu Çekirge Paksoy’un fikrini geliştirdiği Toplumsal Fayda Ödülleri’ni

birlikte hayata geçirmekten mutluluk duyuyoruz. Ödüle başvuran tüm projeler ödülü sonuna kadar hak ediyor. Her biri iyi niyetle tasarlanmış, ustaca hayata

geçirilmiş, büyük emek verilmiş iyilik projeleri. Başvuran projelere baktığımızda kadın, çocuk, çevre, eğitim, sağlık gibi çok önemli başlıklarda çok yaratıcı

projeler gördük. Jürimiz büyük bir özen ve hassasiyet ile inceledi, proje çıktılarını titizlikle değerlendirdi. Sonuç itibariyle iyilerin arasından en iyileri seçmeye

çalıştık, incelediğimiz her proje ile heyecanlandık, mutlu olduk ve geleceğe dair güvenimizi tazeledik. Dünya Gazetesi kendisine ulaşan bütün projeleri

izleyecek, destekleyecek ve kamuoyu ile paylaşarak etkisini çoğaltacak” şeklinde ifade etti.

Toplumsal Fayda Ödülleri’nin kazananlarını titizlikle değerlendirerek belirleyen bağımsız jüri üyeleri: SEDEFED Yönetim Kurulu Başkanı Emine Erdem,

Sosyal Sorumluluk Danışmanı – Köşe Yazarı Arzu Çekirge Paksoy, Dünya Gazetesi CEO’su Burcu Kösem, İletişim Yönetim Danışmanı – TOBB Türkiye

Medya ve İletişim Meclis Başkan Yardımcısı Fügen Toksü, KAGİDER Başkan Yardımcısı Güzin İlker, UNICEF Türkiye Milli Komitesi Genel Müdürü İnci

Haseki, Türkiye Halkla İlişkiler Derneği Yönetim Kurulu Başkanı İpek Özgüden Özen, Türkiye Spastik Çocuklar Vakfı – Cerebral Palsy Türkiye Genel

Direktörü Nigar Evgin, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, Bahçeşehir Üniversitesi Öğretim Üyesi CIFAL Istanbul – UNITAR Direktörü Prof.

Dr. Çisil Sohodol, TÜRKONFED Yönetim Kurulu Başkanı Süleyman Sönmez, Dünya Gazetesi Yazarı – Fütürist – İş Stratejisti Ufuk Tarhan ve Kurumsal

Sürdürülebilirlik Danışmanı Yeşim Beyla’idi.

FU Yapı’nın ana sponsorluğunda gerçekleşen organizasyona Hilton İstanbul Maslak Hotel, Sanko Holding, Trendyol, Turkcell, Dalgakıran, Değişim Grup,

Hepsiburada, Kontek Enerji, Kurukahveci Mehmet Efendi, Lignify ve Türk Telekom, Bulls GSYO, Bulls Yatırım ve Lydia Holding destek sağladı. Gecenin

sunuculuğunu Başak Şengül üstlendi.
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Dünya Gazetesi’nin özel sektör, kamu ve yerel yönetimlerin gerçekleştirdiği sosyal sorumluluk projelerini ve girişimlerini ödüllendirdiği Toplumsal Fayda

Ödülleri töreni Hilton İstanbul Maslak’ta gerçekleşti.  

Dünya Gazetesi tarafından bu yıl ikincisi düzenlenen Toplumsal Fayda Ödülleri, ülke çapında toplumsal fayda bilincinin yaygınlaşmasına katkı sağlamak

amacıyla 2023 yılında hayata geçirildi. Toplumsal Fayda Ödülleri 2024’te 7 ana kategori altındaki 40 alt kategoride 200’den fazla başvuru alındı. Seçkin jüri

üyelerinin özgünlük, gerçek bir ihtiyaca çözüm üretmesi, sürdürülebilirlik ve veri ile desteklenen sosyal etki kriterlerine göre değerlendirdiği projeler 28 Ekim

Perşembe akşamı düzenlenen törende ödüllendirildi. Ödül Törenine iş dünyası temsilcileri, kamu yöneticileri, akademisyenler, sektörel derneklerin

yöneticileri, sivil toplum kuruluşları, sosyal girişimciler ve medya mensupları katıldı.

Türkiye’nin farklı coğrafyalarında faaliyet gösteren yerel kurumların projeleri ile katılabildiği, toplumsal faydayı tüm ülke genelinde yaymayı hedefleyen

Toplumsal Fayda Ödülleri’ne bu yıl Gaziantep, Konya, İzmir, Kütahya ve Tekirdağ’ın yanında küresel bazda ise Azerbaycan’dan da başvuru alındı.

Kurumsal Gönüllülük kategorisinde afet durumlarında madencileri arama kurtarma çalışmalarında gönüllü olarak konumlanmaları için emsal teşkil eden

“ODAŞ People” Projesiyle ödül kazanan ODAŞ’ın ödülünü almak için kurumsal iletişim ekibiyle birlikte tüm gönüllü madencileri temsilen Maden Mühendisi –

Ekip Lideri Hüsamettin Çam, Maden İşçisi Mustafa Kınacı’da sahneye çıktı.

Hilton İstanbul Maslak Hotel’de yoğun bir katılım ile gerçekleşen ödül töreninde DÜNYA Gazetesi CEO’su Burcu Kösem açılış konuşmasında duygularını;

“1950’li yıllardan bu yana önemi gittikçe artan sosyal sorumluluk kavramı günümüzde bireylerin ve kurumların üstüne düşünmesi ve aksiyon alması gereken

bir kavram. Toplumdan aldığını yine topluma vermek, firmaların hedef kitlelerine ve çalışanlarına karşı sorumluluklarını sosyal olarak da yerine getirmesi gibi

bir anlayışın üzerine inşa olan bu çağdaş kavram, sosyal fayda sağlamanın yanında itibar yönetiminde de oldukça etkili. Her geçen gün sosyal sorumluluk

kapsamında daha fazla alanın sahiplenmesiyle birlikte sosyal etkisi yüksek, toplumsal fayda ekseninde şekillendirilmiş projeler daha çok karşımıza çıkmaya

başladı. Biz de Dünya Gazetesinin kurucusu değerli Nezih Demirkent’in hepimizin kalbine işlediği memleket ve insan sevgisi ile işini yapma misyonu

doğrultusunda sosyal fayda yaratan projeleri daha görünür kılmaya odaklandık. Sevgili Arzu Çekirge Paksoy’un fikrini geliştirdiği Toplumsal Fayda Ödülleri’ni

birlikte hayata geçirmekten mutluluk duyuyoruz. Ödüle başvuran tüm projeler ödülü sonuna kadar hak ediyor. Her biri iyi niyetle tasarlanmış, ustaca hayata

geçirilmiş, büyük emek verilmiş iyilik projeleri. Başvuran projelere baktığımızda kadın, çocuk, çevre, eğitim, sağlık gibi çok önemli başlıklarda çok yaratıcı

projeler gördük. Jürimiz büyük bir özen ve hassasiyet ile inceledi, proje çıktılarını titizlikle değerlendirdi. Sonuç itibariyle iyilerin arasından en iyileri seçmeye

çalıştık, incelediğimiz her proje ile heyecanlandık, mutlu olduk ve geleceğe dair güvenimizi tazeledik. Dünya Gazetesi kendisine ulaşan bütün projeleri

izleyecek, destekleyecek ve kamuoyu ile paylaşarak etkisini çoğaltacak” şeklinde ifade etti.

Toplumsal Fayda Ödülleri’nin kazananlarını titizlikle değerlendirerek belirleyen bağımsız jüri üyeleri: SEDEFED Yönetim Kurulu Başkanı Emine Erdem,

Sosyal Sorumluluk Danışmanı – Köşe Yazarı Arzu Çekirge Paksoy, Dünya Gazetesi CEO’su Burcu Kösem, İletişim Yönetim Danışmanı – TOBB Türkiye

Medya ve İletişim Meclis Başkan Yardımcısı Fügen Toksü, KAGİDER Başkan Yardımcısı Güzin İlker, UNICEF Türkiye Milli Komitesi Genel Müdürü İnci

Haseki, Türkiye Halkla İlişkiler Derneği Yönetim Kurulu Başkanı İpek Özgüden Özen, Türkiye Spastik Çocuklar Vakfı – Cerebral Palsy Türkiye Genel

Direktörü Nigar Evgin, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, Bahçeşehir Üniversitesi Öğretim Üyesi CIFAL Istanbul – UNITAR Direktörü Prof.

Dr. Çisil Sohodol, TÜRKONFED Yönetim Kurulu Başkanı Süleyman Sönmez, Dünya Gazetesi Yazarı – Fütürist – İş Stratejisti Ufuk Tarhan ve Kurumsal

Sürdürülebilirlik Danışmanı Yeşim Beyla’idi.

FU Yapı’nın ana sponsorluğunda gerçekleşen organizasyona Hilton İstanbul Maslak Hotel, Sanko Holding, Trendyol, Turkcell, Dalgakıran, Değişim Grup,

Hepsiburada, Kontek Enerji, Kurukahveci Mehmet Efendi, Lignify ve Türk Telekom, Bulls GSYO, Bulls Yatırım ve Lydia Holding destek sağladı. Gecenin

sunuculuğunu Başak Şengül üstlendi.
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Telefon Kütüphanesi – Türk Telekom       

DKP – Fırsat Eşitliği         

Otizmli Bireyler Lojistikte – NHL Sağlık Lojistiği Hizmetleri (Net Healthcare Logistics)        

DKP – Finansal Okuryazarlık

Çiftçiler için Finansal Okuryazarlık Projesi – Socotab Yaprak Tütün A.Ş.    

DKP – Genç        

Hatay Sörf Merkezi – LC Waikiki

DKP – Geri Dönüşüm ve Atık Yönetimi  

Enerjimiz Küçük Dostlarımız İçin – Trakya Elektrik Dağıtım A.Ş.    

DKP – Girişimcilik            
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Girişimci Kadınlara Teknoloji Gücü Programı – Hepsiburada

DKP – İklim Krizi

Deniz Çayırları – Türkiye İş Bankası A.Ş.  

DKP – Kadın

“Bilim Kadınları İçin” Programı – L’Oréal Türkiye

DKP – Kamu Kuruluşları

VakıfBank Spor Kulübü Voleybol Okulları – VakıfBank      

DKP – Kültür Sanat

İlk Tiyatrom, İlk Konserim – Zorlu PSM

DKP – Sağlık      

Disleksi Farkındalık Projesi – Türk Telekom           

DKP – Sivil Toplum Kuruluşları

Öğrenen Lider Öğretmen Programı – Öğretmen Akademisi Vakfı

DKP – Spor/Bireysel sporcular, takım sporları

İstanbul’un Spor Okullar – İstanbul Spor Etkinlikleri ve İşletmeciliği Ticaret Anonim Şirketi             

DKP – Tarım       

Tarımın Kadın Yıldızları   – SuperFresh      

DKP – Üniversiteler        

İzmirde İyilik Var – Yaşar Üniversitesi

DKP – Yerel Değerler ve Turizm

Aizanoi Antik Kent Sponsorluğu  – Gürok Grup     

DKP – Diğer        

Patili Dostlara Destek Projesi – Hepsiburada        

KG – Kurumsal Gönüllülük                                       

KG – Kurumsal Gönüllülük

ODAŞ People – ODAŞ      

KG – Yaratıcı Gönüllülük Çalışmaları

Vestel’le Kendin Yap Atölyeleri – Vestel Beyaz Eşya          

SG – Toplumsal Fayda Yaratan Sosyal Girişimler                                                                         

SG – Sosyal İnovasyon  

Topluma Güvenle: Temiz Midye Dolma – CarrefourSA      

SG – Sosyal Girişimci Kurum İş Birliği      

Yarının Köyleri – Trendyol & UNDP          

KTF – Kreatif Toplumsal Fayda                                

KTF – Toplumsal Fayda Üreten PR Ajansları

Organ Bağışı Haftası Toplumsal Farkındalık Kampanyası – Communication Partner                         

YÇ-Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar                                

YÇ – Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Kurumlar          

El Emeği – Koton

YÇ – Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerel Yönetimler

Teknogaraj – Gaziantep Büyükşehir Belediyesi    

YÇ – Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerel STK’lar    

Tavşanlı Höyük’te Kadın Eli – Tavşanlı Ticaret Ve Sanayi Odası    

YÇ – Toplumsal Fayda Yaratan Yerel Çalışmalar/Yerelde İstihdam

Kadınların Birleştirici Gücü – Polat Makina

SÇ-Toplumsal Fayda Yaratan Sürdürülebilirlik Çalışmaları                                        

SÇ – Sürdürülebilir İş Birlikleri (STK, yerel, ulusal, uluslararası işbirlikleri)            

İyi İşler  -Boyner Holding

SÇ – BM Sürdürülebilir Kalkınma Amaçlarını Destekleyen Projeler

Leyleklere Yeni Yuva – Aydem Enerji        

UP-Toplumsal Fayda Yaratan Uluslararası Projeler                                      

UP – Azerbaycan Projeleri          

Azerbaycan Şehit ve Gazi Ailelerini Güçlendirme Projesi – Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER)              

ÖÖ-Özel Ödüller                                          

ÖÖ – Jüri Özel Ödülü     

Buğday Tanesi Protez Ortez Yapım ve Uygulama Merkezi – Gaziantep Büyükşehir Belediyesi Engelli Yaşlı ve Sağlık Hizmetleri Daire Başkanlığı / Şehnaz

Çehreli Shefik

ÖÖ – Jüri Özel Ödülü     

Karataş Sürdürülebilir Balıkçılığa Destek Projesi – Enerjisa Enerji
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ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ, ÖDÜL TÖRENİYLE SONA ERDİ
Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, ödül töreniyle sona erdi

 

21 Kasım’da düzenlenen açılış töreninin ardından 22 Kasım’da izleyiciyle buluşmaya başlayan Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, izleyicilerine 14'üncü

kez veda etti.                    Prof. Dr. Adem Sözüer’in başkanlığında, Prof. Dr. Bengi Semerci’nin direktörlüğünde düzenlenen festivalin Cemal Reşit Rey

Konser Salonu’nda gerçekleşen Pınar Altuğ ve Hakan Bilgin’in sunduğu kapanış töreninde Altın Terazi Yarışmaları'nın ödülleri açıklandı.                    ABD'li

editör, eleştirmen ve yazar Deborah Young’ın başkanlığını yaptığı senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı Assel

Aushakimova; yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun ve yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri; 7500 Euro değerindeki

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması 'En İyi Film Ödülü’ne; “Sürgündeki İranlı yönetmen Farahnaz Sharifi'nin son derece özel bu filmi, İran'daki kadınların

baskıcı bir rejime karşı süregelen mücadelesini belgesel anlatımının büyük duygusal gücünü kullanarak bizlere sunuyor” diyerek Ferahnaz Şerifi’nin yönettiği

Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet filmini lâyık gördü. Yönetmen Şerifi gönderdiği mesajda, duygularını; “Bu harika haber için çok teşekkür ederim.

Böyle bir ödülü almak ne büyük zevk. Jüriye teşekkürlerimi sunmak istiyorum. Bu ödülün sadece benim çalışmalarımı değil, aynı zamanda özgürlük ve adalet

için mücadele eden herkesi, özellikle de tüm kadınları ve tabii ki İranlı kadınları onurlandırdığını belirtmeliyim. Lâyık gördüğünüz için teşekkürlerimi

iletiyorum” şeklinde ifade etti.                                                              #Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali

                                                                                   Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü ise Boris Lojkine’in yönettiği Süleyman’ın

Hikâyesi / The Story of Souleymane filmine verildi. Jüri karar gerekçesinde; “Boris Lojkine'nin yönettiği, aktör Abou Sangare'nin mükemmel şekilde

canlandırdığı Paris'teki genç bir göçmenin dramatik ve ustaca kurgulanmış hikâyesinin, birçok sığınmacıyı Avrupa'ya gitmek için hayatlarını riske atmaya iten

zorlayıcı kişisel ve ekonomik nedenleri dokunaklı bir şekilde sunuyor,” dedi. Boris Lojkine, teşekkürlerini sunarak başladığı video mesajında, “Festivalinizin

ismi üzerine düşünmüş ve Süleyman'ın durumuna nasıl da gönderme yaptığını hissetmiştim. Neydi ki Süleyman’ın suçu? Belgesiz olmak mı? Yalan

söylemek mi? Daha doğrusu, durumu nedeniyle yalan söylemek zorunda kalmak mı? Yahut sırf başka bir ülkeden olmak mı? Benim için Süleyman'ın içinde

bulunduğu durum, hiçbir suçu olmadan bitmeyen bir ceza hali yaşamak. Bu filmi tüm ekibin büyük özverisiyle hayata geçirdik ve filmi çekmek için çok çaba

sarf ettik. Çok teşekkür ederim” dedi.                                Altın Terazi Uzun Metraj yarışma jürisi bu yıl, Özel Mansiyon Ödülü vermek üzere Mehmet Ali

Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmini seçti. Jüri bu kararını; “Bir Kürt köyündeki insanların yaşamlarını günlük adalet mücadelesi olarak

işleyen yönetmen Mehmet Ali Konar, oyuncu Korkmaz Aslan’ın belirginleştirdiği baba-oğul bağını, bölgenin derin gerçekliğini ortaya koyan insancıl bir

öyküde dramatize ediyor oluşu nedeniyle” sözleriyle açıkladı. Mehmet Ali Konar, ödülünü aldıktan sonra; “Suçun büyük bir günah olduğunu bilmek yetmiyor.

Ona karşı durmak da gerekiyor, bazen birine arkanı dönerek, bazen bir film yaparak. Bir şekilde var olduğumuzu göstermek gerekiyor. Çok teşekkürler"

ifadelerini kullandı.                                Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşan Sinema Yazarları Derneği - SİYAD jürisi SİYAD

Ödülü’nü Jonathan Millet imzalı Hayaletler / Ghost Trail filmine verdi. Jüri kararına gerekçe olarak “Güçlü insancıl mesajıyla işkencecilerin adalet karşısında

hesap vermelerini savunan, özgün, dokunaklı, inandırıcı bu politik gerilim filmini, güçlü anlatımlı mizanseni, ses tasarımının etkileyiciliği ve başarılı oyuncu

kadrosuyla ödüle lâyık gördük” dedi. Jonathan Millet gönderdiği mesajla teşekkürlerini iletti.                                Sinema yazarı, senarist, yönetmen Burcu

Aykar; Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve yapımcı Ala' Abu Ghoush ile İngiliz haber sitesi Eye For Film’in kurucu ortağı, yazı işleri müdürü ve film

eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması jürisi 1000 Euro para ödülü bulunan Altın Terazi Kısa Metraj En İyi Film

Ödülü’ne André Hayato Saito imzalı Amarela filmini layık gördü. Yönetmen André Hayato Saito, gönderdiği video ile teşekkürlerini iletti.         Filmleri izleyen

izleyicilerin seanslar sonrası oylamaları ile belirlenen Habertürk Seyirci Ödülü; Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmine verilirken,

Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek’in değerlendirmeleri sonucunda Öğrenci Jürisi Ödülü’ne Hayaletler /

Ghost Trail filmi layık görüldü. Öğrenci Jürisi ödülü açıklarken “Psikolojik olarak oldukça zor bir konuyu, incelikli senaryosu ve özgün anlatım diliyle ele almayı

başardığı; meseleyi doğru bir mesafede kalarak anlattığı ve festivalin bu seneki akademik konusu olan adil yargılanma hakkına değinmesi nedeniyle ödüle

layık gördük” diye belirtti.                                ÖDÜLLER         • Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü          Çalınan Gezegenim / My

Stolen Planet - Ferahnaz Şerifi         • Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü         Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane - Boris

Lojkin         • Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Özel Mansiyon Ödülü          Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar         • Altın Terazi Kısa

Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü         Amarela - André Hayato Saito         • Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması SİYAD Ödülü         Hayaletler /

Ghost Trail – Jonathan Millet         • Habertürk Seyirci Ödülü         Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar         • Öğrenci Jürisi Ödülü

Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan Millet               'Herkes için adalet'   Haberi Görüntüle
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ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ ÖDÜL TÖRENİ İLE SONA ERDİ
Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali Ödül Töreni ile Sona Erdi

 

-

  

  

      

 

   21 Kasım’da düzenlenen açılış töreninin ardından 22 Kasım’da izleyiciyle buluşmaya başlayan Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali izleyicilerine 14. kez

veda etti. Prof. Dr. Adem Sözüer’in başkanlığında, Prof. Dr. Bengi Semerci’nin direktörlüğünde düzenlenen festivalin Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda

gerçekleşen Pınar Altuğ ve Hakan Bilgin’in sunduğu kapanış töreninde Altın Terazi Yarışmalarının ödülleri açıklandı.Amerikalı editör, eleştirmen ve yazar

Deborah Young’ın başkanlığını yaptığı senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı Assel Aushakimova; yönetmen,

senarist ve yapımcı Selcen Ergun ve yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri, 7500 Euro değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj Film

Yarışması En İyi Film Ödülü’ne “Sürgündeki İranlı yönetmen Farahnaz Sharifi'nin son derece özel bu filmi, İran'daki kadınların baskıcı bir rejime karşı

süregelen mücadelesini belgesel anlatımının büyük duygusal gücünü kullanarak bizlere sunuyor,” diyerek Ferahnaz Şerifi’nin yönettiği Çalınan Gezegenim /

My Stolen Planet filmini layık gördü. Yönetmen Şerifi gönderdiği mesajda “Bu harika haber için çok teşekkür ederim. Böyle bir ödülü almak ne büyük zevk.

Jüriye teşekkürlerimi sunmak istiyorum. Bu ödülün sadece benim çalışmalarımı değil, aynı zamanda özgürlük ve adalet için mücadele eden herkesi, özellikle

de tüm kadınları ve tabii ki İranlı kadınları onurlandırdığını belirtmeliyim. Layık gördüğünüz için teşekkürlerimi iletiyorum,” dedi.

  

                              

                  

                                   -

                  

                              

 

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü ise Boris Lojkine’in yönettiği Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane filmine verildi. Jüri

karar gerekçesinde, “Boris Lojkine'nin yönettiği, aktör Abou Sangare'nin mükemmel şekilde canlandırdığı Paris'teki genç bir göçmenin dramatik ve ustaca

kurgulanmış hikâyesinin, birçok sığınmacıyı Avrupa'ya gitmek için hayatlarını riske atmaya iten zorlayıcı kişisel ve ekonomik nedenleri dokunaklı bir şekilde

sunuyor,” dedi. Boris Lojkine, teşekkürlerini sunarak başladığı video mesajında, “Festivalinizin ismi üzerine düşünmüş ve Süleyman'ın durumuna nasıl da

gönderme yaptığını hissetmiştim. Neydi ki Süleyman’ın suçu? Belgesiz olmak mı? Yalan söylemek mi? Daha doğrusu, durumu nedeniyle yalan söylemek

zorunda kalmak mı? Yahut sırf başka bir ülkeden olmak mı? Benim için Süleyman'ın içinde bulunduğu durum, hiçbir suçu olmadan bitmeyen bir ceza hali

yaşamak. Bu filmi tüm ekibin büyük özverisiyle hayata geçirdik ve filmi çekmek için çok çaba sarf ettik. Çok teşekkür ederim,” dedi.Altın Terazi Uzun Metraj

yarışma jürisi bu yıl Özel Mansiyon Ödülü vermek üzere Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmini seçti. Jüri bu kararını “Bir Kürt

köyündeki insanların yaşamlarını günlük adalet mücadelesi olarak işleyen yönetmen Mehmet Ali Konar, oyuncu Korkmaz Aslan’ın belirginleştirdiği baba-oğul

bağını, bölgenin derin gerçekliğini ortaya koyan insancıl bir öyküde dramatize ediyor oluşu nedeniyle,” diyerek açıkladı. Mehmet Ali Konar, ödülünü aldıktan

sonra “Suçun büyük bir günah olduğunu bilmek yetmiyor. Ona karşı durmak da gerekiyor, bazen birine arkanı dönerek, bazen bir film yaparak. Bir şekilde var

olduğumuzu göstermek gerekiyor. Çok teşekkürler,” dedi.

  

                              

                  

                                   -

                  

                              

 

Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşan Sinema Yazarları Derneği - SİYAD jürisi SİYAD Ödülü’nü Jonathan Millet imzalı Hayaletler /

Ghost Trail filmine verdi. Jüri kararına gerekçe olarak “Güçlü insancıl mesajıyla işkencecilerin adalet karşısında hesap vermelerini savunan, özgün,

dokunaklı, inandırıcı bu politik gerilim filmini, güçlü anlatımlı mizanseni, ses tasarımının etkileyiciliği ve başarılı oyuncu kadrosuyla ödüle layık gördük,” dedi.

Jonathan Millet gönderdiği mesajla teşekkürlerini iletti.Sinema yazarı, senarist, yönetmen Burcu Aykar; Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve yapımcı Ala'

Abu Ghoush ile İngiliz haber sitesi Eye For Film’in kurucu ortağı, yazı işleri müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan Altın Terazi Kısa Metraj

Film Yarışması jürisi 1000 Euro para ödülü bulunan Altın Terazi Kısa Metraj En İyi Film Ödülü’ne André Hayato Saito imzalı Amarela filmini layık gördü.

Yönetmen André Hayato Saito, gönderdiği video ile teşekkürlerini iletti.Filmleri izleyen izleyicilerin seanslar sonrası oylamaları ile belirlenen Habertürk Seyirci

Ödülü Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmine verilirken, Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha

Kıvanç Umurbek’in değerlendirmeleri sonucunda Öğrenci Jürisi Ödülü’ne Hayaletler / Ghost Trail filmi layık görüldü. Öğrenci Jürisi ödülü açıklarken

“Psikolojik olarak oldukça zor bir konuyu, incelikli senaryosu ve özgün anlatım diliyle ele almayı başardığı; meseleyi doğru bir mesafede kalarak anlattığı ve

festivalin bu seneki akademik konusu olan adil yargılanma hakkına değinmesi nedeniyle ödüle layık gördük,” diye belirtti.

  

                              

                  

                                   -
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ÖDÜLLERAltın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet - Ferahnaz ŞerifiAltın Terazi Uzun Metraj Film

Yarışması Jüri Özel Ödülü: Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane - Boris LojkinAltın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Özel Mansiyon Ödülü:

Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali KonarAltın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Amarela -  André Hayato SaitoAltın Terazi

Uzun Metraj Film Yarışması SİYAD Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan MilletÖğrenci Jürisi Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan MilletHabertürk

Seyirci Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar
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ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ, ÖDÜL TÖRENİ İLE SONA ERDİ
Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, ödül töreni ile sona erdi

Bu yıl 14!üncüsü düzenlenen Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, ödül töreniyle sona erdi.

DUVAR - 21 Kasım’da düzenlenen açılış töreninin ardından 22 Kasım’da izleyiciyle buluşmaya başlayan Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali

izleyicilerine 14. kez veda etti.

Prof. Dr. Adem Sözüer’in başkanlığında, Prof. Dr. Bengi Semerci’nin direktörlüğünde düzenlenen festivalin Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda gerçekleşen

Pınar Altuğ ve Hakan Bilgin’in sunduğu kapanış töreninde Altın Terazi Yarışmalarının ödülleri açıklandı.

 

  

Amerikalı editör, eleştirmen ve yazar Deborah Young’ın başkanlığını yaptığı senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı

Assel Aushakimova; yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun ve yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri, 7500 Euro

değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü’ne “Sürgündeki İranlı yönetmen Farahnaz Sharifi'nin son derece özel bu filmi,

İran'daki kadınların baskıcı bir rejime karşı süregelen mücadelesini belgesel anlatımının büyük duygusal gücünü kullanarak bizlere sunuyor,” diyerek

Ferahnaz Şerifi’nin yönettiği Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet filmini layık gördü.

Yönetmen Şerifi gönderdiği mesajda “Bu harika haber için çok teşekkür ederim. Böyle bir ödülü almak ne büyük zevk. Jüriye teşekkürlerimi sunmak

istiyorum. Bu ödülün sadece benim çalışmalarımı değil, aynı zamanda özgürlük ve adalet için mücadele eden herkesi, özellikle de tüm kadınları ve tabii ki

İranlı kadınları onurlandırdığını belirtmeliyim. Layık gördüğünüz için teşekkürlerimi iletiyorum,” dedi.

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü ise Boris Lojkine’in yönettiği Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane filmine verildi. Jüri

karar gerekçesinde, “Boris Lojkine'nin yönettiği, aktör Abou Sangare'nin mükemmel şekilde canlandırdığı Paris'teki genç bir göçmenin dramatik ve ustaca

kurgulanmış hikâyesinin, birçok sığınmacıyı Avrupa'ya gitmek için hayatlarını riske atmaya iten zorlayıcı kişisel ve ekonomik nedenleri dokunaklı bir şekilde

sunuyor,” dedi.

Boris Lojkine, teşekkürlerini sunarak başladığı video mesajında, “Festivalinizin ismi üzerine düşünmüş ve Süleyman'ın durumuna nasıl da gönderme

yaptığını hissetmiştim. Neydi ki Süleyman’ın suçu? Belgesiz olmak mı? Yalan söylemek mi? Daha doğrusu, durumu nedeniyle yalan söylemek zorunda

kalmak mı? Yahut sırf başka bir ülkeden olmak mı? Benim için Süleyman'ın içinde bulunduğu durum, hiçbir suçu olmadan bitmeyen bir ceza hali yaşamak.

Bu filmi tüm ekibin büyük özverisiyle hayata geçirdik ve filmi çekmek için çok çaba sarf ettik. Çok teşekkür ederim” dedi.

Altın Terazi Uzun Metraj yarışma jürisi bu yıl Özel Mansiyon Ödülü vermek üzere Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmini seçti.

Jüri bu kararını “Bir Kürt köyündeki insanların yaşamlarını günlük adalet mücadelesi olarak işleyen yönetmen Mehmet Ali Konar, oyuncu Korkmaz Aslan’ın

belirginleştirdiği baba-oğul bağını, bölgenin derin gerçekliğini ortaya koyan insancıl bir öyküde dramatize ediyor oluşu nedeniyle” diyerek açıkladı.

Mehmet Ali Konar, ödülünü aldıktan sonra “Suçun büyük bir günah olduğunu bilmek yetmiyor. Ona karşı durmak da gerekiyor, bazen birine arkanı dönerek,

bazen bir film yaparak. Bir şekilde var olduğumuzu göstermek gerekiyor. Çok teşekkürler” dedi.

Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşan Sinema Yazarları Derneği - SİYAD jürisi SİYAD Ödülü’nü Jonathan Millet imzalı Hayaletler /

Ghost Trail filmine verdi. Jüri kararına gerekçe olarak “Güçlü insancıl mesajıyla işkencecilerin adalet karşısında hesap vermelerini savunan, özgün,

dokunaklı, inandırıcı bu politik gerilim filmini, güçlü anlatımlı mizanseni, ses tasarımının etkileyiciliği ve başarılı oyuncu kadrosuyla ödüle layık gördük,” dedi.

Jonathan Millet gönderdiği mesajla teşekkürlerini iletti.

Sinema yazarı, senarist, yönetmen Burcu Aykar; Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve yapımcı Ala' Abu Ghoush ile İngiliz haber sitesi Eye For Film’in

kurucu ortağı, yazı işleri müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması jürisi 1000 Euro para ödülü bulunan

Altın Terazi Kısa Metraj En İyi Film Ödülü’ne André Hayato Saito imzalı Amarela filmini layık gördü. Yönetmen André Hayato Saito, gönderdiği video ile

teşekkürlerini iletti.

Filmleri izleyen izleyicilerin seanslar sonrası oylamaları ile belirlenen Habertürk Seyirci Ödülü Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında

filmine verilirken, Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek’in değerlendirmeleri sonucunda Öğrenci Jürisi

Ödülü’ne Hayaletler / Ghost Trail filmi layık görüldü. Öğrenci Jürisi ödülü açıklarken “Psikolojik olarak oldukça zor bir konuyu, incelikli senaryosu ve özgün

anlatım diliyle ele almayı başardığı; meseleyi doğru bir mesafede kalarak anlattığı ve festivalin bu seneki akademik konusu olan adil yargılanma hakkına

değinmesi nedeniyle ödüle layık gördük” diye belirtti.

ÖDÜLLER

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet - Ferahnaz Şerifi

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü: Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane - Boris Lojkin

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Özel Mansiyon Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar

Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Amarela -  André Hayato Saito

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması SİYAD Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan Millet

Öğrenci Jürisi Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan Millet

Habertürk Seyirci Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar

                               (KÜLTÜR SANAT SERVİSİ)
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ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ ÖDÜL TÖRENİ İLE SONA ERDİ
Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali ödül töreni ile sona erdi

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü, İranlı yönetmen Ferahnaz Sharifi'nin yönettiği Çalınan Gezegenim filmine verildi

T24 Kültür Sanat

21 Kasım'da düzenlenen açılış töreninin ardından 22 Kasım'da gösterimlere başlayan Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali izleyicilerine 14. kez veda etti.

Prof. Dr. Adem Sözüer'in başkanlığında, Prof. Dr. Bengi Semerci'nin direktörlüğünde düzenlenen festivalin Cemal Reşit Rey Konser Salonu'nda gerçekleşen

Pınar Altuğ ve Hakan Bilgin'in sunduğu kapanış töreninde Altın Terazi Yarışmalarının ödülleri açıklandı.

 

7500 Euro değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü jürisi Amerikalı editör, eleştirmen ve yazar Deborah Young'ın başkanlığını

yaptığı senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı Assel Aushakimova; yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun ve

yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze'den oluştu. Jüri, "Sürgündeki İranlı yönetmen Farahnaz Sharifi'nin son derece özel bu filmi, İran'daki

kadınların baskıcı bir rejime karşı süregelen mücadelesini belgesel anlatımının büyük duygusal gücünü kullanarak bizlere sunuyor," diyerek Ferahnaz

Sharifi'nin yönettiği Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet filmini layık gördü.

Yönetmen Şerifi gönderdiği mesajda "Bu harika haber için çok teşekkür ederim. Böyle bir ödülü almak ne büyük zevk. Jüriye teşekkürlerimi sunmak

istiyorum. Bu ödülün sadece benim çalışmalarımı değil, aynı zamanda özgürlük ve adalet için mücadele eden herkesi, özellikle de tüm kadınları ve tabii ki

İranlı kadınları onurlandırdığını belirtmeliyim. Layık gördüğünüz için teşekkürlerimi iletiyorum," dedi.

"Neydi ki Süleyman'ın suçu?"

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü ise Boris Lojkine'in yönettiği Süleyman'ın Hikâyesi / The Story of Souleymane filmine verildi. Jüri

karar gerekçesinde, "Boris Lojkine'nin yönettiği, aktör Abou Sangare'nin mükemmel şekilde canlandırdığı Paris'teki genç bir göçmenin dramatik ve ustaca

kurgulanmış hikâyesinin, birçok sığınmacıyı Avrupa'ya gitmek için hayatlarını riske atmaya iten zorlayıcı kişisel ve ekonomik nedenleri dokunaklı bir şekilde

sunuyor," dedi. Boris Lojkine, teşekkürlerini sunarak başladığı video mesajında, "Festivalinizin ismi üzerine düşünmüş ve Süleyman'ın durumuna nasıl da

gönderme yaptığını hissetmiştim. Neydi ki Süleyman'ın suçu? Belgesiz olmak mı? Yalan söylemek mi? Daha doğrusu, durumu nedeniyle yalan söylemek

zorunda kalmak mı? Yahut sırf başka bir ülkeden olmak mı? Benim için Süleyman'ın içinde bulunduğu durum, hiçbir suçu olmadan bitmeyen bir ceza hali

yaşamak. Bu filmi tüm ekibin büyük özverisiyle hayata geçirdik ve filmi çekmek için çok çaba sarf ettik. Çok teşekkür ederim," dedi.

"Suçun büyük bir günah olduğunu bilmek yetmiyor"

 

Altın Terazi Uzun Metraj yarışma jürisi bu yıl Özel Mansiyon Ödülü vermek üzere Mehmet Ali Konar'ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmini seçti.

Jüri bu kararını "Bir Kürt köyündeki insanların yaşamlarını günlük adalet mücadelesi olarak işleyen yönetmen Mehmet Ali Konar, oyuncu Korkmaz Aslan'ın

belirginleştirdiği baba-oğul bağını, bölgenin derin gerçekliğini ortaya koyan insancıl bir öyküde dramatize ediyor oluşu nedeniyle," diyerek açıkladı. Mehmet

Ali Konar, ödülünü aldıktan sonra "Suçun büyük bir günah olduğunu bilmek yetmiyor. Ona karşı durmak da gerekiyor, bazen birine arkanı dönerek, bazen bir

film yaparak. Bir şekilde var olduğumuzu göstermek gerekiyor. Çok teşekkürler," dedi.

 

Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz'dan oluşan Sinema Yazarları Derneği - SİYAD jürisi SİYAD Ödülü'nü Jonathan Millet imzalı Hayaletler /

Ghost Trail filmine verdi. Jüri kararına gerekçe olarak "Güçlü insancıl mesajıyla işkencecilerin adalet karşısında hesap vermelerini savunan, özgün,

dokunaklı, inandırıcı bu politik gerilim filmini, güçlü anlatımlı mizanseni, ses tasarımının etkileyiciliği ve başarılı oyuncu kadrosuyla ödüle layık gördük," dedi.

Jonathan Millet gönderdiği mesajla teşekkürlerini iletti.

 

Sinema yazarı, senarist, yönetmen Burcu Aykar; Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve yapımcı Ala' Abu Ghoush ile İngiliz haber sitesi Eye For Film'in

kurucu ortağı, yazı işleri müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson'dan oluşan Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması jürisi 1000 Euro para ödülü bulunan

Altın Terazi Kısa Metraj En İyi Film Ödülü'ne André Hayato Saito imzalı Amarela filmini layık gördü. Yönetmen André Hayato Saito, gönderdiği video ile

teşekkürlerini iletti.

Filmleri izleyen izleyicilerin seanslar sonrası oylamaları ile belirlenen Habertürk Seyirci Ödülü Mehmet Ali Konar'ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında

filmine verilirken, Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek'in değerlendirmeleri sonucunda Öğrenci Jürisi

Ödülü'ne Hayaletler / Ghost Trail filmi layık görüldü. Öğrenci Jürisi ödülü açıklarken "Psikolojik olarak oldukça zor bir konuyu, incelikli senaryosu ve özgün

anlatım diliyle ele almayı başardığı; meseleyi doğru bir mesafede kalarak anlattığı ve festivalin bu seneki akademik konusu olan adil yargılanma hakkına

değinmesi nedeniyle ödüle layık gördük," diye belirtti.

 

Tags: 

T24.COM.TR
Yayın Tarihi : 29.11.2024 11:45:00
Link : https://www.t24.com.tr/haber/uluslararasi-suc-ve-ceza-film-festivali-odul-toreni-ile-sona-

erdi,1199766





ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ ÖDÜL TÖRENİ İLE SONA ERDİ – HABERLER
Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali Ödül Töreni ile Sona Erdi – Haberler

 

Prof. Dr. Adem Sözüer’in başkanlığında düzenlenen festivalin kapanış töreninde Altın Terazi Yarışmalarının ödülleri açıklandı.

 

 

 

       –

 

21 Kasım’da düzenlenen açılış töreninin ardından 22 Kasım’da izleyiciyle buluşmaya başlayan Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali izleyicilerine 14. kez

veda etti. Prof. Dr. Adem Sözüer’in başkanlığında, Prof. Dr. Bengi Semerci’nin direktörlüğünde düzenlenen festivalin Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda

gerçekleşen Pınar Altuğ ve Hakan Bilgin’in sunduğu kapanış töreninde Altın Terazi Yarışmalarının ödülleri açıklandı.

Amerikalı editör, eleştirmen ve yazar Deborah Young’ın başkanlığını yaptığı senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı

Assel Aushakimova; yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun ve yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri, 7500 Euro

değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü’ne “Sürgündeki İranlı yönetmen Farahnaz Sharifi’nin son derece özel bu filmi,

İran’daki kadınların baskıcı bir rejime karşı süregelen mücadelesini belgesel anlatımının büyük duygusal gücünü kullanarak bizlere sunuyor,” diyerek

Ferahnaz Şerifi’nin yönettiği Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet filmini layık gördü. Yönetmen Şerifi gönderdiği mesajda “Bu harika haber için çok

teşekkür ederim. Böyle bir ödülü almak ne büyük zevk. Jüriye teşekkürlerimi sunmak istiyorum. Bu ödülün sadece benim çalışmalarımı değil, aynı zamanda

özgürlük ve adalet için mücadele eden herkesi, özellikle de tüm kadınları ve tabii ki İranlı kadınları onurlandırdığını belirtmeliyim. Layık gördüğünüz için

teşekkürlerimi iletiyorum,” dedi.

 

 

 

                                   –

 

 

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü ise Boris Lojkine’in yönettiği Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane filmine verildi. Jüri

karar gerekçesinde, “Boris Lojkine’nin yönettiği, aktör Abou Sangare’nin mükemmel şekilde canlandırdığı Paris’teki genç bir göçmenin dramatik ve ustaca

kurgulanmış hikâyesinin, birçok sığınmacıyı Avrupa’ya gitmek için hayatlarını riske atmaya iten zorlayıcı kişisel ve ekonomik nedenleri dokunaklı bir şekilde

sunuyor,” dedi. Boris Lojkine, teşekkürlerini sunarak başladığı video mesajında, “Festivalinizin ismi üzerine düşünmüş ve Süleyman’ın durumuna nasıl da

gönderme yaptığını hissetmiştim. Neydi ki Süleyman’ın suçu? Belgesiz olmak mı? Yalan söylemek mi? Daha doğrusu, durumu nedeniyle yalan söylemek

zorunda kalmak mı? Yahut sırf başka bir ülkeden olmak mı? Benim için Süleyman’ın içinde bulunduğu durum, hiçbir suçu olmadan bitmeyen bir ceza hali

yaşamak. Bu filmi tüm ekibin büyük özverisiyle hayata geçirdik ve filmi çekmek için çok çaba sarf ettik. Çok teşekkür ederim,” dedi.

Altın Terazi Uzun Metraj yarışma jürisi bu yıl Özel Mansiyon Ödülü vermek üzere Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmini seçti.

Jüri bu kararını “Bir Kürt köyündeki insanların yaşamlarını günlük adalet mücadelesi olarak işleyen yönetmen Mehmet Ali Konar, oyuncu Korkmaz Aslan’ın

belirginleştirdiği baba-oğul bağını, bölgenin derin gerçekliğini ortaya koyan insancıl bir öyküde dramatize ediyor oluşu nedeniyle,” diyerek açıkladı. Mehmet

Ali Konar, ödülünü aldıktan sonra “Suçun büyük bir günah olduğunu bilmek yetmiyor. Ona karşı durmak da gerekiyor, bazen birine arkanı dönerek, bazen bir

film yaparak. Bir şekilde var olduğumuzu göstermek gerekiyor. Çok teşekkürler,” dedi.

 

 

 

                                   –

 

 

Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşan Sinema Yazarları Derneği – SİYAD jürisi SİYAD Ödülü’nü Jonathan Millet imzalı Hayaletler /

Ghost Trail filmine verdi. Jüri kararına gerekçe olarak “Güçlü insancıl mesajıyla işkencecilerin adalet karşısında hesap vermelerini savunan, özgün,

dokunaklı, inandırıcı bu politik gerilim filmini, güçlü anlatımlı mizanseni, ses tasarımının etkileyiciliği ve başarılı oyuncu kadrosuyla ödüle layık gördük,” dedi.

Jonathan Millet gönderdiği mesajla teşekkürlerini iletti.

Sinema yazarı, senarist, yönetmen Burcu Aykar; Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve yapımcı Ala’ Abu Ghoush ile İngiliz haber sitesi Eye For Film’in

kurucu ortağı, yazı işleri müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması jürisi 1000 Euro para ödülü bulunan

Altın Terazi Kısa Metraj En İyi Film Ödülü’ne André Hayato Saito imzalı Amarela filmini layık gördü. Yönetmen André Hayato Saito, gönderdiği video ile

teşekkürlerini iletti.

Filmleri izleyen izleyicilerin seanslar sonrası oylamaları ile belirlenen Habertürk Seyirci Ödülü Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında

filmine verilirken, Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek’in değerlendirmeleri sonucunda Öğrenci Jürisi

Ödülü’ne Hayaletler / Ghost Trail filmi layık görüldü. Öğrenci Jürisi ödülü açıklarken “Psikolojik olarak oldukça zor bir konuyu, incelikli senaryosu ve özgün

anlatım diliyle ele almayı başardığı; meseleyi doğru bir mesafede kalarak anlattığı ve festivalin bu seneki akademik konusu olan adil yargılanma hakkına

değinmesi nedeniyle ödüle layık gördük,” diye belirtti.
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ÖDÜLLER

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet – Ferahnaz Şerifi

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü: Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane – Boris Lojkin

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Özel Mansiyon Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar

Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Amarela –  André Hayato Saito

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması SİYAD Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan Millet

Öğrenci Jürisi Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan Millet

Habertürk Seyirci Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar

 

Haber Kaynağı www.beyazperde.com
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SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ GÜNLÜĞÜ: ALTIN TERAZİ ÖDÜLÜ ‘ÇALINAN GEZEGENİM’İN
Suç ve Ceza Film Festivali günlüğü: Altın Terazi Ödülü ‘Çalınan Gezegenim’in

10Haber'in basın sponsoru olduğu 14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali'nde Altın Terazi En İyi Film Ödülü'nü Ferahnaz Şerifi’nin yönettiği 'Çalınan

Gezegenim' kazandı. Yarışmada SİYAD Ödülü'nü ise 'Hayaletler' aldı.

Ayvalık Film Festivali ile başlayan film festivali sezonu dün 14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin ödül töreniyle tamamlandı. Cemal Reşit Rey

Konser Salonu’nda düzenlenen törende Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nın sonuçları da açıklandı. 10Haber’in basın sponsoru festivalde En İyi Film

Ödülü’nü Ferahnaz Şerifi’nin yönettiği ‘Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet’ kazandı.

 

Şerifi: ‘Bu ödül özgürlük ve adalet için mücadele edenlerin’

Sürgünde bulunan yönetmen Şerifi gönderdiği mesajda “Bu harika haber için çok teşekkür ederim. Böyle bir ödülü almak ne büyük zevk. Jüriye

teşekkürlerimi sunmak istiyorum. Bu ödülün sadece benim çalışmalarımı değil, aynı zamanda özgürlük ve adalet için mücadele eden herkesi, özellikle de

tüm kadınları ve tabii ki İranlı kadınları onurlandırdığını belirtmeliyim” dedi.

 

Yönetmeni sordu: ‘Süleyman’ın suçu nedir?’

Yarışmada Jüri Özel Ödülü ise Boris Lojkine’in yönettiği ‘Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane’ filmine verildi. Yönetmen Lojkine de video mesaj

göndererek teşekkürlerini sundu: “Festivalinizin ismi üzerine düşünmüş ve Süleyman’ın durumuna nasıl da gönderme yaptığını hissetmiştim. Neydi ki

Süleyman’ın suçu? Belgesiz olmak mı? Yalan söylemek mi? Daha doğrusu, durumu nedeniyle yalan söylemek zorunda kalmak mı? Yahut sırf başka bir

ülkeden olmak mı? Benim için Süleyman’ın içinde bulunduğu durum, hiçbir suçu olmadan bitmeyen bir ceza hali yaşamak. Bu filmi tüm ekibin büyük

özverisiyle hayata geçirdik ve filmi çekmek için çok çaba sarf ettik. Çok teşekkür ederim” dedi.

 

Konar: ‘Suça karşı durmak gerekiyor’

Altın Terazi Uzun Metraj yarışma jürisi bu yıl bir de Özel Mansiyon Ödülü verme kararı aldı. Ödül için de Mehmet Ali Konar’ın yönettiği ‘Ceviz Yaprakları

Sarardığında’ filmini seçti. Mehmet Ali Konar, ödülünü aldıktan sonra “Suçun büyük bir günah olduğunu bilmek yetmiyor. Ona karşı durmak da gerekiyor,

bazen birine arkanı dönerek, bazen bir film yaparak. Bir şekilde var olduğumuzu göstermek gerekiyor. Çok teşekkürler” dedi.

 

SİYAD Ödülü ‘Hayaletler’in

Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşan Sinema Yazarları Derneği – SİYAD jürisi SİYAD Ödülü’nü Jonathan Millet imzalı ‘Hayaletler /

Ghost Trail’ filmine verdi. Jüri kararına gerekçe olarak “Güçlü insancıl mesajıyla işkencecilerin adalet karşısında hesap vermelerini savunan, özgün,

dokunaklı, inandırıcı bu politik gerilim filmini, güçlü anlatımlı mizanseni, ses tasarımının etkileyiciliği ve başarılı oyuncu kadrosuyla ödüle layık gördük” dedi.

Jonathan Millet gönderdiği mesajla teşekkürlerini iletti.

Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması jürisi de En İyi Film Ödülü’ne André Hayato Saito imzalı ‘Amarela’ filmini layık gördü. Yönetmen André Hayato Saito,

gönderdiği video ile teşekkürlerini iletti.
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14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NDE ÖDÜLLER SAHİPLERİNİ BULDU
14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nde Ödüller Sahiplerini Buldu

 

14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nde ödüller sahiplerini buldu. Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nda En İyi Film ödülünü Farahnaz Sharifi

imzalı Çalınan Gezegenim kazandı.

 

 

 

‘Herkes İçin Adalet’ sloganıyla yola çıkan Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, bu yıl 22-28 Kasım tarihlerinde 14. kez kapılarını açtı. Hak ve özgürlük

kavramları odağında Türkiye ve dünya sinemasından pek çok örneği İstanbullu sinemaseverlerle buluşturan festival Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda

düzenlenen törenle sona erdi. Pınar Altuğ ve Hakan Bilgin’in sunuculuğunu üstlendiği gecede festivalin yarışmalı bölümlerinde dağıtılan ödüller de sahiplerini

buldu.

 

 

 

Festivalin Uluslararası Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nda jüri Taormina, Venedik ve Tribeca gibi pek çok festivalde direktörlük ve program

danışmanlığı yapan, The Film Verdict’in kurucusu, yazar Deborah Young başkanlığında toplandı. Jüride Young’a senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu,

yönetmen, senarist ve yapımcı Assel Aushakimova, yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun ile yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze eşlik

etti. Jürinin kararıyla En İyi Film ödülü Farahnaz Sharifi imzalı Çalınan Gezegenim (Sayyareye dozdide shodeye man) filmine verilirken Jüri Özel Ödülü ise

Boris Lojkin imzalı Süleyman’ın Hikâyesi (L’histoire de Souleymane) filminin oldu. Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşan Sinema

Yazarları Derneği (SİYAD) jürisi ise SİYAD Ödülü’nü Jonathan Millet imzalı Hayaletler (Les fantômes) filmine layık buldu.

 

 

 

Hayaletler

 

 

 

14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nde ödül kazanan yapımların tamamı şu şekilde:

 

 

 

 

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film: Çalınan Gezegenim (Sayyareye dozdide shodeye man, Yön. Farahnaz Sharifi)

 

 

 

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü: Süleyman’ın Hikâyesi (L’histoire de Souleymane, Yön. Boris Lojkin)

 

 

 

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Özel Mansiyon Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında (Yön. Mehmet Ali Konar)

 

 

 

Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması En İyi Film: Amarela (Yön. André Hayato Saito)

 

 

 

SİYAD Ödülü: Hayaletler (Les fantômes, Yön. Jonathan Millet)

 

 

 

Öğrenci Jürisi Ödülü: Hayaletler (Les fantômes, Yön. Jonathan Millet)

 

 

 

Habertürk Seyirci Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında (Yön. Mehmet Ali Konar)
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14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’ne dair tüm gelişmelere festivalin internet sitesi üzerinden ulaşılabiliyor.
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ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ ÖDÜL TÖRENİ İLE SONA ERDİ!
Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali Ödül Töreni ile Sona Erdi!

 

21 Kasım’da düzenlenen açılış töreninin ardından 22 Kasım’da izleyiciyle buluşmaya başlayan Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali izleyicilerine 14. kez

veda etti. Prof. Dr. Adem Sözüer’in başkanlığında, Prof. Dr. Bengi Semerci’nin direktörlüğünde düzenlenen festivalin Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda

gerçekleşen Pınar Altuğ ve Hakan Bilgin’in sunduğu kapanış töreninde Altın Terazi Yarışmalarının ödülleri açıklandı.

Amerikalı editör, eleştirmen ve yazar Deborah Young’ın başkanlığını yaptığı senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı

Assel Aushakimova; yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun ve yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri, 7500 Euro

değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü’ne “Sürgündeki İranlı yönetmen Farahnaz Sharifi’nin son derece özel bu filmi,

İran’daki kadınların baskıcı bir rejime karşı süregelen mücadelesini belgesel anlatımının büyük duygusal gücünü kullanarak bizlere sunuyor,” diyerek

Ferahnaz Şerifi’nin yönettiği Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet filmini layık gördü. Yönetmen Şerifi gönderdiği mesajda “Bu harika haber için çok

teşekkür ederim. Böyle bir ödülü almak ne büyük zevk. Jüriye teşekkürlerimi sunmak istiyorum. Bu ödülün sadece benim çalışmalarımı değil, aynı zamanda

özgürlük ve adalet için mücadele eden herkesi, özellikle de tüm kadınları ve tabii ki İranlı kadınları onurlandırdığını belirtmeliyim. Layık gördüğünüz için

teşekkürlerimi iletiyorum,” dedi.

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü ise Boris Lojkine’in yönettiği Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane filmine verildi. Jüri

karar gerekçesinde, “Boris Lojkine’nin yönettiği, aktör Abou Sangare’nin mükemmel şekilde canlandırdığı Paris’teki genç bir göçmenin dramatik ve ustaca

kurgulanmış hikâyesinin, birçok sığınmacıyı Avrupa’ya gitmek için hayatlarını riske atmaya iten zorlayıcı kişisel ve ekonomik nedenleri dokunaklı bir şekilde

sunuyor,” dedi. Boris Lojkine, teşekkürlerini sunarak başladığı video mesajında, “Festivalinizin ismi üzerine düşünmüş ve Süleyman’ın durumuna nasıl da

gönderme yaptığını hissetmiştim. Neydi ki Süleyman’ın suçu? Belgesiz olmak mı? Yalan söylemek mi? Daha doğrusu, durumu nedeniyle yalan söylemek

zorunda kalmak mı? Yahut sırf başka bir ülkeden olmak mı? Benim için Süleyman’ın içinde bulunduğu durum, hiçbir suçu olmadan bitmeyen bir ceza hali

yaşamak. Bu filmi tüm ekibin büyük özverisiyle hayata geçirdik ve filmi çekmek için çok çaba sarf ettik. Çok teşekkür ederim,” dedi.

Altın Terazi Uzun Metraj yarışma jürisi bu yıl Özel Mansiyon Ödülü vermek üzere Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında filmini seçti.

Jüri bu kararını “Bir Kürt köyündeki insanların yaşamlarını günlük adalet mücadelesi olarak işleyen yönetmen Mehmet Ali Konar, oyuncu Korkmaz Aslan’ın

belirginleştirdiği baba-oğul bağını, bölgenin derin gerçekliğini ortaya koyan insancıl bir öyküde dramatize ediyor oluşu nedeniyle,” diyerek açıkladı. Mehmet

Ali Konar, ödülünü aldıktan sonra “Suçun büyük bir günah olduğunu bilmek yetmiyor. Ona karşı durmak da gerekiyor, bazen birine arkanı dönerek, bazen bir

film yaparak. Bir şekilde var olduğumuzu göstermek gerekiyor. Çok teşekkürler,” dedi.

Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşan Sinema Yazarları Derneği – SİYAD jürisi SİYAD Ödülü’nü Jonathan Millet imzalı Hayaletler /

Ghost Trail filmine verdi. Jüri kararına gerekçe olarak “Güçlü insancıl mesajıyla işkencecilerin adalet karşısında hesap vermelerini savunan, özgün,

dokunaklı, inandırıcı bu politik gerilim filmini, güçlü anlatımlı mizanseni, ses tasarımının etkileyiciliği ve başarılı oyuncu kadrosuyla ödüle layık gördük,” dedi.

Jonathan Millet gönderdiği mesajla teşekkürlerini iletti.

Sinema yazarı, senarist, yönetmen Burcu Aykar; Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve yapımcı Ala’ Abu Ghoush ile İngiliz haber sitesi Eye For Film’in

kurucu ortağı, yazı işleri müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması jürisi 1000 Euro para ödülü bulunan

Altın Terazi Kısa Metraj En İyi Film Ödülü’ne André Hayato Saito imzalı Amarela filmini layık gördü. Yönetmen André Hayato Saito, gönderdiği video ile

teşekkürlerini iletti.

Filmleri izleyen izleyicilerin seanslar sonrası oylamaları ile belirlenen Habertürk Seyirci Ödülü Mehmet Ali Konar’ın yönettiği Ceviz Yaprakları Sarardığında

filmine verilirken, Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek’in değerlendirmeleri sonucunda Öğrenci Jürisi

Ödülü’ne Hayaletler / Ghost Trail filmi layık görüldü. Öğrenci Jürisi ödülü açıklarken “Psikolojik olarak oldukça zor bir konuyu, incelikli senaryosu ve özgün

anlatım diliyle ele almayı başardığı; meseleyi doğru bir mesafede kalarak anlattığı ve festivalin bu seneki akademik konusu olan adil yargılanma hakkına

değinmesi nedeniyle ödüle layık gördük,” diye belirtti.

ÖDÜLLER

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet – Ferahnaz Şerifi

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Jüri Özel Ödülü: Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleymane – Boris Lojkin

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması Özel Mansiyon Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar

Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması En İyi Film Ödülü: Amarela –  André Hayato Saito

Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması SİYAD Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan Millet

Öğrenci Jürisi Ödülü: Hayaletler / Ghost Trail – Jonathan Millet

Habertürk Seyirci Ödülü: Ceviz Yaprakları Sarardığında – Mehmet Ali Konar
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GELECEĞİN KADIN MÜHENDİSLERİ SERTİFİKALARINI ALDI
Geleceğin kadın mühendisleri sertifikalarını aldı

İstanbul'da “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla

tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

 

 

 

 

KADIN ÇALIŞAMIYORSA, GERİ PLANA DÜŞERİZ

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

 

YÜZLERCE KADIN ÇALIŞIYOR

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

 

HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA MÜCADELE

 

Eşitilik kavramınını öneminde değinen İmamoğlu, “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu” dedi.

 

 

 

Aldığı eğitimi 3 arkadaşı ile birlikte birinci olarak tamamlayan Bengi Su Mutlu, sertifikasını EBRD Başkanı Renaud-Basso'dan aldı

 

25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir
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seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden

geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda

sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O

gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu

kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu

şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam

da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı

İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir

yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz

 

 

 

 

 

BASSO: EN BÜYÜK EŞİTSİZLİK ULAŞIM SEKTÖRÜNDE

 

Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması,

EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı

erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler

ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak

bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

 

 

 

 

ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

 

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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400 METRO İSTANBUL MEZUNU KIZ SERTİFİKASINI ALDI
400 Metro İstanbul mezunu kız sertifikasını aldı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

 

 

 

 

KADIN ÇALIŞAMIYORSA, GERİ PLANA DÜŞERİZ

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

 

YÜZLERCE KADIN ÇALIŞIYOR

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

      

              

          

          

               İmamoğlu: "Bu millete terörist diyerek kazanamazsınız"

          

      

          

 

 

HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA MÜCADELE

 

Eşitilik kavramınını öneminde değinen İmamoğlu, “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu” dedi.

 

YASAMGAZETESI.COM.TR
Yayın Tarihi : 28.11.2024 10:25:00
Link : https://www.yasamgazetesi.com.tr/400-metro-istanbul-mezunu-kiz-sertifikasini-aldi









 

 

Aldığı eğitimi 3 arkadaşı ile birlikte birinci olarak tamamlayan Bengi Su Mutlu, sertifikasını EBRD Başkanı Renaud-Basso'dan aldı

 

25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir

seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden

geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda

sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O

gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu

kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu

şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam

da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı

İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir

yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz

 

 

 

 

 

BASSO: EN BÜYÜK EŞİTSİZLİK ULAŞIM SEKTÖRÜNDE

 

Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması,

EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı

erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler

ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak

bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

 

 

 

 

ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

 

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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400 METRO İSTANBUL MEZUNU KIZ SERTİFİKASINI ALDI
400 Metro İstanbul mezunu kız sertifikasını aldı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

 

 

 

 

KADIN ÇALIŞAMIYORSA, GERİ PLANA DÜŞERİZ

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

 

YÜZLERCE KADIN ÇALIŞIYOR

      

              

          

          

               'Şahintepe’de polis gücüyle evlerimiz yıkıldı'

          

      

          

 

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

 

HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA MÜCADELE

 

Eşitilik kavramınını öneminde değinen İmamoğlu, “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu” dedi.
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Aldığı eğitimi 3 arkadaşı ile birlikte birinci olarak tamamlayan Bengi Su Mutlu, sertifikasını EBRD Başkanı Renaud-Basso'dan aldı

 

25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir

seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden

geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda

sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O

gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu

kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu

şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam

da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı

İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir

yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz

 

 

 

 

 

BASSO: EN BÜYÜK EŞİTSİZLİK ULAŞIM SEKTÖRÜNDE

 

Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması,

EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı

erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler

ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak

bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

 

 

 

 

ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

 

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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METRO İSTANBUL MEZUNU 400 KIZ SERTİFİKASINI ALDI
Metro İstanbul mezunu 400 kız sertifikasını aldı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

 

 

 

 

KADIN ÇALIŞAMIYORSA, GERİ PLANA DÜŞERİZ

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

 

YÜZLERCE KADIN ÇALIŞIYOR

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

 

HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA MÜCADELE

 

Eşitilik kavramınını öneminde değinen İmamoğlu, “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu” dedi.

 

 

 

Aldığı eğitimi 3 arkadaşı ile birlikte birinci olarak tamamlayan Bengi Su Mutlu, sertifikasını EBRD Başkanı Renaud-Basso'dan aldı

 

25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir

seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden
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geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda

sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O

gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu

kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu

şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam

da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı

İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir

yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz
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BASSO: EN BÜYÜK EŞİTSİZLİK ULAŞIM SEKTÖRÜNDE

 

Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması,

EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı

erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler

ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak

bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

 

 

 

 

ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

 

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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METRO İSTANBUL MEZUNU 400 KIZ SERTİFİKASINI ALDI
Metro İstanbul mezunu 400 kız sertifikasını aldı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu
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Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

 

 

 

 

KADIN ÇALIŞAMIYORSA, GERİ PLANA DÜŞERİZ

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

 

YÜZLERCE KADIN ÇALIŞIYOR

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

 

HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA MÜCADELE

 

Eşitilik kavramınını öneminde değinen İmamoğlu, “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu” dedi.

 

 

 

Aldığı eğitimi 3 arkadaşı ile birlikte birinci olarak tamamlayan Bengi Su Mutlu, sertifikasını EBRD Başkanı Renaud-Basso'dan aldı

 

25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir

seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden
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geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda

sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O

gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu

kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu

şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam

da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı

İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir

yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz

 

 

 

 

 

BASSO: EN BÜYÜK EŞİTSİZLİK ULAŞIM SEKTÖRÜNDE

 

Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması,

EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı

erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler

ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak

bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

 

 

 

 

ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

      

              

          

          

               Beyoğlu’nda özel sergi

          

      

          

 

 

 

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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METRO İSTANBUL MEZUNU 400 KIZ SERTİFİKASINI ALDI
Metro İstanbul mezunu 400 kız sertifikasını aldı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

 

 

 

 

KADIN ÇALIŞAMIYORSA, GERİ PLANA DÜŞERİZ

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

 

YÜZLERCE KADIN ÇALIŞIYOR

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

 

HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA MÜCADELE

      

              

          

          

               Vatandaşa engel, bütçeye zarar kaldırım dubaları

          

      

          

 

 

Eşitilik kavramınını öneminde değinen İmamoğlu, “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu” dedi.

 

YASAMGAZETESI.COM.TR
Yayın Tarihi : 28.11.2024 10:25:00
Link : https://www.yasamgazetesi.com.tr/400-metro-istanbul-mezunu-kiz-sertifikasini-aldi









 

 

Aldığı eğitimi 3 arkadaşı ile birlikte birinci olarak tamamlayan Bengi Su Mutlu, sertifikasını EBRD Başkanı Renaud-Basso'dan aldı

 

25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir

seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden

geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda

sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O

gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu

kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu

şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam

da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı

İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir

yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz

 

 

 

 

 

BASSO: EN BÜYÜK EŞİTSİZLİK ULAŞIM SEKTÖRÜNDE

 

Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması,

EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı

erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler

ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak

bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

 

 

 

 

ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

 

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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METRO İSTANBUL MEZUNU 400 KIZ SERTİFİKASINI ALDI
Metro İstanbul mezunu 400 kız sertifikasını aldı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

 

 

 

 

KADIN ÇALIŞAMIYORSA, GERİ PLANA DÜŞERİZ

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

      

              

          

          

               İmamoğlu: "Bu millete terörist diyerek kazanamazsınız"

          

      

          

 

 

YÜZLERCE KADIN ÇALIŞIYOR

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

 

HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA MÜCADELE

 

Eşitilik kavramınını öneminde değinen İmamoğlu, “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu” dedi.
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Aldığı eğitimi 3 arkadaşı ile birlikte birinci olarak tamamlayan Bengi Su Mutlu, sertifikasını EBRD Başkanı Renaud-Basso'dan aldı

 

25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir

seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden

geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda

sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O

gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu

kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu

şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam

da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı

İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir

yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz

 

 

 

 

 

BASSO: EN BÜYÜK EŞİTSİZLİK ULAŞIM SEKTÖRÜNDE

 

Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması,

EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı

erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler

ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak

bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

 

 

 

 

ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

 

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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METRO İSTANBUL MEZUNU 400 KIZ SERTİFİKASINI ALDI
Metro İstanbul mezunu 400 kız sertifikasını aldı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

 

 

 

 

KADIN ÇALIŞAMIYORSA, GERİ PLANA DÜŞERİZ

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

 

YÜZLERCE KADIN ÇALIŞIYOR

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

      

              

          

          

               Çalık: Hedefimiz daha erişilebilir bir kentsel yaşam

          

      

          

 

 

HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA MÜCADELE

 

Eşitilik kavramınını öneminde değinen İmamoğlu, “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu” dedi.
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Aldığı eğitimi 3 arkadaşı ile birlikte birinci olarak tamamlayan Bengi Su Mutlu, sertifikasını EBRD Başkanı Renaud-Basso'dan aldı

 

25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir

seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden

geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda

sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O

gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu

kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu

şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam

da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı

İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir

yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz

 

 

 

 

 

BASSO: EN BÜYÜK EŞİTSİZLİK ULAŞIM SEKTÖRÜNDE

 

Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması,

EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı

erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler

ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak

bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

 

 

 

 

ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

 

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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METRO İSTANBUL 400 MEZUN VERDİ
Metro İstanbul 400 mezun verdi

 

3 ÖĞRENCİYE BURS OLANAĞIProje kapsamında meslek liselerinin 3’üncü ve 4’üncü sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden

uygulamalı atölyelere kadar toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, YÖK ve e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Sınavlardan 100 tam

puan alan 3 öğrenciye de Beykoz Üniversitesi’nde tam burslu okuma imkanı tanındı. Sertifika töreninde konuşan İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı

Ekrem İmamoğlu, İBB’de kadın çalışan sayısını 5 yılda üç kat artırdıklarını belirterek, “‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da ‘Yeterince yönetici

kadrolarında kadın yok.’ Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok. Bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü

yok” dedi.‘PRESTİJLİ SEKTÖR’İstanbul’un yaklaşık 350 kilometrelik raylı sistem uzunluğunun, 750-800 kilometrelere ulaştırılması gerektiğini ifade eden

İmamoğlu, kız öğrencileri ileride Metro İstanbul’da görmeyi dilediğini de belirterek “Burası çok özel, zevkli, itibarlı, prestijli bir sektör” yorumunu yaptı.

ULAŞIMDA CİNSİYET EŞİTLİĞİ- Projenin partnerlerinden EBRD Başkanı Renaud-Basso da toplumsal cinsiyet ve fırsat eşitliğinin sağlanmasının, EBDR’nin

en önemli öncelikleri arasında olduğunu, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin

sağlanabilmesi gerektiğini ifade etti. Renaud-Basso, “Ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme

gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Eşitsizlikleri en çok

gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü” dedi.  HÜRRİYET
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İMAMOĞLU: EŞİTLİK DEMEK, DEMOKRASİ DEMEK, CUMHURİYET DEMEK!
İmamoğlu: Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek!

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”     Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok

önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde

artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana

düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu

yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda.

Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince

yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan

ötürü yok” ifadelerini kullandı.     “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”     Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını

kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda

kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit

olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok

değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç

kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon

sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın

mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her

alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız

var İSPARK’ta.”     “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”     “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”     “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI

SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”     İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800

kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı: “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan

İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında

sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada

güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul

şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da, Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu

sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro

İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim

geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde

çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin

olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”     EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO:

“EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”     “Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz

güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso

da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi: “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır.

Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da

bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin

büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya

geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam

eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”     “EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE

BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”     “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza

attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına
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vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un

ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için

edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”     SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI     Konuşmaların ardından, eğitimlerde

üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı

Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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METRO İSTANBUL 400 MEZUN VERDİ
Metro İstanbul 400 mezun verdi

AVRUPA İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, ‘Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi’ kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını tamamlayan 400 kız öğrenci daha mezun olup sertifikalarını aldı.

3 ÖĞRENCİYE BURS OLANAĞIProje kapsamında meslek liselerinin 3’üncü ve 4’üncü sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden

uygulamalı atölyelere kadar toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, YÖK ve e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Sınavlardan 100 tam

puan alan 3 öğrenciye de Beykoz Üniversitesi’nde tam burslu okuma imkanı tanındı. Sertifika töreninde konuşan İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı

Ekrem İmamoğlu, İBB’de kadın çalışan sayısını 5 yılda üç kat artırdıklarını belirterek, “‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da ‘Yeterince yönetici

kadrolarında kadın yok.’ Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok. Bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü

yok” dedi.‘PRESTİJLİ SEKTÖR’İstanbul’un yaklaşık 350 kilometrelik raylı sistem uzunluğunun, 750-800 kilometrelere ulaştırılması gerektiğini ifade eden

İmamoğlu, kız öğrencileri ileride Metro İstanbul’da görmeyi dilediğini de belirterek “Burası çok özel, zevkli, itibarlı, prestijli bir sektör” yorumunu yaptı.

ULAŞIMDA CİNSİYET EŞİTLİĞİ- Projenin partnerlerinden EBRD Başkanı Renaud-Basso da toplumsal cinsiyet ve fırsat eşitliğinin sağlanmasının, EBDR’nin

en önemli öncelikleri arasında olduğunu, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin

sağlanabilmesi gerektiğini ifade etti. Renaud-Basso, “Ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme

gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Eşitsizlikleri en çok

gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü” dedi.
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İSTANBUL'A 9 YENİ METRO VE TRAMVAY HATTI GELİYOR! İŞTE O PROJELER!
İstanbul'a 9 yeni metro ve tramvay hattı geliyor! İşte o projeler!

 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, İstanbul'a 9 yeni metro ve tramvay hattının yapılacağını açıkladı ve projeleri tek tek duyurdu. İşte mega kente gelecek yeni

metro ve tramvay hatları...        İstanbul Büyükşehir Belediyesi'nin (İBB) 2025 yılına ilişkin bütçesinin 564 milyar TL şeklinde onaylandığını açıklanmıştı. İBB

Başkanı Ekrem İmamoğlu da geçtiğimiz gün İstanbul'a 9 yeni metro ve tramvay hattının kazandırılacağına ilişkin açıklamada bulundu. Ekrem İmamoğlu,

Saraçhane'deki İBB Meclisi toplantısında sırasında megakentin yeni metro projelerini tek tek duyurdu. İmamoğlu, İstanbul'a ulaşım altyapısını güçlendirecek

yeni hatların yapılacağının altını çizdi. HIZRAY'IN PROJE ÇALIŞMALARI BİTTİ, ÜSKÜDAR-MALTEPE TRAMVAYI'NIN İHALESİ DE 2025'TESözcü

Gazetesi'nde yer alan habere göre; İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu konu ile ilgili açıklamasında projelerin fizibilite ve güzergah etüt çalışmalarının devam

ettiğine dikkat çekti ve Sabiha Gökçen Havalimanı ile Beylikdüzü arasındaki mesafeyi 55 dakikaya düşürecek olan HIZRAY hattının proje çalışmalarının

tamamlandığının da altını çizdi. Ekrem İmamoğlu, Üsküdar-Kadıköy-Maltepe tramvay hattı ile ilgili bilgiler verdi ve ilerleyişi paylaştı. İmamoğlu, Ulaştırma ve

Altyapı Bakanlığı'nın ve Çevresel Etki Değerlendirmesi (ÇED) onaylarının alındığına vurgu yaptı ve projenin 2025’te ihale aşamasına gelmesini ve 2028

yılında da tamamlanmasını planladıklarına dikkat çekti. Ayrıca, İstanbul'da hayata geçirilmesi planlanan yeni metro hatlarının uzunluğu 76,4 kilometre olarak

açıklandı. İSTANBUL'DA YAPILACAK YENİ METRO HATLARIÜmraniye-Üsküdar-Beykoz metro hattıHacıosman-Çayırbaşı-Sarıyer metro hattıİTÜ-Maslak-

Kâğıthane metro hattıÜsküdar-Kadıköy metro hattıAyvansaray-Fenertepe metro hattıYenidoğan-Söğütlüçeşme metro hattı (Emek-Söğütlüçeşme

arası)Bostancı-Kayışdağı Tramvay HattıLaleli-Ayvansaray Tramvay HattıZincirlikuyu-Ortaköy teleferik hattıBunların yanı sıra dün de İstanbul'da "Raylı

Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni gerçekleştirildi. Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende açıklamalarda

bulunan Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerine ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerine vurgu

yaptı.Bu çerçevede, Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım

Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" doğrultusunda hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla bitiren 400 kız öğrenci mezun oldu

ve e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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KADINLAR RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİ ŞEKİLLENDİRİYOR
Kadınlar Raylı Sistemlerde Geleceği Şekillendiriyor

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı. Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim

programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer

çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu,

“Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince

uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu

bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok?

Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı. Bütün

dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına dikkat

çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza rağmen,

yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi devraldığımızda, şimdi

yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde 5.8 olan kadın çalışan

oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43 kat artmış, sadece dört

buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32 kadın istasyon

sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu ve buna dönük

bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan sayısı sıfırdı.

Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem,

kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem

uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı: “Bugün

dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne

ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları

olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50

çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da, Beşiktaş’ta,

Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış,

ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın

çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul’u yöneten sizler, yüzde

50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.” “Bugün, şimdiye

kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen

EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi: “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en

önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin

sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile

karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak

bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” Konuşmaların

ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu,

Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü
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Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde;

araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen

YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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İMAMOĞLU: İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR
İmamoğlu: İBB’de 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

BEŞİKTAŞ / İSTANBUL

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da,

Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve
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büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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‘RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI SERTİFİKA TÖRENİ’NDE KONUŞTU

 

İMAMOĞLU: HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA, MÜCADELE VERMEK ZORUNDAYIZ

 

EŞİTLİĞİ VE DEMOKRASİYİ SAĞLADIĞIMIZ ZAMAN

CUMHURİYET’İ ÇOK GÜÇLÜ VE DAYANIKLI HALE GETİREBİLİRİZ

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle
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gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.

Haberin video linki: https://we.tl/t-hkV5JctAE3
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‘RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI SERTİFİKA TÖRENİ’NDE KONUŞTU

 

 

 

İMAMOĞLU: HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA,

 

MÜCADELE VERMEK ZORUNDAYIZ

 

 

 

EŞİTLİĞİ VE DEMOKRASİYİ SAĞLADIĞIMIZ ZAMAN

 

CUMHURİYET’İ ÇOK GÜÇLÜ VE DAYANIKLI HALE GETİREBİLİRİZ

 

 

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

 

 

 

 

 

BEŞİKTAŞ / İSTANBUL

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani
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tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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İSTANBUL’DA “RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI” PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul’da “Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları” programı sertifika töreni yapıldı

 

İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan sertifika

programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.

Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini

ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini söyledi.

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:

"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince

uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu

bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız."

İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.

Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini

kullandı.

Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi.

– Sertifika programı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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İMAMOĞLU YİNE AVRUPA PROJESİ TÖRENİNE KATILDI
İmamoğlu yine Avrupa projesi törenine katıldı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika töreni düzenlendi'HIZLI OLMALIYIZ' KADIN YÖNETİCİ SAYISI Sertifika

programı

İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle hazırlanan "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" töreni düzenlendi. Programı tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.

Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini

ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini söyledi.

'HIZLI OLMALIYIZ'

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu: "Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda

şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık.

Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız."

KADIN YÖNETİCİ SAYISI

İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.

Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz" ifadelerini

kullandı.

Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi.

 

Sertifika programı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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400 KIZ ÖĞRENCİ METRO İSTANBUL IK HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci Metro İstanbul IK havuzuna dahil oldu

Ekrem İmamoğlu "Herkesi eşitlemek adına mücadele vermek zorundayız. Eşitliği ve demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü ve dayanıklı

hale getirebiliriz

400 kız öğrenci Metro İstanbul IK havuzuna dahil oldu EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım

Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun

oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek

adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel

coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum

olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  BEŞİKTAŞ / İSTANBUL

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok

önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde

artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana

düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu

yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda.

Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince

yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan

ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR” Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını

kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda

kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla

eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada

çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız.

Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın

istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez

kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her

alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız

var İSPARK'ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere

ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u,

yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya

davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir

şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin

içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı

almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un

yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair

en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi

var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını,

İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN

BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve

kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle

şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla,

sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim

misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme

gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem

de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı

eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu
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ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile

oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik

büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz

yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir

toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren

Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım

Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri

başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir

yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet

sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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İMAMOĞLU: ÖNEMLİ ADIMLAR ATIYORUZ, HIZLI OLMALIYIZ
İmamoğlu: Önemli adımlar atıyoruz, hızlı olmalıyız

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu, kadın istihdamını artırma konusunda önemli adımlar attıklarını belirterek "Bugün kadının

istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız." dedi.

Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde

kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini söyledi.

  

  

  

  

 

   "Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz"  İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, "Hızlı bir kırsaldan

kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık.

Yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar

atıyoruz. Hızlı olmalıyız." dedi.  İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.  Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu,

"Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.  Konuşmaların ardından, eğitim

sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi.    Sertifika programı  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve

Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika

programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.  Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden

uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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İSTANBUL'DA “RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI” PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da “Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları” programı sertifika töreni yapıldı

 

İSTANBUL (AA) – İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında

hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.

Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini

ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini söyledi.

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:

"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince

uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu

bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız."

İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.

Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini

kullandı.

Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi.

– Sertifika programı

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 Kız Öğrenci, Metro İstanbul’un İnsan Kaynağı Havuzuna Dahil Oldu

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

 

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:
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“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL'UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul'un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

 

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli
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alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL'UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul'un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.  “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI

RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar

göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD

Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli

öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi

de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması,

yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel

olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola

rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO

İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda

bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem
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İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün

başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza

Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber

Ajansı
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL'UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul'un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz Sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.  “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 Kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI

RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar

göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD

Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli

öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi

de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması,

yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel

olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola

rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO

İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda
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bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem

İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün

başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza

Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber

Ajansı

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz Sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.  “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE

VAR” Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü

olduklarına dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 Kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat

arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI

RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar

göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD

Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli

öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi

de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması,

yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel

olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola

rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO

































İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda

bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem

İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün

başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza

Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber

Ajansı
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İBB'DEN KADIN ÖĞRENCİLERE SERTİFİKA TÖRENİ
İBB'den Kadın Öğrencilere Sertifika Töreni

İBB, raylı ulaşım sistemleri eğitimi alan 400 kız öğrenciye sertifika verdi. İmamoğlu, kadın istihdamına vurgu yaptı.

İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan sertifika

programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı. Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İBB Başkanı

Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini söyledi.İBB ve

iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu: "Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız."İmamoğlu,

İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet

demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale

getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları

takdim edildi.Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı

Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci

mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli

eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL'UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul'un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.  “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI

RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar

göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD

Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli

öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi

de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması,

yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel

olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola

rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO

İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda
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bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem

İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün

başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza

Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber

AjansıBHA

 

Tags: 



İSTANBUL’DA ”RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI” PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul’da ”Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları” programı sertifika töreni yapıldı

 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu:

”Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız”

                                                      

                                                  

                                              

                                                  

                                                  

                                                                                                      

                                              

                                                                                                                                                              

                                                                                                               İSTANBUL (AA)  İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım

Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni

yapıldı. Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok

önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini söyledi.İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile

getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle,

bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok

düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Kadın

erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini

kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi. Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası

(EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi"

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan

öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan edevlet onaylı

sertifikalarını almaya hak kazandı.

                                                                                                              

                                              

                                                                                              

                                                                                                  

                                                       Kaynak: AA

 

Tags: 

MUHALIF.COM.TR
Yayın Tarihi : 27.11.2024 06:40:00
Link : https://www.muhalif.com.tr/haber/istanbulda-Rayli-Sistemlerde-Gelecegin-Kadin-

calisanlari-programi-sertifika-toreni-yapildi-274030





400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.  “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da, Beşiktaş’ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI

RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar

göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD

Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli

öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi

de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması,

yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel

olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola

rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO

İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda

bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem
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İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün

başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza

Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber

Ajansı
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.  “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da, Beşiktaş’ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI

RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar

göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD

Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli

öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi

de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması,

yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel

olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola

rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO

İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda

bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem
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İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün

başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza

Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber

Ajansı
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İBB’DEN KADIN ÖĞRENCİLERE SERTİFİKA TÖRENİ
İBB’den Kadın Öğrencilere Sertifika Töreni

 

İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan sertifika

programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İBB Başkanı

Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini söyledi.İBB ve

iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu: "Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız."İmamoğlu,

İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet

demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale

getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları

takdim edildi.Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı

Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci

mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli

eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. İstanbul Büyükşehir Belediyesi  Ekrem İmamoğlu  Demokrasi
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İSTANBUL'DA KADIN ÇALIŞANLAR İÇİN SERTİFİKA TÖRENİ
İstanbul'da Kadın Çalışanlar İçin Sertifika Töreni

İBB, raylı sistemlerde kadın istihdamını artırmak için sertifika programı düzenledi.

İstanbul'da 'Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları' Sertifika Töreni İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) tarafından düzenlenen 'Kent İçi Raylı

Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi' çerçevesinde sertifika töreni gerçekleştirildi. Beşiktaş'taki Mustafa Kemal Kültür Merkezi'nde

düzenlenen etkinlikte, başarılı olan kız öğrencilere sertifikaları verildi. İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu'ndan Kadın İstihdamına Vurgu İBB Başkanı Ekrem

İmamoğlu, törende yaptığı konuşmada, kadınların istihdamdaki yerinin şu an yüzde 30 civarında olduğunu belirterek, bu oranı yeterli görmediğini ifade etti.

Kadın istihdamının arttırılması için sürekli eğitim programları düzenlediklerini söyleyen İmamoğlu, "Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Şehir yaşamında

istihdamda kadınlar geri düştü. Bu nedenle hızlı adımlar atmalıyız" dedi. İBB'de Kadın Yönetici Sayısı Üç Katına Çıktı Konuşmasında kadın-erkek eşitliğine

de dikkat çeken İmamoğlu, eşitliğin demokrasinin ve Cumhuriyet'in güvencesi olduğunu vurguladı. İBB'de son beş yılda kadın yönetici sayısını üç kat

artırdıklarını söyleyen İmamoğlu, "Eşitliği sağladığımızda, demokrasimizi ve Cumhuriyet’imizi daha da güçlü kılabiliriz" ifadelerini kullandı. Sertifika Programı

Detayları Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından gerçekleştirilen programda, meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıfında okuyan toplam 400 kız öğrenci mezun oldu. Sertifika programı, raylı sistemler teknolojisi, uygulamalı atölye çalışmaları gibi çeşitli

eğitimleri kapsayan toplam 6 gün süren ücretsiz bir eğitim sürecini içermekteydi. Başarılı olan öğrenciler, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını

almaya hak kazandı.  İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında

hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı. Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende

konuşan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, katılarak konuşma yaptı. İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı. Beşiktaş

Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, katılarak konuşma yaptı.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

 

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde
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50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL'UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul'un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.  “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI

RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar

göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD

Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli

öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi

de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması,

yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel

olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola

rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO

İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda
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bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem

İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün

başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza

Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber

AjansıBHA
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

BEĞENDİMİlk Yayın : 27/11/2024 – Son Güncelleme 27 Kasım 2024, 18:34   EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi

Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız

öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada

herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız

bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum

olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.    Avrupa İmar ve Kalkınma

Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan

öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı

sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni

düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof.

Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.    “KADIN ÇALIŞAMIYORSA,

BÜTÜN DÜNYA  ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”   Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda

eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer

çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu,

“Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince

uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu

bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok?

Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.    “İBB’DE 12

ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”   Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte

bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları

bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:    “3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan

yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da

devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız

630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de

atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak

atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün

üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”   “BAŞKA

TÜRLÜ OLMAZ”   “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E

şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli

öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli.

Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü,

zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”   “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”  

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:    “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir

seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden

geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda

sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O

gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da, Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu

kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu

şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam

da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı

İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir

yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”    EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK  ŞEKİLDE

GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”   “Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif

çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu

sözlerle dile getirdi:    “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir

ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında

büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel

olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu

38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri

en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”   “EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ  ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR

ORTAKLIĞA İMZA ATTI”   “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım

sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik
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yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de

ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro

İstanbul’la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı

kazandırmak oldu.”   SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI   Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su

Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür

Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp

sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik

bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de

görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

 

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde
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50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.  “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da, Beşiktaş’ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI

RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar

göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD

Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli

öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi

de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması,

yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel

olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola

rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO

İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda

bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem
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İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün

başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza

Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber

Ajansı
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

 

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli
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alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL'UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul'un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.  “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI

RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar

göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD

Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli

öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi

de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması,

yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel

olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola

rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO

İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda
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bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem

İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün

başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza

Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber

Ajansı
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL'UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul'un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

 

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

 

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

 

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

 

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

 

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

 

 

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”
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“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

 

 

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

 

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

 

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da,

Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

 

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

 

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

 

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

 

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

 

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

 

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

 

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan







kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

 

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

 

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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Tags: 







İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da "Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni yapıldı

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu: - "Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli

adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız"

İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan Sertifika

programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İbb Başkanı Ekrem

İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda Eğitim programları düzenlediklerini söyledi.İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı

içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının

istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5

yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek.

Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok

dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi.-

Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım

Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun

oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da "Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni yapıldı

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu: - "Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli

adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız"

İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan Sertifika

programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İbb Başkanı Ekrem

İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini söyledi.İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı

içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının

istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5

yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek.

Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok

dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi.-

Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım

Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun

oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da "Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni yapıldı

- İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu:

- "Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız"

İSTANBUL (AA) - İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında

hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini

söyledi.İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:

"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince

uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu

bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Kadın erkek eşitliğine

değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman,

demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların

ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi.- Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro

İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz

sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler

teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak

kazandı.
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İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da "Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni yapıldı

 

İSTANBUL (AA) - İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında

hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini

söyledi.İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir

anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık.

Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı

olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi

demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i

çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere

sertifikaları takdim edildi.- Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi

Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız

öğrenci mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren

çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da "Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni yapıldı

- İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu:- "Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli

adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız"

İSTANBUL (AA) - İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında

hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini

söyledi.İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir

anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık.

Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı

olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi

demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i

çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Haberin DevamıKonuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı

olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi.- Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi

tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla

tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar,

toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da "Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni yapıldı

- İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu:- "Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli

adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız"

İSTANBUL (AA) - İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında

hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini

söyledi.İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir

anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık.

Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı

olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi

demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i

çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere

sertifikaları takdim edildi.- Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi

Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız

öğrenci mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren

çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da "Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni yapıldı

- İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu:- "Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli

adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız"

İSTANBUL (AA) - İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında

hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Haberin DevamıBeşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki

törende konuşan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları

düzenlediklerini söyledi.İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:"Hızlı bir kırsaldan kente

göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince

hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz.

Hızlı olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Haberin DevamıKadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda

başarılı olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi.- Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da "Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni yapıldı

- İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu:

- "Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız"

İSTANBUL (AA) - İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında

hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini

söyledi.İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir

anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık.

Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı

olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Kadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi

demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i

çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere

sertifikaları takdim edildi.- Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi

Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız

öğrenci mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren

çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da "Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni yapıldı

- İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu:- "Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli

adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız"

İSTANBUL (AA) - İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB), "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında

hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Haberin DevamıBeşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki

törende konuşan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları

düzenlediklerini söyledi.İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:"Hızlı bir kırsaldan kente

göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince

hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz.

Hızlı olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını ifade etti.Haberin DevamıKadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda

başarılı olan öğrencilere sertifikaları takdim edildi.- Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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İSTANBUL'DA 'RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI' SERTİFİKA TÖRENİ
İstanbul'da 'Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları' Sertifika Töreni

İBB, raylı ulaşımda kadın istihdamını artırmak amacıyla 400 öğrenciye sertifika verdi.

İstanbul'da Önemli Bir Sertifika Töreni  İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) tarafından düzenlenen "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin

Geliştirilmesi Projesi" kapsamında gerçekleştirilen sertifika töreni, Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'nde yapıldı. Program kapsamında sertifika almaya

hak kazanan kız öğrenciler, önemli bir başarıya imza attı.  İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu'ndan Kadın İstihdamına Vurgu  Törende konuşan İBB Başkanı

Ekrem İmamoğlu, kadının istihdamdaki yerinin halen %30 civarında olduğunu belirterek, bu rakamın oldukça düşük olduğunu ifade etti.  İmamoğlu, "Hızlı bir

kırsaldan kente göç yaşadık. Bu süreçte kadınların istihdamda geri düştüğünü gözlemledik. Yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri

ne yazık ki %30'larda. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız," dedi.           

              

                  

    

                    

          

         İmamoğlu, İBB’de son 5 yılda kadın yönetici sayısının 3 kat arttığını duyurarak, kadın-erkek eşitliğine de dikkat çekti. "Eşitlik demek, demokrasi demek,

Cumhuriyet demek. Eşitliği sağlarsak, demokrasimizi güçlü hale getiririz," ifadelerini kullandı.  Sertifika Programı Detayları  Avrupa İmar ve Kalkınma

Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından gerçekleştirilen bu ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan toplam

400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıf öğrencileri, raylı sistemler teknolojisi ve uygulamalı atölye eğitimleri gibi çeşitli konularda toplam

6 gün süren eğitimler aldı. Eğitim sonunda, bu öğrenciler ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.           

              

                                   

          

         Program, kadın istihdamının artırılmasına büyük katkı sağlaması beklenen önemli bir adım olarak öne çıkıyor. Törenin sonunda, eğitimde gösterilen

başarıdan dolayı öğrencilere sertifikaları takdim edildi. Bu İçeriğimiz kaynak olarak Anadolu Ajansını kullanmıştır ve haberport.com editör ekibimiz tarafından

derlenmiştir.
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İMAMOĞLU: DEMOKRASİYİ SAĞLADIĞIMIZ ZAMAN ÇOK GÜÇLÜ BİR TOPLUM OLABİLİRİZ
İmamoğlu: Demokrasiyi sağladığımız zaman çok güçlü bir toplum olabiliriz

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek,

Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği,  demokrasiyi sağladığımız zaman Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok

dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz” dedi.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayarak mezun olan 400 kız öğrenciye sertifikaları

törenle verildi.

 

Törende İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu konuşma yaptı.

 

Konuşmada, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB

ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına

sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı

içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının

istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın

yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.

 

“EŞİTLİK DEMEK, DEMOKRASİ DEMEK, CUMHURİYET DEMEK”

 

Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da,

Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

       Kaynak: ANKA
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İMAMOĞLU: EŞİTLİĞİ, DEMOKRASİYİ SAĞLADIĞIMIZ ZAMAN CUMHURİYET'İ ÇOK GÜÇLÜ HALE

GETİREBİLİRİZ
İmamoğlu: Eşitliği, Demokrasiyi Sağladığımız Zaman Cumhuriyet'i Çok Güçlü Hale Getirebiliriz

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayarak mezun olan 400 kız öğrenciye sertifikaları

törenle verildi. Törende konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız.

Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği,  demokrasiyi sağladığımız zaman

Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz” dedi.

(İSTANBUL)- Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde

İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayarak mezun olan 400 kız öğrenciye

sertifikaları törenle verildi. Törende konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, "Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek

zorundayız. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği,  demokrasiyi sağladığımız

zaman Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz" dedi.EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi

tarafından "Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla

tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere

kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş

Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi'nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul

Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro

İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı."Kadın çalışamıyorsa, iş imkanına, eğitim altyapısına sahip değilse, dünya ölçeğinde geri plana

düşmüş oluyorsunuz"Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan

İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. "Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o

eğitim altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz" diyen İmamoğlu, "Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda

şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. ve yeterince hızlı davranamadık.

Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. 'Şu

mesleği kadın yapamaz.' Bal gibi yapar. ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o

istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok" ifadelerini kullandı."12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var"Bütün

dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına dikkat

çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: "3 kat arttırmamıza rağmen,

yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi devraldığımızda, şimdi

yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde 5.8 olan kadın çalışan

oranını, yüzde 16.8'e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43 kat artmış, sadece dört

buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021'de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32 kadın istasyon

sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15'e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu ve buna dönük

bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500'ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan sayısı sıfırdı.

Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.""Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek""Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem,

annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek

adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları

mesela. 'Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum' diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek.

Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü hale getirebilir, çok

dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu.

Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı

yoktu.""İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz"İstanbul'un, şu anda

yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu,

konuşmasını şu sözlerle tamamladı: "Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı

ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok

özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro

ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu

hatırlarsınız belki: 'İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi'nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları

bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17'ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50'si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden

birisiyim' diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah

gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı

konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını

biliyor, onun için bu adımları atıyoruz."EBRD Başkanı Renaud-Basso: "Eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım

sektörü""Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak

için bir aradayız" diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi: "Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin

sağlanması, EBDR'nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş

kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde,

eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum

içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR'nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik.
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Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım

sektörü."EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attı"EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda

bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem

İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.Sertifikalar, YÖK ve e-Devlet onaylıKonuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı

gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin'in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat,

İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı.

Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik

ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet

sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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İMAMOĞLU: EŞİTLİĞİ, DEMOKRASİYİ SAĞLADIĞIMIZ ZAMAN CUMHURİYET'İ ÇOK GÜÇLÜ HALE

GETİREBİLİRİZ
İmamoğlu: Eşitliği, Demokrasiyi Sağladığımız Zaman Cumhuriyet'i Çok Güçlü Hale Getirebiliriz

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayarak mezun olan 400 kız öğrenciye sertifikaları

törenle verildi. Törende konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız.

Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği,  demokrasiyi sağladığımız zaman

Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz” dedi.
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İMAMOĞLU: EŞİTLİĞİ SAĞLADIĞIMIZ ZAMAN CUMHURİYET'İ DAHA GÜÇLÜ HALE GETİREBİLİRİZ
İmamoğlu: Eşitliği sağladığımız zaman Cumhuriyet'i daha güçlü hale getirebiliriz

İmamoğlu; EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programında konuştu

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek,

Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği,  demokrasiyi sağladığımız zaman Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok

dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz” dedi.
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EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan

öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı

sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni

düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof.

Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve

iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına

sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı

içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının

istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın

yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

 

3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.

 

 

 

 

 

Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.
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İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

 

Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da,

Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.
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İMAMOĞLU: “EŞİTLİK DEMEK, DEMOKRASİ DEMEK, CUMHURİYET DEMEK”
İmamoğlu: “Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek”

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayarak mezun olan 400 kız öğrenciye sertifikaları

törenle verildi. Törende konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız.

Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği, demokrasiyi sağladığımız zaman

Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz” dedi.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayarak mezun olan 400 kız öğrenciye sertifikaları

törenle verildi. Törende konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız.

Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği,  demokrasiyi sağladığımız zaman

Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz” dedi.

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan

öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı

sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni

düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof.

Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

KADIN ÇALIŞMIYORSA, İŞ İMKANINA, EĞİTİM ALTYAPISINA SAHİP DEĞİLSE, DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve

iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına

sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı

içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının

istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın

yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

EŞİTLİK DEMEK, DEMOKRASİ DEMEK, CUMHURİYET DEMEK

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

İNŞALLAH GELECEKTE METRO İSTANBUL’U YÖNETEN SİZLER, YÜZDE 50-50, KADININ DA YOĞUN BİR BİÇİMDE ÇALIŞTIĞI BİR ŞİRKETİ VAR

EDERSİNİZ

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”
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İMAMOĞLU: EŞİTLİĞİ, DEMOKRASİYİ SAĞLADIĞIMIZ ZAMAN CUMHURİYET’İ ÇOK GÜÇLÜ HALE

GETİREBİLİRİZ
İmamoğlu: Eşitliği, demokrasiyi sağladığımız zaman Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebiliriz

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayarak mezun olan 400 kız öğrenciye sertifikaları

törenle verildi. Törende konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız.

Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği,  demokrasiyi sağladığımız zaman

Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz” dedi.

(İSTANBUL)- Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde

İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayarak mezun olan 400 kız öğrenciye

sertifikaları törenle verildi. Törende konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek

zorundayız. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği,  demokrasiyi sağladığımız

zaman Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz” dedi.EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi

tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla

tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere

kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş

Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul

Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro

İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.“Kadın çalışamıyorsa, iş imkanına, eğitim altyapısına sahip değilse, dünya ölçeğinde geri plana

düşmüş oluyorsunuz”Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan

İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o

eğitim altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda

şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık.

Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu

mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o

istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.“12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var”Bütün dünyanın

bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına dikkat çekti. İBB

olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana

erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var.

Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde

16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede.

İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021

yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız,

kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın

çalışan sayımız var İSPARK’ta.”“Eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek”“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl

bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir

mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de

hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”“İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz”İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış

raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle

tamamladı:“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok

çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok

itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir

kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki:

‘İstanbul’da, Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye

anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye

kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte

Metro İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda

önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun

için bu adımları atıyoruz.”EBRD Başkanı Renaud-Basso: “Eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü”“Bugün, şimdiye

kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen

EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en

önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin

sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile

karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak
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bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım

sektörü.“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attı”EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda

bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem

İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.Sertifikalar, YÖK ve e-Devlet onaylıKonuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı

gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat,

İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı.

Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik

ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet

sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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İMAMOĞLU: HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA, MÜCADELE VERMEK ZORUNDAYIZ
İmamoğlu: Herkesi eşitlemek adına, mücadele vermek zorundayız

Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet

demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale

getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım,

tam da bu” dedi.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.“KADIN

ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin

ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi.

“Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen

İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede

yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir

rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok.

Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini

kullandı.“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu,

belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici

sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12

alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli

adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani

kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon

sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın

mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her

alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız

var İSPARK'ta.”“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim;

birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok

önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz.

Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız

zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda

kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok

çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

HATTINA SAHİP OLMALI”İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak

zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki

katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik.

Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek

istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi

elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım.

Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde

50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en

büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var

edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun

daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE

GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif

çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu

sözlerle dile getirdi:“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir

ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında

büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel

olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu

38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri

en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR

ORTAKLIĞA İMZA ATTI”“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım

sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik

yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de

ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro

İstanbul'la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı
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kazandırmak oldu.”SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLIKonuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu

ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy,

Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika

almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım

birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve

öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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İMAMOĞLU: BU DÜNYADA HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA, YOĞUN BİR MÜCADELE VERMEK ZORUNDAYIZ
İmamoğlu: Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız

Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve  İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, kadın istihdamını çok önemsediklerini vurgulayarak, “Bu

dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız" dedi.

               Yükleniyor...

               Son Haberler

Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve  İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir

mücadele vermek zorundayız. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği,

demokrasiyi sağladığımız zaman Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz” dedi.

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayarak mezun olan 400 kız öğrenciye düzenlenen

törenle sertifikaları takdim edildi.

 

Törende konuşan İmamoğlu, görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerinin altını çizdi.

 

Öte yandan, İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarını vurgulayan İmamoğlu, “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip

değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” ifadelerini kullandı.

 

“Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık" diyen İmamoğlu, sözlerini şöyle sürdürdü:

 

"Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı

davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı

olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok,

bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok."

 

“İSPARK'ta yüzlerce kadın çalışanımız var"

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını belirten İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, yalnızca beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını aktaran İmamoğlu, şunları kaydetti:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.

 

“Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz"

 

Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.

 

“İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor"

 

Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da,

Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli
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çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

 

                   Muhabir: Kağan Karacehennem
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

					

 

                  

					                       

						  

						                     

 

          

                       Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

 

Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi

Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi.

 

 

 

Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak

Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi.

 

İmamoğlu, bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü

olduklarına dikkat çekti.

 

 

 

İBB olarak, sadece 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş.”

 

İmamoğlu, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yaptı.

 

 

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı.

						Hibya Haber Ajansı
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin

Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

 

Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi

Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi.

 

 

 

Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak

Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi.

 

İmamoğlu, bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü

olduklarına dikkat çekti.

 

 

 

İBB olarak, sadece 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş.”

 

İmamoğlu, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yaptı.

 

 

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı.

Hibya Haber Ajansı
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin

Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

 

Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi

Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi.

 

 

 

Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak

Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi.

 

İmamoğlu, bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü

olduklarına dikkat çekti.

 

 

 

İBB olarak, sadece 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş.”

 

İmamoğlu, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yaptı.

 

 

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı.

Hibya Haber Ajansı
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin

Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

 

Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi

Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi.

 

 

 

Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak

Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi.

 

İmamoğlu, bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü

olduklarına dikkat çekti.

 

 

 

İBB olarak, sadece 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş.”

 

İmamoğlu, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yaptı.

 

 

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı.

Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

URFADABUGUN.COM
Yayın Tarihi : 27.11.2024 05:24:00
Link : https://www.urfadabugun.com/haber/108679/400-kiz-ogrenci-metro-istanbulun-insan-

kaynagi-havuzuna-dahil-oldu.html











İMAMOĞLU: HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA, MÜCADELE VERMEK ZORUNDAYIZ
İmamoğlu: Herkesi eşitlemek adına, mücadele vermek zorundayız

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok

önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde

artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana

düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu

yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda.

Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince

yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan

ötürü yok” ifadelerini kullandı. “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR” Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını

kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda

kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi: “3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit

olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok

değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç

kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon

sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın

mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her

alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız

var İSPARK'ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız

kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik

kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’

diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği

sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her

alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi

çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM

HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere

ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı: “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda

da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet

ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde

görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde

görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da, Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı

almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un

yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair

en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi

var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını,

İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.” EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN

BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve

kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle

şu sözlerle dile getirdi: “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla,

sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim

misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme

gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem

de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı

eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu

ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile

oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik

büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz

yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir

toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren

Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım

Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri
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başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir

yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet

sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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İMAMOĞLU: HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA, MÜCADELE VERMEK ZORUNDAYIZ
İmamoğlu: Herkesi eşitlemek adına, mücadele vermek zorundayız

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

 

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

 

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

 

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

 

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

 

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK'ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK'ta.”

 

 

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

 

 

 

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”
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“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

 

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

 

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul'u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul'un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul'da,

Beşiktaş'ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul'un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul'u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul'umuzun zengin olacağını, İstanbul'umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

 

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

 

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

 

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

 

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

 

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul'un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul'la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

 

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

 

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.  Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.  “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ” Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.  “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:  “3 kat arttırmamıza

rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.” “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ” “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.” “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI” İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:  “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da, Beşiktaş’ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”  EBRD BAŞKANI

RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ” “Bugün, şimdiye kadar

göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD

Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:  “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli

öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi

de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması,

yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel

olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola

rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.” “EBRD, İBB, METRO

İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI” “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir

ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda

bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem
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İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek

için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları

süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.” SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün

başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza

Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları

dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik,

elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet

onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber

Ajansı
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İSTANBUL'DA "RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI" PROGRAMI SERTİFİKA TÖRENİ

YAPILDI
İstanbul'da "Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları" programı sertifika töreni yapıldı

 

- İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu:- "Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda. Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli

adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız"Haberin DevamıHaberin DevamıHaberin DevamıHaberin DevamıİSTANBUL (AA) - İstanbul Büyükşehir Belediyesince (İBB),

"Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan sertifika programını başarıyla tamamlayan kız

öğrenciler için sertifika töreni yapıldı.Beşiktaş Mustafa Kemal Kültür Merkezi'ndeki törende konuşan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, görev süreleri içerisinde

kadın istihdamını çok önemsediklerini ve bu kapsamda eğitim programları düzenlediklerini söyledi.İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde

artırdıklarını dile getiren İmamoğlu, şöyle konuştu:"Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri

düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri ne yazık ki yüzde 30'larda.

Dolayısıyla bu çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız."İmamoğlu, İBB'de 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıklarını

ifade etti.Haberin DevamıHaberin DevamıHaberin DevamıHaberin DevamıKadın erkek eşitliğine değinen İmamoğlu, "Eşitlik demek, demokrasi demek,

Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet'i çok güçlü

hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz." ifadelerini kullandı.Konuşmaların ardından, eğitim sonunda başarılı olan öğrencilere sertifikaları

takdim edildi.- Sertifika programıAvrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) işbirliğiyle, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, "Kent İçi Raylı

Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi" kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci

mezun oldu.Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli

eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin

Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi

Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi.

 

Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak

Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi.

İmamoğlu, bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü

olduklarına dikkat çekti.

 

İBB olarak, sadece 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, şunları söyledi:

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş.”

İmamoğlu, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yaptı.

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.   Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını

başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı

atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler

için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.    “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA  ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ

OLUYORSUNUZ”   Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu,

İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim

altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir

yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün

kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği

kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam

yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.    “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE

VAR”   Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü

olduklarına dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:    “3 kat

arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı görevi

devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında yüzde

5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani tam 43

kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32

kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu

ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda kadın çalışan

sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”   “BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”   “Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin

yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına,

yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben

de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber

yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok

güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu

gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”   “İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE

750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”   İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın

sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:    “Bugün dediğimiz kilometrelere

ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda.

Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör.

Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın

olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da, Beşiktaş’ta, Attila İlhan

Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde

17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle gururlanmanızı, inanın çok

diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-

50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu

şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu adımları atıyoruz.”    EBRD

BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK  ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”   “Bugün,

şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir aradayız”

diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:    “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin

en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin

sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile

karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde

yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak

bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ  ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”   “EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan

gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı
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başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil olabilmesi için gerekli

imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan kaynakları politikalarını

iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”   SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET

ONAYLI   Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı

öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro

İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı

sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor.

Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak

gösterebiliyor. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!” – EĞİTİM
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!” – EĞİTİM

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi.   “Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz” 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin

sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da

yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli

stratejiler geliştirilmesi gerekir. “Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak” Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç

oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi. Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası

standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel

araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun

kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma

kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.  Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine

gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken

temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun

temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı—–Sponsorlu

Bağlantılar—–—–Sponsorlu Bağlantılar—–
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‘RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI SERTİFİKA TÖRENİ’NDE KONUŞTUİMAMOĞLU: HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA,

MÜCADELE VERMEK ZORUNDAYIZEŞİTLİĞİ VE DEMOKRASİYİ SAĞLADIĞIMIZ ZAMAN CUMHURİYET’İ ÇOK GÜÇLÜ VE DAYANIKLI HALE

GETİREBİLİRİZEBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi

Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın

Çalışanları Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek

zorundayız. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman,

demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük

adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi. BEŞİKTAŞ / İSTANBUL Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile

Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan

ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler

teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak

kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye

Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD

Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı. “KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA ÖLÇEĞİNDE

GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini

vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip

değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz, bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç

yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı

davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı

olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok,

bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı. “İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU,

ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği

gidermekle yükümlü olduklarına dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları

söyledi: “3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8

sürücümüz vardı görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul

özelinde, 2019 yılında yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü

sayımız 323 olmuş. Yani tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın

istasyon sorumlusu vardı. Şu an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün

15’e ulaştı. Daha da fazla olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta,

görevi devraldığımızda kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”“Ben bu sorumluluğumu

yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim, kızım. Dolayısıyla, bu

dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de çok önemli. Eşitlik nedir?

Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek,

Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü

hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan

adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz katılmasaydınız, bunun başarılma

imkanı yoktu.”“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye

ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle

tamamladı: “Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok

çalışan iş gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok

itibarlı, prestijli alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir

kısmının, en az yüzde 50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki:

‘İstanbul’da, Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye

anlatmıştı. Üç katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye

kendinizle gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte

Metro İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda

önemli çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun

için bu adımları atıyoruz.” EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE

ULAŞIM SEKTÖRÜ”“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları

birlikte kutlamak için bir aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi: “Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat

eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik

fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik

fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı zamanda, ülkede yaşayan toplulukların

sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38 ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok

büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden

birisi de ulaşım sektörü.”“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”“EBRD, İBB, Metro
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İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal cinsiyet eşitliğinin

desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek, şehrin altyapı

ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı ve yeşil

olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan kaynakları

politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”SERTİFİKALAR, YÖK VE E-

DEVLET ONAYLIKonuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı

öğrencilere; İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro

İstanbul Genel Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı

sıra farklı sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor.

Eğitim sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak

gösterebiliyor.Subscribe to get the latest posts sent to your email.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

 

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde
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50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

 

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde
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50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı

 

Tags: 











400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin

Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi

Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi.

 

 

Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak

Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi.

İmamoğlu, bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü

olduklarına dikkat çekti.

 

 

İBB olarak, sadece 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, şunları söyledi:

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş.”

İmamoğlu, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yaptı.

 

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin

Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

Meslek liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere

katılarak, ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi

Attila İlhan Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi.

 

Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak

Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi.

İmamoğlu, bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü

olduklarına dikkat çekti.

 

İBB olarak, sadece 5 yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, şunları söyledi:

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş.”

İmamoğlu, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yaptı.

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı.

 

SANAYİ HABER AJANSI
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU

 

‘RAYLI SİSTEMLERDE GELECEĞİN KADIN ÇALIŞANLARI SERTİFİKA TÖRENİ’NDE KONUŞTUİMAMOĞLU: HERKESİ EŞİTLEMEK ADINA,

MÜCADELE VERMEK ZORUNDAYIZ EŞİTLİĞİ VE DEMOKRASİYİ SAĞLADIĞIMIZ ZAMAN  CUMHURİYET’İ ÇOK GÜÇLÜ VE DAYANIKLI HALE

GETİREBİLİRİZ EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi

Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın

Çalışanları Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek

zorundayız. Çünkü eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman,

demokrasiyi sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale  

Alıntının kaynağı:
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

 

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

 

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli

alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde
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50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi.“Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin

sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da

yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler

geliştirilmesi gerekir.“Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla

arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle

üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en

önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.     Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun

şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek,

paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının

belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin

ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak

katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir.

Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri

arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.
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400 KIZ ÖĞRENCİ, METRO İSTANBUL’UN İNSAN KAYNAĞI HAVUZUNA DAHİL OLDU
400 kız öğrenci, Metro İstanbul’un insan kaynağı havuzuna dahil oldu

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu.

EBRD iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi”

kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. ‘Raylı Sistemlerde Geleceğin Kadın Çalışanları

Sertifika Töreni’nde konuşan TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Bu dünyada herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Çünkü

eşitlik demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi

sağladığımız zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar

atabiliriz. Başka türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu” dedi.

 

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi tarafından, “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında hazırlanan ücretsiz sertifika programını başarıyla tamamlayan 400 kız öğrenci mezun oldu. Meslek

liselerinin 3. ve 4. sınıflarında okuyan öğrenciler, raylı sistemler teknolojisinden uygulamalı atölyelere kadar, toplam 6 gün süren çeşitli eğitimlere katılarak,

ulusal geçerliliği olan e-devlet onaylı sertifikalarını almaya hak kazandı. Mezun öğrenciler için, Beşiktaş Belediyesi Mustafa Kemal Kültür Merkezi Attila İlhan

Sahnesi’nde sertifika töreni düzenlendi. Törende; Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, EBRD Başkanı Odile Renaud-Basso ve Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol birer konuşma yaptı.

 

“KADIN ÇALIŞAMIYORSA, BÜTÜN DÜNYA

ÖLÇEĞİNDE GERİ PLANA DÜŞMÜŞ OLUYORSUNUZ”

 

Görev süreleri içerisinde kadın istihdamını çok önemsediklerin ve kapsamda eğitim programları düzenlediklerini vurgulayan İmamoğlu, İBB ve iştiraklerinde

kadın çalışan sayısını önemli ölçüde artırdıklarının altını çizdi. “Kadın eğer çalışamıyorsa, o iş imkanına sahip değilse, o eğitim altyapısına sahip değilse, siz,

bütün dünya ölçeğinde geri plana düşmüş oluyorsunuz” diyen İmamoğlu, “Hızlı bir kırsaldan kente göç yaşadık. Bir anda şehir yaşamı içerisinde istihdamda

kadın bir ölçüde geri düştü. Bu yönüyle, bu ara mesafede yeterince uyumlu olamadık. Ve yeterince hızlı davranamadık. Bugün kadının istihdamdaki yeri, ne

yazık ki yüzde 30’larda. Dolayısıyla bu, çok düşük bir rakam. Bu bağlamda önemli adımlar atıyoruz. Hızlı olmalıyız. ‘Şu mesleği kadın yapamaz.’ Bal gibi

yapar. Ya da yeterince yönetici kadrolarında kadın yok. Niçin yok? Bazen fırsat eşitsizliğinden ötürü yok, bazen kadının o istihdam yolculuğunda engellendiği

birtakım hususlardan ötürü yok” ifadelerini kullandı.

 

“İBB’DE 12 ALANDA HİÇ KADIN ÇALIŞAN YOKTU, ŞİMDİ YÜZLERCE VAR”

 

Bütün dünyanın bu durumu sorguladığını kaydeden İmamoğlu, belediyeler ile birlikte bütün devlet kurumlarının bu eşitsizliği gidermekle yükümlü olduklarına

dikkat çekti. İBB olarak, sadece beş yılda kadın yönetici sayısını 3 kat artırdıkları bilgisini paylaşan İmamoğlu, özetle şunları söyledi:

 

“3 kat arttırmamıza rağmen, yeterli orana erişmedi. Daha fazla eşit olmalı. 12 alanda hiç kadın çalışan yoktu, şimdi yüzlerce var. 7 ya da 8 sürücümüz vardı

görevi devraldığımızda, şimdi yüzlerce var. Dolayısıyla burada çok değerli adımları attık, atmaya da devam ediyoruz. Metro İstanbul özelinde, 2019 yılında

yüzde 5.8 olan kadın çalışan oranını, yüzde 16.8’e çıkartmışız. Üç kat. Yani kadın çalışan sayımız 630 olmuş. 8 olan tren sürücü sayımız 323 olmuş. Yani

tam 43 kat artmış, sadece dört buçuk senede. İlk kez kadın istasyon sorumlusu atadık. 2021’de atandığınızda, sadece 1 kadın istasyon sorumlusu vardı. Şu

an 32 kadın istasyon sorumlumuz var. 2021 yılında, ilk kez kadın mühendis, teknik şef olarak atandı. Bunun da sayısı, bugün 15’e ulaştı. Daha da fazla

olacak. Bu ve buna dönük bütün adımlarımız, kurumumuzun her alanında var. Yaklaşık 2500’ün üzerinde çalışanı olan İSPARK’ta, görevi devraldığımızda

kadın çalışan sayısı sıfırdı. Şimdi yüzlerce kadın çalışan sayımız var İSPARK’ta.”

 

“BAŞKA TÜRLÜ OLMAZ”

 

“Ben bu sorumluluğumu yerine getiremezsem, annemin yüzüne nasıl bakarım, öyle değil mi? Annem, kız kardeşim; birlikte büyüdük. E şimdi benim eşim,

kızım. Dolayısıyla, bu dünyada, herkesi eşitlemek adına, yoğun bir mücadele vermek zorundayız. Eşitlik kavramı çok önemli. Siz değerli öğrenciler için de

çok önemli. Eşitlik nedir? Eşit eğitim fırsatları mesela. ‘Ben de hakkımı elde etsem çok başarılı olurum’ diyorsunuz. Eşitlik kavramı önemli. Çünkü eşitlik

demek, demokrasi demek, Cumhuriyet demek. Bugün beraber yaşadığımız bu güzel coğrafyada eşitliği sağladığımız zaman, demokrasiyi sağladığımız

zaman, Cumhuriyet’i çok güçlü hale getirebilir, çok dayanıklı, çok güçlü bir toplum olabiliriz. O zaman her alanda kalkınmaya dönük adımlar atabiliriz. Başka

türlü olmaz. Bugün yapılan adım, tam da bu. Burada gerçekten bu gençlerin bu işe katılması, eşlik etmesi çok çok değerli bir iş. Çünkü, zaten siz

katılmasaydınız, bunun başarılma imkanı yoktu.”

 

“İSTANBUL, 25 YIL İÇİNDE 750-800 KİLOMETRE RAYLI SİSTEM HATTINA SAHİP OLMALI”

 

İstanbul’un, şu anda yaklaşık 350 kilometreye ulaşmış raylı sistem uzunluğunu, 25 yılın sonunda 750-800 kilometrelere ulaştırmak zorunda olduğuna vurgu

yapan İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle tamamladı:

 

“Bugün dediğimiz kilometrelere ulaşmış olan İstanbul’u, yarınlarda da iki katından daha fazla bir seviyeye ulaşacağı ortamda, bizim daha çok çalışan iş

gücüne ihtiyacımız var oralarda. Onun için aslında sizi buraya davet ettik. Liselerimiz üzerinden geldiniz. Gerçekten çok özel, çok zevkli, çok itibarlı, prestijli
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alanları olan bir sektör. Dolayısıyla, sizleri orada güçlü bir şekilde görmek istiyoruz. Yarınlarda sizi, İstanbul’un metro ağının büyük bir kısmının, en az yüzde

50 çalışanının kadın olduğu bir Metro İstanbul şirketinin içinde görmeyi elbette çok istiyoruz. O gün geldiğinde şunu hatırlarsınız belki: ‘İstanbul’da,

Beşiktaş’ta, Attila İlhan Sahnesi’nde yapılan törende, bu sertifikayı almıştım. Belediye Başkanımız, bu kadar düşük oranları bize başarı diye anlatmıştı. Üç

katına çıkmış, ama yüzde 17’ydi. Ama şimdi, artık Metro İstanbul’un yüzde 50’si kadın. Ben de bu şirketin yöneticilerinden birisiyim’ diye kendinizle

gururlanmanızı, inanın çok diliyorum. Yani bugün burada, benim geleceğe dair en büyük umut atışım, tam da böyle bir şey. İnşallah gelecekte Metro

İstanbul’u yöneten sizler, yüzde 50-50, kadının da yoğun bir biçimde çalıştığı bir şirketi var edersiniz. Kaldı İstanbul, kadının istihdamı konusunda önemli

çalışmaları sürdürüyor. Ancak bu şekilde İstanbul’umuzun zengin olacağını, İstanbul’umuzun daha nitelikli bir yaşama sahip olacağını biliyor, onun için bu

adımları atıyoruz.”

 

EBRD BAŞKANI RENAUD-BASSO: “EŞİTSİZLİKLERİ EN BÜYÜK

ŞEKİLDE GÖRDÜĞÜMÜZ SEKTÖRLERDEN BİRİSİ DE ULAŞIM SEKTÖRÜ”

 

“Bugün, şimdiye kadar göstermiş olduğunuz güçlü ortaklığımızın ve kolektif çabalarımızın meyvelerine şahit olmak ve bu sonuçları birlikte kutlamak için bir

aradayız” diyen EBRD Başkanı Renaud-Basso da duygularını, özetle şu sözlerle dile getirdi:

 

“Toplumsal cinsiyet eşitliğinin ve fırsat eşitliğinin sağlanması, EBDR’nin en önemli öncelikleri arasındadır. Bunun yanıyla, sürdürülebilir ekonomik ve

büyümenin sağlanabilmesi için, ekonomik fırsatlara geniş kapsamlı erişimin sağlanabilmesi de mühimdir. Bu da bizim misyonlarımız arasında büyük yer

teşkil etmektedir. Örnek olarak, ekonomik fırsatlara erişimde, eşitsizlikler ile karşılaşılması, yalnızca bir ülkenin büyüme gerçekleştirmesine engel olmaz. Aynı

zamanda, ülkede yaşayan toplulukların sosyal bir uyum içinde yaşamalarına da engel olur. Hem dünya geneline hem de EBDR’nin aktif olduğu 38

ekonomiye baktığımızda, şimdiye kadar çok büyük yol kat ettik. Ancak bu kat ettiğimiz yola rağmen, hala devam eden bazı eşitsizlikler var. Bu eşitsizlikleri en

büyük şekilde gördüğümüz sektörlerden birisi de ulaşım sektörü.”

 

“EBRD, İBB, METRO İSTANBUL VE BEYKOZ

ÜNİVERSİTESİ ÇOK GÜÇLÜ BİR ORTAKLIĞA İMZA ATTI”

 

“EBRD, İBB, Metro İstanbul ve Beykoz Üniversitesi çok güçlü bir ortaklığa imza attılar. Bu ortaklığın önemli bir parçası da ulaşım sektöründe toplumsal

cinsiyet eşitliğinin desteklenmesi ve insan gücünün gelişimine katkıda bulunulmasına vesile oldu. Bu partnerlik sayesinde stratejik yatırımlar gerçekleştirerek,

şehrin altyapı ihtiyaçlarını karşılamayı başardık. Bunu yaparken hem İstanbul’un ekonomik büyümesini destekledik hem de ulaşım sisteminin daha kapsayıcı

ve yeşil olabilmesi için gerekli imkanları sağladık. Bunu başarabilmek için edindiğimiz yaklaşımlardan birisi de Metro İstanbul’la yakından çalışarak, insan

kaynakları politikalarını iyileştirmek ve bunun yanı sıra insan kaynakları süreçlerine bir toplumsal cinsiyet bakış açısı kazandırmak oldu.”

 

SERTİFİKALAR, YÖK VE E-DEVLET ONAYLI

 

Konuşmaların ardından, eğitimlerde üstün başarı gösteren Aybüke Özbek, Bengi Su Mutlu ve Tuğba Tekin’in de aralarında bulunduğu bazı öğrencilere;

İmamoğlu, Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, İBB Ulaşım Grup Başkanı Özgür Soy, Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Küntay ve Metro İstanbul Genel

Müdürü Şenol tarafından sertifikaları dağıtıldı. Eğitimleri başarıyla tamamlayıp sertifika almaya hak kazanan öğrenciler, raylı sistemlerin yanı sıra farklı

sektörlerde; araç, mekanik, elektromekanik, elektrik ve demir yolu bakım gibi teknik bakım birimlerde görev yapabilecek yetkinliğe sahip oluyor. Eğitim

sonunda verilen YÖK ve e-devlet onaylı sertifika, e-devlet sisteminde de görüntülenebiliyor ve öğrenciler iş başvurularında referans olarak gösterebiliyor.
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PROF. DR. İONNA KUÇURADİ: MEDENİYETLERİN İLKELLİĞİ YAŞANIYOR, BEN İNATLA UMUTLUYUM
Prof. Dr. İonna Kuçuradi: Medeniyetlerin ilkelliği yaşanıyor, ben inatla umutluyum

 

Prof. Dr. Kuçuradi, 2024 Aydın Doğan Ödülü buluşmasında, gazetecilerin soruları üzerine “değerler, değer yargıları, demokrasi, şiddet, umut, mutluluk,

eğitim” konularında görüşlerini paylaştı.  Kuçuradi, “İslami değerler, Hristiyan değerleri yoktur, ‘değerler’ vardır. Değer yargılarımın olmamasına çalışıyorum.

Değerlerim var ama değer yargılarım yok” dedi.

 

 

 

Felsefe ve insan hakları konusunda dünya çapındaki çalışmalarıyla bilinen ‘Hocaların Hocası’ Prof. Dr. İonna Kuçuradi, teknolojik gelişmelerin insanlığın

yararına değil de insanları öldürmek için kullanılmasının ‘medeniyetin ilkelliği’ olduğunu söyledi. Kuçuradi, “Ufak şeylerden umudunuzu yitirmeyin, ben inatla

umutluyum” dedi.

 

Aydın Doğan Vakfı, felsefe ve insan hakları konusundaki çalışmaları nedeniyle 28. Aydın Doğan Ödülü’nün Prof. Dr. İonna Kuçuradi’ye verilmesini

kararlaştırdı. Aydın Doğan Vakfı, 2 Aralık Pazartesi günü yapılacak ödül takdiminden önce, onuruna düzenlediği yemekte İoanna Kuçuradi ile bir grup

gazeteciyi buluşturdu. Aydın Doğan Vakfı Yönetim Kurulu Başkanı Arzuhan Doğan Yalçındağ ile Aydın Doğan Vakfı Yürütme Kurulu Başkanı Prof. Dr.

Candan Fetvacı’nın ev sahipliğinde dün akşam (25 Kasım Pazartesi) Hilton İstanbul Bosphorus’ta düzenlenen yemekte, Kuçuradi, gazetecilerle sohbet etti.

 

Arzuhan Doğan Yalçındağ, 25 Kasım Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası Mücadele Günü dolayısıyla kadınların yürüyüş ve protesto haklarının

engellendiği bir günde ‘insan hakları’nı konuşmak üzere İonna Kuçuradi ile buluştuklarının altını çizdi. Yalçındağ, ‘felsefe ve insan hakları’ çalışmalarına

yaptığı katkılara işaret ederek sözü Kuçuradi’ye bıraktı.

 

Kadehini gazeteciler için, “Sağlığınıza, doğru dürüst, değerli haberler yapmanıza, yalnız bugün değil, hep” diyerek kaldıran Prof. Dr. İoanna Kuçuradi’nin

sorular üzerine paylaştığı bazı görüşler özetle şöyle:

 

Hak ve çıkar: Benim derdim, farkına varılmadan yapılan işler. Orada ümit var. “Hak ve çıkarlarımızı koruyoruz” deniyor. Bir şey çıkar ise hak değildir, hak ise

çıkar değildir. Aslında benim konuşmamdan ziyade, ben sizi dinlemek istiyorum.

 

Demokrasi ve sürünün egemenliği: Demokrasi olgun insanlar istiyor, yoksa otokrasi oluyor, Aristotales'in dediği gibi, sürünün egemenliği oluyor. Olgun insan,

yurttaşlığın ne olduğunun farkında olan, ona ne düştüğünün farkında olan insandır.

 

Algı ve anlamak: Takıldığım kelimelerden biri ‘algı’dır, doğru-yanlış çok kullanılıyor. "Anladım, algıladım" anlamında kullanılıyor, reklamlarda en sıkıntılı anları

yakalayabilirsiniz. ‘Algı’ duyularımıza gelen bir şeydir, oysa anlamak başka bir şeydir, biz anlamakla algıyı karıştırıyoruz.

 

Kadına şiddet: Birdenbire durduramayız ama azaltabiliriz, en önemlisi eğitim. Bu konuda ciddi televizyon programları istiyorum. Özgürlükçülük çok önemli,

ama ‘canımın istediğini yaparım’ şeklinde yanlış da anlaşılıyor. Sadece formal eğitim değil; anamızdan babamızdan gördüğümüz ve rastlantı sonucu iyi bir

hocanın eline düştüysek o çok fark ettiriyor. Kişiyi düşündüreceksiniz, düşündürmek çok önemli. Ben çok sık, dinledikten sonra “Hiç böyle düşünmemiştim”

denildiğini çok duyuyorum. Yasal kısıtlamaların etkisi vardır ama azdır. İnsan haklarını hep pasif bir şey olarak düşünüyoruz, halbuki hak meselesi 'etme'dir.

İnsan haklarını ‘hukuk’ olarak değil ‘etik’ olarak okutuyorum. Hukuk oradan türemeli. Kadınların yasaklanan eylemlerine ‘hak almak’ için gidiliyor, ‘hak

verilmesi’ için gidilmiyor. Biz ne yapıyoruz ve ne yaptığımızın farkında mıyız, düşünmek önemli.

 

Kendine hakim olmak: Kişi önemli, mümkündür anlatmak.12 yaşında bir oğlan Öğretmenler Günü'mü kutlamaya geldi. 12 yaşından 70 yaşına kadar

konuşabilirsiniz. Şunu öğretemiyoruz çocuklarımıza; kendini tutmayı, kendine hakim olmayı. Çok küçük yaşlardan başlayarak, düşündüreceksiniz. Çocuklar

dinliyor, belki anne babaların dinlemesi daha zor.

 

İnatla umut etmek: Ufak şeylerden umudunuzu yitirmeyin, umudu ufak adımlardan bekleyin, umudunuzu yitirmeyin. İnatla umutluyum. Şu anda iki yıl felsefe

dersi var okullarda, ama ne okutuluyor, nasıl okutuluyor? Yalnız ders koymak yetmiyor. Bir konuda elimden geleni yapmaya çalışıyorum, vazgeçmiyorum,

olmuyorsa da olmuyor diyorum. Vazgeçmeyeceksiniz. Umuttan vazgeçmemeli, arada umut veren şeyler oluyor.

 

İnsan hakları sicili: Hep politikacılara yükleniyoruz ama onlar da bizden birisi. Hırsı olmayan politikacı olamaz, ama donanım önemli. Eski Devlet Bakanı

Rüştü Kazım Yücelen döneminde İnsan Hakları Eğitimi Başkanlığı yapmıştım; memurların siciline ‘insan haklarını’ da koymuştum, yani insan haklarına

dikkatini, duyarlılığını. Hâlen uygulanıyor mu, nasıl uygulanıyor bilmiyorum. 

 

Dini değerler yoktur, değer vardır: İslami değerler, Hristiyan değerleri yoktur, değerler vardır. İnanç ve ahlak bu kadar karşı karşı getirilmesinden dolayı bir

tartışma var. İnançlar psikolojiktir, bilgisel değil. Asıl yapmamız gereken bilgiye dayanmak. Her şey sorgulanabir, ama hastalık hâline getirmemek şartıyla.

Yapıp ettiklerimizde değer farkı vardır, doğru değerlendirmeyi yapmak lazım. Yapmayı düşündüğünüzü yapamamanın nedeni nedir? Baktığını göremiyor

insanlar; baktığını görmeyi öğretebilmeliyiz. Bir şeyi görmeye yardım etmek var. Oysa birisi bir reçete verecek, ona göre yapacağız, bu bekleniyor.

 

Medeni ilkellik: Umursamamak hak değil, ama umursamayabilirsiniz. ‘Medeni ilkellik’ tabiri var, bu tabir kendi içinde çelişki taşır. Bu, durumumuzu açıklıyor.
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Mesela teknoloji insanlığın yararına kullanılmalıdır, ama insanları öldürmek için kullanılan teknoloji medeniyetin ilkelliğidir. İkinci Dünya Savaşı’ndan sonra

silahsızlanma benimsenmişti. Ama şimdi silahlanma yarışına girdik yine.

 

Şiddet kültürü: İnsanlar şiddete, üzerinde etki yapacağını düşündüğü için başvuruyor. Mesela anneler de oğlunu 'Aslanım' diye yetiştiriyor. Kültürel bir şey.

Cezaevlerinde kadın koğuşlarında yalnızca kocalarını öldürmüş kadınlar vardı. Başka yol bulamıyor. Sema Pişkinsüt’ün bakanlığı döneminde 10 cezaevi

dolaştım, çok şey öğrendim. Kendini tutamamak. Öldürüyor, sonra birçoğu da arkasından intihar ediyor.

 

Doğru değerlendirme: Doğru değerlendirme nasıl yapılabilir, bu felsefenin en başta vereceği şeylerdendir. Ezbere değerlendirme ile yanlış değerlendirmeye

(bu ikisi de birbirinden farklı) karşı doğru değerlendirmeyi nasıl yapabileceğimizi öğretmeli, öğrenmeliyiz. Bilginin çeşitleri vardır. Türkçede enformasyona da

bilgi deniyor. Bilginin bir nesnesi vardır, normların nesneleri yoktur.

 

‘Bir şey’in değeri ile etik değer: Bir şeyin değeri anlamındaki değerle ‘değerler’ aynı şey değil, bunlar da karıştırılıyor. Bir şeyin değeri derken, benzerleri

arasındaki özelliğidir. Bu doğru olabilir, yanlış da olabilir. Mesela bir eylemin değeri, neyi koruyor, neyi güme gönderiyor; değerli olabilir, değersiz olabilir.

Doğru eylem en az değer harcayandır. Etik değerler ise dürüstlük, güvendir. Bunlar kişi özellikleridir.  Saygı nedir? Güven nedir; o insan yapılmaması

gereken şeyi yapmaz.

 

Değerler ve değer yargıları: ‘Vicdan’ diye bir şey var; ama neyle beslerseniz ona göre davranıyor. Onu ‘değer bilgisi’yle beslerseniz doğru yere götürür, ama

değer yargılarıyla beslerseniz yanlış yere götürebilir. Değer yargılarımın olmamasına çalışıyorum. Değerlerim var ama değer yargılarım yok. ‘Büyüklerin

karşısında bacak bacak üstüne atıldığında ayıptır’ diye derste söylediğimde öğrenciler bacaklarını indiriyor. Oysa onu söylemiyorum. Değer yargısı olumsuz

bir şeydir benim kafamda. Toplumsal / kamusal yararla oluşan bir değer yargısı yararlı olabilir. Ama değer yargısı tesadüfen iyi olabilir… “İyidir kötüdür”

dediğinizde bu değer yargısıdır. Hırsızlık yapmak kötüdür, ama bazen de değildir; Jean Valjean'ı düşünün Sefiller romanında. ‘Değer’ ise dürüstlük,

güvenilirlik. Dürüstlük, insanın yaptığıyla istediğinin aynı şey olması. Saygı, sevgi, güven; yaşantı tortularıdır.

 

Mutluluk: Mutlu muyum, benim öyle bir sorum yok. Mutlu muyum değil miyim bilmiyorum, ihtiyaç duymuyorum. Tanımını yapmak ihtiyacını duymadım,

yapmadım da şu ana kadar. Bir şikâyetim yok.

 

 

 

2024 Aydın Doğan Ödülü buluşmasından: Ertuğrul Özkök, Arzuhan Doğan Yalçındağ, Prof. Dr. İonna Kuçuradi, Elif Şahin Hamidi

 

 

			İonna Kuçuradi kimdir?

 

			Dünya çapındaki çalışmalarıyla bilinen ve Türkiye’de felsefe çalışmalarının öncü isimlerinden olan İoanna Kuçuradi Çorlulu bir annenin ve Sakız Adası

göçmeni bir aileden gelen İstanbul doğumlu bir babanın kızı olarak 4 Ekim 1936'da İstanbul'da dünyaya geldi. 1954 yılında Zapyon Kız Lisesi'ni, 1959’da

İstanbul Üniversitesi Felsefe Bölümü’nü bitirdi. Prof. Dr. Takiyettin Mengüşoğlu’nun asistanı olarak aynı bölümde göreve başladı.

 

			1965’te hazırladığı ‘Schopenhauer ve Nietzsche’de İnsan Problemi’ başlıklı teziyle doktora derecesini aldı. Mesleğine 1965-1968 yılları arasında Erzurum

Atatürk Üniversitesi’nde devam etti, 1970’de ‘doçent’, 1978’de ‘profesör’ ünvanını aldı.

 

			1969 yılında Hacettepe Üniversitesi Felsefe Bölümü’nü kurdu, 2003’te emekli oluncaya kadar bu bölümün başkanlığını yürüttü. 1977 yılında Hacettepe

Üniversitesi’nde kurulan ‘İnsan Hakları ve Felsefesi Uygulama ve Araştırma Merkezi’nin Mart 2005’e kadar müdürlüğünü yaptı.

 

			Türkiye’de felsefe eğitiminin ve araştırmalarının gelişmesinden ‘insan hakları’ kavramının anlaşılması ve savunulmasında önemli bir misyon üstlenmesine

kadar birçok alanda sayısız katkılar sağladı. 1983 yılında Uluslararası Felsefe Kuruluşları Federasyonu (FISP) Yönetim Kurulu’na seçildi. 1988 – 1998 yılları

arasında FISP Genel Sekreterliği’ni, 1998-2003 yılları arasında da FISP Başkanlığı’nı yürüten Kuçuradi, hâlen FISP Onursal Başkanlığı’nı sürdürüyor.

 

			Felsefe ve insan hakları alanında 1998 yılından beri ‘UNESCO Kürsüsü’ sahibi olan Kuçuradi, hâlen Maltepe Üniversitesi İnsan Hakları Araştırma ve

Uygulama Merkezi Müdürlüğü ve İnsan Hakları Ana Bilim Başkanlığı görevlerini yürütüyor.

 

			Aydın Doğan Vakfı, 2024 yılı için belirlenen 28. Aydın Doğan Ödülü’nün Prof. Dr. İoanna Kuçuradi’ye verilmesine kararlaştırıldığını duyururken şu gerekçeyi

açıkladı:

 

			“Aydın Doğan Vakfı Yönetim Kurulu, Türkiye'de felsefe eğitiminin ve araştırmalarının gelişmesine, bu alanda birçok akademisyenin yetişmesine ve ülkemizde

felsefi düşüncenin yaygınlaşmasına yaptığı önemli katkılar, sayısız bilimsel makale, bildiri, rapor ve kitap çalışmalarıyla uzun yıllar boyunca ulusal ve

uluslararası düzeyde Türkiye’yi başarıyla temsil etmesi, ayrıca insan hakları kavramının anlaşılması ve savunulmasında da önemli misyon üstlenmesi,

Felsefe ve insan hakları konusunda UNESCO kürsüsü sahibi olmak gibi çok önemli bir değere ulaşmış olması, başarılarıyla uluslararası kültür ve felsefe

ortamında Türkiye adının gündemde tutulmasına katkı sunması nedeniyle 2024 yılı Aydın Doğan Ödülü’nün, Prof. Dr. İoanna Kuçuradi’ye takdim edilmesini

kararlaştırmıştır.”

 

			Aldığı ödüller

 

			– Goethe Madalyası (1996)



			– Girit Üniversitesi'nden Onursal Felsefe Doktorası (1996)

			– Türkiye Bilimler Akademisi Hizmet Ödülü (1996)

			– Hacettepe Üniversitesi Bilimde Başarı Ödülü (1994-1995 ve 1995-1996 Akademik yılları)

			– Mimoza Dergisi'nin 75 Cumhuriyet Kadını Ödülü (1998)

			– Ricardo Palma Üniversitesi'nden Onursal Felsefe Doktorası (2000)

			– Türkiye Gazeteciler Cemiyeti 1999 Yılı Basın Özgürlüğü Ödülü (2000)

			– Almanya Federal Cumhuriyeti Liyakat Nişanı Büyük Liyakat Haçı (2001)

			– La Havana Şehri Onursal Hemşehriliği (2002)

			– UNESCO İnsan Hakları Eğitimi Ödülü, Onursal Mansiyon (2002)

			– Mustafa N. Parlar Bilim Ödülü (2003)

			– UNESCO Aristoteles Madalyası (2003)

			– Diyarbakır Tabip Odası'nın Barış, Dostluk ve Demokrasi Ödülü (2004)

			– Seküler Humanizm Konseyi'nin Planeter Humanist Filozof Ödülü (ABD, 2005)

			– Truva Folklor Araştırmaları Derneği Ödülü (2005)

			– UNESCO'nun 60 Yılına Katkı Yapmış 60 Kadın (2006)

			– 500-2000 Yılları Arasında İstanbul'un 100 İlim ve Fikir Adamı (2012)

			– Toplumsal Etik Derneği Onur Ödülü (2013)

			– TED Ankara Koleji Vakfı Okulları İnsan Haklarına Katkı Ödülü (2013)

			– Türk Asya Stratejik Araştırmalar Merkezi'nin Stratejik Vizyon Ödülü (2014)

			– Prof. Dr. Mümtaz Turhan Sosyal Bilimler Lisesi Kristal Lale Ödülü (2014)

			– Orta Doğu Teknik Üniversitesi Senato Özel Ödülü (2015)

			– 35. Uluslararası İstanbul Kitap Fuarı Onur Yazarı (TÜYAP, 2016)

			– 21. Uçan Süpürge Uluslararası Kadın Filmleri Festivali Tema (Umut) Ödülü (2018)

			– Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu'nun seçtiği Türkiye'nin 20 Öncü Kadını (2019 ve 2022)

			– Forum İstanbul, Yaşam Boyu Başarı Ödülü (2019)

			– Beykoz Üniversitesi, Yürekli Kadınlar Ödülü (2019)

			– Çağdaş Eğitim Kooperatifi’nin Eğitim Ödülü (Bursa, 2020)

			– T.C. Üsküdar Üniversitesi, Yüksek İnsani Değerler Ödülü (2020)

			– Eskişehir Tepebaşı Belediyesi ve Çağdaş Gazeteciler, Uğur Mumcu Hayat Boyu Başarı Ödülü (2022)

			– Betül Mardin Geleceği Şekillendiren Liderler Ödülü (2022)

			– MediaCat Fark Yaratan Kadınlar 2022 Yaşam Boyu Onur Ödülü (2022)

			– Hayal Gücü Merkezi'nin “Türkiye'nin Hayal Gücüne Katkı Ödülü” (2022)

			– Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği'nin “Cumhuriyet” Ödülü (2023)

			– Atina Ulusal ve Kapodistrias Üniversitesi Onursal Hukuk Doktorası (2023)

			– Türk Üniversiteli Kadınlar Derneği'nin ‘Bilim Dalında Önder Kadın’ Ödülü (2023)

			– Dil Derneği'nin 91. Dil Bayramı Onur Ödülü (2023)

			– FeminİSTANBUL 7. Uluslararası Festivali Onur Ödülü (2023)

			– İstanbul Üniversitesi'nin ‘13. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali Akademik Onur Ödülü’ (2023)

			– Maltepe Belediyesi İstasyon Dergisi'nin “Yüzyılın Aydınlık Yüzleri” Ödülü (2024)

			– Rotary İstanbul'un “Meslekte Hizmet” Ödülü (2024)

			– T.C. Üsküdar Üniversitesi'nin “Zirvedeki Kadınlar” Ödülü (2024)

			– Yeni Kuşak Köy Enstitüleri'nin “Aydınlanma Onur Ödülü” (2024)

			– Aydın Doğan Ödülü (2024)

 

			Kaynak:T24
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, "Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü"hakkında

önemli bilgiler verdi.   “Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz” 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin

sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da

yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli

stratejiler geliştirilmesi gerekir. “Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak” Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç

oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi. Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası

standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel

araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun

kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma

kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.  Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine

gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken

temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun

temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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DEKANLARA KTÜN EV SAHİPLİĞİ YAPTI
Dekanlara KTÜN ev sahipliği yaptı

'42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı', Konya Teknik Üniversitesi (KTÜN) Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Dekanlığı ev sahipliğinde, İstanbul

Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hasan Mandal, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman ile 59 üniversitenin dekan ve dekan

yardımcılarının katılımı ile gerçekleşti.

Ülkemizde mühendislik eğitiminin sorunları üzerinde görüş alışverişinde bulunmak, mühendislik eğitiminin etkin ve verimli bir biçimde yürütülmesi için öneriler

geliştirmek, bu önerilerin gerçekleştirilmesi yönünde çaba göstermek amacıyla bir araya gelinen etkinlik açılış konuşmaları ile başladı.                                

 

Konya Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Osman Nuri Çelik yaptığı konuşmada, “Ülkemizin mühendislik alanında ilerlemesini ve gelişmesini hedefleyen

değerli bir platformda bir araya gelmekten büyük bir onur duyuyorum. Mühendislik, yalnızca teknolojik ilerlemelerin temelini oluşturmakla kalmayıp, aynı

zamanda toplumların refahını, sürdürülebilirliğini ve güvenliğini şekillendiren bir güçtür. Mühendislik fakültelerinin bu süreçteki rolü ve katkısı tartışılmaz. Siz

değerli dekanlarımızın da bu hedeflere olan inancıyla üniversitelerimizde yürütülen çalışmaların, ülkemizin teknik kabiliyetlerini daha ileri seviyelere

taşıyacağına yürekten inanıyorum. Birlikte ortaya koyacağımız fikirlerin ve alacağımız kararların, ülkemizin mühendislik eğitimine ve toplumsal gelişimine

katkı sağlayacağına inanıyorum.” dedi.

                                                                                                                                               

              

                                                                                                  

                      

 

 

                  

                                                                                                                                                                                                                                                         

                                                              

                                                              

 

Mühendislik Dekanları Konseyi Genel Sekreteri Prof. Dr. Mustafa Muammer Demir ise yaptığı konuşmada, “Bu oluşum üniversitelerimizin akademik

gelişimine katkı sağlayacak fırsat oluşturuyor. Buradaki her görüş üniversitelerimizin kurumsal kimliğini ve akademik birikimine katkı sağlayacağını

düşünüyorum. Bugün burada buluşma imkânı sağlayan KTÜN Rektörü Prof. Dr. Osman Nuri Çelik’e ve değerli akademisyenlerimize teşekkürlerimi sunarım.”

dedi.

 

KTÜN Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ali Köken ise yaptığı konuşmada, “Bugün, 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı'nda

sizlerle bir arada olmaktan büyük bir mutluluk duyuyorum. Bu önemli toplantı, mühendislik eğitimini ve araştırmalarını daha ileriye taşımak, üniversiteler

arasındaki işbirliklerini güçlendirmek ve mühendislik alanındaki güncel gelişmeleri tartışmak için çok değerli bir fırsat sunmaktadır. Hep birlikte, mühendislik

konusunda verimli bir gün geçireceğimize eminim. Bu toplantının, mühendislik alanındaki işbirliklerimizi güçlendirecek, yeni projelere ilham verecek ve

üniversitelerimiz arasında daha verimli bir iletişimi sağlayacak bir platform olmasını diliyorum.” dedi.

 

Açılış konuşmalarının ardından İstanbul Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hasan Mandal “Bilim Teknoloji ve Yenilik Ekosisteminde Durum

Değerlendirmesi: Güçlükler, Potansiyeller ve Fırsatlar” konulu sunumu, sonrasında Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman’ın “Yüksek

Öğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü” sunumu ile devam etti.  Gün boyu süren oturumlarla devam eden etkinlikle katılımcılara, eğitimde kaliteyi

artırma yöntemleri ve öğretim ile araştırma süreçlerinde sürdürülebilir iyileştirmeler konusunda kapsamlı bir anlayış kazandırarak; üniversiteler arasında daha

etkili bir kalite yönetim çerçevesinin oluşturulmasına katkı sağlanması hedeflendi.

 

Türkiye ve Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ndeki üniversitelerin mühendislik eğitimi veren fakülte dekanlarından oluşan ve Mühendislik dekanları arasında

deneyimlerin paylaşıldığı ve iletişimi güçlendiren bir platform olarak Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı’ her yıl başka bir üniversite gerçekleştiriliyor.

                         

 

Bu yıl Konya Teknik Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleştirilen konseyde ‘Konya Teknik Üniversitesi’nin sadece bilim ve teknoloji alanında ilerlemeleri değil,

bunun yanında kültür ve sanat yönüyle de dikkat çeken başarılarının ön plana çıktığı biliniyor. Bu kapsamda katılımcılar Mühendislik ve Doğa Bilimleri

Fakültesi personeli ve yakınlarının emeklerinin yer aldığı ve 50’yi aşkın eserin sergilendiği ‘Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Karma Sergisi’ni de

ziyaret etti.

Etkinlik verimli geçen ilk günün ardından 2. günde yapılan Kon
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi. 

 

“Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”

 

 

 

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.

• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.

 

“Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.

 

Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini

sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları

küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle

performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.

 

Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri

benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir. Barındırdığı özellikler;

tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri arasında yer alması, tüm

paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!"
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!"

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi. 

 

“Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.

• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.

 

“Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.

 

Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini

sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları

küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle

performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.

 

Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri

benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir. Barındırdığı özellikler;

tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri arasında yer alması, tüm

paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: "ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!"
Prof. Dr. Mehmet Durman: "Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!"

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, "Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü"hakkında

önemli bilgiler verdi.   “Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz” 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin

sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da

yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli

stratejiler geliştirilmesi gerekir. “Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak” Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç

oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi. Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası

standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel

araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun

kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma

kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.  Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine

gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken

temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun

temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: "ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!"
Prof. Dr. Mehmet Durman: "Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!"

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, "Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü"hakkında

önemli bilgiler verdi.   “Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz” 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum Kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca Sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman,

kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha

da yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm Paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli

stratejiler geliştirilmesi gerekir. “Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak” Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç

oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi. Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası

standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel

araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun

kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma

kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.  Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine

gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken

temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun

temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, "Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü"hakkında

önemli bilgiler verdi.   “Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz” 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum Kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca Sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman,

kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha

da yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm Paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli

stratejiler geliştirilmesi gerekir. “Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak” Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç

oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi. Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası

standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel

araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun

kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma

kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.  Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine

gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken

temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun

temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI DÜZENLENDİ
42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi

 

- Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman:

Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir

İSTANBUL - Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantılarının 42'ncisi, Konya Teknik Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleştirildi.

Yeditepe Üniversitesinden yapılan açıklamaya göre, üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek

gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.

Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan

yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.

2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin

sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman, şunları kaydetti:

"Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler

geliştirilmesi gerekir."

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret eden Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

vurguladı.

Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine kaydetti.(AA)
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‘42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI’ KTÜN EV SAHİPLİĞİNDE GERÇEKLEŞTİRİLDİ’
‘42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı’ KTÜN Ev Sahipliğinde Gerçekleştirildi’

‘42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı’, Konya Teknik Üniversitesi (KTÜN) Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Dekanlığı ev sahipliğinde, İstanbul

Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hasan Mandal, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman ile 59 üniversitenin dekan ve dekan

yardımcılarının katılımı ile gerçekleşti.

Ülkemizde mühendislik eğitiminin sorunları üzerinde görüş alışverişinde bulunmak, mühendislik eğitiminin etkin ve verimli bir biçimde yürütülmesi için öneriler

geliştirmek, bu önerilerin gerçekleştirilmesi yönünde çaba göstermek amacıyla bir araya gelinen etkinlik açılış konuşmaları ile başladı.

 

 

 

Konya Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Osman Nuri Çelik yaptığı konuşmada, “Ülkemizin mühendislik alanında ilerlemesini ve gelişmesini hedefleyen

değerli bir platformda bir araya gelmekten büyük bir onur duyuyorum. Mühendislik, yalnızca teknolojik ilerlemelerin temelini oluşturmakla kalmayıp, aynı

zamanda toplumların refahını, sürdürülebilirliğini ve güvenliğini şekillendiren bir güçtür. Mühendislik fakültelerinin bu süreçteki rolü ve katkısı tartışılmaz. Siz

değerli dekanlarımızın da bu hedeflere olan inancıyla üniversitelerimizde yürütülen çalışmaların, ülkemizin teknik kabiliyetlerini daha ileri seviyelere

taşıyacağına yürekten inanıyorum. Birlikte ortaya koyacağımız fikirlerin ve alacağımız kararların, ülkemizin mühendislik eğitimine ve toplumsal gelişimine

katkı sağlayacağına inanıyorum.” dedi.

 

Mühendislik Dekanları Konseyi Genel Sekreteri Prof. Dr. Mustafa Muammer Demir ise yaptığı konuşmada, “Bu oluşum üniversitelerimizin akademik

gelişimine katkı sağlayacak fırsat oluşturuyor. Buradaki her görüş üniversitelerimizin kurumsal kimliğini ve akademik birikimine katkı sağlayacağını

düşünüyorum. Bugün burada buluşma imkânı sağlayan KTÜN Rektörü Prof. Dr. Osman Nuri Çelik’e ve değerli akademisyenlerimize teşekkürlerimi sunarım.”

dedi.

 

 

 

KTÜN Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ali Köken ise yaptığı konuşmada, “Bugün, 42 Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı'nda

sizlerle bir arada olmaktan büyük bir mutluluk duyuyorum. Bu önemli toplantı, mühendislik eğitimini vearaştırmalarını daha ileriye taşımak, üniversiteler

arasındaki işbirliklerini güçlendirmek ve mühendislik alanındaki güncel gelişmeleri tartışmak için çok değerli bir fırsat sunmaktadır. Hep birlikte, mühendislik

konusunda verimli bir gün geçireceğimize eminim. Bu toplantının, mühendislik alanındaki işbirliklerimizi güçlendirecek, yeni projelere ilham verecek ve

üniversitelerimiz arasında daha verimli bir iletişimi sağlayacak bir platform olmasını diliyorum.” dedi.

 

Açılış konuşmalarının ardından İstanbul Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hasan Mandal “Bilim Teknoloji ve Yenilik Ekosisteminde Durum

Değerlendirmesi: Güçlükler, Potansiyeller ve Fırsatlar” konulu sunumu, sonrasında Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof.  Dr. Mehmet Durman’ın “Yüksek

Öğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü” sunumu ile devam etti.

 

 

 

Gün boyu süren oturumlarla devam eden etkinlikle katılımcılara, eğitimde kaliteyi artırma yöntemleri ve öğretim ile araştırma süreçlerinde sürdürülebilir

iyileştirmeler konusunda kapsamlı bir anlayış kazandırarak; üniversiteler arasında daha etkili bir kalite yönetim çerçevesinin oluşturulmasına katkı

sağlanması hedeflendi. Türkiye ve Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ndeki üniversitelerin mühendislik eğitimi veren fakülte dekanlarından oluşan ve

Mühendislik dekanları arasında deneyimlerin paylaşıldığı ve iletişimi güçlendiren bir platform olarak Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı’ her yıl başka

bir üniversite gerçekleştiriliyor. Bu yıl Konya Teknik Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleştirilen konseyde ‘Konya Teknik Üniversitesi’nin sadece bilim ve

teknoloji alanında ilerlemeleri değil, bunun yanında kültür ve sanat yönüyle de dikkat çeken başarılarının ön plana çıktığı biliniyor. Bu kapsamda katılımcılar

Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi personeli ve yakınlarının emeklerinin  yer aldığı ve 50’yi aşkın eserin sergilendiği ‘Mühendislik ve Doğa Bilimleri

Fakültesi Karma Sergisi’ni de ziyaret etti.

 

 

 

Etkinlik verimli geçen ilk günün ardından 2 günde yapılan Konya Şehir gezisi ile sona erdi.

       Kaynak: HABER MERKEZİ
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

 

BEĞENDİMİlk Yayın : 26/11/2024 – Son Güncelleme 26 Kasım 2024, 12:25   Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her

yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı

sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.

Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında önemli bilgiler verdi.     “Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”

 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için

odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu: • Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif

liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar. • Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak

üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. • Sürdürülebilirlik: Kalite

sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.   “Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da

Parlayacak”  Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut

sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya

kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.   Kalite Güvencesi

Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan

mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel

ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans

takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.    Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve

idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü,

kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak

görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak

katılmasıdır. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: "ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!"
Prof. Dr. Mehmet Durman: "Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!"

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, "Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü"hakkında

önemli bilgiler verdi.   “Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz” 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin

sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da

yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli

stratejiler geliştirilmesi gerekir. “Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak” Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç

oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi. Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası

standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel

araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun

kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma

kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.  Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine

gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken

temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun

temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber AjansıBHA
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42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI KONYA TEKNİK ÜNİVERSİTESİ'NDE GERÇEKLEŞTİ
42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı Konya Teknik Üniversitesi'nde gerçekleşti

 

Teknik Üniversitesi (KTÜN) Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Dekanlığı ev sahipliğinde düzenlenen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı,

mühendislik eğitiminin sorunları ve geleceği üzerine önemli değerlendirmelere sahne oldu. Toplantıya İstanbul Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hasan

Mandal, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman ve 59 üniversitenin mühendislik fakültesi dekanları ile dekan yardımcıları katıldı.ÜLKE

MÜHENDİSLİK EĞİTİMİNE KATKIAçılış konuşmalarında, mühendislik eğitiminin ülke kalkınmasındaki kritik rolüne değinildi. Konya Teknik Üniversitesi

Rektörü Prof. Dr. Osman Nuri Çelik, mühendislik fakültelerinin, teknolojik gelişim ve toplumsal refah için taşıdığı önemin altını çizerek, "Birlikte ortaya

koyacağımız fikirler, ülkemizin mühendislik eğitimine ve toplumsal gelişimine katkı sağlayacaktır," dedi.Mühendislik Dekanları Konseyi Genel Sekreteri Prof.

Dr. Mustafa Muammer Demir ise, toplantının üniversitelerin akademik gelişimine katkı sağlayacağını belirterek, organizasyona ev sahipliği yapan KTÜN’e

teşekkürlerini sundu.İŞBİRLİKLERİ VE YENİLİKÇİ YAKLAŞIMLARKTÜN Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ali Köken, toplantının

mühendislik alanındaki işbirliklerini güçlendirecek, yeni projelere ilham verecek ve üniversiteler arası verimli iletişimi sağlayacak bir platform sunduğunu ifade

etti.SUNUMLAR VE EĞİTİMDE KALİTEEtkinlikte, İstanbul Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hasan Mandal "Bilim Teknoloji ve Yenilik Ekosisteminde

Durum Değerlendirmesi: Güçlükler, Potansiyeller ve Fırsatlar" konulu bir sunum gerçekleştirdi. Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman ise

"Yüksek Öğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü" başlıklı bir konuşma yaptı.Toplantının amacı, mühendislik eğitiminde kaliteyi artırma yöntemleri

üzerine bir anlayış kazandırmak ve öğretim ile araştırma süreçlerinde sürdürülebilir iyileştirmeler sağlamak oldu.MÜHENDİSLİK VE SANAT BİR

ARADAKonya Teknik Üniversitesi’nin yalnızca bilim ve teknoloji alanında değil, kültür ve sanat yönüyle de başarılı olduğu vurgulandı. Katılımcılar,

Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi personeli ve yakınlarının emekleriyle oluşturulan ve 50’yi aşkın eserin yer aldığı "Mühendislik ve Doğa Bilimleri

Fakültesi Karma Sergisi"ni ziyaret ettiler.GEZİ İLE TAMAMLANAN ETKİNLİKEtkinlik, Konya Şehir gezisi ile sona erdi. Bu gezinin, katılımcılara hem

akademik hem de kültürel anlamda zengin bir deneyim sunduğu belirtildi.Mühendislik Dekanları Konseyi, Türkiye ve Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ndeki

mühendislik eğitimi veren üniversitelerin fakülte dekanlarını bir araya getirerek her yıl farklı bir üniversite ev sahipliğinde düzenleniyor.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi. 

 

“Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.

• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.

 

“Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.

 

Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini

sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları

küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle

performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.

 

Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri

benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir. Barındırdığı özellikler;

tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri arasında yer alması, tüm

paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi. 

 

“Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.

• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.

 

“Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.

 

Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini

sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları

küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle

performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.

 

Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri

benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir. Barındırdığı özellikler;

tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri arasında yer alması, tüm

paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: "ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!"
Prof. Dr. Mehmet Durman: "Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!"

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, "Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü"hakkında

önemli bilgiler verdi.   “Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz” 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin

sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da

yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli

stratejiler geliştirilmesi gerekir. “Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak” Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç

oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi. Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası

standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel

araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun

kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma

kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.  Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine

gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken

temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun

temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!"
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!"

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, "Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü"hakkında

önemli bilgiler verdi. 

 

 

 

“Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”

 

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

 

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

 

• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

 

• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.

 

• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.

 

 

 

“Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”

 

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.

 

 

 

Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini

sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları

küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle

performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.

 

 

 

Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri

benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir. Barındırdığı özellikler;

tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri arasında yer alması, tüm

paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.
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‘42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI’ KTÜN EV SAHİPLİĞİNDE GERÇEKLEŞTİRİLDİ
‘42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı’ KTÜN ev sahipliğinde gerçekleştirildi

‘42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı’, Konya Teknik Üniversitesi (KTÜN) Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Dekanlığı ev sahipliğinde, İstanbul

Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hasan Mandal, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman ile 59 üniversitenin dekan ve dekan

yardımcılarının katılımı ile gerçekleşti.

Ülkemizde mühendislik eğitiminin sorunları üzerinde görüş alışverişinde bulunmak, mühendislik eğitiminin etkin ve verimli bir biçimde yürütülmesi için öneriler

geliştirmek, bu önerilerin gerçekleştirilmesi yönünde çaba göstermek amacıyla bir araya gelinen etkinlik açılış konuşmaları ile başladı.

 

Konya Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Osman Nuri Çelik yaptığı konuşmada, “Ülkemizin mühendislik alanında ilerlemesini ve gelişmesini hedefleyen

değerli bir platformda bir araya gelmekten büyük bir onur duyuyorum. Mühendislik, yalnızca teknolojik ilerlemelerin temelini oluşturmakla kalmayıp, aynı

zamanda toplumların refahını, sürdürülebilirliğini ve güvenliğini şekillendiren bir güçtür. Mühendislik fakültelerinin bu süreçteki rolü ve katkısı tartışılmaz. Siz

değerli dekanlarımızın da bu hedeflere olan inancıyla üniversitelerimizde yürütülen çalışmaların, ülkemizin teknik kabiliyetlerini daha ileri seviyelere

taşıyacağına yürekten inanıyorum. Birlikte ortaya koyacağımız fikirlerin ve alacağımız kararların, ülkemizin mühendislik eğitimine ve toplumsal gelişimine

katkı sağlayacağına inanıyorum.” dedi.

 

Mühendislik Dekanları Konseyi Genel Sekreteri Prof. Dr. Mustafa Muammer Demir ise yaptığı konuşmada, “Bu oluşum üniversitelerimizin akademik

gelişimine katkı sağlayacak fırsat oluşturuyor. Buradaki her görüş üniversitelerimizin kurumsal kimliğini ve akademik birikimine katkı sağlayacağını

düşünüyorum. Bugün burada buluşma imkânı sağlayan KTÜN Rektörü Prof. Dr. Osman Nuri Çelik’e ve değerli akademisyenlerimize teşekkürlerimi sunarım.”

dedi.

 

 

 

KTÜN Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ali Köken ise yaptığı konuşmada, “Bugün, 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı'nda

sizlerle bir arada olmaktan büyük bir mutluluk duyuyorum. Bu önemli toplantı, mühendislik eğitimini ve araştırmalarını daha ileriye taşımak, üniversiteler

arasındaki işbirliklerini güçlendirmek ve mühendislik alanındaki güncel gelişmeleri tartışmak için çok değerli bir fırsat sunmaktadır. Hep birlikte, mühendislik

konusunda verimli bir gün geçireceğimize eminim. Bu toplantının, mühendislik alanındaki işbirliklerimizi güçlendirecek, yeni projelere ilham verecek ve

üniversitelerimiz arasında daha verimli bir iletişimi sağlayacak bir platform olmasını diliyorum.” dedi.

 

Açılış konuşmalarının ardından İstanbul Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hasan Mandal “Bilim Teknoloji ve Yenilik Ekosisteminde Durum

Değerlendirmesi: Güçlükler, Potansiyeller ve Fırsatlar” konulu sunumu, sonrasında Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman’ın “Yüksek

Öğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü” sunumu ile devam etti.

 

 

 

Gün boyu süren oturumlarla devam eden etkinlikle katılımcılara, eğitimde kaliteyi artırma yöntemleri ve öğretim ile araştırma süreçlerinde sürdürülebilir

iyileştirmeler konusunda kapsamlı bir anlayış kazandırarak; üniversiteler arasında daha etkili bir kalite yönetim çerçevesinin oluşturulmasına katkı

sağlanması hedeflendi.

 

Türkiye ve Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ndeki üniversitelerin mühendislik eğitimi veren fakülte dekanlarından oluşan ve Mühendislik dekanları arasında

deneyimlerin paylaşıldığı ve iletişimi güçlendiren bir platform olarak Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı’ her yıl başka bir üniversite gerçekleştiriliyor.

 

Bu yıl Konya Teknik Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleştirilen konseyde ‘Konya Teknik Üniversitesi’nin sadece bilim ve teknoloji alanında ilerlemeleri değil,

bunun yanında kültür ve sanat yönüyle de dikkat çeken başarılarının ön plana çıktığı biliniyor. Bu kapsamda katılımcılar Mühendislik ve Doğa Bilimleri

Fakültesi personeli ve yakınlarının emeklerinin yer aldığı ve 50’yi aşkın eserin sergilendiği ‘Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Karma Sergisi’ni de

ziyaret etti.

 

 

Etkinlik verimli geçen ilk günün ardından 2. günde yapılan Konya Şehir gezisi ile sona erdi.(Veli Şengül)
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi.   “Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz” 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin

sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da

yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli

stratejiler geliştirilmesi gerekir. “Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak” Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç

oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi. Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası

standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel

araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun

kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma

kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.  Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine

gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken

temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun

temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi.    “Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”  2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin

sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da

yukarı taşıyacağını belirtti. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu: • Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar. • Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. • Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli

stratejiler geliştirilmesi gerekir.   “Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”  Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç

oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.   Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası

standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel

araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun

kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma

kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.    Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine

gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken

temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun

temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi. 

 

“Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.

• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.

 

“Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.

 

Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini

sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları

küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle

performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.

 

Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri

benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir. Barındırdığı özellikler;

tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri arasında yer alması, tüm

paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.
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KTÜN EV SAHİPLİĞİNDE DEV TOPLANTI
KTÜN ev sahipliğinde dev toplantı

‘42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı’, Konya Teknik Üniversitesi (KTÜN) Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Dekanlığı ev sahipliğinde, İstanbul

Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hasan Mandal, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman ile 59 üniversitenin dekan ve dekan

yardımcılarının katılımı ile gerçekleşti

Ülkemizde mühendislik eğitiminin sorunları üzerinde görüş alışverişinde bulunmak, mühendislik eğitiminin etkin ve verimli bir biçimde yürütülmesi için öneriler

geliştirmek, bu önerilerin gerçekleştirilmesi yönünde çaba göstermek amacıyla bir araya gelinen etkinlik açılış konuşmaları ile başladı. Konya Teknik

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Osman Nuri Çelik yaptığı konuşmada, “Ülkemizin mühendislik alanında ilerlemesini ve gelişmesini hedefleyen değerli bir

platformda bir araya gelmekten büyük bir onur duyuyorum. Mühendislik, yalnızca teknolojik ilerlemelerin temelini oluşturmakla kalmayıp, aynı zamanda

toplumların refahını, sürdürülebilirliğini ve güvenliğini şekillendiren bir güçtür. Mühendislik fakültelerinin bu süreçteki rolü ve katkısı tartışılmaz. Siz değerli

dekanlarımızın da bu hedeflere olan inancıyla üniversitelerimizde yürütülen çalışmaların, ülkemizin teknik kabiliyetlerini daha ileri seviyelere taşıyacağına

yürekten inanıyorum. Birlikte ortaya koyacağımız fikirlerin ve alacağımız kararların, ülkemizin mühendislik eğitimine ve toplumsal gelişimine katkı

sağlayacağına inanıyorum.” dedi. Mühendislik Dekanları Konseyi Genel Sekreteri Prof. Dr. Mustafa Muammer Demir ise yaptığı konuşmada, “Bu oluşum

üniversitelerimizin akademik gelişimine katkı sağlayacak fırsat oluşturuyor. Buradaki her görüş üniversitelerimizin kurumsal kimliğini ve akademik birikimine

katkı sağlayacağını düşünüyorum. Bugün burada buluşma imkânı sağlayan KTÜN Rektörü Prof. Dr. Osman Nuri Çelik’e ve değerli akademisyenlerimize

teşekkürlerimi sunarım.” dedi.KTÜN Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ali Köken ise yaptığı konuşmada, “Bugün, 42. Mühendislik

Dekanları Konseyi Toplantısı'nda sizlerle bir arada olmaktan büyük bir mutluluk duyuyorum. Bu önemli toplantı, mühendislik eğitimini ve araştırmalarını daha

ileriye taşımak, üniversiteler arasındaki işbirliklerini güçlendirmek ve mühendislik alanındaki güncel gelişmeleri tartışmak için çok değerli bir fırsat

sunmaktadır. Hep birlikte, mühendislik konusunda verimli bir gün geçireceğimize eminim. Bu toplantının, mühendislik alanındaki işbirliklerimizi güçlendirecek,

yeni projelere ilham verecek ve üniversitelerimiz arasında daha verimli bir iletişimi sağlayacak bir platform olmasını diliyorum.” dedi. Açılış konuşmalarının

ardından İstanbul Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Hasan Mandal “Bilim Teknoloji ve Yenilik Ekosisteminde Durum Değerlendirmesi: Güçlükler,

Potansiyeller ve Fırsatlar” konulu sunumu, sonrasında Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman’ın “Yüksek Öğretimde Kalite Güvencesi ve

Kalite Kültürü” sunumu ile devam etti. Gün boyu süren oturumlarla devam eden etkinlikle katılımcılara, eğitimde kaliteyi artırma yöntemleri ve öğretim ile

araştırma süreçlerinde sürdürülebilir iyileştirmeler konusunda kapsamlı bir anlayış kazandırarak; üniversiteler arasında daha etkili bir kalite yönetim

çerçevesinin oluşturulmasına katkı sağlanması hedeflendi. Türkiye ve Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ndeki üniversitelerin mühendislik eğitimi veren fakülte

dekanlarından oluşan ve Mühendislik dekanları arasında deneyimlerin paylaşıldığı ve iletişimi güçlendiren bir platform olarak Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısı’ her yıl başka bir üniversite gerçekleştiriliyor.Bu yıl Konya Teknik Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleştirilen konseyde ‘Konya Teknik

Üniversitesi’nin sadece bilim ve teknoloji alanında ilerlemeleri değil, bunun yanında kültür ve sanat yönüyle de dikkat çeken başarılarının ön plana çıktığı

biliniyor. Bu kapsamda katılımcılar Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi personeli ve yakınlarının emeklerinin yer aldığı ve 50’yi aşkın eserin sergilendiği

‘Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi Karma Sergisi’ni de ziyaret etti. Etkinlik verimli geçen ilk günün ardından 2. günde yapılan Konya Şehir gezisi ile

sona erdi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi. 

 

“Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.

• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.

 

“Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.

 

Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini

sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları

küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle

performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.

 

Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri

benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir. Barındırdığı özellikler;

tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri arasında yer alması, tüm

paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

 

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi. 

 

“Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.

• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.

 

“Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.

 

Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini

sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları

küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle

performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.

 

Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri

benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir. Barındırdığı özellikler;

tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri arasında yer alması, tüm

paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: “ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN

EN ÖNEMLİ YATIRIMDIR!”
Prof. Dr. Mehmet Durman: “Üniversitelerde Kaliteye Yapılan Yatırım, Geleceğe Yapılan En Önemli Yatırımdır!”

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.

Üniversitelerimizin Mühendislik Fakültesi Dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantıları ile “Yükseköğretimde Kalite Süreçleri”ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42. Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, “Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü”hakkında

önemli bilgiler verdi. 

 

“Kalite Yalnızca Sistemlerin Varlığıyla Sağlanamaz”

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz,” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

• Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

• Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar.

• Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.

 

“Üniversitelerimiz Uluslararası Düzeyde Daha da Parlayacak”

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.

 

Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini

sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları

küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle

performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.

 

Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri

benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken temel değerdir. Barındırdığı özellikler;

tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun temel değerleri arasında yer alması, tüm

paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.
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DÜZELTME - "YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNDE 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI

DÜZENLENDİ" BAŞLIKLI HABERİMİZİN BAŞLIĞI "42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI

DÜZENLENDİ" OLARAK, GİRİŞ CÜMLESİNDEKİ "YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ TARAFINDAN" İFADESİ "KON
DÜZELTME - "Yeditepe Üniversitesinde 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi" başlıklı haberimizin başlığı "42. Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantısı düzenlendi" olarak, giriş cümlesindeki "Yeditepe Üniversitesi tarafından" ifadesi "Kon

42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi - Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman: - "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla

sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir"

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantılarının 42'ncisi, Konya Teknik Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleştirildi.Yeditepe Üniversitesinden yapılan

açıklamaya göre, üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin

varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi

sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi

için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman,

şunları kaydetti:"Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından

sahiplenilmesini sağlar. Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil

edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve

uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir."Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret

eden Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha

rekabetçi bir yapıya kavuşacağını vurguladı.Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine

kaydetti.
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DÜZELTME - "YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNDE 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI

DÜZENLENDİ" BAŞLIKLI HABERİMİZİN BAŞLIĞI "42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI

DÜZENLENDİ" OLARAK, GİRİŞ CÜMLESİNDEKİ "YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ TARAFINDAN" İFADESİ "KON
DÜZELTME - "Yeditepe Üniversitesinde 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi" başlıklı haberimizin başlığı "42. Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantısı düzenlendi" olarak, giriş cümlesindeki "Yeditepe Üniversitesi tarafından" ifadesi "Kon

42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi - Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman: - "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla

sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir"

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantılarının 42'ncisi, Konya Teknik Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleştirildi.Yeditepe Üniversitesinden yapılan

açıklamaya göre, üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin

varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi

sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi

için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman,

şunları kaydetti:"Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından

sahiplenilmesini sağlar. Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil

edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve

uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir."Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret

eden Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha

rekabetçi bir yapıya kavuşacağını vurguladı.Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine

kaydetti.AA
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DÜZELTME - "YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNDE 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI

DÜZENLENDİ" BAŞLIKLI HABERİMİZİN BAŞLIĞI "42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI

DÜZENLENDİ" OLARAK, GİRİŞ CÜMLESİNDEKİ "YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ TARAFINDAN" İFADESİ "KON
DÜZELTME - "Yeditepe Üniversitesinde 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi" başlıklı haberimizin başlığı "42. Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantısı düzenlendi" olarak, giriş cümlesindeki "Yeditepe Üniversitesi tarafından" ifadesi "Kon

42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi - Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman: - "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla

sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir"

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantılarının 42'ncisi, Konya Teknik Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleştirildi.Yeditepe Üniversitesinden yapılan

açıklamaya göre, üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin

varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi

sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi

için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman,

şunları kaydetti:"Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından

sahiplenilmesini sağlar. Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil

edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve

uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir."Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret

eden Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha

rekabetçi bir yapıya kavuşacağını vurguladı.Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine

kaydetti.
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42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI DÜZENLENDİ
42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi

 

İSTANBUL (AA) - Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantılarının 42'ncisi, Konya Teknik Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleştirildi.

Yeditepe Üniversitesinden yapılan açıklamaya göre, üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek

gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.

Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan

yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.

2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin

sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman, şunları kaydetti:

"Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler

geliştirilmesi gerekir."

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret eden Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

vurguladı.

Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine kaydetti.(AA)

Kaynak: ANADOLU AJANSI

Etiketler

Mühendislik Fakültesi

Rektör

Yeditepe Üniversitesi
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MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI YAPILDI
Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı Yapıldı

Yeditepe Üniversitesi, Mühendislik Dekanları Konseyi'nin 42. toplantısını gerçekleştirdi.

Yeditepe Üniversitesi tarafından düzenlenen Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları'nın 42'ncisi gerçekleştirildi.Yeditepe Üniversitesinden yapılan

açıklamaya göre, üniversitenin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin

varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi

sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi

için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman,

şunları kaydetti: "Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından

sahiplenilmesini sağlar. Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil

edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve

uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir."Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret

eden Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha

rekabetçi bir yapıya kavuşacağını vurguladı.Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine

kaydetti.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI'NI GERÇEKLEŞTİRDİ
Yeditepe Üniversitesi 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı'nı Gerçekleştirdi

 

Yeditepe Üniversitesi tarafından düzenlenen Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları'nın 42'ncisi gerçekleştirildi.Yeditepe Üniversitesinden yapılan

açıklamaya göre, üniversitenin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin

varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi

sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi

için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman,

şunları kaydetti: "Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından

sahiplenilmesini sağlar. Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil

edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve

uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir."Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret

eden Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha

rekabetçi bir yapıya kavuşacağını vurguladı.Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine

kaydetti. Yeditepe Üniversitesi  Mehmet Durman  Rektör
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNDE 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI DÜZENLENDİ
Yeditepe Üniversitesinde 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi

Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman: - "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir"

Yeditepe Üniversitesi tarafından düzenlenen Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları'nın 42'ncisi gerçekleştirildi.Yeditepe Üniversitesinden yapılan

açıklamaya göre, üniversitenin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin

varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi

sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi

için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman,

şunları kaydetti:"Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından

sahiplenilmesini sağlar. Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil

edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve

uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir."Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret

eden Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha

rekabetçi bir yapıya kavuşacağını vurguladı.Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine

kaydetti.AA
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNDE 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI DÜZENLENDİ
Yeditepe Üniversitesinde 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi

Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman: - "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir"

Yeditepe Üniversitesi tarafından düzenlenen Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları'nın 42'ncisi gerçekleştirildi.Yeditepe Üniversitesinden yapılan

açıklamaya göre, üniversitenin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin

varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi

sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi

için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman,

şunları kaydetti:"Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından

sahiplenilmesini sağlar. Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil

edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve

uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir."Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret

eden Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha

rekabetçi bir yapıya kavuşacağını vurguladı.Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine

kaydetti.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNDE 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI DÜZENLENDİ
Yeditepe Üniversitesinde 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi

 

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi tarafından düzenlenen Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları'nın 42'ncisi gerçekleştirildi.

Yeditepe Üniversitesinden yapılan açıklamaya göre, üniversitenin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek

gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.

Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan

yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.

2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin

sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman, şunları kaydetti:

"Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler

geliştirilmesi gerekir."

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret eden Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

vurguladı.

Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine kaydetti.

Kaynak: ANADOLU AJANSI
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNDE 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI DÜZENLENDİ
Yeditepe Üniversitesinde 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi

Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman: - "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir"

Yeditepe Üniversitesi tarafından düzenlenen Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları'nın 42'ncisi gerçekleştirildi.Yeditepe Üniversitesinden yapılan

açıklamaya göre, üniversitenin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri"ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer verilen Yeditepe

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan yatırımların önemini vurgulayarak, "Kalite yalnızca sistemlerin

varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir." ifadesini kullandı.2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi

sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi

için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları aktaran Durman,

şunları kaydetti:"Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından

sahiplenilmesini sağlar. Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil

edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve

uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir."Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğine işaret

eden Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha

rekabetçi bir yapıya kavuşacağını vurguladı.Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine

kaydetti.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

Türkiye'deki üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile ‘Yükseköğr...

Türkiye'deki üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile ‘Yükseköğretimde Kalite Süreçleri’ne katkı sağlamayı sürdürüyor. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42'nci Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, 'Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü'

hakkında bilgi verdi.

 

‘KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ’

 

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz" diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

 

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

 

“Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

 

Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler

geliştirilmesi gerekir.”

 

‘ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA PARLAYACAK’

 

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

 

Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

TÜRKİYE'DEKİ üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile ‘Yükseköğretimde Kalite Süreçleri’ne katkı sağlamayı sürdürüyor. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42'nci Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, 'Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü'

hakkında bilgi verdi.

‘KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ’2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz" diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin

sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da

yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:“Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler

geliştirilmesi gerekir.”‘ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA PARLAYACAK’Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve

bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.Kalite Güvencesi Sistemleri, eğitim, araştırma ve idari süreçlerin ulusal ve uluslararası

standartlara uygun şekilde düzenlenmesini ve sürekli iyileştirilmesini sağlayan mekanizmalardır. Amaç, öğrencilere kaliteli bir eğitim sunmak, bilimsel

araştırmaları desteklemek, paydaş memnuniyetini artırmak ve kurumları küresel ölçekte rekabetçi hale getirmektir. Ana unsurları, stratejik hedeflere uygun

kalite politikalarının belirlenmesi, iç ve dış değerlendirme süreçleriyle performans takibi, geri bildirimlerle süreçlerin geliştirilmesi, eğitim ve araştırma

kalitesinin ulusal/uluslararası tanınırlığıdır.Kalite Kültürü, üniversitedeki akademik ve idari personelin, öğrencilerin ve diğer paydaşların kalite süreçlerine

gönüllü olarak katıldığı ve bu süreçleri benimsediği bir anlayışı ifade eder. Kalite kültürü, kalite güvencesi sistemlerinin etkin bir şekilde işlemesi için gereken

temel değerdir. Barındırdığı özellikler; tüm bireylerin kaliteyi bir sorumluluk olarak görmesi, kalite süreçlerinin yalnızca sistem düzeyinde değil, bir kurumun

temel değerleri arasında yer alması, tüm paydaşların kalite süreçlerine aktif olarak katılmasıdır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

 

Son gelişmeleri kaçırmamak için Google News sayfamızı takip edin. Butona tıkladıktan sonra açılan sayfanın sağ üst tarafında yer alan yıldızlı "Takip Et"

simgesine dokunmanız yeterlidir.
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        ‘KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ’

2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet

Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite

yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz” diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.

Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:

“Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.

Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha

bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler

geliştirilmesi gerekir.”

‘ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA PARLAYACAK’

Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin

güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını

ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

TÜRKİYE'DEKİ üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri'ne katkı sağlamayı...

TÜRKİYE'DEKİ üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile "Yükseköğretimde Kalite Süreçleri'ne katkı sağlamayı sürdürüyor. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42'nci Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, "Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü"

hakkında bilgi verdi."KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ'2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi

sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü

olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz" diyen Prof. Dr. Durman,

kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha

da yukarı taşıyacağını belirtti.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu:"Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler

geliştirilmesi gerekir.""ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA PARLAYACAK'Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve

bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.			
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

 

İSTANBUL, (DHA)- TÜRKİYE'DEKİ üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile ‘Yükseköğretimde Kalite Süreçleri’ne katkı sağlamayı sürdürüyor. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42'nci

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, 'Yükseköğretimde Kalite Güvencesi

ve Kalite Kültürü' hakkında bilgi verdi. ‘KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ’ 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde

kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve

kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz" diyen Prof.

Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite

çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu

önerilerde bulundu:“Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından

sahiplenilmesini sağlar.Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil

edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve

uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.” ‘ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA PARLAYACAK’ Kalitenin, tüm paydaşlar

arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha

kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde

kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.

 

Tags: 

DHA.COM.TR
Yayın Tarihi : 25.11.2024 09:38:00
Link : https://www.dha.com.tr/yerel-haberler/istanbul/prof-dr-mehmet-durman-universitelerde-

kalite-2538054



















PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

İSTANBUL, (DHA)- TÜRKİYE'DEKİ üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile ‘Yükseköğretimde Kalite Süreçleri’ne katkı sağlamayı sürdürüyor. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42'nci

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, 'Yükseköğretimde Kalite Güvencesi

ve Kalite Kültürü' hakkında bilgi verdi. ‘KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ’ 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde

kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve

kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz" diyen Prof.

Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite

çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti.Haberin Devamı Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof.

Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:“Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar

tarafından sahiplenilmesini sağlar.Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite

süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin

kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.” ‘ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA PARLAYACAK’ Kalitenin, tüm

paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve

daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti.

Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.Haberin Devamı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

İSTANBUL, (DHA)- TÜRKİYE'DEKİ üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile ‘Yükseköğretimde Kalite Süreçleri’ne katkı sağlamayı sürdürüyor. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42'nci

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, 'Yükseköğretimde Kalite Güvencesi

ve Kalite Kültürü' hakkında bilgi verdi. ‘KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ’ 2000’li yılların başından itibaren üniversitelerde

kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve

kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz" diyen Prof.

Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite

çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu

önerilerde bulundu:“Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından

sahiplenilmesini sağlar.Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil

edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve

uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.” ‘ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA PARLAYACAK’ Kalitenin, tüm paydaşlar

arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha

kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde

kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

İSTANBUL, (DHA)- TÜRKİYE'DEKİ üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile ‘Yükseköğretimde Kalite Süreçleri’ne katkı sağlamayı sürdürüyor. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42'nci

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, 'Yükseköğretimde Kalite Güvencesi

ve Kalite Kültürü' hakkında bilgi verdi.Haberin Devamı ‘KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ’ 2000’li yılların başından itibaren

üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir

hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla

sağlanamaz" diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın

benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da

değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:Haberin Devamı“Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu

süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış

paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması

için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.” ‘ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA

PARLAYACAK’ Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut

sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya

kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

İSTANBUL, (DHA)- TÜRKİYE'DEKİ üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile ‘Yükseköğretimde Kalite Süreçleri’ne katkı sağlamayı sürdürüyor. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42'nci

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, 'Yükseköğretimde Kalite Güvencesi

ve Kalite Kültürü' hakkında bilgi verdi.Haberin Devamı ‘KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ’ 2000’li yılların başından itibaren

üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir

hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla

sağlanamaz" diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın

benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da

değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:Haberin Devamı“Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu

süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini sağlar.Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış

paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması

için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.” ‘ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA

PARLAYACAK’ Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut

sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya

kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.
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MÜHENDİSLİK DEKANLARI KALİTE SÜREÇLERİNİ TARTIŞTI
Mühendislik Dekanları Kalite Süreçlerini Tartıştı

Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı'nda yükseköğretimde kalite güvencesinin önemine

değinerek, liderlik ve katılımcılığın artırılması gerektiğini vurguladı.

TÜRKİYE'DEKİ üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları

Konseyi Toplantıları ile 'Yükseköğretimde Kalite Süreçleri'ne katkı sağlamayı sürdürüyor. Bu kapsamda gerçekleştirilen 42'nci Mühendislik Dekanları Konseyi

Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, 'Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü' hakkında bilgi

verdi.  'KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ' 2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin

oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz" diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin

sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı. Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da

yukarı taşıyacağını belirtti. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde

bulundu: "Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler

geliştirilmesi gerekir." 'ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA PARLAYACAK' Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve

bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.
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MÜHENDİSLİK DEKANLARI KALİTE SÜREÇLERİNİ TARTIŞTI
Mühendislik Dekanları Kalite Süreçlerini Tartıştı

 

Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı'nda yükseköğretimde kalite güvencesinin önemine

değinerek, liderlik ve katılımcılığın artırılması gerektiğini vurguladı.
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"42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI DÜZENLENDİ"
"42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi"

42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi

Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir" dedi

İSTANBUL (AA) - Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantılarının 42'ncisi, Konya Teknik Üniversitesi ev sahipliğinde gerçekleştirildi.Yeditepe

Üniversitesinden yapılan açıklamaya göre, üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile 'Yükseköğretimde Kalite Süreçleri'ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer

verilen Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan yatırımların önemini vurgulayarak, 'Kalite yalnızca

sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir.' ifadesini kullandı.2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite

güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi.Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları

aktaran Durman, şunları kaydetti:'Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar

tarafından sahiplenilmesini sağlar. Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite

süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin

kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.'Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye

ulaşabildiğine işaret eden Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası

düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını vurguladı.Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım

olduğunu sözlerine kaydetti.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNDE 42. MÜHENDİSLİK DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI DÜZENLENDİ
Yeditepe Üniversitesinde 42. Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısı düzenlendi

Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, "Kalite yalnızca sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir" dedi

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi tarafından düzenlenen Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları'nın 42'ncisi gerçekleştirildi.Yeditepe

Üniversitesinden yapılan açıklamaya göre, üniversitenin mühendislik fakültesi dekanları, 2001'den itibaren her yıl iki kez bir araya gelerek gerçekleştirdikleri

Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile 'Yükseköğretimde Kalite Süreçleri'ne katkı sağlamayı sürdürüyorlar.Açıklamada toplantıdaki konuşmasına yer

verilen Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman, üniversitelerde kalite süreçlerine yapılan yatırımların önemini vurgulayarak, 'Kalite yalnızca

sistemlerin varlığıyla sağlanamaz, sürdürülebilir bir kültürle desteklenmelidir.' ifadesini kullandı.2000'li yılların başından itibaren üniversitelerde kalite

güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığına değinen Durman, bu süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak

benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için odaklanılması gereken alanları

aktaran Durman, şunları kaydetti:'Liderlik, üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar

tarafından sahiplenilmesini sağlar. Katılımcılık, akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite

süreçlerine dahil edilmesi, sürecin daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik, kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin

kullanımı ve uzun vadeli stratejiler geliştirilmesi gerekir.'Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye

ulaşabildiğine işaret eden Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası

düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını vurguladı.Durman, üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın, geleceğe yapılan en önemli yatırım

olduğunu sözlerine kaydetti.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN: ÜNİVERSİTELERDE KALİTEYE YAPILAN YATIRIM, GELECEĞE YAPILAN EN

ÖNEMLİ YATIRIMDIR
Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdır

 

Prof. Dr. Mehmet Durman: Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırım, geleceğe yapılan en önemli yatırımdırHaberin DevamıHaberin DevamıHaberin

DevamıHaberin DevamıİSTANBUL, (DHA)- TÜRKİYE'DEKİ üniversitelerin mühendislik fakültesi dekanları, 2001 yılından itibaren her yıl iki kez bir araya

gelerek gerçekleştirdikleri Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantıları ile ‘Yükseköğretimde Kalite Süreçleri’ne katkı sağlamayı sürdürüyor. Bu kapsamda

gerçekleştirilen 42'nci Mühendislik Dekanları Konseyi Toplantısında konuşma yapan Yeditepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman,

'Yükseköğretimde Kalite Güvencesi ve Kalite Kültürü' hakkında bilgi verdi. ‘KALİTE YALNIZCA SİSTEMLERİN VARLIĞIYLA SAĞLANAMAZ’ 2000’li yılların

başından itibaren üniversitelerde kalite güvencesi sistemlerinin oluşturulmasında önemli adımlar atıldığını ifade eden Prof. Dr. Mehmet Durman; bu

süreçlerin sürdürülebilir hale gelmesi ve kurum kültürü olarak benimsenmesi için daha fazla çaba sarf edilmesi gerektiğinin altını çizdi. “Kalite yalnızca

sistemlerin varlığıyla sağlanamaz" diyen Prof. Dr. Durman, kalitenin sürdürülebilir olması için sistem ve kültürün bütünleşmesi gerektiğini vurguladı.

Yükseköğretimde bu anlayışın benimsenmesinin, kalite çıtasını daha da yukarı taşıyacağını belirtti. Üniversitelerde kalite kültürünün gelişmesi için

odaklanılması gereken alanlara da değinen Prof. Dr. Durman, şu önerilerde bulundu:Haberin DevamıHaberin DevamıHaberin DevamıHaberin

Devamı“Liderlik: Üniversite yönetimlerinin kalite süreçlerine her aşamada aktif liderlik yapması, bu süreçlerin tüm paydaşlar tarafından sahiplenilmesini

sağlar.Katılımcılık: Akademik ve idari kadroların yanı sıra başta öğrenciler olmak üzere tüm iç ve dış paydaşların kalite süreçlerine dahil edilmesi, sürecin

daha bütünsel bir yapıya kavuşmasına katkı sunar. Sürdürülebilirlik: Kalite sistemlerinin kalıcı olması için kaynakların etkin kullanımı ve uzun vadeli stratejiler

geliştirilmesi gerekir.” ‘ÜNİVERSİTELERİMİZ ULUSLARARASI DÜZEYDE DAHA DA PARLAYACAK’ Kalitenin, tüm paydaşlar arasında ortak bir anlayış ve

bilinç oluşmasıyla arzu edilen seviye ulaşabildiğini belirten Prof. Dr. Durman, mevcut sistemlerin güçlendirilmesi ve daha kapsayıcı bir kalite yaklaşımının

benimsenmesiyle üniversitelerin uluslararası düzeyde de daha rekabetçi bir yapıya kavuşacağını ifade etti. Üniversitelerde kaliteye yapılan yatırımın,

geleceğe yapılan en önemli yatırım olduğunu sözlerine ekledi.
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BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ VE İNFO YATIRIM ANLAŞTI
Beykoz Üniversitesi ve İnfo Yatırım anlaştı

Beykoz Üniversitesi, Türkiye’nin önde gelen aracı kurumlarından İnfo Yatırım ile iş birliği protokolüne imza attı.

Beykoz Üniversitesi, Türkiye’nin önde gelen aracı kurumlarından İnfo Yatırım ile eğitim ve sektör arasındaki bağları güçlendirecek bir iş birliği protokolüne

imza attı.

Protokol kapsamında, öğrenciler uygulamalı iş eğitimi alarak iş dünyasına bir adım önde başlayacak. Ayrıca, akademik kadrolar ve İnfo Yatırım uzmanları,

sektörün ihtiyaçlarını karşılayacak yenilikçi eğitim programları ve projeler geliştirecek.

Rektör Prof. Dr. Burak Küntay protokol ile ilgili şu ifadeleri kullandı:

“Bu protokol, eğitim ve iş dünyası arasında güçlü bir köprü kurarak, öğrencilerimizin sektörel bilgi ve deneyimle donanmasını sağlayacak. İnfo Yatırım gibi

köklü bir kurumla bu iş birliğine imza atmaktan büyük mutluluk duyuyoruz.”

İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül ise, “Bu protokolün hem öğrencilerimize hem de sektörümüze önemli katkılar sağlayacağına inanıyoruz. Beykoz

Üniversitesi ile hayata geçireceğimiz projelerle fark yaratmaya devam edeceğiz,” dedi.

18 Kasım 2024 tarihinde gerçekleşen imza törenine İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül, Satış ve Şubelerden Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Kadir

Gökhan Özalp, Kurumsal İletişim Direktörü Mine Uzun, Dijital Pazarlama Direktörü Barbaros Kınay ve Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay,

İşletme ve Yönetim Bilimleri Fakültesi öğretim üyelerinden Doç Dr. Caner Özdurak katıldı.
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NETANYAHU VE GALLANT’A YAKALAMA KARARI! BUNDAN SONRA NE OLACAK?
Netanyahu ve Gallant’a yakalama kararı! Bundan sonra ne olacak?

 

Uluslararası Ceza Mahkemesi, bölgeyi kan gölüne çeviren İsrail Başbakanı Netanyahu ile eski Savunma Bakanı Gallant için yakalama kararı verdi.

Suçlamalar ise cinayet, zulüm, ve insanlık suçları yer alıyor. Peki Netanyahu ve Gallant'ın tutuklanmaları için hangi şartlar gerekiyor? Gelişmeleri A Haber

canlı yayınına katılan uluslararası ilişkiler uzmanı Prof. Dr. Burak Küntay değerlendirdi.

 

 

                       Uluslararası Ceza Mahkemesi (UCM) Ön İnceleme Dairesi, İsrail Başbakanı Binyamin Netanyahu ve Savunma Bakanı Yoav Gallant hakkında

20 Mayıs'ta gelen "tutuklama" talebine 6 ay sonra cevap verdi. UCM Gazze'de savaş suçu işledikleri gerekçesiyle Netanyahu ve eski Savunma Bakanı Yoav

Gallant hakkında tutuklama kararı çıkardı.

 

 

 

 

 

 

 

 

YARDIMLARI KASITLI ENGELLEDİ

 

 

Mahkeme, Netanyahu ve Gallant'ın 8 Ekim 2023'ten 20 Mayıs 2024'e kadar işlenen savaş suçları ve insanlığa karşı suçlardan sorumlu olduklarına dair

makul gerekçeler bulunduğuna hükmetti. Kararda, her iki şüphelinin Gazze'deki sivil halka yönelik gıda, su, ilaç, yakıt ve elektrik gibi yaşamsal malzemelerin

ulaştırılmasını kasıtlı olarak engellediği belirtildi.

 

Ekran görüntüsü / A Haber

 

124 ÜLKEYE GİRERSE TUTUKLANACAKLAR

 

UCM'NİN çıkardığı tutuklama emirlerinin uygulanması, Roma Statüsü'nün 86 ve 87. maddeleri gereğince taraf ülkelerin yükümlülüğünde bulunuyor. Statünün

89. maddesi uyarınca Netanyahu ve Gallant'ın, UCM'ye taraf herhangi bir ülkeye seyahati durumunda, o ülkenin yetkili makamlarının kendilerini tutuklayıp

Lahey'deki mahkemeye teslim etmesi gerekiyor. Netanyahu ve Gallant'ın da Kanada, Avustralya, İngiltere, Fransa, Almanya, Hollanda, Belçika, İsveç gibi

ülkelerin yer aldığı ve çoğunluğu Avrupa Birliği, Afrika ve Asya ülkelerinden oluşan UCM'ye üye 124 ülkeye seyahat etmekten kaçınmak zorunda kalacağı

belirtiliyor. Gelişmeleri A Haber canlı yayınına katılan uluslararası ilişkiler uzmanı Prof. Dr. Burak Küntay değerlendirdi.

 

Ekran görüntüsü / A Haber

 

KARAR BİR NEBZE ACABA…

 

Prof. Dr. Burak Küntay: Bazı durumlar için dünyanın gözü önünde yaşananlar için mahkemeye savcıya yada hakim ihtiyaç yoktur. Çoğu çocuk ve kadın

bilenen raporlanan 42 bin masum insan katledildi. Aslında bunun davalık tarafı yok. Dünya tarihinin en büyük hukuksuzluklarından ve rezaletlerinden biri

yaşanıyor. Böyle facia bir durumda UCM'nin kararı bir nebze de olsa insanoğluna acaba dedirten bir olaydır.

 

124 TARAF ÜLKE VAR

 

UCM'nin kararlarını kabul eden 124 ülke var. Amerika, Rusya, Çin ve Hindistan gibi önemli ülkeler bu anlaşmaya taraf değil. AB ülkeleri hariç önemli ülkeler

bu kararları tanımıyor. Dolayısıyla hukuki bir yaptırımı kabul etmiyorlar. Burada asıl soru AB ülkelerine gittiği zaman tutuklanacak mı?

 

 

 

TUTUKLANMAZLAR

 

3. Dünya Savaşı çıkmaz. İsrail'de bu katliamı yapan Netanyahu ve Gallant demokrasi havarisi olan AB ülkelerine gitsinler tutuklanmazlar. Eğer bir tutuklama

olursa bu büyük şok yaratır. AB kararı tanımalı diyen isimler var. BM Genel Sekreteri Guterres 2 yıldır katliam var diyor ama kimse takmıyor. Bu adam bir

açıklamalarından dolayı suçlandı ve İsrail'de istenmeyen adam ilan edildi. Dünyada güçlünün güçsüzü yendiği ve hesap sorduğun bir sistem var. Dünyanın

içinde bulunduğu durum budur.
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A HABER VİDEO  

 

 

 

 

                       NETANYAHU VE GALLANT’A YAKALAMA KARARI! BUNDAN SONRA NE OLACAK?
A HABER VİDEO  

 

 

 

 

                       Netanyahu ve Gallant’a yakalama kararı! Bundan sonra ne olacak?

 

Uluslararası Ceza Mahkemesi, bölgeyi kan gölüne çeviren İsrail Başbakanı Netanyahu ile eski Savunma Bakanı Gallant için yakalama kararı verdi.

Suçlamalar ise cinayet, zulüm, ve insanlık suçları yer alıyor. Peki Netanyahu ve Gallant'ın tutuklanmaları için hangi şartlar gerekiyor? Gelişmeleri A Haber

canlı yayınına katılan uluslararası ilişkiler uzmanı Prof. Dr. Burak Küntay değerlendirdi.
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EKONOMİSTLER DEĞERLENDİRDİ: FAİZ İNDİRİMİ SİNYALİ GÜÇLENİYOR MU?
Ekonomistler Değerlendirdi: Faiz İndirimi Sinyali Güçleniyor mu?

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB), Kasım 2024 Para Politikası Kurulu (PPK) toplantısında politika faizini yüzde 50 seviyesinde sabit tuttu. Bu

kararla faiz oranı, Mart 2024'ten bu yana üst üste sekiz ay boyunca aynı seviyede kaldı. Ancak karar metnindeki bazı değişiklikler, ekonomistler tarafından

"Aralık ayında faiz indirimi sinyali" olarak yorumlandı.

               Yükleniyor...

               Son Haberler

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB), Kasım 2024 Para Politikası Kurulu (PPK) toplantısında politika faizini yüzde 50 seviyesinde sabit tuttu. Bu

kararla faiz oranı, Mart 2024'ten bu yana üst üste sekiz ay boyunca aynı seviyede kaldı. Ancak karar metnindeki bazı değişiklikler, ekonomistler tarafından

"Aralık ayında faiz indirimi sinyali" olarak yorumlandı.

 

 

 

Prof. Dr. Ali Hakan Kara:

"Merkez Bankası Aralık indiriminin kapısını bir tık daha araladı. Ancak temkinli bir şekilde, indirimin sınırlı olacağını ima ediyor. Makul bir karar ve iletişim."

 

Dr. Burcu Aydın:

"TCMB, kararlarını veriye dayalı alacağını metne ekledi. Politika faizinin enflasyon beklentileri ve gerçekleşmeleri dikkate alınarak belirleneceğini ifade

etmesi olumlu."

 

Banu Kıvcı Tokalı:

"Metindeki değişiklikler, enflasyonun ana eğiliminde düşüş gözlendiğini ve hizmet enflasyonunda iyileşme sinyallerinin güçlendiğini ortaya koyuyor. Gelecek

dönem enflasyonuna göre karar alınacağı anlaşılıyor."

 

Prof. Dr. Yakup Küçükkale:

"Pas geçmek doğru karardı. Umarım Aralık ayında da benzer bir basiretle hareket ederler."

 

Prof. Dr. Emre Alkin:

"Şaşırtmadı."

 

Murat Sağman:

"Metne göre, Aralık ayında faiz indirimi beklentisi artmış durumda."

 

Dr. Emrah Ahi:

"Metin, 'Faizi indirsek bile sıkı kalmaya devam edeceğiz' mesajı veriyor. Reel faiz farkını koruyacak şekilde hareket edilebilir."

 

Doç. Dr. Caner Özdurak:

"Metin, TCMB'nin yavaş bir iyileşme olduğunu belirttiğini, ancak bundan sonrası için fazla bir adım atmayacağını düşündüğünü ifade ediyor."

 

Timothy Ash:

"TCMB'nin açıklaması daha yumuşak bir tona sahip. Erken faiz indiriminin uygun olup olmadığı ilerleyen dönemde netleşecek."
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EKONOMİSTLER DEĞERLENDİRDİ: FAİZ İNDİRİMİNİN KAPISI ARALANDI MI?
Ekonomistler değerlendirdi: Faiz indiriminin kapısı aralandı mı?

Merkez Bankası, Kasım 2024 PPK toplantısından da faizi sabit bırakma kararı

 çıktı. 8. ayda da karar metninde politika faizi yüzde 50 olarak yer alırken,

 metinde bazı ifadeler değişti. Ekonomistler bunu, 'Aralık toplantısında faiz

 indirim döngüsüne başlanacağına yönelik sinyallerin arttığı' olarak yorumladı.

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB) Kasım 2024 faiz kararını açıkladı.

 Para Politikası Kurulu (PPK) toplantısından değişim çıkmadı. Mart 2024'te yüzde

 50 seviyesine çıkan politika faizi 8 aydır aynı seviyede bulunuyor.

 

Faiz kararının ardından faiz indirimine yönelik sinyal arayışları öne çıktı.

 Ekonomi Gazetesi'nin haberine göre; karar metnini inceleyen ekonomistler ne

 dedi? İşte, ekonomistlerin faiz kararı yorumları:

"İndirimin kapısını bir tık araladı"

 Prof. Dr. Ali Hakan Kara, "Merkez Bankası Aralık indiriminin kapısını bir tık

 daha araladı, fakat temkinli konuşarak bir indirim olsa dahi bunun sınırlı olacağını

 (250 baz puandan düşük) ima etti. Makul karar, makul iletişim" dedi.

"Faiz kararını veriye bağlı alacağını metne ekledi"

 Dr. Burcu Aydın, paylaşımında şu yorumu yaptı:

"TCMB, faiz kararını veriye bağlı alacağını metne ekledi. '.politika faizinin

 seviyesi, enflasyon gerçekleşmeleri ve beklentileri göz önünde bulundurularak

 öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği sıkılığı sağlayacak şekilde belirlenecektir.'

 Benzer ihtiyacı TEPAV değerlendirme notumuzda iletmiştik. 'Politika faizi hakkında

 programı tasarlayan, tasarımın hayata geçmesi kararını alan ve programı uygulayanlardan

 sadece Merkez Bankasının yorum yapması, politika faiz kararının sadece enflasyondaki

 gidişata bağlı olarak alındığına kamuoyunun ikna edilmesi açısından elzemdir.'"

 

"Gelecek dönem enflasyonunun dikkate alınacağını anlıyoruz"

 Banu Kıvcı Tokalı, öncelikle "TCMB 'nin faiz notunda değişiklikler görüyoruz.

 Enflasyonun ana eğiliminde düşüş gözlendiği; hizmet enflasyonunda iyileşmeye

 dair sinyallerin belirginleştiği belirtiliyor. İşlenmemiş gıda enflasyonu ise

 yüksek kalıyor" derken, ardından da "+Sıkı para politikasının sürdürüleceği

 ifadesi korunuyor; ancak burada da 'öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği

 kadar' ifadesi kullanılıyor ki; politika kararlarında, gelecek dönem enflasyonunun

 dikkate alınacağını anlıyoruz" paylaşımını yaptı.

"Umarım benzer bir basireti aralık ayında da sergilerler"

 Prof. Dr. Yakup Küçükkale, "Karar çıktı: Pas... Bence doğru karar. Umarım benzer

 bir basireti Aralık ayında da sergilerler..." yorumunu yaptı.

Prof. Dr. Emre Alkin, tek kelime ile "Şaşırtmadı" ifadesini kullandı.

 

Orkun Gödek, karar için sadece "Sinyal" yorumunu yaptı."Aralık ayında faiz indirimi beklentisi yükselmiş durumda"

 Murat Sağman, "Merkez Bankası kasım ayı toplantısında faizi yüzde 50'de bıraktı.

 Metine göre Aralık ayında faiz indirimi beklentisi yükselmiş durumda" değerlendirmesinde

 bulundu.

"Faizi indirsek bile hala sıkı kalmaya devam edeceğiz"

 Dr. Emrah Ahi, "Faiz indirimi geliyor galiba. TCMB metnindeki değişiklikler:

 * Maliye tarafı katkıda bulunacak. * Hizmet enflasyonunda iyileşme belirginleşti.

 * Gerçekleşme ve beklentilere bağlı olarak sıkı kalmaya devam edeceğiz. * Yani

 faizi indirsek bile hala sıkı kalmaya devam edeceğiz. * Reel faiz farkını koruyacak

 şekilde hareket edebiliriz. Diyorlar" ifadelerini kullandı.

"Hangi güvercin?"

 Doç. Dr. Caner Özdurak, "Metinde TCMB biz elimizden geleni yaptık, yavaş

 bir iyileşme var ama bundan sonrası benlik değil ortalama %25-%30 seviyesine

 park ederiz 2025'te bundan sonrası da kısmet diyor benim anladığım. Hangi güvercin?"

 dedi.

"Açıklama daha yumuşak"

 Timothy Ash, "TCMB'den gelen açıklama daha yumuşak, erken faiz indiriminin uygun

 olup olmadığı ilerleyen dönemde belli olacak" dedi.
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EKONOMİSTLER MERKEZ BANKASI'NIN KARARINI NASIL YORUMLADI?
Ekonomistler Merkez Bankası'nın kararını nasıl yorumladı?

 

Merkez Bankası, 8. ayda da politika faizi yüzde 50 olarak korurken, karar metinde bazı ifadeler değişti. Ekonomistler bu ifadeleri, 'Aralık toplantısında faiz

indirim döngüsüne başlanacağına yönelik sinyallerin arttığı' olarak yorumladı.

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB) Para Politikası Kurulu (PPK), politika faizi olan bir hafta vadeli repo ihale  oranını değiştirmeyerek yüzde 50'de

tuttu.

Faiz kararının ardından  indirimine yönelik sinyal arayışları öne çıktı. İşte karar metnini inceleyen ekonomistlerin  kararı yorumları:

 

,  dedi.

 

Merkez Bankası Aralık indiriminin kapısını bir tık daha araladı, fakat temkinli konuşarak bir indirim olsa dahi bunun sınırlı olacağını (250 baz puandan düşük)

ima etti.Makul karar, makul iletişim.

— Hakan Kara (@ali_hakan_kara)

 

 

 

 

, paylaşımında şu yorumu yaptı:

 

 

TCMB, faiz kararını veriye bağlı alacağını metne ekledi."...politika faizinin seviyesi, enflasyon gerçekleşmeleri ve beklentileri göz önünde bulundurularak

öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği sıkılığı sağlayacak şekilde belirlenecektir."Benzer ihtiyacı TEPAV…

— Burcu Aydın (@aydin_brcu)

 

öncelikle  paylaşımını yaptı.

 

+Sıkı para politikasının sürdürüleceği ifadesi korunuyor; ancak burada da 'öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği kadar' ifadesi kullanılıyor ki; politika

kararlarında, gelecek dönem enflasyonunun dikkate alınacağını anlıyoruz 

— Banu Kıvcı Tokalı (@Banu_KT)

 

 

 

 

, yorumunu yaptı.

 

Karar çıktı: Pas...Bence doğru karar. Umarım benzer bir basireti Aralık ayında da sergilerler...

— Yakup Küçükkale (@ykucukkale)

 

 

 

 

Prof. Dr. Emre Alkin, tek kelime ile “Şaşırtmadı” ifadesini kullandı.

 

Şaşırtmadı ..

— emre alkin (@emrealkin1969)

 

 

 

, “Faiz indirimi geliyor galiba. TCMB metnindeki değişiklikler: * Maliye tarafı katkıda bulunacak. * Hizmet enflasyonunda iyileşme belirginleşti. * Gerçekleşme

ve beklentilere bağlı olarak sıkı kalmaya devam edeceğiz. * Yani faizi indirsek bile hala sıkı kalmaya devam edeceğiz. * Reel faiz farkını koruyacak şekilde

hareket edebiliriz. Diyorlar” ifadelerini kullandı.

 

Faiz indirimi geliyor galiba TCMB metnindeki değişiklikler:* Maliye tarafı katkıda bulunacak.* Hizmet enflasyonunda iyileşme belirginleşti. * Gerçekleşme ve

beklentilere bağlı olarak sıkı kalmaya devam edeceğiz.* Yani faizi indirsek bile hala sıkı kalmaya devam edeceğiz.*…

— Emrah Ahi (@DrEmrahAhi)
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, "Metinde TCMB biz elimizden geleni yaptık, yavaş bir iyileşme var ama bundan sonrası benlik değil ortalama %25-%30 seviyesine park ederiz 2025'te

bundan sonrası da kısmet diyor benim anladığım. Hangi güvercin?" dedi.

 

Metinde TCMB biz elimizden geleni yaptık, yavaş bir iyileşme var ama bundan sonrası benlik değil ortalama %25-%30 seviyesine park ederiz 2025'te

bundan sonrası da kısmet diyor benim anladığım. Hangi güvercin?

— Caner Özdurak (@canerozdurak)
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EKONOMİSTLER, TCMB’NİN FAİZİ PAS GEÇMESİNİ VE METİNDEKİ SİNYALLERİNİ YORUMLADI
Ekonomistler, TCMB’nin faizi pas geçmesini ve metindeki sinyallerini yorumladı

 

Merkez Bankası, Kasım 2024 PPK toplantısından da faizi sabit bırakma kararı çıktı. 8. ayda da karar metninde politika faizi yüzde 50 olarak yer alırken,

kasım toplantısında aralık ayına yönelik indirim sinyali arayışları öne çıktı

 

              

                  

                  

                  

                  

              

 

                                                          

                          

 

 

                      

                                              

          

               Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB) Kasım 2024 faiz kararını açıkladı. Para Politikası Kurulu (PPK) toplantısından değişim çıkmadı. Mart

22024’te yüzde 50 seviyesine çıkan politika faizi 8 aydır aynı seviyede bulunuyor.

Faiz kararının ardından faiz indirimine yönelik sinyal arayışları öne çıktı. Karar metnini inceleyen ekonomistler ne dedi? İşte, ekonomistlerin faiz kararı

yorumları:

“İNDİRİMİN KAPISINI BİR TIK ARALADI”

Prof. Dr. Ali Hakan Kara, “Merkez Bankası Aralık indiriminin kapısını bir tık daha araladı, fakat temkinli konuşarak bir indirim olsa dahi bunun sınırlı olacağını

(250 baz puandan düşük) ima etti. Makul karar, makul iletişim” dedi.

“FAİZ KARARINI VERİYE BAĞLI ALACAĞINI METNE EKLEDİ”

Dr. Burcu Aydın, paylaşımında şu yorumu yaptı:

“TCMB, faiz kararını veriye bağlı alacağını metne ekledi. ‘…politika faizinin seviyesi, enflasyon gerçekleşmeleri ve beklentileri göz önünde bulundurularak

öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği sıkılığı sağlayacak şekilde belirlenecektir.’ Benzer ihtiyacı TEPAV değerlendirme notumuzda iletmiştik. ‘Politika

faizi hakkında programı tasarlayan, tasarımın hayata geçmesi kararını alan ve programı uygulayanlardan sadece Merkez Bankasının yorum yapması,

politika faiz kararının sadece enflasyondaki gidişata bağlı olarak alındığına kamuoyunun ikna edilmesi açısından elzemdir.’”

“GELECEK DÖNEM ENFLASYONUNUN DİKKATE ALINACAĞINI ANLIYORUZ”

Banu Kıvcı Tokalı, öncelikle “TCMB ’nin faiz notunda değişiklikler görüyoruz. Enflasyonun ana eğiliminde düşüş gözlendiği; hizmet enflasyonunda iyileşmeye

dair sinyallerin belirginleştiği belirtiliyor. İşlenmemiş gıda enflasyonu ise yüksek kalıyor” derken, ardından da “+Sıkı para politikasının sürdürüleceği ifadesi

korunuyor; ancak burada da 'öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği kadar' ifadesi kullanılıyor ki; politika kararlarında, gelecek dönem enflasyonunun

dikkate alınacağını anlıyoruz” paylaşımını yaptı.

“UMARIM BENZER BİR BASİRETİ ARALIK AYINDA DA SERGİLERLER”

Prof. Dr. Yakup Küçükkale, “Karar çıktı: Pas... Bence doğru karar. Umarım benzer bir basireti Aralık ayında da sergilerler...” yorumunu yaptı.

Prof. Dr. Emre Alkin, tek kelime ile “Şaşırtmadı” ifadesini kullandı.

Orkun Gödek, karar için sadece “Sinyal” yorumunu yaptı.

“ARALIK AYINDA FAİZ İNDİRİMİ BEKLENTİSİ YÜKSELMİŞ DURUMDA”

Murat Sağman, “Merkez Bankası kasım ayı toplantısında faizi yüzde 50’de bıraktı. Metine göre Aralık ayında faiz indirimi beklentisi yükselmiş durumda”

değerlendirmesinde bulundu.

“FAİZİ İNDİRSEK BİLE HALA SIKI KALMAYA DEVAM EDECEĞİZ”

Dr. Emrah Ahi, “Faiz indirimi geliyor galiba. TCMB metnindeki değişiklikler: * Maliye tarafı katkıda bulunacak. * Hizmet enflasyonunda iyileşme belirginleşti. *

Gerçekleşme ve beklentilere bağlı olarak sıkı kalmaya devam edeceğiz. * Yani faizi indirsek bile hala sıkı kalmaya devam edeceğiz. * Reel faiz farkını

koruyacak şekilde hareket edebiliriz. Diyorlar” ifadelerini kullandı.

"HANGİ GÜVERCİN?"

Doç. Dr. Caner Özdurak, "Metinde TCMB biz elimizden geleni yaptık, yavaş bir iyileşme var ama bundan sonrası benlik değil ortalama %25-%30 seviyesine

park ederiz 2025'te bundan sonrası da kısmet diyor benim anladığım. Hangi güvercin?" dedi.

“AÇIKLAMA DAHA YUMUŞAK”

Timothy Ash, “TCMB'den gelen açıklama daha yumuşak, erken faiz indiriminin uygun olup olmadığı ilerleyen dönemde belli olacak” dedi.
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TCMB’NİN FAİZİ PAS GEÇMESİNİ VE METİNDEKİ SİNYALLERİ EKONOMİSTLER YORUMLADI
TCMB’nin faizi pas geçmesini ve metindeki sinyalleri ekonomistler yorumladı

Merkez Bankası, Kasım 2024 PPK toplantısından da faizi sabit bırakma kararı çıktı. 8. ayda da karar metninde politika faizi yüzde 50 olarak yer alırken,

kasım toplantısında aralık ayına yönelik indirim sinyali arayışları öne çıktı.

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB) Kasım 2024 faiz kararını açıkladı. Para Politikası Kurulu (PPK) toplantısından değişim çıkmadı. Mart 22024’te

yüzde 50 seviyesine çıkan politika faizi 8 aydır aynı seviyede bulunuyor.

  

  

  

  

 

   Faiz kararının ardından faiz indirimine yönelik sinyal arayışları öne çıktı. Karar metnini inceleyen ekonomistler ne dedi? İşte, ekonomistlerin faiz kararı

yorumları:  “İndirimin kapısını bir tık araladı”  Prof. Dr. Ali Hakan Kara, “Merkez Bankası Aralık indiriminin kapısını bir tık daha araladı, fakat temkinli

konuşarak bir indirim olsa dahi bunun sınırlı olacağını (250 baz puandan düşük) ima etti. Makul karar, makul iletişim” dedi.    Merkez Bankası Aralık

indiriminin kapısını bir tık daha araladı, fakat temkinli konuşarak bir indirim olsa dahi bunun sınırlı olacağını (250 baz puandan düşük) ima etti.Makul karar,

makul iletişim. https://t.co/tILLcAHN3O  — Hakan Kara (@ali_hakan_kara) November 21, 2024      “Faiz kararını veriye bağlı alacağını metne ekledi”  Dr.

Burcu Aydın, paylaşımında şu yorumu yaptı:  “TCMB, faiz kararını veriye bağlı alacağını metne ekledi. ‘…politika faizinin seviyesi, enflasyon gerçekleşmeleri

ve beklentileri göz önünde bulundurularak öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği sıkılığı sağlayacak şekilde belirlenecektir.’ Benzer ihtiyacı TEPAV

değerlendirme notumuzda iletmiştik. ‘Politika faizi hakkında programı tasarlayan, tasarımın hayata geçmesi kararını alan ve programı uygulayanlardan

sadece Merkez Bankasının yorum yapması, politika faiz kararının sadece enflasyondaki gidişata bağlı olarak alındığına kamuoyunun ikna edilmesi açısından

elzemdir.’”    TCMB, faiz kararını veriye bağlı alacağını metne ekledi."...politika faizinin seviyesi, enflasyon gerçekleşmeleri ve beklentileri göz önünde

bulundurularak öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği sıkılığı sağlayacak şekilde belirlenecektir."Benzer ihtiyacı TEPAV…  — Burcu Aydın

(@aydin_brcu) November 21, 2024      “Gelecek dönem enflasyonunun dikkate alınacağını anlıyoruz”  Banu Kıvcı Tokalı, öncelikle “TCMB ’nin faiz notunda

değişiklikler görüyoruz. Enflasyonun ana eğiliminde düşüş gözlendiği; hizmet enflasyonunda iyileşmeye dair sinyallerin belirginleştiği belirtiliyor. İşlenmemiş

gıda enflasyonu ise yüksek kalıyor” derken, ardından da “+Sıkı para politikasının sürdürüleceği ifadesi korunuyor; ancak burada da 'öngörülen dezenflasyon

sürecinin gerektirdiği kadar' ifadesi kullanılıyor ki; politika kararlarında, gelecek dönem enflasyonunun dikkate alınacağını anlıyoruz” paylaşımını yaptı.

+Sıkı para politikasının sürdürüleceği ifadesi korunuyor; ancak burada da 'öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği kadar' ifadesi kullanılıyor ki; politika

kararlarında, gelecek dönem enflasyonunun dikkate alınacağını anlıyoruz #TCMB #PPK  — Banu Kıvcı Tokalı (@Banu_KT) November 21, 2024      “Umarım

benzer bir basireti aralık ayında da sergilerler”  Prof. Dr. Yakup Küçükkale, “Karar çıktı: Pas... Bence doğru karar. Umarım benzer bir basireti Aralık ayında

da sergilerler...” yorumunu yaptı.    Karar çıktı: Pas...Bence doğru karar. Umarım benzer bir basireti Aralık ayında da sergilerler... https://t.co/LtIA6qtwSV  —

Yakup Küçükkale (@ykucukkale) November 21, 2024      Prof. Dr. Emre Alkin, tek kelime ile “Şaşırtmadı” ifadesini kullandı.    Şaşırtmadı ..

https://t.co/7Y0VeoRnGB  — emre alkin (@emrealkin1969) November 21, 2024      Orkun Gödek, karar için sadece “Sinyal” yorumunu yaptı.    “Sinyal”.

@Merkez_Bankasi  — Orkun Gödek (@orkungodek) November 21, 2024      “Aralık ayında faiz indirimi beklentisi yükselmiş durumda”  Murat Sağman,

“Merkez Bankası kasım ayı toplantısında faizi yüzde 50’de bıraktı. Metine göre Aralık ayında faiz indirimi beklentisi yükselmiş durumda” değerlendirmesinde

bulundu.    Merkez Bankası kasım ayı toplantısında faizi yüzde 50’de bıraktı. Metine göre Aralık ayında faiz indirimi beklentisi yükselmiş durumda. #faiz

#merkezbankası  — Murat Sagman (@muratsagman) November 21, 2024      “Faizi indirsek bile hala sıkı kalmaya devam edeceğiz”  Dr. Emrah Ahi, “Faiz

indirimi geliyor galiba. TCMB metnindeki değişiklikler: * Maliye tarafı katkıda bulunacak. * Hizmet enflasyonunda iyileşme belirginleşti. * Gerçekleşme ve

beklentilere bağlı olarak sıkı kalmaya devam edeceğiz. * Yani faizi indirsek bile hala sıkı kalmaya devam edeceğiz. * Reel faiz farkını koruyacak şekilde

hareket edebiliriz. Diyorlar” ifadelerini kullandı.    Faiz indirimi geliyor galiba TCMB metnindeki değişiklikler:* Maliye tarafı katkıda bulunacak.* Hizmet

enflasyonunda iyileşme belirginleşti. * Gerçekleşme ve beklentilere bağlı olarak sıkı kalmaya devam edeceğiz.* Yani faizi indirsek bile hala sıkı kalmaya

devam edeceğiz.*… pic.twitter.com/rnWvo587Md  — Emrah Ahi (@DrEmrahAhi) November 21, 2024      "Hangi güvercin?"  Doç. Dr. Caner Özdurak,

"Metinde TCMB biz elimizden geleni yaptık, yavaş bir iyileşme var ama bundan sonrası benlik değil ortalama %25-%30 seviyesine park ederiz 2025'te

bundan sonrası da kısmet diyor benim anladığım. Hangi güvercin?" dedi.     Metinde TCMB biz elimizden geleni yaptık, yavaş bir iyileşme var ama bundan

sonrası benlik değil ortalama %25-%30 seviyesine park ederiz 2025'te bundan sonrası da kısmet diyor benim anladığım. Hangi güvercin?  — Caner Özdurak

(@canerozdurak) November 21, 2024        “Açıklama daha yumuşak”  Timothy Ash, “TCMB'den gelen açıklama daha yumuşak, erken faiz indiriminin uygun

olup olmadığı ilerleyen dönemde belli olacak” dedi.    Softer in terms of the statement by the CBRT - whether an early rate cut is appropriate will be

determined in the future. https://t.co/mvBxTaXg37  — Timothy Ash (@tashecon) November 21, 2024
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TÜRKİYE 15. VERGİ KONGRESİ DÜZENLENECEK
Türkiye 15. Vergi Kongresi düzenlenecek

İstanbul Yüksek Ticaret ve Marmara Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Mezunlar Derneği, , 22-23 Kasım 2024 tarihleri arasında İstanbul

Barosu'nda Türkiye 15. Vergi Kongresi düzenliyor.

İstanbul Yüksek Ticaret ve Marmara Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Mezunlar Derneği, Marmara Üniversitesi Kurucu Rektörü Prof. Dr. Orhan

Oğuz anısına, 22-23 Kasım 2024 tarihleri arasında  İstanbul Barosu’nun Beyoğlu-İstiklal Caddesi’ndeki  Konferans Salonu’nda, Türkiye 15. Vergi Kongresi

düzenliyor.İstanbul Yüksek Ticaret ve Marmara Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Mezunlar Derneği'nin Marmara Üniversitesi Kurucu Rektörü

Prof. Dr. Orhan Oğuz anısına düzenlediği 'Türkiye 15. Vergi Kongresi'nde 'Yeni Nesil Ödeme Yöntemleri, Kripto Varlıklar ve E-Ticaret' konuları ele alınacak.

Söz konusu kongre 22 Kasım tarihinde saat 09.30'da başlayacak.Kongrenin açılış konuşmalarını; kongre başkanı Bülent Doğu, Kongre Bilim Kurulu Başkanı

ve M.Ü. İşletme Fakültesi geçmiş dönem dekanlarından Prof. Dr. Nuran Cömert, Mezunlar Derneği Genel Başkanı Mustafa Harputluoğlu, TÜRMOB-Türkiye

Serbest Muhasebeci, Mali Müşavir ve Yeminli Mal Müşavirler Odaları Birliği  Genel Başkanı Emre Kartaloğlu, İstanbul Ticaret İl Müdürü İsmail Menteş,

Marmara Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Kurt, Hazine ve Maliye Başkan Yardımcısı  Abdullah Erdem Cantimur gerçekleştirecek. Marmara

Üniversitesi kurucu Rektörü Prof. Dr. Orhan Oğuz’un kızı, Yeditepe Üniversitesi’nden Prof. Dr. Sedefhan Oğuz, babasıyla ilgili  bilgi verdikten  sonra, eski

Devlet Bakanı Ekonomist Prof. Dr. Işın Çelebi, ‘Küresel Gelişmeler Bağlamında Türkiye’nin 101. Yılına Genel Bir Bakış’ başlıklı bir konuşma yapacak.

NETAŞ CEO’su Sinan Dumlu’nun yapacağı ‘Teknolojinin Geldiği Son Nokta ve Türkiye’nin Teknolojik Açılımı ‘ başlıklı konuşması sonrası, öğle arası

verilecek.  1. Oturum, İYMMO- İstanbul Yeminli Mali Müşavirler Oda Başkanı Müfit Erkarakaş  tarafından yönetilecek olup, ‘Ekonomik ve Ticari Hayatımızı

Değiştiren Teknolojideki Son Gelişmeler-  E Ticaret ve Vergilendirme’ adını taşıyacak.14.00-15.30 arasında yapılacak olan bu oturumda  Boğaziçi Ventures

Kurucu Ortağı ve CEO’su  Barış Özistek ‘Türkiye Teknoloji Ekosistemi- Lider Endüstriler Teşvikler ve Vergilendirme’,  Pay TR, TÖDEB-Türkiye Ödeme ve

Elektronik Para Kuruluşları Birliği Yönetim Kurulu Üyesi Tarık Tombul, ‘Elektronik Ticarette Yeni Nesil Ödeme Yöntemleri’,   TCMB-Türkiye Cumhuriyeti

Merkez Bankası Para Politikası Kurulu Üyesi  Prof. Dr. Fatma Özkul ‘Türkiye’de Kripto Varlık Regülasyonları’ üzerine konuşacaklar. Soruların cevaplanması,

plaket töreni ve kahve arası sonrası,  Gazeteci, Yazar, TGC- Türkiye Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Vahap Munyar’ın ‘Türkiye’nin Kriz Sarmalı, 101. Yılda

Türkiye Ekonomisi’ başlıklı konuşmasıyla, ilk oturum sona erecek.2. Oturum,  İSMMMO -İstanbul Serbest Muhasebeci ve Mali Müşavirler Oda Başkanı  Erol

Demirel başkanlığında yürütülecek olup, bu oturumda ’Türkiye’nin Güncel Mali Politikaları ve Vergi Uygulamaları’  konuşulacak. İstanbul Üniversitesi’nden

Prof. Dr. Binhan Elif Yılmaz’ ın ‘Dünden Bugüne Türkiye’nin Mali Politikaları’, Beykoz Üniversitesi’nden  Prof. Dr. Mustafa Erdoğdu ‘nun ‘ Sürdürülebilir

Kalkınma Hedefleri ve Vergi Politikaları’ ve  VDK-Vergi Denetim Kurulu Başkan Yardımcısı Erhan Selim’in  ‘VDK- Kayıt Dışı Ekonomi ile Mücadelede Risk

Analiz Uygulamaları’ başlıklı konuşmalarını takiben, 17.30’da, soruların cevaplandırılması ve plaket takdimi ile oturum sona erecek ve kongrenin ilk günü de

tamamlanacak.Türkiye 15. Vergi Kongresi’nin ikinci günü çalışmaları,   Marmara Üniversitesi’nden Dr. Bumin Doğrusöz’un  ‘Vergilemede Adalet Sorunsalı ve

Türkiye’de Durum’ başlıklı konuşmasıyla, saat 10.00’da başlayacak.3. Oturum, İYMMO –İstanbul Yeminli Mali Müşavirler Oda Başkan Yardımcısı Vahap

Adıyaman başkanlığında, ‘Türk Vergi Sisteminde Sorunlar- Çözümler- Öneriler’ üzerine olacak.İstanbul Üniversitesi ‘nden Prof. Dr. Ateş Oktar ‘Türk Vergi

sisteminin Değişen Zamana Uyum Meselesi’, Vergi Baş Müfettişi Harun Koyunbakan ‘Kripto Paraların Vergilendirilmesinde Karşılaşılan Zorluklar ‘ , Trendyol

Vergi Direktörü, Yeminli Mali Müşavir Ahmet Kurt  ‘E-Ticaret Sektörü ve Vergilendirme’  ve  Vergi Konseyi Genel Sekreter Vekili Dr. Emre Akın ‘Vergi

Politikasına Yardımcı Çalışmalar’ üzerine tebliğ sunacaklar. Soruların cevaplandırılması ve plaket takdimiyle, oturum saat 12.45’de öğle arasının verilmesiyle

sona erecek.‘Cumhuriyetin 101 Yılında Türk Vergi Sistemi’ konulu panelin moderatörü, İstanbul Arel Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Özgür Çengel

olacak.Marmara Üniversitesi ‘nden Prof. Dr. Gülay Yılmaz   PwC Vergi Direktörü Dr. Yeminli Mali Müşavir Ahmet Kavak , EY Turkey Partneri Abdulkadir

Kahraman, Galatasaray Üniversitesi’nden Öğr. Gör. Dr. Nedim Türkmen ise, panelin katılımcılarını oluşturuyor. Soruların cevaplandırılması ve plaket

takdimiyle panel sona erecek.Mezunlar Derneği İstanbul Şube Başkanı Yusuf Süleyman Karadağ ‘ın saat 16.00’daki  kapanış konuşması sonrası, 16.30’da,

İstiklal Caddesi’ndeki  Mısır Apartmanı’nda bulunan Yüksek Ticaret ve Marmara  Mezunlar Lokal’inde verilecek bir ikramla, 15. Vergi Kongresi sonlandırılmış

olacak.ÇAĞRI METNİYürütme Kurulu Mustafa Harputluoğlu başkanlığında Arife Çelik, Bülent Doğu, Dr. Çağatay Akarçay, Hüseyin Natık Kişioğlu, Rahim

Arslan, Ramazan Alageyik  ve Yusuf Süleyman Karadağ’dan;  Bilim Kurulu Prof. Dr. Nuran Cömert başkanlığında  Dr. Başar Soydan, Dr. Çağatay Akarçay,

Dr. Emre Akın,  Prof. Dr Gülay Yılmaz, Dr. Kemal Cebeci, Prof. Dr. Malik Volkan Türker ve Dr. Tuba Yılmaz’dan ; Halkla İlişkiler ve Tanıtım Kurulu ise,  Prof.

Dr. Melda Cinman Şimşek başkanlığında  Necdet Saraç ve Nermin Sağtekin’den oluşan kongrenin bu yılki çağrı metni:Bu yıl, Kongremizi XV. kez

düzenlemekten gurur duyuyoruz. Kongremizin, katılımcılara, akademisyenlere, bilgi birikimlerini paylaşma ve çalışmalarını akademik çerçevede tartışma

ortamı sunması yönüyle çok önemli olduğunu düşünüyoruz. Bu sayede Kongrenin, ulusal ve uluslararası konularda mezunlar, katılımcılar ve akademik

çevreleri bir araya getirmenin yanı sıra, ilgili tarafların akademik tartışma kültürüne imkan yaratacağına inanıyoruz.15. Türkiye Vergi Kongresi’ne yurt içi ve

yurt dışından tüm katılımcılar, kamu ve özel sektör temsilcileri ve öğretim üyeleri davetlidir."16 Ocak 1936 yılında kurulan ‘Yüksek İktisat ve Ticaret Mektebi

Mezunları Cemiyeti’  88. kuruluş yılında ve yıllardır ‘İstanbul Yüksek Ticaret ve Marmara Üniversitesi Iktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Mezunlar Derneği’

adıyla faaliyette bulunuyor. 1883 yılında, tam 141 yıl önce ‘Hamidiye Ticaret Mekteb-i Alisi’ adıyla  kurulan eğitim kurumu ise, İstanbul ve birkaç ilimizde daha

‘İTİA- İktisadi ve Ticari İlimler Akademisi’ adıyla faaliyet gösterdikten sonra,  bugün ‘Marmara Üniversitesi’ olarak eğitim hayatına devam etmektedir.

Marmara Üniversitesi,  ülkemizde daha sonra kurulan tüm üniversitelerin iktisat, işletme ve siyasal bilgiler bölümlerinin öncüsü  olmuştur.İstanbul Yüksek

Ticaret ve Marmara Üniversitesi Iktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Mezunlar  Derneği, 1992 yılında ülkemizdeki ilk ‘Türkiye Vergi Kongresi’ ni düzenlemiş ve

ülke çapında büyük ilgi uyandıran bu organizasyonu geleneksel hale getirmiştir.
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PROF.DR. ORHAN OĞUZ ANISINA VERGİ KONGRESİ DÜZENLENİYOR
Prof.Dr. Orhan Oğuz anısına vergi kongresi düzenleniyor

İstanbul Yüksek Ticaret ve Marmara Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Mezunlar Derneği, Marmara Üniversitesi Kurucu Rektörü Prof. Dr. Orhan

Oğuz anısına, 'TÜRKİYE 15. VERGİ KONGRESİ’ni düzenliyor.

16 Ocak 1936 yılında kurulan ‘Yüksek İktisat ve Ticaret Mektebi Mezunları Cemiyeti’  88. kuruluş yılında ve yıllardır ‘İstanbul Yüksek Ticaret ve Marmara

Üniversitesi Iktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Mezunlar Derneği’ adıyla faaliyette bulunuyor. 1883 yılında, tam 141 yıl önce ‘Hamidiye Ticaret Mekteb-i Alisi’

adıyla  kurulan eğitim kurumu ise, İstanbul ve birkaç ilimizde daha ‘İTİA- İktisadi ve Ticari İlimler Akademisi’ adıyla faaliyet gösterdikten sonra,  bugün

‘.Marmara Üniversitesi’ olarak eğitim hayatına devam etmektedir.  Marmara Üniversitesi,  ülkemizde daha sonra kurulan tüm üniversitelerin iktisat, işletme ve

siyasal bilgiler bölümlerinin öncüsü  olmuştur.

 

İstanbul Yüksek Ticaret ve Marmara Üniversitesi Iktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Mezunlar  Derneği, 1992 yılında ülkemizdeki ilk ‘Türkiye Vergi Kongresi’ ni

düzenlemiş ve ülke çapında büyük ilgi uyandıran bu organizasyonu geleneksel hale getirmiştir.

‘DEĞİŞEN TEKNOLOJİK ORTAMDA TÜRKİYE’NİN  MALİ POLİTİKALARI VE UYGULAMALARI -  CUMHURİYETİN 101. YILINDA

DEĞERLENDİRMELER’in, dolayısıyla   ‘Yeni Nesil Ödeme Yöntemleri, Kripto Varlıklar ve E-Ticaret’  konularının ele alınacağı kongre, saygı duruşu ve

İstiklal Marşı’nın okunmasını takiben, 22 Kasım tarihinde saat 9.30 da başlıyor.

 

Açılış konuşmaları:

Kongre Başkanı Bülent Doğu,

Kongre Bilim Kurulu Başkanı ve M.Ü. İşletme Fakültesi geçmiş dönem dekanlarından Prof. Dr. Nuran Cömert,

Mezunlar Derneği Genel Başkanı Mustafa Harputluoğlu,

TÜRMOB-Türkiye Serbest Muhasebeci, Mali Müşavir ve Yeminli Mal Müşavirler Odaları Birliği  Genel Başkanı Emre Kartaloğlu,

ve tensip buyurdukları takdirde: İstanbul Ticaret İl Müdürü İsmail Menteş, Marmara Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Kurt,

Hazine ve Maliye Başkan Yardımcısı  Abdullah Erdem Cantimur, tarafından yapılacak.

 

 

Marmara Üniversitesi kurucu Rektörü Prof. Dr. Orhan Oğuz’un kızı, Yeditepe Üniversitesi’nden Prof. Dr. Sedefhan Oğuz, babasıyla ilgili  bilgi verdikten

sonra, eski Devlet Bakanlarımızdan -Ekonomist Prof. Dr. Işın Çelebi, ‘Küresel Gelişmeler Bağlamında Türkiye’nin 101. Yılına Genel Bir Bakış’ başlıklı bir

konuşma yapacak. ‘ NETAŞ CEO’su Sinan Dumlu’nun yapacağı  ‘Teknolojinin Geldiği Son Nokta ve Türkiye’nin Teknolojik Açılımı ‘başlıklı konuşması

sonrası, öğle arası verilecek.

 

I.OTURUM:  İYMMO- İstanbul Yeminli Mali Müşavirler Oda Başkanı Müfit Erkarakaş  tarafından yönetilecek olup, ‘ Ekonomik ve Ticari Hayatımızı Değiştiren

Teknolojideki Son Gelişmeler-  E Ticaret ve Vergilendirme’ adını taşıyor.

14.00-15.30 arasında yapılacak olan bu oturumda  Boğaziçi Ventures Kurucu Ortağı ve CEO’su  Barış Özistek ‘Türkiye Teknoloji Ekosistemi- Lider

Endüstriler Teşvikler ve Vergilendirme’,  Pay TR, TÖDEB-Türkiye Ödeme ve Elektronik Para Kuruluşları Birliği Yönetim Kurulu Üyesi Tarık Tombul,

‘Elektronik Ticarette Yeni Nesil Ödeme Yöntemleri’,   TCMB-Türkiye Cumhuriyeti Merkez Bankası Para Politikası Kurulu Üyesi  Prof. Dr. Fatma Özkul

‘Türkiye’de Kripto Varlık Regülasyonları’ üzerine konuşacaklar. Soruların cevaplanması, plaket töreni ve kahve arası sonrası,  Gazeteci, Yazar, TGC- Türkiye

Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Vahap Munyar’ın ‘Türkiye’nin Kriz Sarmalı, 101. Yılda Türkiye Ekonomisi’ başlıklı konuşmasıyla, ilk oturum sona erecek.

 

II. OTURUM:   İSMMMO -İstanbul Serbest Muhasebeci ve Mali Müşavirler Oda Başkanı  Erol Demirel başkanlığında yürütülecek olup, bu oturumda

’Türkiye’nin Güncel Mali Politikaları ve Vergi Uygulamaları’  konuşulacak.

İstanbul Üniversitesi’nden Prof. Dr. Binhan Elif Yılmaz’ ın ‘Dünden Bugüne Türkiye’nin Mali Politikaları’, Beykoz Üniversitesi’nden  Prof. Dr. Mustafa Erdoğdu

‘nun ‘ Sürdürülebilir Kalkınma Hedefleri ve Vergi Politikaları’ ve  VDK-Vergi Denetim Kurulu Başkan Yardımcısı Erhan Selim’in  ‘VDK- Kayıt Dışı Ekonomi ile

Mücadelede Risk Analiz Uygulamaları’ başlıklı konuşmalarını takiben, 17.30’da, soruların cevaplandırılması ve plaket takdimi ile oturum sona erecek ve

kongrenin ilk günü de tamamlanacak.

Türkiye 15. Vergi Kongresi’nin ikinci günü çalışmaları,   Marmara Üniversitesi’nden Dr. Bumin Doğrusöz’un  ‘Vergilemede Adalet Sorunsalı ve Türkiye’de

Durum’ başlıklı konuşmasıyla, saat 10.00’da başlayacak.

 

III.OTURUM:  İYMMO –İstanbul Yeminli Mali Müşavirler Oda Başkan Yardımcısı Vahap Adıyaman başkanlığında, ‘Türk Vergi Sisteminde Sorunlar-

Çözümler- Öneriler’ üzerine olacak.

İstanbul Üniversitesi ‘nden Prof. Dr. Ateş Oktar ‘Türk Vergi sisteminin Değişen Zamana Uyum Meselesi’ , Vergi Baş Müfettişi Harun Koyunbakan ‘Kripto

Paraların Vergilendirilmesinde Karşılaşılan Zorluklar ‘ , Trendyol Vergi Direktörü, Yeminli Mali Müşavir Ahmet Kurt  ‘ E-Ticaret Sektörü ve Vergilendirme’  ve

Vergi Konseyi Genel Sekreter Vekili Dr. Emre Akın ‘Vergi Politikasına Yardımcı Çalışmalar’ üzerine tebliğ sunacaklar. Soruların cevaplandırılması ve plaket

takdimiyle, oturum saat 12.45’de öğle arasının verilmesiyle sona erecek.

 

PANEL.: ‘Cumhuriyetin 101 Yılında Türk Vergi Sistemi’ konulu panelin moderatörü, İstanbul Arel Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Özgür Çengel olacak.

Marmara Üniversitesi ‘nden Prof. Dr. Gülay Yılmaz   PwC Vergi Direktörü Dr. Yeminli Mali Müşavir Ahmet Kavak , EY Turkey Partneri Abdulkadir Kahraman ,

Galatasaray Üniversitesi’nden  Öğretim. Görevlsi Dr. Nedim Türkmen ise, panelin katılımcılarını oluşturuyorlar. Soruların cevaplandırılması ve plaket

takdimiyle, panel sona erecek.

Mezunlar Derneği İstanbul Şube Başkanı Yusuf Süleyman Karadağ ‘ın saat 16.00’daki  kapanış konuşması sonrası, 16.30’da, İstiklal Caddesi’ndeki  Mısır

Apartmanı’nda bulunan Yüksek Ticaret ve Marmara  Mezunlar Lokal’inde verilecek bir ikramla, 15. Vergi Kongresi sonlandırılmış olacak.
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Yürütme Kurulu Mustafa Harputluoğlu başkanlığında Arife Çelik, Bülent Doğu, Dr. Çağatay Akarçay, Hüseyin Natık Kişioğlu, Rahim Arslan, Ramazan

Alageyik  ve Yusuf Süleyman Karadağ’dan;  Bilim Kurulu Prof. Dr. Nuran Cömert başkanlığında  Dr. Başar Soydan, Dr. Çağatay Akarçay, Dr. Emre Akın,

Prof. Dr Gülay Yılmaz, Dr. Kemal Cebeci, Prof. Dr. Malik Volkan Türker ve Dr. Tuba Yılmaz’dan ; Halkla İlişkiler ve Tanıtım Kurulu ise,  Prof. Dr. Melda

Cinman Şimşek başkanlığında  Necdet Saraç ve Nermin Sağtekin’den oluşan kongrenin bu yılki çağrı metni:

 

Bu yıl, Kongremizi XV. kez düzenlemekten gurur duyuyoruz. Kongremizin, katılımcılara, akademisyenlere, bilgi birikimlerini paylaşma ve çalışmalarını

akademik çerçevede tartışma ortamı sunması yönüyle çok önemli olduğunu düşünüyoruz. Bu sayede Kongrenin, ulusal ve uluslararası konularda mezunlar,

katılımcılar ve akademik çevreleri bir araya getirmenin yanı sıra, ilgili tarafların akademik tartışma kültürüne imkan yaratacağına inanıyoruz.

 

 

İletişim:

Dernek  tel: 0212- 231 03 94,   0212-230 08 72,   0212-241 06 66

bilgi@marmaraliyim.org

Katılım formu: www.vergikongresi.org

Dernek adres.: Merkez Mahallesi, Kocamansur Sokak, Yonca Apt., No:19/1, ŞİŞLİ, İst.

Kongrenin yapılacağı yer:

Baro Binası adres: İstiklal Caddesi, Orhan Adil Apaydın Sokak, No:2, 34430, BEYOĞLU, İst.

Baro binası  tel: 0212- 393 07 00
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MERKEZ BANKASI FAİZİ SABİT TUTTU: ARALIK'TA İNDİRİM SİNYALİ Mİ VERİLDİ?
Merkez Bankası faizi sabit tuttu: Aralık'ta indirim sinyali mi verildi?

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB) Para Politikası Kurulu (PPK), Merkez Bankası Başkanı Fatih Karahan başkanlığında toplandı. Merkez Bankası

beklentiler doğrultusunda sabit serisine devam etti. Ekonomistler, Kasım toplantısında Aralık ayına yönelik indirim sinyali arayışlarının öne çıktığını belirtti.

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB) Para Politikası Kurulu (PPK), politika faizi olan bir hafta vadeli repo ihale faiz oranını değiştirmeyerek yüzde

50'de tuttu.

 

Merkez Bankası karar metninde "Politika faizi, enflasyon gerçekleşmeleri ve beklentileri göz önünde bulundurularak dezenflasyon sürecinin gerektirdiği

sıkılığı sağlayacak şekilde belirlenecektir." ifadelerine yer verildi.

 

Karar metninde "Maliye politikasının artan eşgüdümü de bu sürece önemli katkı sağlayacaktır" denilerek Maliye politikasının desteğine vurgu yapıldı.

 

PPK'nın karar metninde şu ifadelere yer verildi:

 

"Ekim ayında enflasyonun ana eğiliminde düşüş gözlenmiştir. Son çeyreğe ilişkin göstergeler yurt içi talebin yavaşlamaya devam ederek enflasyondaki

düşüşü destekleyici seviyelere geldiğini ima etmektedir. Temel mal enflasyonu düşük seyretmeye devam ederken, hizmet enflasyonunda iyileşmeye dair

sinyaller belirginleşmiştir. Geçici arz koşullarına bağlı olarak işlenmemiş gıda enflasyonu yüksek seyrini sürdürmektedir. Enflasyon beklentileri ve fiyatlama

davranışları iyileşme eğilimi sergilemekle birlikte, dezenflasyon süreci açısından risk unsuru olmaya devam etmektedir.

 

Maliye politikası vurgusu

 

Para politikasındaki kararlı duruş; yurt içi talepte dengelenme, Türk lirasında reel değerlenme ve enflasyon beklentilerinde düzelme vasıtası ile aylık

enflasyonun ana eğilimini düşürecek ve dezenflasyon sürecini güçlendirecektir. Maliye politikasının artan eşgüdümü de bu sürece önemli katkı sağlayacaktır.

Aylık enflasyonun ana eğiliminde belirgin ve kalıcı bir düşüş sağlanana ve enflasyon beklentileri öngörülen tahmin aralığına yakınsayana kadar sıkı para

politikası duruşu sürdürülecektir. Bu doğrultuda, politika faizinin seviyesi, enflasyon gerçekleşmeleri ve beklentileri göz önünde bulundurularak öngörülen

dezenflasyon sürecinin gerektirdiği sıkılığı sağlayacak şekilde belirlenecektir. Kurul, enflasyon üzerindeki yukarı yönlü risklere karşı ihtiyatlı duruşunu

yinelemiştir. Enflasyonda belirgin ve kalıcı bir bozulma öngörülmesi durumunda para politikası araçları etkili şekilde kullanılacaktır.

 

Kredi ve mevduat piyasalarında öngörülenin dışında gelişmeler olması durumunda parasal aktarım mekanizması ilave makroihtiyati adımlarla

desteklenecektir. Likidite koşulları muhtemel gelişmeler göz önünde bulundurularak yakından izlenmektedir. Sterilizasyon araçları etkili şekilde kullanılmaya

devam edilecektir.

 

Kurul, politika kararlarını parasal sıkılaştırmanın gecikmeli etkilerini de dikkate alarak, enflasyonun ana eğilimini geriletecek ve enflasyonu orta vadede yüzde

5 hedefine ulaştıracak parasal ve finansal koşulları sağlayacak şekilde belirleyecektir.

 

Enflasyon ve enflasyonun ana eğilimine ilişkin göstergeler yakından takip edilecek ve Kurul, fiyat istikrarı temel amacı doğrultusunda elindeki tüm araçları

kararlılıkla kullanacaktır."

 

Piyasanın ilk tepkisi

 

Faiz kararı öncesi 34,56 TL olan dolar kurunda hareket olmadı. Kapalıçarşı'da 3 bin 120 TL olan gram altında ise sınırlı düşüş yaşandı.

 

Ekonomistler ne dedi?

 

Ekonomistler karar metninde önümüzdeki dönemde faiz indirimlerine başlayacağının sinyalinin verildiğini belirtti.

 

Prof. Dr. Hakan Kara: Merkez Bankası Aralık indiriminin kapısını bir tık daha araladı, fakat temkinli konuşarak bir indirim olsa dahi bunun sınırlı olacağını

(250 baz puandan düşük) ima etti. Makul karar, makul iletişim.

 

Dr. Burcu Aydın: TCMB, faiz kararını veriye bağlı alacağını metne ekledi. '…politika faizinin seviyesi, enflasyon gerçekleşmeleri ve beklentileri göz önünde

bulundurularak öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği sıkılığı sağlayacak şekilde belirlenecektir.’ ‘Politika faizi hakkında programı tasarlayan,

tasarımın hayata geçmesi kararını alan ve programı uygulayanlardan sadece Merkez Bankası'nın yorum yapması, politika faiz kararının sadece

enflasyondaki gidişata bağlı olarak alındığına kamuoyunun ikna edilmesi açısından elzemdir.'

 

Banu Kıvcı Tokalı: TCMB ’nin faiz notunda değişiklikler görüyoruz. Enflasyonun ana eğiliminde düşüş gözlendiği; hizmet enflasyonunda iyileşmeye dair

sinyallerin belirginleştiği belirtiliyor. İşlenmemiş gıda enflasyonu ise yüksek kalıyor” derken, ardından da “Sıkı para politikasının sürdürüleceği ifadesi

korunuyor; ancak burada da 'öngörülen dezenflasyon sürecinin gerektirdiği kadar' ifadesi kullanılıyor ki; politika kararlarında, gelecek dönem enflasyonunun

dikkate alınacağını anlıyoruz.
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Prof. Dr. Yakup Küçükkal: Karar çıktı: Pas... Bence doğru karar. Umarım benzer bir basireti Aralık ayında da sergilerler...

 

Murat Sağman: Metine göre Aralık ayında faiz indirimi beklentisi yükselmiş durumda.

 

Dr. Emrah Ahi: Faiz indirimi geliyor galiba. TCMB metnindeki değişiklikler: * Maliye tarafı katkıda bulunacak. * Hizmet enflasyonunda iyileşme belirginleşti. *

Gerçekleşme ve beklentilere bağlı olarak sıkı kalmaya devam edeceğiz. * Yani faizi indirsek bile hala sıkı kalmaya devam edeceğiz. * Reel faiz farkını

koruyacak şekilde hareket edebiliriz diyorlar.

 

Doç. Dr. Caner Özdurak: Metinde TCMB biz elimizden geleni yaptık, yavaş bir iyileşme var ama bundan sonrası benlik değil ortalama %25-%30 seviyesine

park ederiz 2025'te bundan sonrası da kısmet diyor benim anladığım. Hangi güvercin?

 

Dr. Barış Esen: Merkez Bankası’nın karar metni ‘net güvercin mesajlarla’ dolu. Aralık faiz indirim ihtimali güçleniyor. Ama indirsem de sıkı duruş sürecek

mesajı da var.

 

HSBC Portföy Başekonomisti İbrahim Aksoy: Merkez Bankası daha önce Eylül ayında enflasyonun ana eğiliminin bir miktar yükseldiğini söylemişti. Ekim ayı

için bu ifadeyi yumuşattığını görüyoruz. Hizmet enflasyonun da zaten düşmesini bekliyorlardı. Enflasyon konusunda biraz daha olumlu bir mesaj veriliyor

gibi.

 

Uğur Gürses: TCMB faiz indiriminde Aralık ayı için açık kapı bıraktı.
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KAYBOLAN ADALET SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NDE ARANACAK
Kaybolan adalet Suç ve Ceza Film Festivali’nde aranacak

14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali bu akşam düzenlenen törenle başlıyor. 10Haber'in basın sponsoru olduğu festivalde adaletin ekmek ve su gibi

hayati önem taşıdığını anlatan, nasıl bir dünyada yaşadığımızın resmini çizen 60 film gösterilecek

Türkiye’de düzenlenen önemli film festivalleri genel olarak birbirine benzer. Lakin kimi tematik festivaller var ki kendi çizgileriyle fark yaratırlar. Suç ve Ceza

Film Festivali işte bu tematik festivallerden biri. Ağırbaşlı, tematik olduğu için belirli bir perspektiften sinemaya bakmanızı sağlayan bir yanı var. Ele alınan

konunun akademik düzlemde tartışılmasını her daim önemsediği için yıllardan beri festivalde bir Akademik Program yer alıyor. Bu yıl 10Haber de festivalin

destekçilerinden oldu. Festivalin basın sponsorlarından biri olarak günbegün festivali takip edeceğiz.

 

‘Herkes İçin Adalet’ ilkesiyle yola çıkan festival bu yıl 14 yaşında. Yarın başlayacak festival Prof. Dr. Adem Sözüer’in başkanlığında Prof. Dr. Bengi

Semerci’nin direktörlüğünde düzenleniyor. Festivalin program direktörü meslek büyüğümüz, bir dönem SİYAD ve FIPRESCI başkanlığı da yapan Alin

Taşçıyan, kısa metraj film koordinatörü ise uzun yıllar sinema yazarlığı yapan Nil Kural. Yani festival sağlam ellere teslim.

‘Bir Yudum Sevgi’ filmiyle adım attığı, 40 yılı aşan kariyerinde üretmeye ve hayranlık uyandırmaya devam eden festivalde Füsun Demirel’e Sinema Onur

Ödülü, görüntü yönetmeni Çetin Tunca’ya da Sinemaya Katkı Ödülü verilecek.

14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin açılış töreni bu akşam akşam İstanbul Büyükşehir Belediyesi Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda

gerçekleşecek. Törende Sinema Onur Ödülü ‘Bir Yudum Sevgi’ filmiyle adım attığı, 40 yılı aşan kariyerinde üretmeye ve hayranlık uyandırmaya devam eden

oyuncu Füsun Demirel’e, Sinemaya Katkı Ödülü ‘Üç Arkadaş’ ve ‘Selvi Boylum Al Yazmalım’ dahil birçok klasiğin görüntü yönetmeni olan Çetin Tunca’ya ve

Akademik Onur Ödülü ömrünü hukuka adadıktan sonra Yargıtay Birinci Başkanlığı’ndan emekli olan Prof. Dr. Sami Selçuk’a verilecek.

Biletler öğrenci 20, tam 75 TL

60 filmin gösterileceği festivalde uzun metrajlı film gösterimleri Kadıköy Sineması ve CineWAM Nişantaşı City’s’de. Kısa film programı ve bu yılın

yeniliklerinden VisionIst etkinlikleri İBB Beyoğlu Sineması’nda yapılacak. Festival herkes için sinema, herkes için festival diyerek tüm sinemaseverlerin

erişebileceği bir fiyat politikası belirledi. Öğrenci biletleri 20 TL, tam biletler 75 TL’den Biletinial üzerinden satışa sunuldu.

Altın Terazi Uzun Metraj Yarışması’nda 10 film var

Festivalin Uluslararası Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nda 10 film yarışacak. Amerikalı yazar Deborah Young başkanlığındaki Cemil Ağacıkoğlu,

Kazak yönetmen Assel Aushakimova, yönetmen Selcen Ergun, yönetmen Rusudan Glurjidze’den oluşuyor. Sinema Yazarları Derneği – SİYAD jürisindeyse

Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz görev yapacak. İki jüri de şu filmleri değerlendirecek.

 

Avrupa’nın kürtajla sınavı

Elina Psykou imzasını taşıyan Selanik, Prizren ve Kopenhag film festivallerinde ödüller kazanan ‘Boşluktaki Bedenler / Stray Bodies’ belgeseli AB üyesi

devletlerin kürtaj, tüp bebek ve ötanazi yasalarındaki tutarsızlıklar nedeniyle bir ülkeden diğerine giden kadınları takip ediyor. Bilet almak için tıklayabilirsiniz.

 

Kürt bir babanın dramı

‘Renksiz Dünya’ filmiyle tanınan Mehmet Ali Konar imzalı ‘Ceviz Yaprakları Sarardığında’ Türkiye’nin yasaklar, kayıplar ve başka dertlerle yaralı Kürt

coğrafyasında geçiyor. Film ölümcül bir hastalıktan mustarip baba Ciwan’ın ergenlik çağındaki oğlu Feyzi’ye bildiği her şeyi öğretmeye çalışırken politik

gerilimin ortasında, iki taraf arasında sıkışmasını konu alıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Nereden nereye be İran!

Berlin Film Festivali’nde dünya prömiyerinin ardından Selanik Belgesel Festivali’nde Altın İskender ve FIPRESCI ödülleri kazanan, pek çok önemli festivale

seçilen ‘Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet’ kahkaha ve gözyaşlarıyla dolu, yaratıcı bir belgesel. Yönetmen Ferahnaz Şerifi’nin doğduğu yıl yapılan İslam

devriminin getirdiği hicap zorunluluğuna karşı çıkan kadınların miting görüntüleriyle başlıyor film, 2022’de Mehsa Jina Emini’nin katledilmesinin doruğa

çıkardığı aynı amaçlı protestolarla da sona eriyor. Yönetmen Şerifi kişisel arşivinden görüntülerle seküler bir ülkenin unutturulmaya çalışılan imgelerini

günümüzün baskılarıyla karşılaştırıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

15 Temmuz filmi ilk defa İstanbul’da

Türkiye’de ilk kez Adana Altın Koza Film Festivali’nde gösterilen ve ödül alan Türker Süer’in yönettiği ‘Gecenin Kıyısı’ 15 Temmuz’un içinden geçtiği bir film.

Orduya kayıtsız şartsız sadakatini asker babası aleyhine tanıklık ederek kanıtlamış genç subay Sinan’la ne suç işlediğini bilmediği, kendisi gibi subay olan

ağabeyi Kenan’ın ifade vermek üzere Malatya’ya doğru çıktıkları 15 Temmuz 2016 darbe girişimine denk gelen yolculukları sırasında geçiyor. Venedik

Yönetmenlerin Günleri, Toronto, Valladolid ve Selanik film festivallerine seçilen ‘Gecenin Kıyısı’, Ahmet Rıfat Şungar ile Berk Hakman’ın performanslarıyla

öne çıkıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Suriye’de adalet arayışı

Jonathan Millet’nin ilk uzun metraj filmi ‘Hayaletler / Ghost Trail’ Suriye’deki savaşa yol açan baskı rejiminin mağdurlarından birinin adaleti sağlama çabasına

odaklanıyor. Annesi Beyrut’ta bir sığınmacı kampında oğlunun Berlin’de öğrenci olmasıyla avunurken, Hamid, sesini tanıdığı, ama yüzünü görmediği

işkencecinin peşine düşüyor. Cannes Film Festivali Altın Kamera adayı olan ve Eleştirmenlerin Haftası’nın açılışını yapan bu tüyler ürpertici ve dokunaklı

politik gerilim gerçek olaylara dayanıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Özgürlük verilmez alınır

Nada Riyadh ve Ayman El Amir’in yönettiği ‘Hayallerin Eşiği / The Brink Of Dreams’, Mısır’ın güneyinde, muhafazakâr bir Koptik kasabasında geçen bir

büyüme öyküsünü anlatıyor. Bu umut saçan belgesel, bir grup genç kadının ataerkil düzen içinde kendilerini özgürce ifade etmek için sokak tiyatrosu
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yapmasını konu alıyor. Hayallerini gerçekleştirmekle toplumun beklentileri arasında kalan kadınların hikâyesi, dünya prömiyerini yaptığı Cannes Film

Festivali’nde En İyi Belgesel’e verilen Altın Göz’ü kazandı. Film Türkiye’de ilk kez festival kapsamında gösterilecek. Bilet almak için tıklayınız.

 

Böylesi bir dünyada çocuklar ne yapsın

Lotfi Achour’un Locarno Film Festivali Bugünün Sinemacıları bölümünde dünya prömiyerini yapan ve Vancouver Film Festivali’nde İzleyici Ödülü kazanan

‘Kırmızı Çocuklar / Red Path’, terörizm ve terörizmle yetersiz mücadelenin sonuçlarına odaklanan çok katmanlı bir film. Türkiye’de festival kapsamında

prömiyerini yapacak ‘Kırmızı Çocuklar’, kuzeni Nizar, yasaklı bölgelerine girdiği için Tunus’un dağlarında cihatçılar tarafından gözü önünde öldürülen çocuk

yaştaki Achraf’ın gözünden yaşananları anlatıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Santosh’un muhteşem mücadelesi

Sandhya Suri imzalı ‘Santosh’ ile “İnsanları doğuştan cinsiyetlerine ve kastlarına göre ayrımcılığa uğratan bir sistem içinde adalet nasıl sağlanır?” sorusuna

cevap arıyor. Ölen kocasının yerine polis memuru olarak işe giren Santosh ile meslekte katılaşmış Müfettiş Sharma bir yandan yozlaşma ve kadın

düşmanlığıyla mücadele ediyor bir yandan da Hindistan’ın kuzeyinde, kast sisteminin en altında yer aldıkları için sürekli istismar edilen Dalit toplumundan bir

kız çocuğunun öldürülmesi olayını araştırıyor. Cannes FF Belirli Bir Bakış bölümündeki prömiyerinin ardından onlarca dünya festivalinin resmi seçkisine

davet edilen ‘Santosh’, siyasi ve entelektüel açıdan sağlam bir polisiye olarak İngiltere’nin Oscar adayı ilan edildi ve Türkiye’de ilk kez festivalde izleyiciyle

buluşacak. Bilet almak için tıklayınız.

 

Göçmen Süleyman başrolde

Pingyao Film Festivali’nde En İyi Yönetmen Roberto Rossellini Ödülü kazanan Boris Lojkine imzalı ‘Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleyman’ iltica

talebi kabul edilene dek geçimini sağlayabilmek için Paris sokaklarında pedal çevirerek yemek taşıyan Gineli kurye Süleyman ile göçmenliğe çarpıcı bir bakış

sunuyor. Kendisi de göçmen olan Abou Sangare, müthiş bir performansla hayat verdiği Süleyman karakteri ile Cannes Film Festivali Belirli Bir Bakış

bölümünde En İyi Erkek Oyuncu ödülü kazandı, film ise Jüri Ödülü’ne değer görüldü. Bilet almak için tıklayınız.

 

Şiddetin anatomisi

Santiago Lozano Álvarez’in Berlin Film Festivali Panorama bölümünde prömiyerini yapan,’Üç Siyah Işık Gördüm / I Saw Three Black Lights’ katı bir

gerçekliğin içinde metafizik bir dünya tasvir ediyor ve merkeze öldürülen oğlunun cesedini aramak için ormana yaptığı yolculukla hayatını riske atan bir

babayı koyuyor. Festivalde Türkiye prömiyerini yapacak film, Kolombiya’da insanların her gün karşı karşıya kaldıkları tehdit ve şiddeti gözler önüne sererken;

ülkede halen devam eden krizde, halkın katlanmak zorunda kaldığı korku ve yıkımı tüyler ürpertici ve amansız bir bakışla aktarıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Altın Terazi Kısa Metraj Yarışma filmleri

Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması’nda bu yıl ayrımcılığa bağlı adaletsizlik temasının öne çıktığı 10 film yer alıyor. Yarışma filmlerinden yedisi Türkiye’de

ilk kez festivalde izleyiciyle buluşacak. Yarışmadaki filmleri değerlendirecek jüriyse yönetmen Burcu Aykar, Ala’ Abu Ghoush, sinema yazarı Amber

Wilkinson’dan oluşuyor.

 

2024 Cannes Film Festivali’nin kısa film yarışmasında gösterilen André Hayato Saito imzalı ‘Amarela’ Brezilya’da yaşayan 14 yaşındaki Erika’yı merkeze

alıyor. Japon kökenli bir etnik azınlığın mensubu olması ülkesinin futbol heyecanına katılmasına engel oluşturan Erika bir yandan da geleneksel baba evinde

kadın olması nedeniyle cinsiyetçiliğin getirdiği ayrımcılıkla karşı karşıya kalıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Yakup Tekintangaç’ın yönettiği ve dünya prömiyerini Oberhausen Film Festivali’nde yapan kurmaca kısa film ‘Morî’, okula yeni atanan öğretmeni babası

zanneden küçük Morî’nin hikâyesi. Film, babasız küçük bir kızdan yola çıkıyor ve ana dilde eğitim hakkı ve bunun etrafındaki eşitsizliğe uzanıyor. Bilet almak

için tıklayınız.

 

‘Cansu Baydar’ın dünya prömiyerini Venedik Film Festivali’nin Orizzonti bölümünde yapan ve Antalya’dan En İyi Kısa Film Ödülü alan filmi ‘Neredeyse

Kesinlikle Yanlış’ ise İstanbul’da küçük kardeşiyle yaşayan Suriyeli Hanna’nın uğradığı gündelik ırkçılığı gösterirken güçlü bir kadın portresi sunuyor. Bilet

almak için tıklayınız.

İran’da kadın ve engelli olduğu için büyük zorluklar yaşayan Zahra Ehsani’nin anlatımından yola çıkan belgesel animasyon ‘Saklanacak Bir Şey Yok /

Nothing To Hide’, Masoud Bahmani’nin imzasını taşıyor ve sosyal olarak dışlanmanın mekaniklerini incelikle ele alıyor. Bilet almak için tıklayınız.

Kadınların yaşadıkları kitlesel adaletsizliğe dair diğer bir belgesel ise Itxaso Díaz’ın yönettiği ‘Tutsak Kadınlar / Captive Women’. Kürtaj karşıtı en sert

yasalardan birine sahip El Salvador’da geçen belgesel, kürtaj olduğu gerekçesiyle 30 yıl hapse mahkûm edilen Cristina Quintanilla’nın yaşadığı korkunç

süreci konu alıyor. Bilet almak için tıklayınız.

Kadınların uğradığı ayrımcılıkla ilgili diğer bir film ise Tanmay Chowdhary’in ‘Leela’sı. Film, küçük bir köyde kaybolan bir kadın ve iki arkadaşının onun

kaderiyle ilgili sohbeti üzerinden Hindistan’daki kadınlar üzerine bir resim çiziyor. Bilet almak için tıklayınız.

Elnaz Ghaderpour ve Reza Gamini’nin yönettikleri İran yapımı ‘İbrahim / Abraham’, bağnaz bir köyde işlenen bir suçtan yola çıkıyor ve baskı altında bir

toplumda hukuk sisteminin işleyişini sorguluyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Atakan Yılmaz’ın yönettiği ‘Merhaba Anne, Benim, Lou Lou’ ise İstanbul’da drag queen performansları yapan Hakkı’nın hem bir yas sürecinden geçmesini

hem de cinsel yönelimini bilmeyen ailesiyle baş etmesini konu alıyor. Bilet almak için tıklayınız.

Nikola Ilic imzalı ‘Çıkışlar Tımarhaneden / Exit Through the Cuckoo’s Nest’, yönetmenin kendi öyküsünü anlatıyor ve Yugoslavya İç Savaşı sırasında geçiyor.

Asker olmak istemeyen bir askeri konu alan film, dünya prömiyerini Visions du Réel Film Festivali’nde yapmış bir yaratıcı belgesel. Bilet almak için tıklayınız.

Francisco Rodriguez Teare’nin yönettiği ‘Ekimde Gün Ortası / October Noon’ ise 2019’da Şili’de yaşanan hükümet karşıtı protestolar hakkında ve

protestolardaki polis şiddetinden hayal kırıklığına, sinemadan umuda uzanan bir kısa belgesel. Bilet almak için tıklayınız.

 

Kaybolan adaleti arayan filmler: Adalet Terazisi



Adalet Terazisi bölümünde yer alan yedi film; göçmenliği, eşitsiz gelir dağılımının yarattığı zorlu yaşam koşullarını, kadınların üzerindeki baskıları, bitip

tükenmeyen mücadelelerini, savaşın altüst ettiği hayatları ve adalet arayışlarını farklı coğrafyalardan çok tanıdık hikâyelerle anlatıyor. Filmlere bakalım tek

tek.

 

Taliban’dan kaçanların hikayesi

Saraybosna Film Festivali’nde dünya prömiyerini yapan Vuk Ršumovic imzalı ‘Tanrıların Arasında / Dwelling Among the Gods’ Türkiye’de ilk kez festivalde

izleyiciyle buluşacak. Venedik Eleştirmenler Haftası ödüllü ilk uzun metrajlı filmi ‘No One’s Child’ ile tanınan Vuk Ršumovic, bu kez kocası ve üç küçük

çocuğuyla birlikte Taliban rejiminden kaçıp göçmen olarak Avrupa’ya gitmek isterken Sırbistan’da sıkışan Ferişte’yi merkezine alıyor. Bilet almak için

tıklayınız.

 

İHA’ların gölgesindeki hayatlar

Bu yıl Cannes Film Festivali Belirli Bir Bakış bölümünün dikkat çeken yapımlarından, Somali sineması için cesur bir yeni ses olan Mo Harawe imzalı

‘Cennetin Yanındaki Köy / The Village Next to Paradise’, insansız hava aracı saldırıları tehdidi altında ölümün gölgesinin hiç eksilmediği cennet gibi bir

coğrafyada, daha iyi bir hayat arayışındaki bir aileyi takip ediyor. Cannes’a seçilen ilk Somali filmi olarak tarihe geçen ‘Cennetin Yanındaki Köy’

sinematografisiyle de dikkat çekiyor. Ki hatırlatalım Anab Ahmed Ibrahim, Saraybosna Film Festivali’nden En İyi Kadın Oyuncu Ödülü ile döndü. Bilet almak

için tıklayınız.

 

Fenomenlik tuzağı

Bu yıl Cannes Film Festivali’nde Altın Palmiye için yarışan Agathe Riedinger’in ilk uzun metrajlı filmi ‘Ham Elmas / Wild Diamond’ zamanının ruhunu genç

nesil üzerinden yansıtan bir toplumsal eleştiri sunuyor. Film, Fransa’nın bir Güney şehrinde, gelecek hayalini internet fenomeni ve televizyon şöhreti olmak

üzerine kuran; kadınlara sadece fiziksel değer biçen tüketim toplumunda kendini bile isteye arzu nesnesine dönüştüren 19 yaşındaki Liane’in hikâyesini

beyazperdeye taşıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Anne olmak istemiyorum

Anne olmak istememek bir tercih ve hak olamaz mı, anne olmamak için illa bir sebep mi gerekiyor? Liliana Torres, ‘Memeli / Mamifera’ ile tam da bu sorular

üzerinden ataerkil mutluluk formülüne farklı bir bakış açısı getiriyor. Erkek arkadaşı ile keyifli bir hayatı paylaşan sanat eğitmeni Lola filmin ana karakteri ve

beklenmedik hamileliği karşısında aslında net olan anne olmama kararını sorgulamak zorunda kalıyor. Çünkü bugüne kadar çocuk sahibi olmak istemeyen

erkek arkadaşı baba olmak istediğini söylüyor, kürtaj için gittiği klinikte ve çevresinde baskı görüyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Sahi 2006’da Gürciler ne yaşamıştı?

Rusudan Glurjidze, Venedik Film Festivali’nde prömiyerini yapan ikinci uzun metraj filmi ‘Antika / The Antique’ ile Güney Osetya ihtilafı nedeniyle Gürcistan’ın

Rusya Federasyonu’ndan ayrıldığı ve Rus hükümetinin Gürcüleri sınır dışı ettiği 2006 yılına uzanıyor ve gerçek olaylardan esinleniyor. Glurjidze, Avrupa

İnsan Hakları Mahkemesi’nde Rusya’nın mahkumiyetine yol açan bu olayları St.Petersburg’da geçen sıra dışı dostluk, dayanışma, aşk ve iş ilişkilerini ele

aldığı çok katmanlı bir öykünün arka planında kullanıyor. Türkiye’de ilk kez festivalde izleyiciyle buluşacak, Gürcistan’ın Oscar adayı film, insanların

hayatlarının altüst oluşunu özgür ruhlu genç Gürcü kadın ve alışkanlıklarına bağlı yaşlı Rus erkeğin kesişen yolları üzerinden mizahla yumuşatarak

gösteriyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Adalet mücadelesi

2020 yılında ilk filmi ‘Namo’ ile Altın Terazi kazanan, 2022’de ‘Sonu Yok’ ile yeniden yarışmaya seçilen Nader Saeivar Venedik Film Festivali’nde dünya

prömiyerini yapan ‘Şahit / The Witness’ ile bir kez daha festival izleyicisiyle buluşuyor. Yönetmen Nader Saeivar ve Cafer Penahi’ni senaryosunu birlikte

yazdıkları film, İran’da geçen adli bir meseleyi beyazperdeye taşıyor. Emekli dans öğretmeni Tarlan, çok sevdiği öğrencisinin önde gelen bir hükümet figürü

olan eşi tarafından öldürülmesine şahit oluyor. Polisin soruşturmayı reddettiği bu cinayet için adalet savaşına giren Tarlan, itibarını ve hayatını riske atmak ve

baskıya boyun eğmek arasında bir seçim yapmak zorunda kalıyor. Bilet almak için tıklayınız.

Kim hain hem vatansever!

Türkiye prömiyerini festivalde yapacak Michael Krummenacher imzalı ‘Hain / The Traitor’ 2. Dünya Savaşı sırasında prensipte tarafsız olan İsviçre’nin

tarihinden az bilinen bir kesiti, idam edilen ilk İsviçre vatandaşı Ernst Schrämli’nin gerçek yaşam öyküsünü anlatıyor. Hiç istemediği halde silah altına alınan

Ernst, bir Alman manipülatörün eline düşüp onun sayesinde Berlin’de caz solisti olma hayali kurarken askeri sırları sızdırmaya başlar. Suçu keşfedildiğinde

Ernst casusluk ve vatana ihanetten ölüm cezasına çarptırılır. Ernst’in hayatının son yıllarını anlatırken geçmişle de hesaplaşan film, İsviçre’nin tarafsızlığını

Mihver Devletleri’ne silah ihracatı üzerinden de cesur ve eleştirel bir dille sorguluyor. ‘Hain’, Türkiye prömiyerini festivalde yapacak. Bilet almak için tıklayınız.

 

 

Gazze’nin  anlatılmamış öyküleri

Filistinli yönetmen Rashid Masharawi’nin Gazze’deki filmler ve film yapımcıları için kurduğu Masharawi Fonu’nun projesi olan Sıfır Noktasından – Gazze’nin

Anlatılmamış Öyküleri, süreleri üç ila altı dakika arasında değişen farklı türlerde 22 kısa filmden oluşuyor. Gazze halkının sesini duyurmak ve çoğu zaman

duyulmayan deneyimlerini belgelemek için tasarlanan projedeki filmlerin yönetmenleri acımasız bombardımanlar, kayıplar ve yokluk içinde hapsedilmelerine

dair tanıklıklarıyla, izleyicileri onurlu bir şekilde hayatta kalmak için verdikleri günlük mücadelelerine ortak ediyorlar. (Bilet almak için tıklayınız.)

Kuzey Gazze’den görsel sanatçı Neda’a Abu Hasna, yıkılmış stüdyosuna geri dönerek sanat eserlerinden geriye kalanları arıyor. Bashar Al Balbisi dans

grubundaki arkadaşlarını arayan bir dansçı kızın peşinden gidiyor. Mahdi Karirah 10 yıl önceki patlamada hafızasını kaybeden bir babanın yakın zamandaki

patlamada hafızasını geri kazanma hikâyesini anlatıyor. Aws Al-Banna yıkılmış mahallesine geri dönerek gelecek hayalleri kurduğu sevgilisinin enkazında

geziyor. Hana Eleiwa ölüm, kayıp ve yıkımların arasında bir anlık sevinç arıyor;  stand-up komedyeni Nidal Damo en sevdiği mekânda gösteri yapmaya

hazırlanırken, izleyiciyi yakın zamanda gerçekleşen bir katliamın ardından yaşananlara tanık ediyor.

 

Etimad Washah, çok sevdiği sahibini patlamada kaybeden bir eşeğin sahibini geride bırakamayışını, Alaa Damo, güvenli olduğu söylenen bölgelerden enkaz



altında kalışının hikayesini anlatıyor. Reema Mahmoud savaşın enkazı altında benliğini kaybetmemeye çalışan bir kadını konu ediyor filmine. Muhammad

Alshareef, bir adamın ekipman sıkıntılarına rağmen kardeşini enkazdan kurtarma çabasını aktarıyor. Khamis Masharawi, birçoğu yeni yetim kalmış çocuklara

sanat terapisi sağlayan bir animasyon atölyesine giriyor ve sürekli yaşadıkları terörle hesaplaşmalarını anlatıyor. Islam Al Zeriei uçak ve top sesleriyle

mücadele etmek için kulaklıkla yaşayan ve dansla yıkıma direnen bir kadının hikâyesini aktarıyor seyirciye.

Karim Satoum bir gece önce yaşadıklarından aklında kalanları, Mustafa Al-Nabih bir kadın romancının çevresindeki medeniyetin çöküşüyle yerinden

edilmesini; Wissam Moussa en yakın arkadaşının ailesini kaybetmesine tanık olan 10 yaşındaki Farah’ın savaştan sonraki hayatını; Basel El-Maqousi, filmin

sonunda tamamlanacak bir resim üzerinde çalışan bir sanatçının yaşadığı süreci anlatırken Ahmed Al-Danaf çadırlar ve yıkıntılar arasından geçerek artık var

olmayan okuluna ve öğretmeninin mezarına ulaşan bir çocuğu takip ediyor.

Alaa Islam Ayoub 1948’deki Filistin göçünde evini terk ederken yanına alamadığı kitapları için kendini suçlu hisseden genç bir kızı bir kez daha hatırlatırken

Tamer Nijim yerinden edilmiş bir öğretmenin en temel ihtiyaçlarını karşılamak için bir kuyruktan diğerine yaptığı günlük yolculuğu perdeye yansıtıyor. Rabab

Khamis mülteci bir ailenin temek ihtiyaç olan ancak kıt bir meta haline gelen sudan en iyi şekilde faydalanmak zorunda kalışını; Mustafa Kolab Gazze’de

bomba sesleri, ambulanslar ve yardım çığlıkları ile dolu Gazze Denizi’ndeki uzun ve karanlık bir geceyi gözler önüne seriyor. Sinemacı Ahmad Hassouna ise

hem kendi ve hem de ailesinin hayatını kurtarmak için yiyecek ve güvenlik arayışıyla çıktığı yolculukta değişmek zorunda kalan öncelikleriyle sinemadan da

özür diliyor.

 

Hak arayanların filmleri: 4. kuvvet direniyor

 

Kamboçya’nın kanlı tarihi: Pol Pot anlatıyor!

Cannes Film Festivali’nde prömiyerini yapan, ‘Pol Pot İle Buluşma / Meeting With Pol Pot’ filmografisini ülkesi Kamboçya’da Kızıl Kmerler’in yaptığı

soykırımı, sinema dilinin sunduğu yaratıcı olanaklardan yararlanarak anlatmaya adayan, usta yönetmen Rithy Panh’ın imzası taşıyor. Gazeteci Elizabeth

Becker’ın When The War Was Over kitabından esinlenen film, 1978 yılında Kızıl Kmerlerin lideri Pol Pot ile röportaj için Kamboçya’ya davet edilen Amerikalı

muhabirler Elizabeth Becker ve Richard Dudman’ın deneyimlerinden ve İskoç Marksist akademisyen Malcolm Caldwell cinayetinden yola çıkıyor. Arşiv

görüntülerinin etkileyici kullanımı ile dikkat çeken film hem dönemin diktatörlük rejimini hem de kaybolmaya yüz tutan gazeteciliğin sahadaki rolünü

sorguluyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Aradığınız gazeteciye ulaşılamıyor, çünkü hapiste

Mara Tamkovich izleyiciyle ilk kez New York Tribeca Film Festivali’nde buluşan Polonya yapımı ‘Kurşuni Gökyüzü Altında / Under The Grey Sky’ ile ilkeli ve

cesur gazetecilik yapmanın bedellerini ödeyen Belarus gazeteci Katsiaryna Andreyeva ve eşi Igor Ilyash’ın gerçek öyküsünü anlatıyor. 2020 yılında Minsk’te

hükümet karşıtı protestoların acımasızca bastırılışını canlı yayınladığı için kapalı bir celsede vatana ihanetten sekiz yıl hapis cezasına çarptırılan

Andreyeva’nın model alındığı Lena karakteri ve onun serbest bırakılması için hukuk savaşı veren eşi, filmde de gerçek hayatta olduğu gibi rejimin baskısına

karşı koyuyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Kirli bilgiyle kazanılan seçim

Yönetmen Ramona S. Diaz prömiyerini Sundance Film Festivali’nde yapan yeni filmi ‘İşte Böyle Başlıyor / And So It Begins’de Filipinler’deki demokrasi

mücadelesinden çok boyutlu bir kesit sunuyor, 2022 başkanlık seçimlerinde aday olan avukat Leni Robredo’nun kampanyasını takip ediyor. Hareketli

belgesel, 21 yıl boyunca ülkeyi yöneten ve sürgünde ölen Filipinler diktatörü Ferdinand Marcos’un oğlu Bongbong Marcos’un kazandığı, dezenformasyonun

bol olduğu seçimlere hazırlık sürecini görüntülerken Nobel Barış Ödülü sahibi gazeteci Maria A. Ressa’nın görüşlerine ve sitesinden haberlere, en çok da

müzikli danslı sokak mitinglerine yer veriyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Japonya’da #MeToo’yu başlatmıştı

Japon gazeteci Shiori Ito gösterildiği Sundance Film Festivali’nde izleyiciyi sarsan belgeseli ‘Kara Kutu Günlükleri / Black Box Diaries’ ile hem haberci hem

bir tecavüz kurbanı olarak beş yıllık mücadelesini anlatıyor. Henüz bir stajyerken başbakan Shinzo Abe’ye biyografisini yazacak kadar yakın olan medya

mensubu Noriyuki Yamaguchi tarafından tecavüze uğrayan Ito, tecavüze uğradığı dönemde cinsel rüşt yaşı 13 olduğu için Yamaguchi’yi cezasız bırakan

ataerkil hukuk sistemine karşı verdiği adalet savaşıyla Japonya’da #MeToo hareketinin öncüsü oldu. Bilet almak için tıklayınız.

 

Trol habercilerin hali pür melali

Dünya prömiyerini yaptığı Tribeca Film Festivali’nde En İyi Uluslararası Film Ödülü’nü kazanan Assel Aushakimova imzalı, Kazakistan yapımı ‘Bisiklet

Satrancı / Bikechess’ hükümeti iyi gösterecek haberler ‘üretmeleri’ için görevlendirilen bir devlet televizyonu muhabiri ve kameramanı hakkında absürt bir

komedi. Filme adını veren ve ilk sahnede gördüğümüz; aynı anda bisiklete binip, satranç oynanabilen zihinsel ve fiziksel gelişimi teşvik edici icat da bu

haberlerden biri, hatta gerçek bültenlerden alınıp filme eklenen bir haber. ‘Bisiklet Satrancı’, haberci olmak isterken propaganda aracına dönüşen bir

memurun değişimini anlatırken medyanın devlet güdümünde olmasını ve bir gün kendilerinin de haksızlığa uğrayabileceğini düşünmeyen konformistleri

eleştiriyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Irkçılığın vehameti

Yönetmen Julie Navarro, ‘Sadece Birkaç Gün / Just A Couple Of Days’ filmiyle tesadüfi bir şekilde göçmenlere müdahale eden polisin şiddetine uğrayınca

kahraman ilan edilen müzik eleştirmeni Arthur’un öyküsünü anlatıyor. Arthur’un bu sayede tanıştığı insan hakları savunucusuna duyduğu ilgi, genç bir

göçmene evini açmasına kadar uzanıyor. Yönetmen Navarro, ırkçılığın vahametini vurgulamak için gelişen olayları romantik komedi gibi yorumluyor.

Fransa’nın uluslararası alanda en başarılı oyuncularından biri olan Camille Cottin’in insan hakları savunucusunu canlandırdığı film, iyimserlik aşılıyor ve anti-

konformizmin önemine değiniyor. Bilet almak için tıklayınız.

Yapay zeka adalet dağıtabilir mi?

 

 

Yapay zekalı hakim adalet dağıtıyor!



San Sebastian Film Festivali’nde gösterilen Simon Casal imzalı ‘Yapay Adalet / Artificial Justice’ yakın bir gelecekte, İspanyol hükümetinin yargıçların yerine

yapay zekâ kullanma girişimini ve sistemin bir yargıç tarafından değerlendirilmesini konu alıyor. Ancak işin içine büyük şirketler ve siyaset girince tarafsızlık

ve analiz yerine para ve hırs öne çıkıyor. İnsani adalet sağlama yöntemini yapay zekanın dayandığı bilimsel ve olasılıksal yöntemle karşı karşıya getiren film,

adalet sisteminin doğasını sonsuza dek değiştirecek bir teknolojinin doğuracağı sorunlar ve sonuçlar nedeniyle insanların katılım, ifade ve özgürlük için kalan

alanlarını da sorguluyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Ölen sevdiklerinizle konuşmak ister miydiniz?

Ölen bir sevdiğinizle konuşma ya da onu görme şansınız olsaydı, bunu kabul eder miydiniz? Fantastik filmlere konu olacak bu durum yapay zekâ ile gerçeğe

dönüşmeye başladı. Hans Block ve Moritz Riesewieck’in imzasını taşıyan ‘Ebediyen Sen / Eternal You’ adlı belgesel de ABD’de Kongre’nin dahi araştırdığı

bir mesele olan, yapay zekânın ölmüş insanların sanal klonlarını yaratması konusunu ele alıyor. Belgeselde, ücretli bir hizmet sayesinde ölmüş yakınlarıyla

sözlü, yazılı ve görsel iletişim kuran kullanıcılar, bu deneyimi yaratan teknoloji şirketleri, gazeteciler ve psikologlarla yapılan röportajlar aracılığıyla bu yeni

teknoloji her yönüyle sorgulanıyor. Bilet almak için tıklayınız.

Fransa’da giyotinle idamın kaldırılmasına neden olan Alain Delon filmi festivalde

 

Ağustos ayında yaşamını yitiren Alain Delon ve Fransız sinemasının usta oyuncusu Jean Gabin’in başrolleri paylaştığı, 1973 yapımı José Giovanni’nin

yönettiği ‘Şehirde İki Adam / Deux Hommes Dans La Ville’ gösterime girdikten sonra Fransa’da giyotinle yapılan idamı tartışmaya açan filmlerden biriydi.  Bu

filmin etkisiyle Fransa’da giyotinde idam 1977’de kaldırılmıştı. Bilet almak için tıklayınız.

 

Sinemanın unutulmaz başyapıtlarından oluşan seçkide, suçu bile söylenmeden dava açılan memur Joseph K.’nın sistem karşısındaki çaresizliğini konu alan

Orson Welles imzalı ‘Dava / The Trial’ festivalin açılış filmi olarak gösterilecek. Bilet almak için tıklayınız.

 

Brezilya Cinema Novo akımının ustası Glauber Rocha’nın toplumsal adaletsizliğe isyanı anlattığı filmlerinin en çarpıcı olanı ‘Kara Tanrı, Beyaz Şeytan /

Black God, White Devil’ ilk gösteriminden 60 yıl sonra yenilenen 4K kopyasıyla izleyiciyle buluşacak. Hatırlatalım Pasolini filmlerinden, Western ve büyülü

gerçekçilik türlerinden izler taşıyan sinema dili sayesinde bu filmi seyretmek başlı başına bir deneyim haline geliyor. Bilet almak için tıklayınız.

Adil yargılanma hakkı tartışılıyor

Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin çok yönlü yapısının önemli etkinliği Uluslararası Akademik Program 22-29 Kasım tarihleri arasında arasında

İstanbul Bilgi Üniversitesi Santral İstanbul Kampüsü’nde ücretsiz olarak düzenlenecek. Festivalin Akademik Onur Ödülü sahibi Yargıtay Onursal Başkanı

Prof. Dr. Sami Selçuk’un açılış konferansıyla başlayacak Akademik Program’ın herkes için adaletin sağlanması bakımından büyük önem taşıyan adil

yargılanma hakkı teması farklı alan ve disiplinlerden uzmanların katılacağı 20 farklı oturumda 8 gün boyunca tartışılacak. Uluslararası Akademik Program

için detaylı bilgiye buradan ulaşılabilir.

Festivalin yeniliği: VisionIst ile konuşup tartışıyoruz

Festivalin bu yılki yeniliklerinden biri VisionIST bölümü. Bu bölümde dünya ve ülke gündemini yakından ilgilendiren filmlerden yola çıkan başlıklar altında

sinemacılar, hukukçular ve farklı alanlardan uzmanların izleyicilerle buluştuğu bir özgür ve eleştirel düşünme, bilgi edinme, diyalog kurma ve yapıcı tartışma

platformunun ortaya çıkması hedefleniyor.  İzleyicilerin birçok alanda farklı bakış açıları kazanmalarını hedefleyen etkinlikler 23-25 Kasım tarihleri arasında

Beyoğlu Sineması’nda ücretsiz olarak izlenebilecek. Bu bölümde ‘Sinemada Kadın Özgürleşmesi’, ‘Cemil Ağacıkoğlu Sinema Serüvenini Anlatıyor’, ‘Yapay

Adalet: Nesnellik mi, Çelişki mi?’ ve görüntü yönetmeni Meryem Yavuz ile Sinemaya Katkı Ödülü Sahibi Çetin Tunca buluşacağı etkinlik öne çıkıyor.
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INFO YATIRIM ILE BEYKOZ UNIVERSITESI ARASINDA `IS BIRLIGI IYI NIYET PROTOKOLU` IMZALANDI

 

KURULUSTAN YAPILAN BASIN ACIKLAMASI ASAGIDA BULUNUYOR: 

 

 INFO YATIRIM VE BEYKOZ UNIVERSITESI`NIN IMZALADIGI `IS BIRLIGI IYI NIYET PROTOKOLU`NE GORE KURUMLAR ARASINDAKI DAYANISMA

ILE PAYLASIMIN TESVIK EDILMESI, GENCLERIN IS HAYATINA HAZIRLANMASI, STAJ VE IS IMKÂNI FIRSATI, YETKINLIKLERIN YUKSELTILMESI VE

KAYNAKLARIN VERIMLI KULLANILMASI HEDEFLENIYOR. INFO YATIRIM CALISANLARI ISE UNIVERSITENIN LISANSUSTU PROGRAMLARI VE

SERTIFIKA PROGRAMLARINDAN FAYDALANARAK UZMANLIKLARINI ARTIRABILECEKLER. 

 

PROTOKOLUN ONEMLI BIR MADDESI, INFO YATIRIM`IN BEYKOZ UNIVERSITESI OGRENCILERINE MEZUNIYET ONCESINDE `ISLETMEDE

MESLEKI EGITIM` (IME) DERSLERINI TAMAMLAMAK UZERE 14 HAFTA SURESINCE TAM ZAMANLI STAJ YAPMA FIRSATI SUNMASIDIR. BU

SUREC, OGRENCILERE SADECE GERCEK IS DENEYIMI KAZANDIRMAKLA KALMAYACAK, AYNI ZAMANDA TEORIK BILGILERINI UYGULAMALI

BECERILERE DONUSTURME IMKÂNI SAGLAYACAKTIR.

 

AYRICA, BEYKOZ UNIVERSITESI`NIN AKADEMIK KADROSU ILE INFO YATIRIM`IN UZMAN EKIPLERI BIR ARAYA GELEREK, PROFESYONEL

`KURUMSAL DERSLER`, `SERTIFIKA PROGRAMLARI`, `YUKSEK LISANS PROGRAMLARI`, CESITLI KONFERANS VE SEMINER PROGRAMLARI

GELISTIRILMESI DE PROTOKOL KAPSAMINDA YER ALIYOR.    

 

 

`SEKTORUMUZE DEGER KATACAK PROJELERE IMZA ATMAYA DEVAM EDECEGIZ`

 

PROTOKOL HAKKINDA ACIKLAMA YAPAN INFO YATIRIM GENEL MUDURU TARKAN AKGUL SUNLARI SOYLEDI: `34 YILDIR SERMAYE

PIYASALARINDA FAALIYET GOSTEREN TURKIYE`NIN KOKLU ARACI KURUMLARINDAN INFO YATIRIM OLARAK TURKIYE`NIN ONEMLI

UNIVERSITELERINDEN BEYKOZ UNIVERSITESI ILE `IS BIRLIGI IYI NIYET PROTOKOLU`NE IMZA ATMANIN MUTLULUGUNU PAYLASIYORUZ.

PROTOKOLUN HEM INFO YATIRIM`A HEM DE BEYKOZ UNIVERSITESI`NE KATMA DEGER YARATACAGINA YUREKTEN INANIYORUM.

KURUMLARIMIZ ARASINDAKI PROTOKOL ILE ULKEMIZIN DEGERI OLAN UNIVERSITE OGRENCILERIMIZE IS DUNYASINI DAHA YAKINDAN

TANIMALARI VE IS DUNYASININ IHTIYACLARI DOGRULTUSUNDA YETISMIS OLARAK MEZUN OLMALARI AMACI ILE ONLARA UYGULAMALI IS

EGITIMI IMKÂNLARI SAGLAYACAGIZ. SIRKETIMIZIN CALISAN VE UYELERI ISE LISANSUSTU PROGRAM VE SERTIFIKA PROGRAMLARINDAN

FAYDALANABILECEKLER. INFO YATIRIM OLARAK SEKTORUMUZE DEGER KATACAK PROJELERE IMZA ATMAYA DEVAM EDECEGIZ.` 

 

`EGITIM VE IS DUNYASI ARASINDA GUCLU BIR KOPRU KURUYORUZ`

 

BEYKOZ UNIVERSITESI REKTORU PROF. DR. BURAK KUNTAY ISE, `BU PROTOKOL, YALNIZCA IKI KURUM ARASINDA BIR ANLASMA DEGIL  AYNI

ZAMANDA EGITIM VE IS DUNYASI ARASINDA GUCLU BIR KOPRU INSA ETMEK ANLAMINA GELIYOR. INFO YATIRIM GIBI KOKLU BIR KURUMLA

BOYLESINE KAPSAMLI BIR IS BIRLIGINE IMZA ATMAKTAN BUYUK MEMNUNIYET DUYUYORUZ. BU PROTOKOL SAYESINDE OGRENCILERIMIZ,

SEKTORUN NABZINI TUTMA VE IS DUNYASININ GERCEK DINAMIKLERINI OGRENME IMKÂNINA SAHIP OLACAKLAR. AYRICA, AKADEMIK

KADROMUZUN UZMANLIGI VE BILGI BIRIKIMI ILE SEKTORUN IHTIYACLARINI KARSILAYACAK, YENILIKCI PROGRAMLAR GELISTIRMEYI

HEDEFLIYORUZ. BU IS BIRLIGININ UZUN VADEDE ONEMLI FAYDALAR SAGLAYACAGINA INANIYORUM` DEDI.
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İNFO YATIRIM İLE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ARASINDA ‘İŞ BİRLİĞİ İYİ NİYET PROTOKOLÜ’ İMZALANDI
İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ imzalandı

İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında kurumların dayanışma ve paylaşımını artıracak iş birliğine gidildi. ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü, İnfo Yatırım

Genel Müdürü Tarkan Akgül ve Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Küntay tarafından imzalandı

Türkiye’nin köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım (#INFO) ile Beykoz Üniversitesi arasında kurumların dayanışma ve paylaşımını artıracak iş birliğine gidildi.

‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü, İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül ve Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay tarafından 18 Kasım Pazartesi

günü imzalandı.  İnfo Yatırım ve Beykoz Üniversitesi’nin imzaladığı ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne göre kurumlar arasındaki dayanışma ile paylaşımın teşvik

edilmesi, gençlerin iş hayatına hazırlanması, staj ve iş imkânı fırsatı, yetkinliklerin yükseltilmesi ve kaynakların verimli kullanılması hedefleniyor. İnfo Yatırım

çalışanları ise üniversitenin Lisansüstü Programları ve Sertifika Programlarından faydalanarak uzmanlıklarını artırabilecekler.      Protokolün önemli bir

maddesi, İnfo Yatırım’ın Beykoz Üniversitesi öğrencilerine mezuniyet öncesinde ‘İşletmede Mesleki Eğitim’ (İME) derslerini tamamlamak üzere 14 hafta

süresince tam zamanlı staj yapma fırsatı sunmasıdır. Bu süreç, öğrencilere sadece gerçek iş deneyimi kazandırmakla kalmayacak, aynı zamanda teorik

bilgilerini uygulamalı becerilere dönüştürme imkânı sağlayacaktır.  Ayrıca, Beykoz Üniversitesi’nin akademik kadrosu ile İnfo Yatırım’ın uzman ekipleri bir

araya gelerek, profesyonel ‘Kurumsal Dersler’, ‘Sertifika Programları’, ‘Yüksek Lisans Programları’, çeşitli konferans ve seminer programları geliştirilmesi de

protokol kapsamında yer alıyor.         “Sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz”  Protokol hakkında açıklama yapan İnfo Yatırım

Genel Müdürü Tarkan Akgül şunları söyledi: “34 yıldır sermaye piyasalarında faaliyet gösteren Türkiye’nin köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım olarak

Türkiye’nin önemli üniversitelerinden Beykoz Üniversitesi ile ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne imza atmanın mutluluğunu paylaşıyoruz. Protokolün hem İnfo

Yatırım’a hem de Beykoz Üniversitesi’ne katma değer yaratacağına yürekten inanıyorum. Kurumlarımız arasındaki protokol ile ülkemizin değeri olan

üniversite öğrencilerimize iş dünyasını daha yakından tanımaları ve iş dünyasının ihtiyaçları doğrultusunda yetişmiş olarak mezun olmaları amacı ile onlara

uygulamalı iş eğitimi imkânları sağlayacağız. Şirketimizin çalışan ve üyeleri ise Lisansüstü Program ve Sertifika Programlarından faydalanabilecekler. İnfo

Yatırım olarak sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz.”      “Eğitim ve iş dünyası arasında güçlü bir köprü kuruyoruz”  Beykoz

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise, “Bu protokol, yalnızca iki kurum arasında bir anlaşma değil; aynı zamanda eğitim ve iş dünyası arasında

güçlü bir köprü inşa etmek anlamına geliyor. İnfo Yatırım gibi köklü bir kurumla böylesine kapsamlı bir iş birliğine imza atmaktan büyük memnuniyet

duyuyoruz. Bu protokol sayesinde öğrencilerimiz, sektörün nabzını tutma ve iş dünyasının gerçek dinamiklerini öğrenme imkânına sahip olacaklar. Ayrıca,

akademik kadromuzun uzmanlığı ve bilgi birikimi ile sektörün ihtiyaçlarını karşılayacak, yenilikçi programlar geliştirmeyi hedefliyoruz. Bu iş birliğinin uzun

vadede önemli faydalar sağlayacağına inanıyorum” dedi.  İNFO Yatırım hakkında:  1990 yılından itibaren sermaye piyasaları alanında faaliyet gösteren İnfo

Yatırım Menkul Değerler, sermayesi güçlü ve halka açık Hedef GSYO, Seyitler Kimya ve Skyalp Finansal Teknolojiler; halka kapalı Hedef Yatırım Bankası,

Zen GSYO, Hedef Portföy, Colendi Menkul Değerler şirketlerini de bünyesinde bulunduran Hedef Grubu iştirakidir. İnfo Yatırım, bireysel ve kurumsal

yatırımcılara, sermaye piyasası araçlarının alım–satım aracılığının yanı sıra, yatırım danışmanlığı, portföy yönetimi ve kurumsal finansman hizmetleri

sunmaktadır. İnfo Yatırım, Borsa İstanbul A.Ş. Pay Piyasası, Borçlanma Araçları Piyasası, Vadeli İşlem ve Opsiyon Piyasası ve Kaldıraçlı Alım Satım

İşlemleri’nde aracılık hizmeti vermekte olup, faaliyet gösterdiği alanlarda etkinliğini artırmaktadır. 2011 yılında halka arz edilen şirket Borsa İstanbul’da İNFO

koduyla işlem görmektedir.
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İNFO YATIRIM İLE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ARASINDA ‘İŞ BİRLİĞİ İYİ NİYET PROTOKOLÜ’ İMZALANDI
İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ imzalandı

 

Türkiye’nin köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında kurumların dayanışma ve paylaşımını artıracak iş birliğine gidildi. ‘İş

Birliği İyi Niyet Protokolü, İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül ve Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay tarafından 18 Kasım Pazartesi

günü imzalandı.

İnfo Yatırım ve Beykoz Üniversitesi’nin imzaladığı ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne göre kurumlar arasındaki dayanışma ile paylaşımın teşvik edilmesi,

gençlerin iş hayatına hazırlanması, staj ve iş imkânı fırsatı, yetkinliklerin yükseltilmesi ve kaynakların verimli kullanılması hedefleniyor. İnfo Yatırım çalışanları

ise üniversitenin Lisansüstü Programları ve Sertifika Programlarından faydalanarak uzmanlıklarını artırabilecekler.  

Protokolün önemli bir maddesi, İnfo Yatırım’ın Beykoz Üniversitesi öğrencilerine mezuniyet öncesinde ‘İşletmede Mesleki Eğitim’ (İME) derslerini

tamamlamak üzere 14 hafta süresince tam zamanlı staj yapma fırsatı sunmasıdır. Bu süreç, öğrencilere sadece gerçek iş deneyimi kazandırmakla

kalmayacak, aynı zamanda teorik bilgilerini uygulamalı becerilere dönüştürme imkânı sağlayacaktır.

Ayrıca, Beykoz Üniversitesi’nin akademik kadrosu ile İnfo Yatırım’ın uzman ekipleri bir araya gelerek, profesyonel ‘Kurumsal Dersler’, ‘Sertifika Programları’,

‘Yüksek Lisans Programları’, çeşitli konferans ve seminer programları geliştirilmesi de protokol kapsamında yer alıyor.     

“Sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz”

Protokol hakkında açıklama yapan İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül şunları söyledi: “34 yıldır sermaye piyasalarında faaliyet gösteren Türkiye’nin

köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım olarak Türkiye’nin önemli üniversitelerinden Beykoz Üniversitesi ile ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne imza atmanın

mutluluğunu paylaşıyoruz. Protokolün hem İnfo Yatırım’a hem de Beykoz Üniversitesi’ne katma değer yaratacağına yürekten inanıyorum. Kurumlarımız

arasındaki protokol ile ülkemizin değeri olan üniversite öğrencilerimize iş dünyasını daha yakından tanımaları ve iş dünyasının ihtiyaçları doğrultusunda

yetişmiş olarak mezun olmaları amacı ile onlara uygulamalı iş eğitimi imkânları sağlayacağız. Şirketimizin çalışan ve üyeleri ise Lisansüstü Program ve

Sertifika Programlarından faydalanabilecekler. İnfo Yatırım olarak sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz.” 

“Eğitim ve iş dünyası arasında güçlü bir köprü kuruyoruz”

Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise, “Bu protokol, yalnızca iki kurum arasında bir anlaşma değil; aynı zamanda eğitim ve iş dünyası

arasında güçlü bir köprü inşa etmek anlamına geliyor. İnfo Yatırım gibi köklü bir kurumla böylesine kapsamlı bir iş birliğine imza atmaktan büyük memnuniyet

duyuyoruz. Bu protokol sayesinde öğrencilerimiz, sektörün nabzını tutma ve iş dünyasının gerçek dinamiklerini öğrenme imkânına sahip olacaklar. Ayrıca,

akademik kadromuzun uzmanlığı ve bilgi birikimi ile sektörün ihtiyaçlarını karşılayacak, yenilikçi programlar geliştirmeyi hedefliyoruz. Bu iş birliğinin uzun

vadede önemli faydalar sağlayacağına inanıyorum” dedi.
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İNFO YATIRIM İLE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ARASINDA   ‘İŞ BİRLİĞİ İYİ NİYET PROTOKOLÜ’ İMZALANDI
İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında   ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ imzalandı

 

Türkiye’nin köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında kurumların dayanışma ve paylaşımını artıracak iş birliğine gidildi. ‘İş

Birliği İyi Niyet Protokolü, İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül ve Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay tarafından 18 Kasım Pazartesi

günü imzalandı.

İnfo Yatırım ve Beykoz Üniversitesi’nin imzaladığı ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne göre kurumlar arasındaki dayanışma ile paylaşımın teşvik edilmesi,

gençlerin iş hayatına hazırlanması, staj ve iş imkânı fırsatı, yetkinliklerin yükseltilmesi ve kaynakların verimli kullanılması hedefleniyor. İnfo Yatırım çalışanları

ise üniversitenin Lisansüstü Programları ve Sertifika Programlarından faydalanarak uzmanlıklarını artırabilecekler.

 

Protokolün önemli bir maddesi, İnfo Yatırım’ın Beykoz Üniversitesi öğrencilerine mezuniyet öncesinde ‘İşletmede Mesleki Eğitim’ (İME) derslerini

tamamlamak üzere 14 hafta süresince tam zamanlı staj yapma fırsatı sunmasıdır. Bu süreç, öğrencilere sadece gerçek iş deneyimi kazandırmakla

kalmayacak, aynı zamanda teorik bilgilerini uygulamalı becerilere dönüştürme imkânı sağlayacaktır.

 

Ayrıca, Beykoz Üniversitesi’nin akademik kadrosu ile İnfo Yatırım’ın uzman ekipleri bir araya gelerek, profesyonel ‘Kurumsal Dersler’, ‘Sertifika Programları’,

‘Yüksek Lisans Programları’, çeşitli konferans ve seminer programları geliştirilmesi de protokol kapsamında yer alıyor.

 

 

“Sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz”

 

Protokol hakkında açıklama yapan İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül şunları söyledi: “34 yıldır sermaye piyasalarında faaliyet gösteren Türkiye’nin

köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım olarak Türkiye’nin önemli üniversitelerinden Beykoz Üniversitesi ile ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne imza atmanın

mutluluğunu paylaşıyoruz. Protokolün hem İnfo Yatırım’a hem de Beykoz Üniversitesi’ne katma değer yaratacağına yürekten inanıyorum. Kurumlarımız

arasındaki protokol ile ülkemizin değeri olan üniversite öğrencilerimize iş dünyasını daha yakından tanımaları ve iş dünyasının ihtiyaçları doğrultusunda

yetişmiş olarak mezun olmaları amacı ile onlara uygulamalı iş eğitimi imkânları sağlayacağız. Şirketimizin çalışan ve üyeleri ise Lisansüstü Program ve

Sertifika Programlarından faydalanabilecekler. İnfo Yatırım olarak sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz.”

 

“Eğitim ve iş dünyası arasında güçlü bir köprü kuruyoruz”

 

Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise, “Bu protokol, yalnızca iki kurum arasında bir anlaşma değil; aynı zamanda eğitim ve iş dünyası

arasında güçlü bir köprü inşa etmek anlamına geliyor. İnfo Yatırım gibi köklü bir kurumla böylesine kapsamlı bir iş birliğine imza atmaktan büyük memnuniyet

duyuyoruz. Bu protokol sayesinde öğrencilerimiz, sektörün nabzını tutma ve iş dünyasının gerçek dinamiklerini öğrenme imkânına sahip olacaklar. Ayrıca,

akademik kadromuzun uzmanlığı ve bilgi birikimi ile sektörün ihtiyaçlarını karşılayacak, yenilikçi programlar geliştirmeyi hedefliyoruz. Bu iş birliğinin uzun

vadede önemli faydalar sağlayacağına inanıyorum” dedi.
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İNFO YATIRIM İLE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ARASINDA ‘İŞ BİRLİĞİ İYİ NİYET PROTOKOLÜ’ İMZALANDI
İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi Arasında ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ İmzalandı

Türkiye’nin köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında kurumların dayanışma ve paylaşımını artıracak iş birliğine gidildi.

İnfo Yatırım ve Beykoz Üniversitesi’nin imzaladığı ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne göre kurumlar arasındaki dayanışma ile paylaşımın teşvik edilmesi,

gençlerin iş hayatına hazırlanması, staj ve iş imkânı fırsatı, yetkinliklerin yükseltilmesi ve kaynakların verimli kullanılması hedefleniyor. İnfo Yatırım çalışanları

ise üniversitenin Lisansüstü Programları ve Sertifika Programlarından faydalanarak uzmanlıklarını artırabilecekler.                        

                                                  

                  

 

 

 

Protokolün önemli bir maddesi, İnfo Yatırım’ın Beykoz Üniversitesi öğrencilerine mezuniyet öncesinde ‘İşletmede Mesleki Eğitim’ (İME) derslerini

tamamlamak üzere 14 hafta süresince tam zamanlı staj yapma fırsatı sunmasıdır. Bu süreç, öğrencilere sadece gerçek iş deneyimi kazandırmakla

kalmayacak, aynı zamanda teorik bilgilerini uygulamalı becerilere dönüştürme imkânı sağlayacaktır.

 

 

 

Ayrıca, Beykoz Üniversitesi’nin akademik kadrosu ile İnfo Yatırım’ın uzman ekipleri bir araya gelerek, profesyonel ‘Kurumsal Dersler’, ‘Sertifika Programları’,

‘Yüksek Lisans Programları’, çeşitli konferans ve seminer programları geliştirilmesi de protokol kapsamında yer alıyor.   

 

 

 

“Sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz”                        

 

 

 

 

 

Protokol hakkında açıklama yapan İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül şunları söyledi: “34 yıldır sermaye piyasalarında faaliyet gösteren Türkiye’nin

köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım olarak Türkiye’nin önemli üniversitelerinden Beykoz Üniversitesi ile ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne imza atmanın

mutluluğunu paylaşıyoruz. Protokolün hem İnfo Yatırım’a hem de Beykoz Üniversitesi’ne katma değer yaratacağına yürekten inanıyorum. Kurumlarımız

arasındaki protokol ile ülkemizin değeri olan üniversite öğrencilerimize iş dünyasını daha yakından tanımaları ve iş dünyasının ihtiyaçları doğrultusunda

yetişmiş olarak mezun olmaları amacı ile onlara uygulamalı iş eğitimi imkânları sağlayacağız. Şirketimizin çalışan ve üyeleri ise Lisansüstü Program ve

Sertifika Programlarından faydalanabilecekler. İnfo Yatırım olarak sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz.”                        

                                                    

                  

 

 

 

“Eğitim ve iş dünyası arasında güçlü bir köprü kuruyoruz”

 

 

 

Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise, “Bu protokol, yalnızca iki kurum arasında bir anlaşma değil; aynı zamanda eğitim ve iş dünyası

arasında güçlü bir köprü inşa etmek anlamına geliyor. İnfo Yatırım gibi köklü bir kurumla böylesine kapsamlı bir iş birliğine imza atmaktan büyük memnuniyet

duyuyoruz. Bu protokol sayesinde öğrencilerimiz, sektörün nabzını tutma ve iş dünyasının gerçek dinamiklerini öğrenme imkânına sahip olacaklar. Ayrıca,

akademik kadromuzun uzmanlığı ve bilgi birikimi ile sektörün ihtiyaçlarını karşılayacak, yenilikçi programlar geliştirmeyi hedefliyoruz. Bu iş birliğinin uzun

vadede önemli faydalar sağlayacağına inanıyorum” dedi.
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İNFO YATIRIM İLE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ARASINDA 'İŞ BİRLİĞİ İYİ NİYET PROTOKOLÜ' İMZALANDI
İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında 'İş Birliği İyi Niyet Protokolü' imzalandı

 

İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında 'İş Birliği İyi Niyet Protokolü' imzalandıINFOKuruluştan yapılan basın açıklaması aşağıda bulunuyor:   İnfo

Yatırım ve Beykoz Üniversitesi'nin imzaladığı 'İş Birliği İyi Niyet Protokolü'ne göre kurumlar arasındaki dayanışma ile paylaşımın teşvik edilmesi, gençlerin iş

hayatına hazırlanması, staj ve iş imkânı fırsatı, yetkinliklerin yükseltilmesi ve kaynakların verimli kullanılması hedefleniyor. İnfo Yatırım çalışanları ise

üniversitenin Lisansüstü Programları ve Sertifika Programlarından faydalanarak uzmanlıklarını artırabilecekler. Protokolün önemli bir maddesi, İnfo Yatırım'ın

Beykoz Üniversitesi öğrencilerine mezuniyet öncesinde 'İşletmede Mesleki Eğitim' (İME) derslerini tamamlamak üzere 14 hafta süresince tam zamanlı staj

yapma fırsatı sunmasıdır. Bu süreç, öğrencilere sadece gerçek iş deneyimi kazandırmakla kalmayacak, aynı zamanda teorik bilgilerini uygulamalı becerilere

dönüştürme imkânı sağlayacaktır. Ayrıca, Beykoz Üniversitesi'nin akademik kadrosu ile İnfo Yatırım'ın uzman ekipleri bir araya gelerek, profesyonel

'Kurumsal Dersler', 'Sertifika Programları', 'Yüksek Lisans Programları', çeşitli konferans ve seminer programları geliştirilmesi de protokol kapsamında yer

alıyor.  "Sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz" Protokol hakkında açıklama yapan İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül

şunları söyledi: "34 yıldır sermaye piyasalarında faaliyet gösteren Türkiye'nin köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım olarak Türkiye'nin önemli

üniversitelerinden Beykoz Üniversitesi ile 'İş Birliği İyi Niyet Protokolü'ne imza atmanın mutluluğunu paylaşıyoruz. Protokolün hem İnfo Yatırım'a hem de

Beykoz Üniversitesi'ne katma değer yaratacağına yürekten inanıyorum. Kurumlarımız arasındaki protokol ile ülkemizin değeri olan üniversite öğrencilerimize

iş dünyasını daha yakından tanımaları ve iş dünyasının ihtiyaçları doğrultusunda yetişmiş olarak mezun olmaları amacı ile onlara uygulamalı iş eğitimi

imkânları sağlayacağız. Şirketimizin çalışan ve üyeleri ise Lisansüstü Program ve Sertifika Programlarından faydalanabilecekler. İnfo Yatırım olarak

sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz." "Eğitim ve iş dünyası arasında güçlü bir köprü kuruyoruz" Beykoz Üniversitesi Rektörü

Prof. Dr. Burak Küntay ise, "Bu protokol, yalnızca iki kurum arasında bir anlaşma değil; aynı zamanda eğitim ve iş dünyası arasında güçlü bir köprü inşa

etmek anlamına geliyor. İnfo Yatırım gibi köklü bir kurumla böylesine kapsamlı bir iş birliğine imza atmaktan büyük memnuniyet duyuyoruz. Bu protokol

sayesinde öğrencilerimiz, sektörün nabzını tutma ve iş dünyasının gerçek dinamiklerini öğrenme imkânına sahip olacaklar. Ayrıca, akademik kadromuzun

uzmanlığı ve bilgi birikimi ile sektörün ihtiyaçlarını karşılayacak, yenilikçi programlar geliştirmeyi hedefliyoruz. Bu iş birliğinin uzun vadede önemli faydalar

sağlayacağına inanıyorum" dedi.
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PROF. DR. BURAK KÜNTAY
Prof. Dr. Burak KÜNTAY

Malumun ilamı

Amerikan Birleşik Devletleri Başkanı Donald Trump’ın seçilmesiyle beraber oluşturmaya başladığı müstakbel kabinesi şaşkınlık ve belli kesimlerde hayal

kırıklığıyla karşılandı.  Sadece Amerika’da değil, Türkiye’de de kabinenin içindeki isimlerin Türkiye’ye karşı daha evvelki vazifelerinde takınmış oldukları

tutumlar ve söylemler, bazı kişilerde soru işaretleri doğurdu. Oysaki bu yaşananlar ve verilen tepkiler hiç de sürpriz değil. Trump’ın böyle bir ekip seçeceğini,

isimler konusunda net olmasak da profil konusunda biliyorduk diyebilirim.  İlişkinin seyrini ‘hava durumu’ belirler   Önce gelelim bizim taraftaki bakış açısına.

Seçim gecesi ve hemen seçim öncesi yapılan yorumlarda Trump ile birlikte Türk Amerikan ilişkilerinin çok daha iyi bir noktaya gideceği, Trump’ın Türkiye ile

arasının çok iyi olduğu ve her şeyin Trump’la çok daha güzele ve iyiye evrileceği ile ilgili kanaatler dinledik. Her zaman söylediğim şeyi bir kez daha

söylüyorum. Türk Amerikan ilişkilerinin seyrini başkanlardan ziyade hava durumu belirler. Hava durumu ne demektir?  İki ülke arasında güncel olarak

yaşanan menfaat çatışmaları ya da ortak çıkarlar, gidişatın günlük seyrini belirler. İki ülke lideri de çok iyi dost bile olsalar ülkelerinin menfaatleri birbiriyle ters

düşerse dostluğun esamesi okunmaz. İşte bu yüzden de Trump ya da Kamala değil, olayların seyri ve bu gelişen süreçleri ülkelerin tarihsel ve güncel

yaklaşımlarındaki politikaları belirler.  İlk başkan olduğunda tecrübesizdi   Her zaman söylüyorum uzmanlık önemli bir şeydir, herkesin her konuda fikri olur

bu fikrini söyleyebilir bunlar normaldir. Ancak her konuda derinlik ve uzmanlık sahibi olmadan; hissi ya da genel kaynaklardan son dakika edinilmiş bilgilerle

ortaya büyük kanaatler koymaya kalktığınızda, sonu öyle ya da böyle hüsranla sonuçlanır.  Uzmanlık önemlidir. İşte bu bağlamda baktığımızda Trump’ın

kabinesinin nasıl olacağı ve Trump’ın süreçlere nasıl yaklaşacağı katiyen bir sürpriz değildi. Donald Trump ilk başkan olduğunda tecrübesizdi. Belki de

Amerikan tarihinde Franklin Roosevelt’in dört dönem başkanlığını bir kenara koyarsak, Andrew Jackson’la birlikte en fazla kabine üyesini ilk döneminde

değiştiren başkanlardan biridir. Donald Trump bu döneminde geleneklere uymaya çalışıp, askeri tecrübesi olan, dış ilişkilerde uzman, partinin de tasdik ettiği

isimler üzerinde uzlaşmaya çalıştı.  Fakat gerek üslubu gerek yönetim tarzı geleneksel devlet yönetimiyle ters düştü. Birçok kabine üyesi görevden

ayrıldıktan sonra Trump’ı çok yoğun bir şekilde eleştirmekle kalmadı, karşısına geçip diğer adayları desteklediğine şahit olduk. En basiti; Başkan Yardımcısı

Pence bu örneklerin başında gelirdi. Bu kişilerin tavrı doğruydu, yanlıştı bu ayrı bir mevzu ama esas olan Trump sadakatle imtihan edildi.  En önemli kriteri

sadakat   Başkanlıktan ayrıldıktan sonraki dört senede ise üzerine gelen davalar, hukuki süreçler yanından daha da çok kaçan insanlar düşünüldüğünde;

Trump son bir senesinde birçok konuşmasında ve röportajında üstü kapalı ima eder bir şekilde, bazen de açık açık yeni yönetimini oluştururken en önemli

kriterinin sadakat olduğunu defalarca ifade etti.  Dolayısıyla hiç umulmadık bir ismin Savunma Bakanı olması, sırala deseniz ilk on sıraya yazmayacağınız bir

ismin Dışişleri Bakanı olması ya da Ulusal Güvenlik Danışmanlığı’na çok üst rütbelerde bulunmuş işin hem siyasetine hem stratejisine hakim bir generalin

gelmemesi bir sürpriz değil. Çünkü Trump’ın aradığı profil çok tecrübeli, üst düzey görevlerde bulunmuş, güvenlik ve güvenilirlik hissi veren isimler değil.

Trump’ın istediği kendisine sadık ve aldığı kararları sual etmeden sorgulayacak bir kabine. Bu benim fikrim değil. Bu tartışmaya açık bir konu da değil.  Bu

Trump’ın işin başından beri net duruşu ve söylemi. Dolayısıyla kimse ne bu sürecin ilerleyişine ne isimlerin belirlenişine şaşırmasın. Olacak olan zaten

buydu. Bugünkü yazıma sığdıramayacağım için; Trump’ın muhtemel dış politikasını ve Türk Amerikan ilişkilerini etkilemesini başka bir yazıya bırakıyorum.

Ama şu net bir şekilde bilinmeli ki; uzmanlık bir hadiseyi tarihiyle birlikte ele almak, o tarihe, gelişmelere yıllarını verip okumak ve bunların yıllar içerisinde

analizini yaparken kattığı değer basite indirgenmemeli.
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İNFO YATIRIM İLE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ARASINDA ‘İŞ BİRLİĞİ İYİ NİYET PROTOKOLÜ’ İMZALANDI
İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ imzalandı

 

Türkiye’nin köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım (#INFO) ile Beykoz Üniversitesi arasında kurumların dayanışma ve paylaşımını artıracak iş birliğine gidildi.

‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü, İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül ve Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay tarafından 18 Kasım Pazartesi

günü imzalandı.İnfo Yatırım ve Beykoz Üniversitesi’nin imzaladığı ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne göre kurumlar arasındaki dayanışma ile paylaşımın teşvik

edilmesi, gençlerin iş hayatına hazırlanması, staj ve iş imkânı fırsatı, yetkinliklerin yükseltilmesi ve kaynakların verimli kullanılması hedefleniyor. İnfo Yatırım

çalışanları ise üniversitenin Lisansüstü Programları ve Sertifika Programlarından faydalanarak uzmanlıklarını artırabilecekler. Protokolün önemli bir maddesi,

İnfo Yatırım’ın Beykoz Üniversitesi öğrencilerine mezuniyet öncesinde ‘İşletmede Mesleki Eğitim’ (İME) derslerini tamamlamak üzere 14 hafta süresince tam

zamanlı staj yapma fırsatı sunmasıdır. Bu süreç, öğrencilere sadece gerçek iş deneyimi kazandırmakla kalmayacak, aynı zamanda teorik bilgilerini

uygulamalı becerilere dönüştürme imkânı sağlayacaktır. Ayrıca, Beykoz Üniversitesi’nin akademik kadrosu ile İnfo Yatırım’ın uzman ekipleri bir araya

gelerek, profesyonel ‘Kurumsal Dersler’, ‘Sertifika Programları’, ‘Yüksek Lisans Programları’, çeşitli konferans ve seminer programları geliştirilmesi de

protokol kapsamında yer alıyor. “Sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz” Protokol hakkında açıklama yapan İnfo Yatırım Genel

Müdürü Tarkan Akgül şunları söyledi: “34 yıldır sermaye piyasalarında faaliyet gösteren Türkiye’nin köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım olarak Türkiye’nin

önemli üniversitelerinden Beykoz Üniversitesi ile ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne imza atmanın mutluluğunu paylaşıyoruz. Protokolün hem İnfo Yatırım’a hem

de Beykoz Üniversitesi’ne katma değer yaratacağına yürekten inanıyorum. Kurumlarımız arasındaki protokol ile ülkemizin değeri olan üniversite

öğrencilerimize iş dünyasını daha yakından tanımaları ve iş dünyasının ihtiyaçları doğrultusunda yetişmiş olarak mezun olmaları amacı ile onlara uygulamalı

iş eğitimi imkânları sağlayacağız. Şirketimizin çalışan ve üyeleri ise Lisansüstü Program ve Sertifika Programlarından faydalanabilecekler. İnfo Yatırım olarak

sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz.”   “Eğitim ve iş dünyası arasında güçlü bir köprü kuruyoruz” Beykoz Üniversitesi

Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise, “Bu protokol, yalnızca iki kurum arasında bir anlaşma değil; aynı zamanda eğitim ve iş dünyası arasında güçlü bir köprü

inşa etmek anlamına geliyor. İnfo Yatırım gibi köklü bir kurumla böylesine kapsamlı bir iş birliğine imza atmaktan büyük memnuniyet duyuyoruz. Bu protokol

sayesinde öğrencilerimiz, sektörün nabzını tutma ve iş dünyasının gerçek dinamiklerini öğrenme imkânına sahip olacaklar. Ayrıca, akademik kadromuzun

uzmanlığı ve bilgi birikimi ile sektörün ihtiyaçlarını karşılayacak, yenilikçi programlar geliştirmeyi hedefliyoruz. Bu iş birliğinin uzun vadede önemli faydalar

sağlayacağına inanıyorum” dedi. İNFO Yatırım hakkında: 1990 yılından itibaren sermaye piyasaları alanında faaliyet gösteren İnfo Yatırım Menkul Değerler,

sermayesi güçlü ve halka açık Hedef GSYO, Seyitler Kimya ve Skyalp Finansal Teknolojiler; halka kapalı Hedef Yatırım Bankası, Zen GSYO, Hedef Portföy,

Colendi Menkul Değerler şirketlerini de bünyesinde bulunduran Hedef Grubu iştirakidir. İnfo Yatırım, bireysel ve kurumsal yatırımcılara, sermaye piyasası

araçlarının alım–satım aracılığının yanı sıra, yatırım danışmanlığı, portföy yönetimi ve kurumsal finansman hizmetleri sunmaktadır. İnfo Yatırım, Borsa

İstanbul A.Ş. Pay Piyasası, Borçlanma Araçları Piyasası, Vadeli İşlem ve Opsiyon Piyasası ve Kaldıraçlı Alım Satım İşlemleri’nde aracılık hizmeti vermekte

olup, faaliyet gösterdiği alanlarda etkinliğini artırmaktadır. 2011 yılında halka arz edilen şirket Borsa İstanbul’da İNFO koduyla işlem görmektedir.
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İNFO YATIRIM İLE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ARASINDA  ‘İŞ BİRLİĞİ İYİ NİYET PROTOKOLÜ’ İMZALANDI
İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında  ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ imzalandı

Türkiye’nin köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım ile Beykoz Üniversitesi arasında kurumların dayanışma ve paylaşımını artıracak iş birliğine gidildi.

İnfo Yatırım ve Beykoz Üniversitesi’nin imzaladığı ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne göre kurumlar arasındaki dayanışma ile paylaşımın teşvik edilmesi,

gençlerin iş hayatına hazırlanması, staj ve iş imkânı fırsatı, yetkinliklerin yükseltilmesi ve kaynakların verimli kullanılması hedefleniyor. İnfo Yatırım çalışanları

ise üniversitenin Lisansüstü Programları ve Sertifika Programlarından faydalanarak uzmanlıklarını artırabilecekler.

Protokolün önemli bir maddesi, İnfo Yatırım’ın Beykoz Üniversitesi öğrencilerine mezuniyet öncesinde ‘İşletmede Mesleki Eğitim’ (İME) derslerini

tamamlamak üzere 14 hafta süresince tam zamanlı staj yapma fırsatı sunmasıdır. Bu süreç, öğrencilere sadece gerçek iş deneyimi kazandırmakla

kalmayacak, aynı zamanda teorik bilgilerini uygulamalı becerilere dönüştürme imkânı sağlayacaktır.

                      

              

					

					

              

                  

                  

                  

                  

              

                  

              

					

					

				

          

                  

Ayrıca, Beykoz Üniversitesi’nin akademik kadrosu ile İnfo Yatırım’ın uzman ekipleri bir araya gelerek, profesyonel ‘Kurumsal Dersler’, ‘Sertifika Programları’,

‘Yüksek Lisans Programları’, çeşitli konferans ve seminer programları geliştirilmesi de protokol kapsamında yer alıyor.

“Sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz”

Protokol hakkında açıklama yapan İnfo Yatırım Genel Müdürü Tarkan Akgül şunları söyledi: “34 yıldır sermaye piyasalarında faaliyet gösteren Türkiye’nin

köklü aracı kurumlarından İnfo Yatırım olarak Türkiye’nin önemli üniversitelerinden Beykoz Üniversitesi ile ‘İş Birliği İyi Niyet Protokolü’ne imza atmanın

mutluluğunu paylaşıyoruz. Protokolün hem İnfo Yatırım’a hem de Beykoz Üniversitesi’ne katma değer yaratacağına yürekten inanıyorum. Kurumlarımız

arasındaki protokol ile ülkemizin değeri olan üniversite öğrencilerimize iş dünyasını daha yakından tanımaları ve iş dünyasının ihtiyaçları doğrultusunda

yetişmiş olarak mezun olmaları amacı ile onlara uygulamalı iş eğitimi imkânları sağlayacağız. Şirketimizin çalışan ve üyeleri ise Lisansüstü Program ve

Sertifika Programlarından faydalanabilecekler. İnfo Yatırım olarak sektörümüze değer katacak projelere imza atmaya devam edeceğiz.”

“Eğitim ve iş dünyası arasında güçlü bir köprü kuruyoruz”

Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise, “Bu protokol, yalnızca iki kurum arasında bir anlaşma değil; aynı zamanda eğitim ve iş dünyası

arasında güçlü bir köprü inşa etmek anlamına geliyor. İnfo Yatırım gibi köklü bir kurumla böylesine kapsamlı bir iş birliğine imza atmaktan büyük memnuniyet

duyuyoruz. Bu protokol sayesinde öğrencilerimiz, sektörün nabzını tutma ve iş dünyasının gerçek dinamiklerini öğrenme imkânına sahip olacaklar. Ayrıca,

akademik kadromuzun uzmanlığı ve bilgi birikimi ile sektörün ihtiyaçlarını karşılayacak, yenilikçi programlar geliştirmeyi hedefliyoruz. Bu iş birliğinin uzun

vadede önemli faydalar sağlayacağına inanıyorum” dedi.

								

								

																Etiketler: İnfo Yatırım
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum
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Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Tags: 



BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ’NDEN SANAT VE EĞİTİM İÇİN İŞ BİRLİĞİ!
Beykoz Üniversitesi’nden sanat ve eğitim için iş birliği!

Beykoz Üniversitesi, sanatı daha geniş kitlelere ulaştırmak için İyilik İçin Sanat Derneği ile iş birliği anlaşması imzalandı.

Sanata ve toplumsal gelişime verdiği değeri her alanda gösteren Beykoz Üniversitesi, İyilik İçin Sanat Derneği ile iş birliği anlaşması imzaladı.

 

Anlaşma ile sanat tutkunlarına yönelik bir MA Sertifika Programı başladı. Bu özel program, kültür ve sanat alanında evrensel standartlara uygun içeriklerle

önde gelen isimleri bir araya getirerek katılımcılara sanatı derinlemesine keşfetme ve kendilerini bu alanda geliştirme fırsatı sunuyor.

Üçüncü kez düzenlenen bu uzun soluklu programın getirdiği bir diğer değer ise, katılım gelirlerinin bir kısmı genç sanatçılara eğitim bursu sağlayacak.

 

Rektör Prof. Dr. Burak Küntay programla ilgili şunları söyledi:

“Üniversitemiz Sanat ve Tasarım Fakültesi olarak, sanatı toplumla buluşturmanın önemine inanıyoruz. İyilik İçin Sanat Derneği ile gerçekleştirdiğimiz bu

sertifika programı, sanatın evrensel dilini daha geniş kitlelere ulaştırma misyonumuzu yansıtıyor. Üniversite olarak, sanata ve genç sanatçılara desteğimizi

bu tür iş birlikleriyle devam ettirmekten mutluluk duyuyoruz.”

 

İyilik İçin Sanat Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Selin Bozkurt imza töreninde, “Sanatın dönüştürücü gücüne inanan bireyler için bu program, sanatı kişisel

gelişimin merkezine yerleştiren bir öğrenme ortamı sunuyor. Beykoz Üniversitesi iş birliğiyle hayata geçirdiğimiz bu sertifika programı, sanata gönül verenler

ve kariyerini bu alanda yönlendirmek isteyenler için önemli bir adım olacak,” diye konuştu.

İmza törenine Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, İyilik İçin Sanat Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Selin Bozkurt, Sanat ve Tasarım

Fakültesi Dekanı Bengisu Bayrak Shahmiri, Genel Sekreter Serpil Süer, Genel Sekreter Yardımcısı Melike Tümen, Yapı, Teknik ve İdari Destek Hizmetleri

Direktörü Kübra Özmen Kutanoğlu, Stratejik Planlama ve Analiz Direktörü Hande Sağlam ve Kurumsal İletişim Direktörü Ayşegül Telgeren katıldı.
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

  Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı’nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Tags: 

OGRETMENIMDERGISI.COM
Yayın Tarihi : 14.11.2024 11:08:07
Link : https://www.ogretmenimdergisi.com/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-

kuruluslarinin-etkisi-konferansi-gerceklesti/





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.   1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma,

eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor. 45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz

Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da

katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi. Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir

geleceğe ulaşmasını sağlayacakAçılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta

Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin

ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma

modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile

2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk

programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal

gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da

Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında,

yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını

yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyorKoruncuk Vakfı

Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha

ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla bir araya gelmek için

45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime

erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin

erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok

STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi. Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz

alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk

açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak

anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi. Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından

gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel

olduğuna dikkat çekti. Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi

kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme

Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları

Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok

zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle

kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise

deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve

dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı. Birlikte değiştik, birlikte dönüştükKonferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği

dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.  Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr.

Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer,

Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve

TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti
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					Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek
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Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Tags: 
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					Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen
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Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Tags: 





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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Link : https://bultendeposu.com/depo/koruncuk-vakfi-konferansinda-egitime-erisim-sivil-

toplum-kuruluslarinin-etkisi-konusuldu/





KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

BULTENDERGISI.NET
Yayın Tarihi : 14.11.2024 12:00:00
Link : https://bultendergisi.net/dergi/koruncuk-vakfi-konferansinda-egitime-erisim-sivil-toplum-

kuruluslarinin-etkisi-konusuldu/





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”’Nİ ELE ALDI
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”’ni ele aldı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

BULTENHABER.NET
Yayın Tarihi : 14.11.2024 12:00:00
Link : https://bultenhaber.net/bulten/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-kuruluslarinin-

etkisi-ni-ele-aldi/





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”’Nİ ELE ALDI
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”’ni ele aldı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde
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etkisi-ni-ele-aldi/





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

BULTENREHBER.COM
Yayın Tarihi : 14.11.2024 12:00:00
Link : https://bultenrehber.com/bulten/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-kuruluslarinin-

etkisi-konferansi-gerceklesti/





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”’Nİ ELE ALDI
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”’ni ele aldı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” ELE

ALINDI
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” ele alındı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti       
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          Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer

almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans

gerçekleştirdi. Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok

kişi katılım gösterdi.         

  

  

  

 

  

              

          

      

          

  

      

       Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer

almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans

gerçekleştirdi. Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok

kişi katılım gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.
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Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum
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Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği
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desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma
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cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor
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sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda
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birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”
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Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum
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Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım
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erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan
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dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda
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konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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Link : https://finansbulten.net/bulten/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-kuruluslarinin-

etkisi-konferansi-gerceklesti/





KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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toplum-kuruluslarinin-etkisi-konusuldu/





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”’Nİ ELE ALDI
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”’ni ele aldı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSI GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı Konferansı Gerçekleşti

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.KIZ ÇOCUKLARININ EĞİTİME ERİŞİMİNİN SAĞLANMASI, ÜLKEMİZİN AYDINLIK BİR GELECEĞE ULAŞMASINI SAĞLAYACAKAçılış

konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.EĞİTİMİN ERİŞİLEBİLİR, DÜZENLİ VE SÜRDÜRÜLEBİLİR OLMASI GEREKİYORKoruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve

YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli

bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir

konferansı düzenlemek istedik. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli

olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve

sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun

etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.KORUNCUK UMUDU YAŞATIYORAçılış konuşmalarının ardından söz alan Prof.

Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı

konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak

anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından

gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel

olduğuna dikkat çekti.EĞİTİME ERİŞİMDEKİ ENGELLER“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri

kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim

İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy

Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok

zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle

kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise

deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve

dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.BİRLİKTE DEĞİŞTİK, BİRLİKTE DÖNÜŞTÜKKonferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı

ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı. Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz

Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden

Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü

Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük
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Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Tags: 



KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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                                                   Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu
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iş dünyasından pek çok kişi katılım gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller
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içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara
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sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.
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Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”
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gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”’Nİ ELE ALDI
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”’ni ele aldı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde
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“EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” BAŞLIKLI KORUNCUK VAKFI KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” başlıklı Koruncuk Vakfı konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük
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Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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					Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

HABERREHBERI.NET
Yayın Tarihi : 14.11.2024 12:00:00
Link : https://haberrehberi.net/rehber/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-kuruluslarinin-

etkisi-konferansi-gerceklesti/



yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.                                             

                                          

                                                                                      

                                              

                                          

                                                                                      

                                          

 

 

 

 

                                          

                                          

                                           Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler

olarak toplumda yer almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

isimli bir konferans gerçekleştirdi. Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş

dünyasından pek çok kişi katılım gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor
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GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük
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Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” ELE

ALINDI
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” ele alındı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.                                             

                                          

                                                                                      

                                              

                                          

                                                                                      

                                          

                                                                                        

                                           

                                           

                                          

                                           Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler

olarak toplumda yer almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

isimli bir konferans gerçekleştirdi. Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş

dünyasından pek çok kişi katılım gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.
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Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük
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Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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“EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” BAŞLIKLI KORUNCUK VAKFI KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” başlıklı Koruncuk Vakfı konferansı gerçekleşti
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                                   Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak

toplumda yer almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir

konferans gerçekleştirdi. Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından

pek çok kişi katılım gösterdi.                                     

                                                                      

                                      

                                  

                                                                      

                                  

                                   Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak

toplumda yer almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir

konferans gerçekleştirdi. Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından

pek çok kişi katılım gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda
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eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”’Nİ ELE ALDI
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”’ni ele aldı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde
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“EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” BAŞLIKLI KORUNCUK VAKFI KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” başlıklı Koruncuk Vakfı konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.                                             

                                          

                                                                                      

                                              

                                          

                                                                                      

                                          

                                          

                                           Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler

olarak toplumda yer almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

isimli bir konferans gerçekleştirdi. Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş

dünyasından pek çok kişi katılım gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda
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eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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                                   Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak

toplumda yer almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir

konferans gerçekleştirdi. Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından

pek çok kişi katılım gösterdi.                                     

                                                                      

                                      

                                  

                                                                      

                                  

                                   Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak

toplumda yer almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir

konferans gerçekleştirdi. Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından

pek çok kişi katılım gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime
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dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”
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Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla
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gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim
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dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.
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Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim
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dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Tags: 





“EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” BAŞLIKLI KORUNCUK VAKFI KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” başlıklı Koruncuk Vakfı konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”’Nİ ELE ALDI
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”’ni ele aldı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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“EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” BAŞLIKLI KORUNCUK VAKFI KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” başlıklı Koruncuk Vakfı konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”’Nİ ELE ALDI
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”’ni ele aldı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” ELE

ALINDI
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” ele alındı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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“EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” BAŞLIKLI KORUNCUK VAKFI KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” başlıklı Koruncuk Vakfı konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

PRESSZINE.ORG
Yayın Tarihi : 14.11.2024 12:00:00
Link : https://presszine.org/news/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-kuruluslarinin-

etkisi-konferansi-gerceklesti/





KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

SANALBULTEN.ORG
Yayın Tarihi : 14.11.2024 12:00:00
Link : https://sanalbulten.org/snl/koruncuk-vakfi-konferansinda-egitime-erisim-sivil-toplum-

kuruluslarinin-etkisi-konusuldu/





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

SICAKHABERPORTAL.COM
Yayın Tarihi : 14.11.2024 12:00:00
Link : https://sicakhaberportal.com/yeni/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-

kuruluslarinin-etkisi-konferansi-gerceklesti/





KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” ELE

ALINDI
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” ele alındı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”’Nİ ELE ALDI
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”’ni ele aldı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde
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KORUNCUK VAKFI EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.   1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma,

eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor. 45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz

Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da

katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi. Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir

geleceğe ulaşmasını sağlayacakAçılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz‘in gerçekleştirdiği konferansta

Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin

ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma

modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile

2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk

programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal

gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da

Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında,

yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını

yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti. Figen Hanım’ın konuşmasına dair bir başlıkKoruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti

ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok

önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla bir araya gelmek için 45. Yılımızda

böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar

önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve

sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun

etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi. Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar

Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında

sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar

büyük işler yaptığına değindi. Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen

“Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma

alanları doğrultusunda eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi‘nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten

veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı

(KODA)‘ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde

taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların

başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği‘nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede

çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak

gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı. Birlikte değiştik, birlikte dönüştükKonferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı’nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.  Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba

Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk

Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den

Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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“EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” BAŞLIKLI KORUNCUK VAKFI KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” başlıklı Koruncuk Vakfı konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.
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erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara
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sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız
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birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.
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birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının
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yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” ELE

ALINDI
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” ele alındı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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“EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” BAŞLIKLI KORUNCUK VAKFI KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” başlıklı Koruncuk Vakfı konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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koruncuk-vakfi-konferansi-gerceklesti/





KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” ELE

ALINDI
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” ele alındı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” ELE

ALINDI
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” ele alındı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

TRTRENDS.NET
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” ELE

ALINDI
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” ele alındı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

TUMHABERLER.NET
Yayın Tarihi : 14.11.2024 12:00:00
Link : https://tumhaberler.net//koruncuk-vakfi-konferansinda-egitime-erisim-sivil-toplum-

kuruluslarinin-etkisi-ele-alindi/





KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”

KONUŞULDU
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konuşuldu

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

TURKEYPEDIA.NET
Yayın Tarihi : 14.11.2024 12:00:00
Link : https://turkeypedia.net/tr/koruncuk-vakfi-konferansinda-egitime-erisim-sivil-toplum-

kuruluslarinin-etkisi-konusuldu/





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ”’Nİ ELE ALDI
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”’ni ele aldı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI KONFERANSINDA “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” ELE

ALINDI
Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” ele alındı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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“EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” BAŞLIKLI KORUNCUK VAKFI KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” başlıklı Koruncuk Vakfı konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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Koruncuk Vakfı konferansında “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” ele alındı

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara
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birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının
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sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı Gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

 

 

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ" KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi" Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI "EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ" KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı "Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi" Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi.  1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının

önceliklendirilerek barınma, eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına

ulaşmasının önündeki engellerin kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024

tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi. Kız çocuklarının

eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacakAçılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan

Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime

erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını

sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak

toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı

büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma

arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir

Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25

depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da

sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.  Eğitimin erişilebilir,

düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyorKoruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak

destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk.

Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak

bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim

için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir

tavır alması gerekiyor.” dedi.  Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen

değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki

rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.  Gençler en çok maddi

imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri

aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.  Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki

Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair

sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların

oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı

çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala

has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu

vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin

olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.  Konferansın son oturumu olan

moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise

Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan

Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını

tartıştı. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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Koruncuk Vakfı "Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi" Konferansı gerçekleşti
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sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi.  1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının

önceliklendirilerek barınma, Eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına

ulaşmasının önündeki engellerin kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024

tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla Eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi. Kız çocuklarının

eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacakAçılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan

Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime

erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını

sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak

toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı

büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma

arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir

Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25

depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da

sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.  Eğitimin erişilebilir,

düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyorKoruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak

destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk.

Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak

bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim

için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir

tavır alması gerekiyor.” dedi.  Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen

değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki

rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.  Gençler en çok maddi

imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri

aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.  Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki

Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair

sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların

oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı

çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala

has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu

vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin

olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.  Konferansın son oturumu olan

moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise

Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan

Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını

tartıştı. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını
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toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı

büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma

arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir
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Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25

depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da

sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.  Eğitimin erişilebilir,

düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyorKoruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak

destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk.

Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak

bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim

için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir

tavır alması gerekiyor.” dedi.  Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen

değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki

rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.  Gençler en çok maddi

imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri

aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.  Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki

Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair

sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların

oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı

çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala

has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu

vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin

olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.  Konferansın son oturumu olan

moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise

Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan

Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını

tartıştı. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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KORUNCUK VAKFI "EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ" KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı "Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi" Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi.  1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının

önceliklendirilerek barınma, eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına

ulaşmasının önündeki engellerin kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024

tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi. Kız çocuklarının

eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacakAçılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan

Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime

erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını

sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak

toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı

büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma

arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir

Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25

depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da

sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.  Eğitimin erişilebilir,

düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyorKoruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak

destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk.

Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak

bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim

için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir

tavır alması gerekiyor.” dedi.  Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen

değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki

rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.  Gençler en çok maddi

imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri

aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.  Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki

Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair

sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların

oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı

çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala

has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu

vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin

olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.  Konferansın son oturumu olan

moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise

Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan

Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını

tartıştı. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber AjansıBHA
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi.  1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının

önceliklendirilerek barınma, eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına

ulaşmasının önündeki engellerin kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024

tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi. Kız çocuklarının

eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacakAçılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan

Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime

erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını

sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak

toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı

büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma

arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir

Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25

depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da

sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.  Eğitimin erişilebilir,

düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyorKoruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak

destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk.

Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak

bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim

için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir

tavır alması gerekiyor.” dedi.  Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen

değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki

rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.  Gençler en çok maddi

imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri

aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.  Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki

Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair

sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların

oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı

çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala

has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu

vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin

olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.  Konferansın son oturumu olan

moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise

Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan

Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını

tartıştı. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi.  1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının

önceliklendirilerek barınma, eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına

ulaşmasının önündeki engellerin kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024

tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi. Kız çocuklarının

eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacakAçılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan

Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime

erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını

sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak

toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı

büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma

arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir

Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25

depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da

sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.  Eğitimin erişilebilir,

düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyorKoruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak

destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk.

Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak

bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim

için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir

tavır alması gerekiyor.” dedi.  Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen

değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki

rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.  Gençler en çok maddi

imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri

aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.  Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki

Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair

sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların

oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı

çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala

has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu

vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin

olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.  Konferansın son oturumu olan

moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise

Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan

Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını

tartıştı. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

BEĞENDİMİlk Yayın : 13/11/2024 – Son Güncelleme 13 Kasım 2024, 18:15   Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü,

özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi. 12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz

Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım gösterdi.   1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik

açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan

Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır

çalışmalarına devam ediyor. 45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye

sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla

eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi.  Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe

ulaşmasını sağlayacak Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye

CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin,

çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz

doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından

bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz

Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de

kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu

destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme,

Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize

inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.    Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK

Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli

bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte

eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük.

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek

çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.    Koruncuk umudu yaşatıyor Açılış konuşmalarının ardından

söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk

açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak

anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.    Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor GFK Araştırma Şirketi

tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük

engel olduğuna dikkat çekti.    Eğitime erişimdeki engeller “Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri

kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim

İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy

Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok

zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle

kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise

deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve

dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.    Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin

gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av.

Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi

kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.  Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı

 

Tags: 

ACILHABER.NET
Yayın Tarihi : 13.11.2024 06:15:00
Link : https://www.acilhaber.net/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-kuruluslarinin-etkisi-

konferansi-gerceklesti/





KORUNCUK VAKFI "EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ" KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı "Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi" Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi.  1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının

önceliklendirilerek barınma, eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına

ulaşmasının önündeki engellerin kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024

tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi. Kız çocuklarının

eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacakAçılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan

Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime

erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını

sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak

toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı

büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma

arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir

Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25

depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da

sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.  Eğitimin erişilebilir,

düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyorKoruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak

destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk.

Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak

bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim

için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir

tavır alması gerekiyor.” dedi.  Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen

değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki

rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.  Gençler en çok maddi

imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri

aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.  Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki

Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair

sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların

oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı

çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala

has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu

vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin

olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.  Konferansın son oturumu olan

moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise

Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan

Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını

tartıştı. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber AjansıBHA
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı

 

Tags: 

BURSANINSESI.COM
Yayın Tarihi : 13.11.2024 06:12:00
Link : https://bursaninsesi.com/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-kuruluslarinin-etkisi-

konferansi-gerceklesti/





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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KORUNCUK VAKFI "EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ" KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı "Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi" Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi.  1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının

önceliklendirilerek barınma, eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına

ulaşmasının önündeki engellerin kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024

tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi. Kız çocuklarının

eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacakAçılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan

Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime

erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını

sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak

toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı

büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma

arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir

Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25

depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da

sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.  Eğitimin erişilebilir,

düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyorKoruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak

destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk.

Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak

bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim

için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir

tavır alması gerekiyor.” dedi.  Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen

değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki

rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.  Gençler en çok maddi

imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri

aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.  Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki

Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair

sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların

oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı

çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala

has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu

vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin

olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.  Konferansın son oturumu olan

moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise

Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan

Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını

tartıştı. Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

                                                      

                                                  

                                              

                                                  

                                                  

                                                                                                      

                                              

                                                                                                                                                              

                                                                                                               Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli,

üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime

Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi. 12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye

sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

 

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

 

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

 

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

 

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

 

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.
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Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

 

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

 

 

Eğitime erişimdeki engeller

 

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

 

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı

 

Tags: 





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ" KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi" Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

 

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

 

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

 

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

 

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

 

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

 

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

 

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

 

 

Eğitime erişimdeki engeller

 

SECKINHABERTV.COM
Yayın Tarihi : 13.11.2024 06:09:00
Link : https://www.seckinhabertv.com/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-kuruluslarinin-

etkisi-konferansi-gerceklesti-132195-haberi



“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

 

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı

 

Tags: 





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ" KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi" Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

 

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

 

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

 

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

 

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

 

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

 

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

 

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

 

 

Eğitime erişimdeki engeller

 

TEKHABERGAZETESI.COM
Yayın Tarihi : 13.11.2024 06:09:00
Link : https://www.tekhabergazetesi.com/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-

kuruluslarinin-etkisi-konferansi-gerceklesti-126969-haberi



“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

 

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı

 

Tags: 





EĞİTİMİN ERİŞİLEBİLİR, DÜZENLİ VE SÜRDÜRÜLEBİLİR OLMASI GEREKİYOR
Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

 

Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

 

Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi.

 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

 

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

 

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

 

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

 

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

 

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının
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köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

                                               Etiketler:

                         koruncuk vakfı fiğen samuray acar baltaş serpil tunçer süleyman çihangiroğlu mehmet şükrü tekbaş mehmet ali neyzi
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12PUNTO OPERASYON TARİHİ VERMİŞTİ: CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN SINIR ÖTESİ OPERASYON İÇİN

OCAK AYINA İŞARET ETTİ
12punto operasyon tarihi vermişti: Cumhurbaşkanı Erdoğan sınır ötesi operasyon için ocak ayına işaret etti

12punto’ya konuşan Uluslararası İlişkiler Uzmanı Prof. Dr. Ahmet Kasım Han, “Trump yönetimi ile sürdürülecek olan diyalog neticesinde ocak ayında sınır

ötesi operasyon düzenlenebilir” demişti. Prof. Dr. Han’ın açıklamasının ardından Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, “Trump görevi, Biden’den teslim

alsın bakalım” diyerek sınır ötesi operasyona dair ocak ayını işaret etti.

AKP Genel Başkanı ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,  Suudi Arabistan ve Azerbaycan ziyaretleri dönüşünde uçakta gazetecilerle söyleşi

gerçekleştirdi. Erdoğan, “Trump görevi, Biden’den teslim alsın bakalım. Devir teslimden sonra yeni dönemde ne gibi adımlar atacak, bunu o zaman

göreceğiz. Temennimiz odur ki; Trump bu dönem bölgeye yönelik çok daha farklı adımlar atsın. Çünkü zaman zaman verilen mesajlar bizi

kaygılandırabiliyor. Onun için de ocak ayını bir görmemiz lazım. Ocak ayından itibaren ne gibi adımlar atılacağını bence o zaman göreceğiz” dedi.12PUNTO

OPERASYON TARİHİ VERMİŞTİErdoğan’ın açıklamasında iki gün önce 12punto’ya verdiği özel röportajda konuşan Uluslararası İlişkiler Uzmanı Prof. Dr.

Ahmet Kasım Han, operasyon tarihine işaret ederek “Trump henüz iktidarda değil, ocak ayına kadar da yeni dönemine başlamayacak. Ama Amerikan

sisteminde bir geçiş dönemi öngörülür, o geçiş dönemi bugünden itibaren başlamış vaziyette, geçiş dönemini de Trump adına yönetecek bir geçiş söz

konusudur. O geçiş sebebiyle de Ankara’nın diyaloğunu sürdürdüğünü düşünüyorum, oradan birtakım sinyaller almış olduklarını zannederim. Dolayısıyla

Biden, Pentagon’un hala sorumlusu ama o geçiş ekibiyle yapılan pazarlıklar ve görüşmelerin neticesinde Türkiye ya bu işi ocak ayı ortasında başlatır ya da

önümüzdeki dönem içerisinde bu adımları atacaktır. Yani ocak ayı ortalarına doğru bir operasyon düzenlenebilir. Bu tamamen Trump yönetimi ile

sürdürülecek olan diyalog neticesinde ortaya çıkacaktır. Aradaki boşluklar yine o meşhur 40 km’lik derinlik üzerinden gerçekleşse bile Türkiye ile Suriye’deki

bu terör oluşumu arasına bir mesafe koymak açısından kıymetli olacaktır” ifadelerini kullanmıştı.

      

 

 

       Haber Kaynağı : 12punto
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RAYLARA YÖN VEREN KADINLAR BEYKOZ’DA KONUŞTU!
Raylara yön veren kadınlar Beykoz’da konuştu!

Ulaştırma Sistemlerinde Kadın İstihdamı: Raylara Yön Veren Kadınlar paneli Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Beykoz Üniversitesi, İBB Metro İstanbul ve Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) ortaklığında hayata geçirilen Kentiçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan

Sermayesinin Arttırılması Projesi (KERUSGEP) kapsamındaki “Ulaştırma Sistemlerinde Kadın İstihdamı: Raylara Yön Veren Kadınlar” paneli Beykoz

Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

 

Sektörün ilham veren güçlü kadınların konuşulduğu panele; Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, İBB Genel Sekreteri Zeynep Neyza

Akçabay, Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol, Lojistik Araştırmaları Araştırma ve Uygulama Merkezi Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Nesli Çankırı Kıran ve

UGETAM Genel Müdürü Sema Akça Oflas katıldı.

“KADINLARIN DAHA FAZLA İSTİHDAM EDİLMESİNİ HEDEFLİYORUZ”

Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, yapmış olduğu açılış konuşmasında; “Beykoz Üniversitesi olarak İBB Metro İstanbul ve Avrupa İmar ve

Kalkınma Bankası (EBRD) iş birliği ile gerçekleştirdiğimiz Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi ile bir eğitim

programından fazlasını ortaya koyuyoruz.” dedi.

 

Küntay sözlerinin devamında; “Bu proje, yalnızca teknik bilgi kazandırmayı değil; mesleki uzmanlık ve yetkinlik konularında kalıcı bir kültürel değişimi

desteklemeyi amaçlıyor. Yıllardır ihmal edilen mesleki eğitim alanında, özellikle kadınların daha fazla istihdam edilmesi, iş gücüne katılımlarının artırılması

adına bir dönüm noktası olmayı hedefliyoruz. İstanbul Büyükşehir Belediyesi, Metro İstanbul ve diğer tüm proje ortaklarımıza bu felsefeyi benimseyerek

yanımızda oldukları için teşekkür ederiz.” ifadelerini kullandı.

 

Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol’un moderatörlüğünü yaptığı panelde, ulaştırma sistemlerinde kadın istihdamı konusunda soruları yanıtlayan

panelistler her alanda kadın istihdamının önemi vurguladılar.
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GENEL ŞİRKET HABERLERİ
Genel Şirket Haberleri

 

* MediaMarkt, WhatsApp kanalını açtıMediaMarkt, tüketicilerle daha nitelikli ve doğrudan iletişim ve etkileşim kurmak amacıyla WhatsApp kanalını hizmete

açtı.* Bozankaya, Kocaeli için 5 tramvay daha üretecekBozankaya Yönetim Kurulu Başkanı Aytunç Günay: "Bu projeler aynı zamanda yerli üretim

kapasitesinin ve AR-GE faaliyetlerinin artarak devam etmesini sağlayacak"  * Daikin Türkiye, "Temiz Hava Elçileri" projesini dijitale taşıdı2017'de başlayan

projenin çizgi karakteri "Tenki", sitede hazırlanan eğitici video ve animasyonlarla çocuklara çevre bilincini aşılıyor* VavaCars, ekim ayı ikinci el araç fiyat

endeksini yayımladıVavaCars, yapay zeka ile geliştirdiği VavaAI Fiyat Endeksi'nin ekim ayı sonuçlarını paylaştı.* Netekstre'den kullanıcılarına üçüncü

çeyrekte 400 bin saatlik zaman tasarrufuFinrota Genel Müdürü İlknur Uzunoğlu: "Açık bankacılık çözümlerimizle, işletmelerin finansal yönetiminde fayda

yaratmayı hedefliyoruz"* Abdi İbrahim Vakfının "Cesur Kulaçlar" projesinde ikinci dönem başladıAbdi İbrahim Vakfı Yönetim Kurulu Başkanı Oğuzcan Bülbül:

"Güzel yolculukların, Cesur Kulaçlar'la başladığına inanıyor ve çocuklarımızın geleceği için çalışmaya devam ediyoruz"* Playstore.com'dan dijital televizyon

platformu üyeliklerine yönelik kampanyaKampanyayla Playstore.com kullanıcıları, Tod TV, Exxen, Gain, S Sport Plus ve D-Smart gibi dijital televizyon

platformlarını Playstore.com üzerinden avantajlı fiyatlarla satın alma imkanına sahip oluyor* Eksim Enerji, yenilenebilir enerjiye yaklaşık 3 milyar dolarlık

yatırım yapmaya hazırlanıyorEksim Enerji Üst Yöneticisi Arkın Akbay: "2029'da yaklaşık 2 bin 100 megavata doğru gideceğiz. Bu, bugünkü kurulu

gücümüzün 3 katı kadar. Biz hazırız; şirket olarak da hazırız, sektör olarak da hazırız"* CarrefourSA Teknoloji ve Etki Merkezi Kocaeli'de açıldıSabancı

Holding Finans Grup Başkanı ve CarrefourSA Yönetim Kurulu Başkanı Köstem: "Gençlerin bilgiyle donatıldığı, yenilikçi projelerle desteklendiği bu merkez,

geleceğe umutla bakan ve beyin göçünü beyin gücüne dönüştürme hedefimizi yansıtan önemli bir adım"* Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr.

Mehmet Durman olduYeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan: "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"* Samsung'dan Galaxy S24 FE'de Efsane Cuma fırsatıEfsane Cuma kampanyası

kapsamında Galaxy S24 FE 256 GB modeli, uygulamaya özel sepette yüzde 9, Galaxy S24 FE 128 GB modeli ise uygulamaya özel sepette yüzde 7

indirimle sunuluyor* Decathlon'un Sakarya'daki ilk mağazası açıldıDecathlon Türkiye İş Geliştirme Direktörü Duygu Meşeli: "Önümüzdeki 3 yıl içerisinde yeni

konseptimizle farklı formatlarda yaklaşık 20 mağaza daha açmayı hedeflediğimizi duyurmak isteriz"* Metro Türkiye, Fermente Kajulu İçeceğinin satışına

başladıAyran alternatifi olarak soğuk tüketilebilen ürün, 250 mililitrelik cam ambalajlarda satışa sunuluyor* AstraZeneca Türkiye, Brand Week İstanbul'da

oturum düzenlediAstraZeneca Türkiye Ülke Başkanı Eczacı Serkan Barış: "Yapay zeka, ilaç endüstrisini de kökünden değiştiriyor ve AstraZeneca olarak bu

dönüşümün öncülerinden biri olmaktan gurur duyuyoruz"AstraZeneca Türkiye Kurumsal İlişkiler Direktörü Erdal Kiraz: "AstraZeneca'da, sağlık sektöründe

insan ve yapay zeka birlikteliğinin gerçek potansiyelini ortaya çıkarmak için çalışmalarımıza devam etmekten ve bilim dünyasını yapay zeka gibi yenilikçi yol

arkadaşlarıyla keşfetmeye devam etmekten heyecan duyuyoruz"* Teknosa, Felis'ten 6 ödül kazandıTeknosa, Felis Ödülleri'nde 6 ödüle layık görüldü*

Huawei'ye Good Design Award 2024'ten ödülİnce ve şık kare ekranıyla öne çıkan HUAWEI WATCH FIT 3, kullanıcıların aktif yaşam tarzlarını desteklemek

için tasarlandı* Akkuyu NGS'nin 1'inci ünitesinde reaktör binasının dış koruma kabuğunun kurulumu tamamlandıRusya Devlet Nükleer Enerji Kuruluşu

Rosatom'un inşa ettiği Akkuyu Nükleer Güç Santrali'nin (NGS) 1'inci güç ünitesine ait reaktör binasının dış koruma kabuğunun kurulumu tamamlandı.* Eksim

Holding'in çatısı altındaki OtoPriz'in soket sayısı 250'yi aştıEksim Holding'in yüksek hızlı şarj istasyonu OtoPriz'in Türkiye geneli istasyonlarında soket sayısı

250'yi aştı.* Huawei, ambulatuar tansiyon ölçümlü Watch D2'yi uzmanlarla buluşturduHuawei Türkiye Tüketici Elektroniği Grubu Başkan Yardımcısı Ersin

Çelik: "Hedefimiz, cihazlarımızın hem estetik hem de fonksiyonel anlamda en üst seviyeye ulaşmasını sağlamak"* Trendyol'dan satıcılar için finansman

erişimini kolaylaştıran destek"KOBİ Kredisi Pazar Yeri" programıyla Trendyol, Fibabanka ve VakıfBank ile gerçekleştirdiği işbirliğini sürdürüyor* Banvit BRF

Ormanları 60 bin ağaca ulaştıBanvit BRF CEO'su Tolga Gündüz: "Önümüzdeki dönemlerde Banvit BRF Ormanları projemizi ülkemizin farklı bölgelerinde de

hayata geçirmek üzere çalışmalarımızı sürdürüyoruz"* Dicle Elektrik'in ödüllü "Mobil Süper Şarj Cihazı Projesi"nde prototip üretimi tamamlandıDicle Elektrik

AR-GE Direktörü Mustafa Çelikpençe: "Çok katlı binaların enerji ihtiyacının günlerce karşılanmasına ve elektrikli araçların mobil olarak şarj edilebilmesine

olanak tanıyacak proje, başarısını ödülle taçlandırdı. Prototipi tamamlandıktan sonra ürün, akredite kuruluşların test laboratuvarlarında kapsamlı test

süreçlerine tabi tutuldu"* Otokar, Foton Tunland G7 ile pikap pazarına giriş yaptıOtokar Genel Müdürü Aykut Özüner: "Otokar'ın satış ve satış sonrası

hizmetlerdeki başarılı performansının kısa sürede Foton Tunland'i pazarın öncelikli tercihleri arasına taşıyacağına inanıyoruz"* Aytemiz, müşterilerine

akaryakıt alımında yüzde 5'e varan indirim sağlayacakAytemiz Vaay mobil uygulaması üzerinden akaryakıtını alan sürücüler, bu hafta yüzde 5'e varan

indirimden faydalanabilecek* HDI Sigorta, Altınordu'nun sponsoru olduHDI Sigorta Genel Müdürü Firuzan İşcan: "Bu sponsorluk anlaşmasıyla Altınordu'nun

altyapıdaki çalışmalarına ve genç sporcuların geleceğine katkıda bulunmak, HDI Sigorta olarak spora ve sporcuya verdiğimiz değerin bir göstergesi"* CW

Enerji, Solar Storage Fuarı'nda çevre dostu ürünlerini sergilediCW Enerji, geliştirdiği çevre dostu ürünlerini Solar Storage Fuarı'nda sergiledi* Biruni

Üniversite Hastanesinden yoğurdun faydalarına yönelik değerlendirmeBiruni Üniversite Hastanesi Beslenme ve Diyet Bölümünden Diyetisyen Gamze

Çakaloğlu: "Yoğurt düşük glisemik indekse sahip bir besin olduğu için, ekmekle birlikte yendiğinde kan şekerinin ani yükselmesini engelleyebilir ve bu da

insülin seviyelerinin düzenlenmesine yardımcı olabilir"* Orka Holding Yönetim Kurulu Üyesi Orakçıoğlu, UNICEF İyilik Gönüllüsü olduOrka Holding Yönetim

Kurulu Üyesi Büşra Orakçıoğlu: "Hep birlikte el ele vererek çocuklarımızın daha iyi bir geleceğe ulaşmaları için gereken desteği sağlayacağız"
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İYİLİK İÇİN SANAT DERNEĞİ VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ’NDEN MA SERTİFİKA PROGRAMI
İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi’nden MA Sertifika Programı

 

İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi ortak çalışmasıyla kültür sanat alanında uluslararası normlara uygun içeriklerle, öncü isimlerin katılacağı

uzun dönemli sertifika eğitim programı başladı. Bu yıl üçüncüsü düzenlenen programla, katılım gelirlerinin bir kısmı ile 3 genç sanatçı adayına eğitim bursu

sağlanacak.

Evrensel bir değer olan sanatın daha geniş kitlelere yayılması amacıyla, genç sanatçıları destekleme motivasyonu ile faaliyetlerini sürdüren İyilik İçin Sanat

Derneği, Beykoz Üniversitesi iş birliğiyle kişisel gelişim odaklı yeni bir MA (Master of Arts) Sertifika Programı düzenliyor.

Sanat konusunda kendisini geliştirmek ve akademik düzeyde derinleştirmek isteyen sanatseverler için MA Sertifika Programı’nı hayata geçirdiklerini dile

getiren İyilik İçin Sanat Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Selin Bozkurt, “Beykoz Üniversitesi iş birliğiyle hayata geçirdiğimiz MA Sertifika Programı, hem

kültür-sanat alanında kendini geliştirmek isteyen bireyler hem de sanat kariyerine yön vermek isteyenler için önemli bir adım olacak. Kişisel gelişime önem

verenler ve sanat alanında kariyer planlayanlar için önemli fırsatlar sunan bu program ile sanatın evrensel değerlerinin yayılmasını ve daha fazla bireyin

sanatın dönüştürücü gücünden faydalanmasını amaçlıyoruz. Eğitim programına katılanların, sanatla olan bağlarını daha da güçlendirmelerini ve kendilerini

bu alanda geliştirmelerini diliyoruz” dedi.

Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, iş birliği ile ilgili olarak şunları söyledi: “Sanatın evrensel bir dil olduğuna ve insanları geliştirdiğine

inanıyoruz. Beykoz Üniversitesi Sanat ve Tasarım Fakültesi olarak, İyilik İçin Sanat Derneği ile hayata geçirdiğimiz bu sertifika programı, kültür-sanat

alanında bilgi sahibi olmayı ve sanatı daha geniş kitlelere ulaştırmayı hedefleyen katılımcılar için değerli bir fırsat sunuyor. Üniversitemizin yaratıcı ve

yenilikçi eğitim vizyonu doğrultusunda, genç sanatçılara ve sanatseverlere destek sağlamaktan büyük mutluluk duyuyoruz.”
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EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ
Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi

Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.   1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma,

eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor. 45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz

Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da

katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi. Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir

geleceğe ulaşmasını sağlayacakAçılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta

Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin

ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma

modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile

2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk

programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal

gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da

Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında,

yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını

yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyorKoruncuk Vakfı

Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha

ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla bir araya gelmek için

45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime

erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin

erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok

STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi. Koruncuk umudu yaşatıyorAçılış konuşmalarının ardından söz

alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk

açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak

anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi. Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından

gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel

olduğuna dikkat çekti. Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi

kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme

Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları

Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok

zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle

kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise

deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve

dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı. Birlikte değiştik, birlikte dönüştükKonferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği

dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.  Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr.

Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer,

Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve

TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Tags: 

EKONOMIKNOKTA.COM
Yayın Tarihi : 13.11.2024 12:00:00
Link : https://ekonomiknokta.com/egitime-erisim-sivil-toplum-kuruluslarinin-etkisi-h21933.htm





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi.  1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının

önceliklendirilerek barınma, eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına

ulaşmasının önündeki engellerin kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor. 45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024

tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi”

konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi.  Kız çocuklarının

eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan

Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime

erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını

sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak

toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı

büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma

arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir

Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25

depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da

sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.    Eğitimin

erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk

Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi

istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu

olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor.

Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha

etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.    Koruncuk umudu yaşatıyor Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde

gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal

mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na

dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.    Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.  Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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SÜRDÜRÜLEBİLİRLİKTE KADIN PLATFORMU YÖNETİMİNDEN  TARIM VE KALKINMA OTORİTELERİNE

MESAJ VAR
Sürdürülebilirlikte Kadın Platformu Yönetiminden  Tarım ve Kalkınma Otoritelerine mesaj var

 

Gelecek Tarım için Üreten Ellerde

Beykoz Üniversitesi Gastronomi Bölüm Başkanı Serap Nazır ve Sürdürülebilirlikte Kadın Platformu yönetiminden Önceki Dönem Tarım ve Orman Bakan

Yardımcısı, YUciTa Üyesi Ayşe Ayşin Işıkgece’nin teşriferiyle de Platform Başkanı ve Gıdatürk Dergisi Genel Yayın Yönetmeni Aydan Kırışoğlu, platform

yönetiminden Biyolog ve gastronomi uzmanı Sabriye Kocabalkan Gaziantep’in Nizip ilçesindeki Kızılin Köyü’ne misafir oldu. Kızılin Köyü’nün üreten

kadınlarını dinleyerek sesi olundu. Nizip Kaymakamı Osman Uğurlu, Nizip Belediye Başkanı Ali Doğan ve Nizip Belediye Meclis Üyesi Cindo Bozkaya ve

değerli eşi Özlem Bozkaya ile gerçekleşen istişarelerde köyün ihtiyaç ve taleplerine multidisipliner yaklaşımla çözüm önerileri geliştirilirken coğrafi işaretli

ürünleri özelinde de markalaşması ve tanınması yönünde fikir birliğine varıldı . Üniversite, özel sektör, yerel idareler, medya ve kamunun da katılımıyla

oluşacak yatırımların bölgeye olan gücü üzerinde duruldu.

Önceki Dönem Tarım ve Orman Bakan Yardımcısı Ayşin Işıkgece’den Örnek Hareket

Nizip Kızılin Köyüne ziyarette bulunan Önceki Dönem Tarım  ve Orman Bakan Yardımcısı ve Yücita Üyesi Ayşin Işıkgece Nizip Kaymakamı Osman Uğurlu

ve Nizip Belediye Başkanı Ali Doğan ile bölgeye yönelik değerlendirmelerde  bulunurken odağında ülkemiz adına farkındalıklara dikkat çekti..

Türkiye genelinde de kadınlara uzattığı eli ve yön veren yaklaşımıyla sıklıkla duyduğumuz Işıkgece kırsaldaki birçok kadın girişiminin motivasyonudur.

Bölgenin Coğrafi işaretli ürünler özelinde de markalaşmasının Türkiye ekonomisine katkısını değerlendiren  Işıkgece Kızılin Köyü kadınlarının ikramları ve

sohbetlerine katıldı. Onları tek tek dinlerken duygulu anlar yaşattı. Örnek bir yaklaşım sergileyen Ayşin Işıkgece’ye Sürdürülebilirlikte Kadın Platformu olarak

katılımından dolayı ayrıca çok teşekkür ederiz.

 

Platformun Mesajı :

Gitmesek de kalmasak da o köy bizim köyümüz.

Bizim kadınımızın toprağı ilmek ilmek işlediği, genç nüfusun da haylice olduğu ve dışarda okusa da toprağına sahip çıkmak için döndüğü bir köy burası.

Bölgenin köklü Bozkaya Ailesi ve birkaç köklü ailenin imece usülü sevgilerini, birbirlerine bağlılıklarıyla harmanladığı, dayanışması, yardımlaşması, vatan

sevgisi bunun yanında üretim, kalkınma ve istihdama  odaklı  600 nüfuslu 150 haneli Kızılin Köyü.   Binbir çeşit lezzetleriyle fıstık ve zeytinin ötesinde

gelişime açık bu kadınlarımızın ürünlerine katma değer yaratmak, bölgenin kalkınması ve buradaki dokuyu Fırat’ı, Zeugma’sı ve manevi değerleriyle,

toprağıyla yeşertmek markalaştırmak adına hedefler belirlendi.

  Köyde incelemelerde bulunmanın ardından kadınların verimli oldukları potansiyel ürünlerin satışına yönelik stratejiler aktarıldı. Köyün genç nüfusunun da

sahip çıktığı bölgede üreten candan Türk kadınlarının birleşen gücü ve sinerjisi tarif edilemezdi.

Gelecek tarım için üreten ellerde…
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

#image_title1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek

barınma, eğitime erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki

engellerin kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

 

yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.   Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak Açılış konuşmasını Kadir Has

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan konuşmasında “Allianz

Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve dolayısıyla ülkemizin daha

aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime erişimleri risk altındaki kız

çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği içinde çalışıyoruz.

Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket kapsamında birlikte pek çok

çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl

yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat

depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara üniversite bursu, gelişim ve

istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.” cümleleri ile düşüncelerini

ifade etti. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi. Koruncuk umudu yaşatıyor Açılış

konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız gerektiğine

dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek Koruncuk

Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyorGFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na

dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti. 

Eğitime erişimdeki engeller“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma

alanları doğrultusunda eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten

veriler ışığında eğitim dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı

(KODA)’ndan Gökçen Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde

taşımalı eğitim ya da birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların

başarı ortalamasının köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede

çocukların eğitime erişimde yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak

gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı. Birlikte değiştik, birlikte dönüştükKonferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı’nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.  Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba

Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk

Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den

Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.
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METRO İSTANBUL, ‘RAYLARA YÖN VEREN KADINLAR’ PANELİYLE KADIN İSTİHDAMINI DESTEKLİYOR
Metro İstanbul, ‘Raylara Yön Veren Kadınlar’ Paneliyle Kadın İstihdamını Destekliyor

 

Türkiye’nin en büyük kent içi raylı sistem işletmecisi olan Metro İstanbul, toplumsal cinsiyet eşitliği alanında önemli bir adım atarak, Beykoz Üniversitesi ile

birlikte düzenlediği “Ulaştırma Sistemlerinde Kadın İstihdamı: Raylara Yön Veren Kadınlar” paneli ile sektörün güçlü kadınlarını ağırladı. Bu proje, kadınların

ulaştırma sektöründeki yerini sağlamlaştırmayı ve onların iş gücüne katılımını artırmayı hedeflemektedir. Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş

birliğiyle gerçekleştirilen bu önemli proje, kent içi raylı ulaşım sistemlerinde insan sermayesinin geliştirilmesi için önemli bir adım olmuştur.Metro İstanbul ve

Beykoz Üniversitesi’nin gerçekleştirdiği “Kent İçi Raylı Ulaşım Sistemlerinde İnsan Sermayesinin Geliştirilmesi Projesi” kapsamında meslek liselerinin 3. ve 4.

sınıfında okuyan 400 kız öğrenciye eğitim verilmiş ve bu öğrenciler e-devlet onaylı sertifikalarla donatılmıştır. Eğitimler, teorik derslerle birlikte pratik

uygulamalara da yer verilerek Metro İstanbul Akademi‘de 10 ana modülde tamamlanmıştır. Bu eğitim programı, kadınların raylı sistemler sektöründe daha

fazla yer almasını sağlayacak bir köprü işlevi görmektedir. Gelecek yıllarda, bu öğrencilerin birçoğunun sektördeki teknik kadrolarda yer alması

beklenmektedir. Projede önemli bir diğer unsur da, sektördeki profesyonellerin ve akademisyenlerin bir araya gelmesiydi. Beykoz Üniversitesi’nde

düzenlenen “Ulaştırma Sistemlerinde Kadın İstihdamı: Raylara Yön Veren Kadınlar” paneline katılan isimler arasında Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan

Şenol, İBB Genel Sekreter Yardımcısı Zeynep Neyza Akçabay, İBB Genel Sekreter Yardımcısı Doç. Dr. Pelin Alpkökin ve UGETAM Genel Müdürü Sema

Akça Oflas gibi önemli isimler bulunuyordu. Panelde, kadın istihdamı konusunun sadece bir eğitim meselesi değil, aynı zamanda kalıcı bir kültürel değişim

sağlama amacı taşıdığı vurgulandı. Metro İstanbul Genel Müdürü Özhan Şenol, projede attıkları adımları büyük bir gurur ile paylaştı. Toplumsal cinsiyet

eşitliği adına atılan bu adımlar, Metro İstanbul’un kadın çalışan oranını önemli ölçüde artırmıştır. 2019 yılında kadın çalışan oranı %5,8 iken, bu oran 3 kat

artarak %16,8’e yükselmiştir. Bu değişim, Metro İstanbul’daki kadın sayısının 630’a ulaşmasını sağlamıştır. Özellikle tren sürücüsü olarak çalışan kadınların

sayısındaki artış, dikkat çekicidir. 2019 yılında sadece 8 kadın tren sürücüsü bulunurken, 2024 yılı itibariyle bu sayı 328’e çıkmıştır ve her üç tren

sürücüsünden biri kadındır. Metro İstanbul, bu gelişmelerle sadece istihdamı artırmakla kalmamış, aynı zamanda kadınların terfi oranlarını da büyük oranda

yükseltmiştir. Kadın çalışanların terfi oranı 2019 yılında %0,64 iken, bu oran bugün %27,35’e çıkmıştır. Metro İstanbul, bu başarıları İBB Başkanı Ekrem

İmamoğlu’nun vizyonu doğrultusunda, kadınların tüm alanlarda eşit ve adil temsili için atılacak adımlar olarak görmekte ve toplumsal eşitlik yolunda önemli

bir örnek teşkil etmektedir. Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay, projede yalnızca teknik bilgi kazandırılmakla kalmayıp, aynı zamanda kalıcı

bir kültürel değişim hedeflendiğini belirtti. Meslek liselerinde okuyan kız öğrenciler, bu sertifika programıyla yalnızca bir eğitim almış değil, aynı zamanda

sektörle tanışma fırsatına da sahip olmuştur. Bu eğitimler, kadınların raylı sistemler sektöründeki yerini güçlendirecek ve sektördeki eşitsizliklerin ortadan

kaldırılmasına katkı sağlayacaktır. Beykoz Üniversitesi, İstanbul Büyükşehir Belediyesi ve Metro İstanbul’un desteğiyle, bu projeyle kadınların iş gücüne

katılımını artırmayı ve kadın istihdamının arttığı bir sektör yaratmayı hedeflemektedir. Bu tür projeler yalnızca raylı sistemler sektöründe kadınların daha fazla

yer almasını sağlamakla kalmaz, aynı zamanda toplumsal cinsiyet eşitliği konusunda önemli adımlar atılmasına da yardımcı olur. Metro İstanbul ve Beykoz

Üniversitesi’nin bu iş birliği, sektörün geleceği için büyük bir öneme sahiptir. Kadınların teknik alanlarda daha fazla yer alması, toplumsal cinsiyet eşitliği

hedeflerine ulaşmak için atılan önemli bir adımdır. İstanbul Büyükşehir Belediyesi ve Metro İstanbul, bu projeyle raylı sistemler sektörüne kadın iş gücünü

kazandırmayı, kadınların sektördeki teknik alanlarda da yer almasını sağlamayı ve toplumsal cinsiyet eşitliğine katkıda bulunmayı amaçlamaktadır. Bu tür

projeler, gelecekte daha fazla kadının sektördeki yönetici pozisyonlarına ulaşmasını sağlayacak ve sektördeki kadın istihdamını kalıcı olarak artıracaktır.
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller

gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz‘in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi‘nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)‘ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği‘nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı’nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Koruncuk Vakfı Hakkında

SIVILSAYFALAR.ORG
Yayın Tarihi : 13.11.2024 12:00:00
Link : https://www.sivilsayfalar.org/2024/11/13/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-

kuruluslarinin-etkisi-konferansi-gerceklesti/





Koruncuk Vakfı; çocukların, hangi sosyo- ekonomik koşulda olursa olsun haklarına eriştiği, sevgi ve güvenle büyüdüğü, eğitimlerine kesintisiz devam

edebildiği ve katma değer yaratabildiği bir topluma hizmet etmek amacıyla çalışıyor. Koruncuk Vakfı geliştirdiği önleyici, koruyucu ve iyileştirici hizmet

modelleriyle, temel ihtiyaçları ve eğitime erişimleri risk altındaki kız çocuklarını, kendilerini ifade edebilen, haklarının bilincinde bireyler olarak toplum içinde

yer almaları konusunda güçlendiriyor. Yürüttüğü faaliyetlerde çocuğun yüksek yararını esas alan Vakıf, kız çocuklarına ortaokuldan üniversiteye kadar

Koruncukköy’lerde barınma ve bakım hizmeti veriyor, sanat, kültürel ve sportif faaliyetler yoluyla onların sosyo-kültürel gelişimlerine katkıda bulunuyor.

Psiko-sosyal gelişimlerine sağladığı olumlu etkiler nedeniyle, çocukları aileleri ile birlikte güçlendirmeyi ilke edinen Koruncuk Vakfı, bu amaçla aile odaklı

çalışmalar yürütüyor. Vakıf çatısı altında büyüyen 18 yaşını doldurmuş genç kızlara ise tercihleri doğrultusunda yükseköğrenimleri veya mesleki gelişimleri

boyunca destek olmaya devam ediyor. Vakıf ayrıca, sosyal hizmet model ve çalışmaların ulusal düzeyde yaygınlaştırılmasına, bu yolla çocuk hakları

konusunda toplum farkındalığının artırılmasına yönelik çalışmalar yapıyor. Yirmiden fazla STK’yı bir araya getirerek kurduğu Çocuk ve Haklarını Koruma

Platformu ile çocuk haklarının korunması ve bu haklara erişimdeki risklerin azaltılması için çalışıyor.
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KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek çok kişi katılım

gösterdi.

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor. 45. yıl etkinlikleri kapsamında, Kadir Has Üniversitesi'nin ev sahipliğinde ve Allianz

Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da

katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

 

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz'in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO'su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. Özellikle Vakfımızın son 5 yılındaki geçirdiğimiz değişim ve dönüşümü ifade etmek ve paydaşlarımızla

bir araya gelmek için 45. Yılımızda böyle bir konferansı düzenlemek istedik.  Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve çok farklı okullara gidiyorlar. Bu

süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma çok önemli bir rol düştüğünü

gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu konuşacağımız sorun hepimizin

sorunu. Pek çok STK'nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı'nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi. Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam

edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti. Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi'nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024'ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)'ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği'nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Birlikte değiştik, birlikte dönüştük

Konferansın ikinci oturumunda, Koruncuk Vakfı'nın 40+5 yılı ve geçirdiği dönüşüm Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Av. Seda Akço tarafından aktarıldı.

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuba Demirci'nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti'nden Dr. Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı'ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı'ndan

Süleyman Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı'ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL'den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde

erişimin önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

 

Tags: 

SNOBMAGAZIN.COM
Yayın Tarihi : 13.11.2024 12:00:00
Link : https://www.snobmagazin.com/koruncuk-vakfi-egitime-erisim-sivil-toplum-kuruluslarinin-

etkisi-konferansi-gerceklesti





KORUNCUK VAKFI “EĞİTİME ERİŞİM: SİVİL TOPLUM KURULUŞLARININ ETKİSİ” KONFERANSI

GERÇEKLEŞTİ
Koruncuk Vakfı “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” Konferansı gerçekleşti

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45.

Tüm çocukların sevgi ve güven içinde, haklarının bilincinde, sağlıklı, güçlü, özgüvenli, üreten, değer yaratan, sorumlu bireyler olarak toplumda yer almalarını

sağlamak üzere çalışan Koruncuk Vakfı 45. Yılı etkinlikleri çerçevesinde “Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” isimli bir konferans gerçekleştirdi.

12 Kasım Salı günü Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleşen konferansa sivil toplum ve iş dünyasından pek

çok kişi katılım gösterdi. 

1979 yılında kurulan ve sosyo-ekonomik açıdan önleyici, koruyucu ve iyileştirici çözümler ile özellikle kız çocuklarının önceliklendirilerek barınma, eğitime

erişim, destek ve danışma hizmetleri sunan Koruncuk Vakfı; hiçbir başarı şartı olmaksızın bir çocuğun haklarına ulaşmasının önündeki engellerin

kaldırılmasına katkı sağlamak üzere 45 yıldır çalışmalarına devam ediyor.

45. yıl etkinlikleri kapsamında 12 Kasım 2024 tarihinde, Kadir Has Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Allianz Türkiye sponsorluğunda gerçekleştirilen

“Eğitime Erişim: Sivil Toplum Kuruluşlarının Etkisi” konferansı kapsamında farklı sivil toplum kuruluşlarının da katılımıyla eğitim alanına dair önemli rapor

sunumları ve paneller gerçekleştirildi.

Kız çocuklarının eğitime erişiminin sağlanması, ülkemizin aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacak

Açılış konuşmasını Kadir Has Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Sondan Durukanoğlu Feyiz’in gerçekleştirdiği konferansta Allianz Türkiye CEO’su Tolga Gürkan

konuşmasında “Allianz Türkiye olarak kız çocuklarımızın eğitime erişimini sağlamanın, onların bireysel gelişiminin ötesinde, ailelerinin, çevrelerinin ve

dolayısıyla ülkemizin daha aydınlık bir geleceğe ulaşmasını sağlayacağına inanıyoruz. Sürdürülebilir değer yaratma modelimiz doğrultusunda, eğitime

erişimleri risk altındaki kız çocuklarının özgüvenli bireyler olarak toplum içinde yer almaları amacıyla Koruncuk Vakfı ile 2016 yılından bu yana yakın iş birliği

içinde çalışıyoruz. Çocukların hareket ve spor yoluyla sağlıklı büyümelerine katkı sağlayan sosyal sorumluluk programımız Allianz Motto Hareket

kapsamında birlikte pek çok çalışma yürütüyoruz. Çalışma arkadaşlarımızla ve acentelerimizle birlikte hem kurumsal gönüllülük hem de kurumsal bağış

desteği sağlıyoruz. Geçtiğimiz yıl yine birlikte başlattığımız Bir Kız Gelecek sosyal sorumluluk programımızla da Koruncukların yaşam boyu destekçisi olma

hedefiyle çalışıyoruz. 6 Şubat depremlerinden etkilenen 25 depremzede kızın koruyucu ailesi olmanın yanında, yeni yurt binası inşa etme, Koruncuklara

üniversite bursu, gelişim ve istihdam gibi imkanlar da sağlıyoruz. Koruncuk Vakfı ile birlikte çok daha fazlasını yapmaya devam edeceğimize inanıyorum.”

cümleleri ile düşüncelerini ifade etti.

 

Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor

Koruncuk Vakfı Mütevelli Heyeti ve YK Başkanı Av. Dr. Figen Samuray ise konuşmasında “Koruncuk Vakfı olarak destekçilerimizle, gönüllülerimizle bir

sonraki 45 yıla daha ilerlemek çok önemli bizim için. 45.yılımızda böyle bir konferansı düzenlemeyi istiyorduk. Çocuklarımız çok farklı ailelerden geliyorlar ve

çok farklı okullara gidiyorlar. Bu süreçte eğitime erişimin ne kadar önemli olduğunu gördük ve konu olarak bunu ele almak istedik. Bu noktada sivil topluma

çok önemli bir rol düştüğünü gördük. Eğitimin erişilebilir, düzenli ve sürdürülebilir olması gerekiyor. Bu bizim için bireysel değil toplumsal bir sorun. Bu

konuşacağımız sorun hepimizin sorunu. Pek çok STK’nın bir sorun etrafında bir araya gelmesi ve daha etkin bir tavır alması gerekiyor.” dedi.

 

Koruncuk umudu yaşatıyor

Açılış konuşmalarının ardından söz alan Prof. Dr. Acar Baltaş, dünyada yıllar içerisinde gerçekleşen değişimlere, sahip olduklarımızın farkında olmamız

gerektiğine dair gerçekleştirdiği ufuk açıcı konuşmasında sivil toplum dünyasının toplumsal mücadeledeki rolüne ve umutlu olmanın önemine değinerek

Koruncuk Vakfı’nın umudu yaşatmak anlamında ne kadar büyük işler yaptığına değindi.

 

Gençler en çok maddi imkânsızlıklar nedeniyle eğitime devam edemiyor

GFK Araştırma Şirketi tarafından gerçekleştirilen “Eğitim Olanakları Araştırması”na dair çarpıcı verileri aktaran Hande Diker, maddi imkânsızlıkların eğitime

erişimde çok büyük engel olduğuna dikkat çekti.

 

Eğitime erişimdeki engeller

“Eğitime Erişimdeki Engeller” başlıklı panelde bir araya gelen farklı sivil toplum kuruluşu temsilcileri kendi kurumları ve çalışma alanları doğrultusunda

eğitime erişime dair sorunları dile getirdiler. Eğitim Reformu Girişimi’nden Kayıhan Nedim Kesbiç, Eğitim İzleme Raporu 2024’ten veriler ışığında eğitim

dışında kalmış çocukların oranı ve nedenleri ile eğitime erişimin önündeki kısıtlardan bahsederken; Köy Okulları Değişim Ağı (KODA)’ndan Gökçen

Karaman, köy okulları odaklı çalışan bir dernek olarak köy okullarına dair net ve düzenli veriye ulaşmakta çok zorlandıklarını, köylerde taşımalı eğitim ya da

birleştirilmiş sınıf  gibi kırsala has sorunların eğitime erişimde farklı problemlere yol açtığını ve bu nedenle kentte okula giden çocukların başarı ortalamasının

köydekilerin iki katı olduğunu vurguladı. Buradayız Hatay Derneği’nden Av. Mehmet Ali Gümüş ise deprem sonrasında afetzede çocukların eğitime erişimde

yaşadıkları zorlukları, şehrin olumsuz koşullarının çocukların eğitimi üzerindeki olumsuz etkileri ve dernek olarak gerçekleştirdikleri çalışmaları anlattı.

 

Konferansın son oturumu olan moderasyonunu Beykoz Üniversitesi Öğr. Üyesi Tuva Demirci’nin gerçekleştirdiği “Eğitime Erişimde Sivil Toplum

Kuruluşlarının Etkisi” isimli panelde ise Darüşşafaka Cemiyeti’nden Serpil Tunçer, Koruncuk Vakfı’ndan Av. Dr. Figen Samuray, Nesin Vakfı’ndan Süleyman

Cihangiroğlu, Türk Eğitim Vakfı’ndan Prof. Dr. Mehmet Şükrü Tekbaş ve TEVİTÖL’den Mehmet Ali Neyzi kendi kuruluşları üzerinden eğitimde erişimin

önündeki zorlukları ve çözüm yollarını tartıştı.

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ’NDE GÖREV DEĞİŞİMİ
Yeditepe Üniversitesi’nde görev değişimi

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı.

İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf

Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum. Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve

deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” dedi.

 

DURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da ise "Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum" ifadelerini kullandı.

PROF. DR. MEHMET DURMAN KİMDİR?Prof. Dr. Mehmet Durman, 1961 yılında Bursa’da doğdu. 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve

Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden mezun olduktan sonra 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini aldı. 1993

yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını kazanan Prof. Dr. Durman, 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları

arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yaptı. Prof. Dr. Durman, 1 Kasım 2024

itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atandı.
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İYİLİK İÇİN SANAT DERNEĞİ VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ "MA SERTİFİKA PROGRAMI" DÜZENLEYECEK
İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi "MA Sertifika Programı" düzenleyecek

İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi ortak çalışmasıyla kültür sanat alanında uluslararası normlara uygun içeriklerle, öncü isimlerin katılacağı

uzun dönemli sertifika eğitim programı başlatıldı.

Dernekten yapılan açıklamaya göre, bu yıl üçüncüsü düzenlenen kişisel gelişim odaklı Master of Arts (MA) Sertifika Programı'nın katılım gelirlerinin bir kısmı

ile 3 genç sanatçı adayına eğitim bursu sağlanacak.

 

Sertifika programına Prof. Dr. Ayşegül Güçhan, Dr. Şevket Cem Onat, Defne Casaretto, Öykü Demirci, Doç. Dr. Burcu Ayan Ergen, Gizem Tatlıcı, Özlem

Çolakoğlu, Damla Keseli, Ozan Özkan, Prof. Dr. Bengisu Bayrak Shahmiri, Rumeysa Cebeci, Dr. Selen Çalık Bedir, Dr. Feride Çelik, Kerem Topuz, Pegah

Moshfeghi, Nilgün Mirze, Derya Yücel, Döne Ötyam, Hakan Irmak ve Sabiha Kurtulmuş'un da arasında bulunduğu birçok kişi konuşmacı olarak katılacak.

 

Açıklamada, görüşlerine yer verilen İyilik İçin Sanat Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Selin Bozkurt, sanat konusunda kendini geliştirmek ve akademik

düzeyde derinleştirmek isteyen sanatseverler için MA Sertifika Programı'nı hayata geçirdiklerini belirterek, şunları kaydetti:

 

"Beykoz Üniversitesi işbirliğiyle hayata geçirdiğimiz MA Sertifika Programı, hem kültür-sanat alanında kendini geliştirmek isteyen bireyler hem de sanat

kariyerine yön vermek isteyenler için önemli bir adım olacak. Kişisel gelişime önem verenler ve sanat alanında kariyer planlayanlar için önemli fırsatlar sunan

bu program ile sanatın evrensel değerlerinin yayılmasını ve daha fazla bireyin sanatın dönüştürücü gücünden faydalanmasını amaçlıyoruz. Eğitim

programına katılanların, sanatla olan bağlarını daha da güçlendirmelerini ve kendilerini bu alanda geliştirmelerini diliyoruz."

 

 

 

Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise sanatın evrensel bir dil olduğuna ve insanları geliştirdiğine inandıklarına işaret ederek, "Beykoz

Üniversitesi Sanat ve Tasarım Fakültesi olarak, İyilik İçin Sanat Derneği ile hayata geçirdiğimiz bu sertifika programı, kültür-sanat alanında bilgi sahibi olmayı

ve sanatı daha geniş kitlelere ulaştırmayı hedefleyen katılımcılar için değerli bir fırsat sunuyor. Üniversitemizin yaratıcı ve yenilikçi eğitim vizyonu

doğrultusunda, genç sanatçılara ve sanatseverlere destek sağlamaktan büyük mutluluk duyuyoruz." değerlendirmesini yaptı.

 

Çevrim içi olarak gerçekleştirilecek eğitimlerin ilk modülünde; "Sanat ve Kültürde Temel Stratejiler", "Çağdaş Sanat Müzeleri", "Sanat Fuarları ve Bienaller",

"Galeri Yönetimi ile Küratörlük" ve "Sergileme Yöntemleri" dersleri yer alıyor.

 

Katılımcıların diledikleri yerden kolayca erişim sağlayabileceği MA Sertifika Programı'na devam zorunluluğu bulunmazken, sınav ya da değerlendirme

yapılmayacak olması, katılımın tamamen kişisel gelişime odaklanmasına imkan tanıyor.

 

Program kapsamında dersler, her çarşamba 19.00-22.00 saatleri arasında olacak ve program sonunda katılımcılara Beykoz Üniversitesi onaylı sertifikalar

verilecek.

 

Tüm modülleri tamamlayan katılımcılar, ayrıca yüksek lisans programlarından ders saydırma hakkına sahip olacak.
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İYİLİK İÇİN SANAT DERNEĞİ VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ "MA SERTİFİKA PROGRAMI" DÜZENLEYECEK
İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi "MA Sertifika Programı" düzenleyecek

 

Dernekten yapılan açıklamaya göre, bu yıl üçüncüsü düzenlenen kişisel gelişim odaklı Master of Arts (MA) Sertifika Programı'nın katılım gelirlerinin bir kısmı

ile 3 genç sanatçı adayına eğitim bursu sağlanacak.

 

Sertifika programına Prof. Dr. Ayşegül Güçhan, Dr. Şevket Cem Onat, Defne Casaretto, Öykü Demirci, Doç. Dr. Burcu Ayan Ergen, Gizem Tatlıcı, Özlem

Çolakoğlu, Damla Keseli, Ozan Özkan, Prof. Dr. Bengisu Bayrak Shahmiri, Rumeysa Cebeci, Dr. Selen Çalık Bedir, Dr. Feride Çelik, Kerem Topuz, Pegah

Moshfeghi, Nilgün Mirze, Derya Yücel, Döne Ötyam, Hakan Irmak ve Sabiha Kurtulmuş'un da arasında bulunduğu birçok kişi konuşmacı olarak katılacak.

 

Açıklamada, görüşlerine yer verilen İyilik İçin Sanat Derneği  Yönetim Kurulu  Başkanı Selin Bozkurt, sanat konusunda kendini geliştirmek ve akademik

düzeyde derinleştirmek isteyen sanatseverler için MA Sertifika Programı'nı hayata geçirdiklerini belirterek, şunları kaydetti:

 

"Beykoz Üniversitesi işbirliğiyle hayata geçirdiğimiz MA Sertifika Programı, hem kültür-sanat alanında kendini geliştirmek isteyen bireyler hem de sanat

kariyerine yön vermek isteyenler için önemli bir adım olacak. Kişisel gelişime önem verenler ve sanat alanında kariyer planlayanlar için önemli fırsatlar sunan

bu program ile sanatın evrensel değerlerinin yayılmasını ve daha fazla bireyin sanatın dönüştürücü gücünden faydalanmasını amaçlıyoruz. Eğitim

programına katılanların, sanatla olan bağlarını daha da güçlendirmelerini ve kendilerini bu alanda geliştirmelerini diliyoruz."

 

Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise sanatın evrensel bir dil olduğuna ve insanları geliştirdiğine inandıklarına işaret ederek, "Beykoz

Üniversitesi Sanat ve Tasarım Fakültesi olarak, İyilik İçin Sanat Derneği ile hayata geçirdiğimiz bu sertifika programı, kültür-sanat alanında  bilgi sahibi

olmayı ve sanatı daha geniş kitlelere ulaştırmayı hedefleyen katılımcılar için değerli bir fırsat sunuyor. Üniversitemizin yaratıcı ve yenilikçi eğitim vizyonu

doğrultusunda, genç sanatçılara ve sanatseverlere  destek sağlamaktan büyük mutluluk duyuyoruz." değerlendirmesini yaptı.

 

Çevrim içi olarak gerçekleştirilecek eğitimlerin ilk modülünde; "Sanat ve Kültürde Temel Stratejiler", "Çağdaş Sanat Müzeleri", "Sanat Fuarları ve Bienaller",

"Galeri Yönetimi ile Küratörlük" ve "Sergileme Yöntemleri" dersleri yer alıyor.

 

Katılımcıların diledikleri yerden kolayca erişim sağlayabileceği MA Sertifika Programı'na devam zorunluluğu bulunmazken, sınav ya da değerlendirme

yapılmayacak olması, katılımın tamamen kişisel gelişime odaklanmasına imkan tanıyor.

 

Program kapsamında dersler, her çarşamba 19.00-22.00 saatleri arasında olacak ve program sonunda katılımcılara Beykoz Üniversitesi onaylı sertifikalar

verilecek.

 

Tüm modülleri tamamlayan katılımcılar, ayrıca yüksek lisans programlarından ders saydırma hakkına sahip olacak.
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İYİLİK İÇİN SANAT DERNEĞİ VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ “MA SERTİFİKA PROGRAMI” DÜZENLEYECEK
İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi “MA Sertifika Programı” düzenleyecek

 

İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi ortak çalışmasıyla kültür sanat alanında uluslararası normlara uygun içeriklerle, öncü isimlerin katılacağı

uzun dönemli sertifika eğitim programı başlatıldı.

Dernekten yapılan açıklamaya göre, bu yıl üçüncüsü düzenlenen kişisel gelişim odaklı Master of Arts (MA) Sertifika Programı'nın katılım gelirlerinin bir kısmı

ile 3 genç sanatçı adayına eğitim bursu sağlanacak.

Sertifika programına Prof. Dr. Ayşegül Güçhan, Dr. Şevket Cem Onat, Defne Casaretto, Öykü Demirci, Doç. Dr. Burcu Ayan Ergen, Gizem Tatlıcı, Özlem

Çolakoğlu, Damla Keseli, Ozan Özkan, Prof. Dr. Bengisu Bayrak Shahmiri, Rumeysa Cebeci, Dr. Selen Çalık Bedir, Dr. Feride Çelik, Kerem Topuz, Pegah

Moshfeghi, Nilgün Mirze, Derya Yücel, Döne Ötyam, Hakan Irmak ve Sabiha Kurtulmuş'un da arasında bulunduğu birçok kişi konuşmacı olarak katılacak.

Açıklamada, görüşlerine yer verilen İyilik İçin Sanat Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Selin Bozkurt, sanat konusunda kendini geliştirmek ve akademik

düzeyde derinleştirmek isteyen sanatseverler için MA Sertifika Programı'nı hayata geçirdiklerini belirterek, şunları kaydetti:

"Beykoz Üniversitesi işbirliğiyle hayata geçirdiğimiz MA Sertifika Programı, hem kültür-sanat alanında kendini geliştirmek isteyen bireyler hem de sanat

kariyerine yön vermek isteyenler için önemli bir adım olacak. Kişisel gelişime önem verenler ve sanat alanında kariyer planlayanlar için önemli fırsatlar sunan

bu program ile sanatın evrensel değerlerinin yayılmasını ve daha fazla bireyin sanatın dönüştürücü gücünden faydalanmasını amaçlıyoruz. Eğitim

programına katılanların, sanatla olan bağlarını daha da güçlendirmelerini ve kendilerini bu alanda geliştirmelerini diliyoruz."

Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise sanatın evrensel bir dil olduğuna ve insanları geliştirdiğine inandıklarına işaret ederek, "Beykoz

Üniversitesi Sanat ve Tasarım Fakültesi olarak, İyilik İçin Sanat Derneği ile hayata geçirdiğimiz bu sertifika programı, kültür-sanat alanında bilgi sahibi olmayı

ve sanatı daha geniş kitlelere ulaştırmayı hedefleyen katılımcılar için değerli bir fırsat sunuyor. Üniversitemizin yaratıcı ve yenilikçi eğitim vizyonu

doğrultusunda, genç sanatçılara ve sanatseverlere destek sağlamaktan büyük mutluluk duyuyoruz." değerlendirmesini yaptı.

Çevrim içi olarak gerçekleştirilecek eğitimlerin ilk modülünde; "Sanat ve Kültürde Temel Stratejiler", "Çağdaş Sanat Müzeleri", "Sanat Fuarları ve Bienaller",

"Galeri Yönetimi ile Küratörlük" ve "Sergileme Yöntemleri" dersleri yer alıyor.

Katılımcıların diledikleri yerden kolayca erişim sağlayabileceği MA Sertifika Programı'na devam zorunluluğu bulunmazken, sınav ya da değerlendirme

yapılmayacak olması, katılımın tamamen kişisel gelişime odaklanmasına imkan tanıyor.

Program kapsamında dersler, her çarşamba 19.00-22.00 saatleri arasında olacak ve program sonunda katılımcılara Beykoz Üniversitesi onaylı sertifikalar

verilecek.

Tüm modülleri tamamlayan katılımcılar, ayrıca yüksek lisans programlarından ders saydırma hakkına sahip olacak.

          

Kaynak:  Anadolu Ajansı (AA)
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ULUSLARARASI SERTİFİKA PROGRAMI BAŞLADI
Uluslararası Sertifika Programı Başladı

İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi işbirliğiyle MA Sertifika Programı hayata geçirildi.

İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi ortak çalışmasıyla kültür sanat alanında uluslararası normlara uygun içeriklerle, öncü isimlerin katılacağı

uzun dönemli sertifika eğitim programı başlatıldı.Dernekten yapılan açıklamaya göre, bu yıl üçüncüsü düzenlenen kişisel gelişim odaklı Master of Arts (MA)

Sertifika Programı'nın katılım gelirlerinin bir kısmı ile 3 genç sanatçı adayına eğitim bursu sağlanacak.Sertifika programına Prof. Dr. Ayşegül Güçhan, Dr.

Şevket Cem Onat, Defne Casaretto, Öykü Demirci, Doç. Dr. Burcu Ayan Ergen, Gizem Tatlıcı, Özlem Çolakoğlu, Damla Keseli, Ozan Özkan, Prof. Dr.

Bengisu Bayrak Shahmiri, Rumeysa Cebeci, Dr. Selen Çalık Bedir, Dr. Feride Çelik, Kerem Topuz, Pegah Moshfeghi, Nilgün Mirze, Derya Yücel, Döne

Ötyam, Hakan Irmak ve Sabiha Kurtulmuş'un da arasında bulunduğu birçok kişi konuşmacı olarak katılacak.Açıklamada, görüşlerine yer verilen İyilik İçin

Sanat Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Selin Bozkurt, sanat konusunda kendini geliştirmek ve akademik düzeyde derinleştirmek isteyen sanatseverler için

MA Sertifika Programı'nı hayata geçirdiklerini belirterek, şunları kaydetti: "Beykoz Üniversitesi işbirliğiyle hayata geçirdiğimiz MA Sertifika Programı, hem

kültür-sanat alanında kendini geliştirmek isteyen bireyler hem de sanat kariyerine yön vermek isteyenler için önemli bir adım olacak. Kişisel gelişime önem

verenler ve sanat alanında kariyer planlayanlar için önemli fırsatlar sunan bu program ile sanatın evrensel değerlerinin yayılmasını ve daha fazla bireyin

sanatın dönüştürücü gücünden faydalanmasını amaçlıyoruz. Eğitim programına katılanların, sanatla olan bağlarını daha da güçlendirmelerini ve kendilerini

bu alanda geliştirmelerini diliyoruz."Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise sanatın evrensel bir dil olduğuna ve insanları geliştirdiğine

inandıklarına işaret ederek, "Beykoz Üniversitesi Sanat ve Tasarım Fakültesi olarak, İyilik İçin Sanat Derneği ile hayata geçirdiğimiz bu sertifika programı,

kültür-sanat alanında bilgi sahibi olmayı ve sanatı daha geniş kitlelere ulaştırmayı hedefleyen katılımcılar için değerli bir fırsat sunuyor. Üniversitemizin

yaratıcı ve yenilikçi eğitim vizyonu doğrultusunda, genç sanatçılara ve sanatseverlere destek sağlamaktan büyük mutluluk duyuyoruz." değerlendirmesini

yaptı.Çevrim içi olarak gerçekleştirilecek eğitimlerin ilk modülünde; "Sanat ve Kültürde Temel Stratejiler", "Çağdaş Sanat Müzeleri", "Sanat Fuarları ve

Bienaller", "Galeri Yönetimi ile Küratörlük" ve "Sergileme Yöntemleri" dersleri yer alıyor.Katılımcıların diledikleri yerden kolayca erişim sağlayabileceği MA

Sertifika Programı'na devam zorunluluğu bulunmazken, sınav ya da değerlendirme yapılmayacak olması, katılımın tamamen kişisel gelişime odaklanmasına

imkan tanıyor.Program kapsamında dersler, her çarşamba 19.00-22.00 saatleri arasında olacak ve program sonunda katılımcılara Beykoz Üniversitesi onaylı

sertifikalar verilecek.Tüm modülleri tamamlayan katılımcılar, ayrıca yüksek lisans programlarından ders saydırma hakkına sahip olacak.
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BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ'NDEN SANAT ALANINDA YENİ SERTİFİKA PROGRAMI
Beykoz Üniversitesi'nden Sanat Alanında Yeni Sertifika Programı

 

İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi ortak çalışmasıyla kültür sanat alanında uluslararası normlara uygun içeriklerle, öncü isimlerin katılacağı

uzun dönemli sertifika eğitim programı başlatıldı.Dernekten yapılan açıklamaya göre, bu yıl üçüncüsü düzenlenen kişisel gelişim odaklı Master of Arts (MA)

Sertifika Programı'nın katılım gelirlerinin bir kısmı ile 3 genç sanatçı adayına eğitim bursu sağlanacak.Sertifika programına Prof. Dr. Ayşegül Güçhan, Dr.

Şevket Cem Onat, Defne Casaretto, Öykü Demirci, Doç. Dr. Burcu Ayan Ergen, Gizem Tatlıcı, Özlem Çolakoğlu, Damla Keseli, Ozan Özkan, Prof. Dr.

Bengisu Bayrak Shahmiri, Rumeysa Cebeci, Dr. Selen Çalık Bedir, Dr. Feride Çelik, Kerem Topuz, Pegah Moshfeghi, Nilgün Mirze, Derya Yücel, Döne

Ötyam, Hakan Irmak ve Sabiha Kurtulmuş'un da arasında bulunduğu birçok kişi konuşmacı olarak katılacak.Açıklamada, görüşlerine yer verilen İyilik İçin

Sanat Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Selin Bozkurt, sanat konusunda kendini geliştirmek ve akademik düzeyde derinleştirmek isteyen sanatseverler için

MA Sertifika Programı'nı hayata geçirdiklerini belirterek, şunları kaydetti: "Beykoz Üniversitesi işbirliğiyle hayata geçirdiğimiz MA Sertifika Programı, hem

kültür-sanat alanında kendini geliştirmek isteyen bireyler hem de sanat kariyerine yön vermek isteyenler için önemli bir adım olacak. Kişisel gelişime önem

verenler ve sanat alanında kariyer planlayanlar için önemli fırsatlar sunan bu program ile sanatın evrensel değerlerinin yayılmasını ve daha fazla bireyin

sanatın dönüştürücü gücünden faydalanmasını amaçlıyoruz. Eğitim programına katılanların, sanatla olan bağlarını daha da güçlendirmelerini ve kendilerini

bu alanda geliştirmelerini diliyoruz."Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise sanatın evrensel bir dil olduğuna ve insanları geliştirdiğine

inandıklarına işaret ederek, "Beykoz Üniversitesi Sanat ve Tasarım Fakültesi olarak, İyilik İçin Sanat Derneği ile hayata geçirdiğimiz bu sertifika programı,

kültür-sanat alanında bilgi sahibi olmayı ve sanatı daha geniş kitlelere ulaştırmayı hedefleyen katılımcılar için değerli bir fırsat sunuyor. Üniversitemizin

yaratıcı ve yenilikçi eğitim vizyonu doğrultusunda, genç sanatçılara ve sanatseverlere destek sağlamaktan büyük mutluluk duyuyoruz." değerlendirmesini

yaptı.Çevrim içi olarak gerçekleştirilecek eğitimlerin ilk modülünde; "Sanat ve Kültürde Temel Stratejiler", "Çağdaş Sanat Müzeleri", "Sanat Fuarları ve

Bienaller", "Galeri Yönetimi ile Küratörlük" ve "Sergileme Yöntemleri" dersleri yer alıyor.Katılımcıların diledikleri yerden kolayca erişim sağlayabileceği MA

Sertifika Programı'na devam zorunluluğu bulunmazken, sınav ya da değerlendirme yapılmayacak olması, katılımın tamamen kişisel gelişime odaklanmasına

imkan tanıyor.Program kapsamında dersler, her çarşamba 19.00-22.00 saatleri arasında olacak ve program sonunda katılımcılara Beykoz Üniversitesi onaylı

sertifikalar verilecek.Tüm modülleri tamamlayan katılımcılar, ayrıca yüksek lisans programlarından ders saydırma hakkına sahip olacak. Kültür Sanat

istanbul  Kültür  Eğitim  Güncel  Sanat
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İYİLİK İÇİN SANAT DERNEĞİ VE BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ "MA SERTİFİKA PROGRAMI" DÜZENLEYECEK
İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi "MA Sertifika Programı" düzenleyecek

 

İSTANBUL (AA) - İyilik İçin Sanat Derneği ve Beykoz Üniversitesi ortak çalışmasıyla kültür sanat alanında uluslararası normlara uygun içeriklerle, öncü

isimlerin katılacağı uzun dönemli sertifika eğitim programı başlatıldı.Dernekten yapılan açıklamaya göre, bu yıl üçüncüsü düzenlenen kişisel gelişim odaklı

Master of Arts (MA) Sertifika Programı'nın katılım gelirlerinin bir kısmı ile 3 genç sanatçı adayına eğitim bursu sağlanacak.Sertifika programına Prof. Dr.

Ayşegül Güçhan, Dr. Şevket Cem Onat, Defne Casaretto, Öykü Demirci, Doç. Dr. Burcu Ayan Ergen, Gizem Tatlıcı, Özlem Çolakoğlu, Damla Keseli, Ozan

Özkan, Prof. Dr. Bengisu Bayrak Shahmiri, Rumeysa Cebeci, Dr. Selen Çalık Bedir, Dr. Feride Çelik, Kerem Topuz, Pegah Moshfeghi, Nilgün Mirze, Derya

Yücel, Döne Ötyam, Hakan Irmak ve Sabiha Kurtulmuş'un da arasında bulunduğu birçok kişi konuşmacı olarak katılacak.Açıklamada, görüşlerine yer verilen

İyilik İçin Sanat Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Selin Bozkurt, sanat konusunda kendini geliştirmek ve akademik düzeyde derinleştirmek isteyen

sanatseverler için MA Sertifika Programı'nı hayata geçirdiklerini belirterek, şunları kaydetti:"Beykoz Üniversitesi işbirliğiyle hayata geçirdiğimiz MA Sertifika

Programı, hem kültür-sanat alanında kendini geliştirmek isteyen bireyler hem de sanat kariyerine yön vermek isteyenler için önemli bir adım olacak. Kişisel

gelişime önem verenler ve sanat alanında kariyer planlayanlar için önemli fırsatlar sunan bu program ile sanatın evrensel değerlerinin yayılmasını ve daha

fazla bireyin sanatın dönüştürücü gücünden faydalanmasını amaçlıyoruz. Eğitim programına katılanların, sanatla olan bağlarını daha da güçlendirmelerini ve

kendilerini bu alanda geliştirmelerini diliyoruz."Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay ise sanatın evrensel bir dil olduğuna ve insanları

geliştirdiğine inandıklarına işaret ederek, "Beykoz Üniversitesi Sanat ve Tasarım Fakültesi olarak, İyilik İçin Sanat Derneği ile hayata geçirdiğimiz bu sertifika

programı, kültür-sanat alanında bilgi sahibi olmayı ve sanatı daha geniş kitlelere ulaştırmayı hedefleyen katılımcılar için değerli bir fırsat sunuyor.

Üniversitemizin yaratıcı ve yenilikçi eğitim vizyonu doğrultusunda, genç sanatçılara ve sanatseverlere destek sağlamaktan büyük mutluluk duyuyoruz."

değerlendirmesini yaptı.Çevrim içi olarak gerçekleştirilecek eğitimlerin ilk modülünde; "Sanat ve Kültürde Temel Stratejiler", "Çağdaş Sanat Müzeleri", "Sanat

Fuarları ve Bienaller", "Galeri Yönetimi ile Küratörlük" ve "Sergileme Yöntemleri" dersleri yer alıyor.Katılımcıların diledikleri yerden kolayca erişim

sağlayabileceği MA Sertifika Programı'na devam zorunluluğu bulunmazken, sınav ya da değerlendirme yapılmayacak olması, katılımın tamamen kişisel

gelişime odaklanmasına imkan tanıyor.Program kapsamında dersler, her çarşamba 19.00-22.00 saatleri arasında olacak ve program sonunda katılımcılara

Beykoz Üniversitesi onaylı sertifikalar verilecek.Tüm modülleri tamamlayan katılımcılar, ayrıca yüksek lisans programlarından ders saydırma hakkına sahip

olacak.
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PROF. DR. BURAK KÜNTAY
Prof. Dr. Burak KÜNTAY

Akılda kalan sorular

Merakla beklenen Amerikan seçimleri sonrası Donald Trump dört yıl aradan sonra Amerika Birleşik Devletleri’nin 47. Başkanı oldu. Önce şunu bir

netleştirelim. Akıllarda seçime dair doğal olarak sistem kaynaklı bazı sorular belirmiş olabilir. Bir kere Donald Trump, Amerika’nın 47. Başkanı seçildi ama

Amerika Birleşik Devletleri şu ana dek toplam 45 Başkana sahip oldu. Akıllara neden sorusu gelebilir.

Amerika’nın 22. ve 24. Başkanı Grover Cleveland aynı Donald Trump gibi dört sene başkanlık yaptıktan sonra, rakibi Benjamin Harrison’ı devirerek 24.

Başkan seçildi. Donald Trump da Amerikan tarihinde ikinci kez olan bir hadiseye imza attı. Dört yıl başkanlık yaptıktan sonra Joe Biden’a kaybettiği

seçimlerin rövanşını dört yıl sonra alarak Amerika’nın 47. Başkanı oldu. Yani diğer bir deyişle Grover Cleveland ve Donald Trump ara vererek iki kez

başkanlık yaptıkları için Amerika’nın başkanlık sayısı 47, ama Başkan sayısı 45 oldu.

2016’da analiz şirketleri yanıldı

Akıllardaki ikinci soru; anket ve analiz şirketlerinin yanılıp yanılmadığı. 2016 yılında Hillary Clinton ve Donald Trump arasındaki seçimlerde, analiz

şirketlerinin yanıldığı bir gerçek. Çünkü neredeyse 100 ihtimalden 86’sını Hillary kazanır diyen analiz şirketleri, 12’sine Donald Trump kazanır, 2’sine ise bir

kazanan olmaz diye ihtimal vermişlerdi. Dolayısıyla analiz şirketleri için konuşursak 2016’da yanıldıkları aşikâr. Çünkü; eğer bir adaya 100 ihtimalden

12’sinde kazanabilecek diyorsanız ve bu aday kazanıyorsa ciddi bir analiz hatası olduğu gerçek. Tabii ki Donald Trump’ın üslubu, sistem dışı davranışları ve

açıkçası sistem dışı aldığı oylar; bu yanlış kanaatlerin önemli sebeplerinden biri oldu. Bu yüzden analiz firmalarını çok da suçlamak istemiyorum.

Bu seçimde hatalı analiz yoktu

Anket firmalarına gelince; 2016 yılında Hillary Clinton’un, seçimlerde çoğunluğun oyunu ülke çapında Trump’a atacağı farka kadar bilen firmalar oldu.

Nitekim Hillary popüler oyda Trump’a üç milyon fark attığını düşünürsek firmaların birkaç eyalet bazlı yaptığı yanlış tespitler dışında çok da hatalı olduğunu

söyleyemeyiz. Başta Wisconsin, Michigan, Florida olmak üzere buralarda anket firmaları hatalı değerlendirmeler yaptı.

Oysaki bu seçimde analiz firmaları Kamala Harris’in; 100 ihtimalde 50 ihtimalle Başkan, Donald Trump’ın 100 ihtimalde 49 ihtimalle Başkan, bir ihtimalle ise;

iki adayında seçimde 270 Seçiciler Kurulu oyunu alamayacağını öngördü. Böyle baktığınız zaman çok da hatalı bir analiz ortada yoktu. Anket firmalarına

gelince; bu seçimdeki anketlerin birçoğunda bilhassa da salıncak eyaletlerde, Donald Trump ve Hillary Clinton arasındaki farklar hata payı içerisinde ön

görüldü. Bu da gayet kabul edilebilir bir tespitti.

Harris en doğru adaydı

Akıllardaki bir başka soru ise; Kamala’nın doğru aday olup olmadığı meselesiydi. Bir şeyi çok net hatırlayalım. Amerikan tarihinde ilk defa partisinin

delegelerinin neredeyse tamamının oyunu alarak başkan adayı olmayı garantilemiş bir kimse, bir nevi parti iç darbesi ile baskılara boyun eğerek aday

olmayacağını açıkladı.

Hem de başkan adaylığını yüzde 100 garantilemişken. Böyle bir hadiseden sonra gerek kampanya finansı meseleleri yüzünden, gerek ülke çapında tanınırlık

durumu hesap edildiğinde; seçimlere sadece birkaç ay kala Kamala Harris’ten başkasının aday olma ihtimali neredeyse imkansızdı. İmkansız derken, elbette

parti o saatten sonra başka birini aday gösterebilirdi. Ancak esas nokta bütün her şeyin sil baştan sıfırlandığı bir seçimde gösterilecek başka bir aday, inanın

ki Kamala’dan çok daha fazla oy alamazdı.

Dolayısıyla bütün bu şartlar değerlendirildiğinde Kamala Harris, Demokrat Parti için mevcut şartlardaki en doğru adaydı. Artık Demokratlar aynı Obama’nın

seçildiği 2008 yılında olduğu gibi, ama bu sefer aktörler ve partiler değişmiş olarak kendilerini sorgulama dönemine başlamalıdır. Eğer geleneksel olarak

demokratlara oy veren Latin erkekler Trump’a oy verdiyse, eğer siyah erkekler Kamala’ya Biden’dan daha az oy verdiyse; Demokrat Parti bunların

sebeplerini doğru değerlendirmeli, iyi analiz etmeli, gerçekçi çıktılar alıp 2028’in yol haritasını şimdiden buna göre belirlemelidir.

IP1940

 

Tags: 

DUNYA.COM
Yayın Tarihi : 12.11.2024 12:00:00
Link : https://www.dunya.com/kose-yazisi/akilda-kalan-sorular/753038







YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesi Rektörü Mehmet Durman oldu

 

Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne Prof. Dr. Mehmet Durman atandı. Prof. Dr. Mehmet Durman, 1961 yılında Bursa’da doğdu. 1982 yılında İstanbul Teknik

Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden mezun olduktan sonra 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden

doktora derecesini aldı.

 

1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını kazanan Prof. Dr. Durman, 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları

arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yaptı. Prof. Dr. Durman, 1 Kasım 2024

itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atandı.

 

 

 

              

                       12-11-2024
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BÖLGENİN SESİ GAZETESİ
Bölgenin Sesi Gazetesi

 

– Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan:

– “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor”

 

İSTANBUL (AA) – Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.

Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler

katıldı.

Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, “Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır.” açıklamasında bulundu.

Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, “Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite

bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum.” ifadelerini kullandı.

Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.

Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, “Çok teşekkür ediyorum.

Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm

paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten

inanıyorum.” açıklamasında bulundu.

Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün

üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum”Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.Kaynak:

(BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

PROF. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başk...

PROF. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.

 

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

 

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

 

DURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUM

 

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:

 

“Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan

devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır.

Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek

şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak;

üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için

çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum."

 

AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZ

 

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

 

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

 

PROF. DR. MEHMET DURMAN HAKKINDA

 

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü'nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.
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ERDOĞAN’IN SINIR ÖTESİ OPERASYON SİNYALİNİ UZMAN İSİM DEĞERLENDİRDİ: ‘OCAK AYINDA

OPERASYON DÜZENLENİR’
Erdoğan’ın sınır ötesi operasyon sinyalini uzman isim değerlendirdi: ‘Ocak ayında operasyon düzenlenir’

“Atatürk'ü Anma Töreni”nde konuşan Cumhurbaşkanı Erdoğan, terörle mücadeleye ilişkin önemli açıklamalarda bulundu. Konuşmasında sınır ötesi

operasyon mesajı veren Erdoğan’ın sözlerini Uluslararası İlişkiler Uzmanı Prof. Dr. Ahmet Kasım Han, 12 Punto’ya değerlendirdi. Han, ocak ayı ortalarında

bir operasyon düzenlenebileceğini söyledi.

AKP Genel Başkanı ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Atatürk Kültür, Dil ve Tarih Yüksek Kurumunda, Mustafa Kemal Atatürk için düzenlenen

anma törenine katıldı. Sınır ötesi operasyon sinyali veren Erdoğan, "İnşallah önümüzdeki dönemde sınırlarımız boyunca oluşturduğumuz güvenli bölgenin

eksik kalan halkalarını da tamamlayacağız" dedi. Uluslararası İlişkiler Uzmanı Prof. Dr. Ahmet Kasım Han, sınır ötesi operasyonun detaylarını 12 Punto’ya

aktardı. “AMERİKAN VETOSU KALKACAK”Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan bu açıklamayı beklediğini söyleyen Prof. Dr. Han, “Bu açıklama beni şaşırtmadı

çünkü Ankara’nın Trump seçilirse en önemli beklentisi bu yöndeydi. Yani YPG-PKK ile olan ilişkisini ABD’nin kesmesi, o desteği vermemesiydi. Bu

beklentinin karşılanacağı yönünde bir anlayış var Ankara’da. Çünkü Türkiye bu güne kadar Kuzey Suriye’de gerçekleştirdiği operasyonların ardından

Cumhurbaşkanı’nın atıfta bulunduğu boşlukları aktif ya da örtülü Amerikan vetosu nedeniyle gerçekleştiremiyordu. Dolayısıyla da bu vetonun artık ortadan

kalkacağını yansıtıyor bu ifadeler” dedi.“OCAK AYI ORTASINDA OPERASYON DÜZENLENİR”Operasyon tarihine işaret eden Prof. Dr. Han, “Trump henüz

iktidarda değil, ocak ayına kadar da yeni dönemine başlamayacak. Ama Amerikan sisteminde bir geçiş dönemi öngörülür, o geçiş dönemi bugünden itibaren

başlamış vaziyette, geçiş dönemini de Trump adına yönetecek bir geçiş söz konusudur. O geçiş sebebiyle de Ankara’nın diyaloğunu sürdürdüğünü

düşünüyorum, oradan birtakım sinyaller almış olduklarını zannederim. Dolayısıyla Biden, Pentagon’un hala sorumlusu ama o geçiş ekibiyle yapılan

pazarlıklar ve görüşmelerin neticesinde Türkiye ya bu işi ocak ayı ortasında başlatır ya da önümüzdeki dönem içerisinde bu adımları atacaktır. Yani ocak ayı

ortalarına doğru bir operasyon düzenlenebilir. Bu tamamen Trump yönetimi ile sürdürülecek olan diyalog neticesinde ortaya çıkacaktır. Aradaki boşluklar

yine o meşhur 40 km’lik derinlik üzerinden gerçekleşse bile Türkiye ile Suriye’deki bu terör oluşumu arasına bir mesafe koymak açısından kıymetli olacaktır”

ifadelerini kullandı.“ABD İLE TÜRKİYE YAKINLAŞACAKTIR”Türkiye’nin bu operasyonla yürüteceği diplomatik ilişkilerin seyrine dair konuşan Prof. Dr. Han,

“Bu noktada ABD ile Türkiye yakınlaşacaktır. Suriye ve Rusya’nın da konuyla ilgili bilgilendirilmesi beklenir. Hatta Rusya’nın ‘evet bunu yapabilirsiniz’ diyecek

noktada olması da önemli bir ön koşul gibi geliyor bana. Hem de Türkiye ile kendi ilişkilerinde bir nevi boş bir alan açmak için yaptıkları bir iş olarak

değerlendiririm” açıklamasında bulundu.

      

 

 

       Haber Kaynağı : Beste Çelik
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

Sakarya Üniversite'sinde 2002-2010 yılları arasında rektörlük görevini yürüten Prof.Dr. Mehmet Durman Yeditepe Üniversitesine Rektör olarak atandı.

Sakarya Yenihaber | Ediz Canbaz

 

Sakarya Üniversite’mizin 2002-2010 yılları arasında rektörlük görevini yürüten Sn. Prof.Dr. Mehmet Durman hocamızı Yeditepe Üniversitesine Rektör olarak

atanmasından dolayı tebrik ediyor, çalışmalarında kolaylıklar diliyorum.

 

Sakarya Üniversite'sinde 2002-2010 yılları arasında rektörlük görevini yürüten Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne atandı.

Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

 

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Akgün Altuğ,  sosyal medya hesabından Durman'ı tebrik etti: "Sakarya Üniversite’mizin 2002-2010 yılları arasında rektörlük

görevini yürüten Sn. Prof.Dr. Mehmet Durman hocamızı Yeditepe Üniversitesine Rektör olarak atanmasından dolayı tebrik ediyor, çalışmalarında kolaylıklar

diliyorum."
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ’NDE GÖREV DEĞİŞİMİ
Yeditepe Üniversitesi’nde görev değişimi

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük

görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en

iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye

ekledi.DURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim

dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:“Yeditepe Üniversitesi gibi

büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok

değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal

Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve

çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri,

benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip

arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum."AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZMütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün,

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca,

üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını

pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da

büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz

ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına

dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle,

üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli

Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”PROF. DR. MEHMET

DURMAN KİMDİR?Prof. Dr. Mehmet Durman, 1961 yılında Bursa’da doğdu. 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi

Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden mezun olduktan sonra 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini aldı. 1993 yılında doçent,

1998 yılında profesör unvanını kazanan Prof. Dr. Durman, 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi

Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yaptı. Prof. Dr. Durman, 1 Kasım 2024 itibarıyla

Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atandı.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNE YENİ REKTÖR ATANDI
Yeditepe Üniversitesine Yeni Rektör Atandı

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörlüğüne atandı. Devir teslim töreni gerçekleşti.

Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim

törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte

dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe

Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.Durman'ın

rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti

en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır."

açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi

geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi

biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu

kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı

sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ'NDE REKTÖR DEĞİŞİKLİĞİ: PROF. DR. MEHMET DURMAN GÖREVE BAŞLADI
Yeditepe Üniversitesi'nde Rektör Değişikliği: Prof. Dr. Mehmet Durman Göreve Başladı

 

Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim

törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte

dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe

Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.Durman'ın

rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti

en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır."

açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi

geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi

biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu

kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı

sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi. Yeditepe Üniversitesi  Mehmet Durman  Bingöl  Rektör
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

PROF. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.DURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ

YAŞIYORUM AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZ PROF. DR. MEHMET DURMAN HAKKINDA

               Yükleniyor...

               Son Haberler

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

 

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

 

DURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUM

 

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:

 

“Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan

devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır.

Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek

şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak;

üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için

çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum."

 

AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZ

 

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

 

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

 

PROF. DR. MEHMET DURMAN HAKKINDA

 

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü'nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.

 

DHA

                   Editör: Haber Merkezi
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

İSTANBUL - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.

Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler

katıldı.

Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.

Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite

bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.

Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.

Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum.

Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm

paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten

inanıyorum." açıklamasında bulundu.

Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün

üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.

 

Kaynak: ANADOLU AJANSI

Etiketler

Bingöl

Rektör

Yeditepe Üniversitesi

 

Tags: 

DIYADINNET.COM
Yayın Tarihi : 11.11.2024 12:23:00
Link : https://www.diyadinnet.com/yeditepe-universitesinin-yeni-rektoru-prof-dr-mehmet-

durman-oldu-h336529/



















YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

İSTANBUL (AA) – Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.

Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler

katıldı.

Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.

Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite

bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.

Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.

Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum.

Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm

paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten

inanıyorum." açıklamasında bulundu.

Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün

üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.

Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler

katıldı.

Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.

Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite

bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.

Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.

Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum.

Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm

paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten

inanıyorum." açıklamasında bulundu.

Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün

üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.

    

Kaynak:  Anadolu Ajansı (AA)

 

Tags: 

BILECIK11.COM
Yayın Tarihi : 11.11.2024 12:10:00
Link : https://bilecik11.com/yeditepe-universitesinin-yeni-rektoru-prof-dr-mehmet-durman-oldu/



















YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan:

”Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor”

                                                      

                                                  

                                              

                                                  

                                                  

                                                                                                      

                                              

                                                                                                                                                              

                                                                                                               İSTANBUL (AA)  Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman

atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve

Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı

Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada

törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini

yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile

getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan,

"Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu

gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi

gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük

bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak

üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için

çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan

bahsedildi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı.

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

 

 

 

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ'NE YENİ REKTÖR... MEHMET DURMAN ATANDI
Yeditepe Üniversitesi'ne yeni rektör... Mehmet Durman atandı

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne atandı. Görevi, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devralan Durman, üniversitenin gelişimine

katkı sağlamayı hedeflediğini vurguladı.

Yeditepe Üniversitesi'nde rektörlük görevine Prof. Dr. Mehmet Durman atandı. Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük

görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

Devir teslim törenine, İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi'nin Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan başkanlık etti. Törene Yeditepe Üniversitesi

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve

üniversite yöneticileri katıldı.

"BÜYÜK KATKILAR SAĞLAYACAĞINA GÜVENİM TAMDIR"

 

  

Törende yaptığı konuşmada Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Bingöl'ün Yeditepe Üniversitesi'nde yaklaşık 20 yıl görev yaptığını ve iki dönem rektörlük görevini

yürüttüğünü belirterek, tüm görevlerinde büyük bir başarı sergilediğini vurguladı. Dalan, Prof. Dr. Mehmet Durman'ın rektörlük görevini devralmasından

duyduğu memnuniyeti dile getirerek, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, bu görevi en iyi şekilde yerine getireceğine olan inancımı

pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine büyük katkılar sağlayacağına güvenim tamdır" ifadelerini kullandı.

Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Bingöl'e plaket takdim ederek şunları söyledi:

"Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren büyük bir özveriyle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da her zaman sizin yuvanız

olmaya devam edecek. Hep birlikte sağlık ve mutluluk içinde yaşamaya devam edeceğiz"

Prof. Dr. Mehmet Durman ise, Yeditepe Üniversitesi gibi köklü bir kurumu devralmaktan büyük bir heyecan ve onur duyduğunu belirtti. Dalan ve Bingöl'e

teşekkür eden Durman, "Bana bu görevi layık gördükleri için çok teşekkür ediyorum. Görevim süresince üniversitemizin değerleri, ilkeleri ve başarılı

çalışmalar ışığında tüm paydaşlarımızla birlikte Yeditepe Üniversitesi'ni daha ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere

imza atacağımıza yürekten inanıyorum" diye konuştu.

Ayrıca, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Beratta, Bingöl'ün üniversiteye

sağladığı katkılar ve başarıları vurgulandı.

MEHMET DURMAN KİMDİR

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi, Metalurji Mühendisliği

Bölümü'nden mezun olmuş, 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında Doçent, 1998 yılında Profesör

unvanını kazanan Durman, 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi'nde Rektörlük görevlerini üstlenmiştir.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.

 

Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

 

İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal  Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler

katıldı.

 

Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde  görev yaptığını, iki dönem de rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

 

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.

 

Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite

bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.

 

Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.

 

Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok  teşekkür ediyorum.

Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm

paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten

inanıyorum." açıklamasında bulundu.

 

Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün

üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum”Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.Kaynak:

(BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan: - "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi

şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"

Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir

teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları,

fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe

Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Durman'ın

rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti

en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır."

açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi

geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada Sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi

biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu

kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı

sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan: - "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi

şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"

Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir

teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları,

fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe

Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Durman'ın

rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti

en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır."

açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi

geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi

biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu

kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı

sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı.

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde Görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

Başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum”Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.Kaynak:

(BYZHA) Beyaz Haber Ajansı

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde Görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

Başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum”Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden
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mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.Kaynak:

(BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

- Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan:

- "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"

               Yükleniyor...

               Son Haberler

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler

katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu

dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan,

"Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu

gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi

gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük

bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak

üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için

çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan

bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

- Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan:

- "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın

başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20

yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle

üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam

edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur

duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.

Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün

üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

- Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan:

- "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın

başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20

yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.

      

              

          

          

      

          

Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite

bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini

kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün,

kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim

süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla

birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum."

açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür

beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

11.11.2024 - 11:16

                                                                        11.11.2024 - 11:50

                                                                                                                                                                                  

                                    Okunma Süresi: 2 Dk

                                  

                                                                  

                          

                          

                              

                               İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.

Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe

Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf

Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada

törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini

yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile

getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan,

"Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu

gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi

gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük

bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak

üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için

çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan

bahsedildi.
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                                                               Yeditepe Üniversitesi

                                                               Yeditepe Üniversitesi rektörü
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

- Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan:

- "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın

başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20

yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle

üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam

edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur

duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı

sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın

başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20

yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle

üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam

edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur

duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.

Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün

üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

- Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan:

- "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler

katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu

dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan,

"Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu

gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi

gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük

bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak

üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için

çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan

bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

- Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan: - "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi

şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"

AA -

                           İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr.

Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin

Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut

Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün

yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini

ifade etti. Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri,

kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair

güvenim tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle

üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam

edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur

duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı

sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.

 

Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

 

 

İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler

katıldı.

 

Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

 

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.

 

Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite

bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.

 

Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.

 

Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum.

Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm

paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten

inanıyorum." açıklamasında bulundu.

 

Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün

üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

- Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan:

- "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın

başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.

Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu

dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan,

"Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu

gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi

gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük

bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak

üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için

çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan

bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

- Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan:

- "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor"

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın

başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20

yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle

üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam

edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur

duyduğunu kaydetti.

Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum.

Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm

paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten

inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu.

Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın

başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20

yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle

üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam

edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur

duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı

sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum”Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü’nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.Kaynak:

(BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum”Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü’nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.Kaynak:

(BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı.

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum”Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.Kaynak:

(BYZHA) Beyaz Haber AjansıBHA
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Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı.

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.
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Prof.

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.
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Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum”Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü’nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.Kaynak:
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Prof.

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.
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Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı.

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum”Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.Kaynak:
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

 

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

 

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

 

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

 

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

 

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

 

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

 

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

 

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

 

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü'nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

 

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

 

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

 

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

 

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

 

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

 

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

 

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

 

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

 

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü'nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade  etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e  bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada  sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

 

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

 

DURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUM

 

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “ Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:

 

“Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan

devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır.

Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek

şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde  olarak;

üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için

çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum."

 

AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZ

 

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere  yer verdi:

 

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

 

PROF. DR. MEHMET DURMAN KİMDİR?

 

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında  İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü'nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1  Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ'NDE REKTÖR DEĞİŞİMİ
Yeditepe Üniversitesi'nde Rektör Değişimi

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini devraldı. Törene katılanlar, Canan Aykut Bingöl'e teşekkür etti.

PROF. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi'nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, "Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum" dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman'ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır" diye ekledi.DURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ

YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, "Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım" diyerek şunları ekledi: "Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum."AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZMütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e sunduğu

teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi: "Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer,

Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik

alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz,

üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz."PROF. DR. MEHMET DURMAN HAKKINDA1961 yılında

Bursa'da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere'de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekaleten atanmıştır.
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

İSTANBUL (AA) – Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.

Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman, rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.

İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli

Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler

katıldı.

Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır." açıklamasında bulundu.

Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite

bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.

Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyduğunu kaydetti.

Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok teşekkür ediyorum.

Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm

paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten

inanıyorum." açıklamasında bulundu.

Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün

üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRLÜĞÜ GÖREVİNİ DEVRALDI
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü Görevini Devraldı

 

PROF. Dr.  Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi'nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, "Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum" dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman'ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır" diye ekledi.DURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ

YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, "Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım" diyerek şunları ekledi: "Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum."AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZMütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e sunduğu

teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi: "Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer,

Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik

alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz,

üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz."PROF. DR. MEHMET DURMAN HAKKINDA1961 yılında

Bursa'da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere'de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekaleten atanmıştır. Yeditepe

Üniversitesi  Mehmet Durman  Rektör  Bingöl
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü olduHaberin DevamıHaberin DevamıHaberin DevamıHaberin DevamıİSTANBUL, (DHA)- PROF. Dr.

Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve

Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut

Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı

gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Haberin DevamıHaberin DevamıHaberin

DevamıHaberin DevamıDURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler

yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:“Yeditepe

Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor

olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin

Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük

bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin

değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım.

Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum."Haberin DevamıHaberin DevamıHaberin DevamıHaberin

DevamıAKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZMütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu

ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve

demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde

edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha

aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine

örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel

gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan

sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Haberin DevamıHaberin DevamıHaberin DevamıHaberin DevamıPROF. DR. MEHMET DURMAN

HAKKINDA1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji

Mühendisliği Bölümü'nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında

profesör unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024

yılları arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.

 

Tags: 

CNNTURK.COM
Yayın Tarihi : 11.11.2024 09:58:00
Link : https://www.cnnturk.com/yerel-haberler/istanbul/prof-dr-mehmet-durman-yeditepe-

universitesi-rektoru-oldu-2182577



























































PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

 

Son gelişmeleri kaçırmamak için Google News sayfamızı takip edin. Butona tıkladıktan sonra açılan sayfanın sağ üst tarafında yer alan yıldızlı "Takip Et"

simgesine dokunmanız yeterlidir.

          

          

               Takip Et

          

       Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

 

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

 

DURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUM

 

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:

 

 

 

 

 

“Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan

devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır.

Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek

şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak;

üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için

çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum.”

 

AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZ

 

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

 

 

 

 

 

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesinin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

 

PROF. DR. MEHMET DURMAN HAKKINDA

 

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümünden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesinden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne vekâleten atanmıştır.
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Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

PROF. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük

görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en

iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye

ekledi.DURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim

dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:“Yeditepe Üniversitesi gibi

büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok

değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal

Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve

çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri,

benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip

arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum."AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZMütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün,

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca,

üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını

pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da

büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz

ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına

dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle,

üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli

Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”PROF. DR. MEHMET

DURMAN HAKKINDA1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi

Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998

yılında profesör unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve

2016-2024 yılları arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne

vekâleten atanmıştır.
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İSTANBUL, (DHA)- PROF. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve

Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli

Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan,

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm

kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk

günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık

ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu

memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair

inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.DURMAN: ÇOK ÖZEL

ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim.

Ancak hiçbirinde bu kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:“Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan

hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi,

onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan,

Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir.

Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum."AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZMütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu

teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer,

Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik

alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz,

üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”PROF. DR. MEHMET DURMAN HAKKINDA1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.
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Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

İSTANBUL, (DHA)- PROF. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve

Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli

Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan,

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm

kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk

günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık

ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Haberin DevamıProf. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından

duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına

dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.DURMAN: ÇOK ÖZEL

ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim.

Ancak hiçbirinde bu kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:“Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan

hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi,

onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan,

Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir.

Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum."Haberin DevamıAKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZMütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut

Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız

sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda

güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine

olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan

odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz.

Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin

yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu,

başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Haberin DevamıPROF. DR. MEHMET DURMAN

HAKKINDA1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji

Mühendisliği Bölümü'nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında

profesör unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024

yılları arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten

atanmıştır.Haberin Devamı
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

İSTANBUL, (DHA)- PROF. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve

Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli

Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan,

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm

kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk

günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık

ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu

memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair

inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.DURMAN: ÇOK ÖZEL

ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim.

Ancak hiçbirinde bu kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:“Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan

hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi,

onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan,

Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir.

Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum."AKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZMütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu

teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer,

Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik

alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz,

üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”PROF. DR. MEHMET DURMAN HAKKINDA1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

İSTANBUL, (DHA)- PROF. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve

Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli

Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Haberin DevamıTörende konuşan

Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü

belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe ailesine

katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır.

Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından

duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına

dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Haberin

DevamıDURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim

dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:“Yeditepe Üniversitesi gibi

büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok

değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal

Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve

çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri,

benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip

arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum."Haberin DevamıAKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZMütevelli Heyeti

Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev

yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz

gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal

ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz.

Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz

destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz.

Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük

döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar

diliyoruz.”Haberin DevamıPROF. DR. MEHMET DURMAN HAKKINDA1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik

Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora

derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016

yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla

Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

İSTANBUL, (DHA)- PROF. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve

Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli

Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Haberin DevamıTörende konuşan

Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü

belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe ailesine

katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır.

Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından

duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına

dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Haberin

DevamıDURMAN: ÇOK ÖZEL ANLARDAN BİRİNİ YAŞIYORUMProf. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim

dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi:“Yeditepe Üniversitesi gibi

büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok

değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal

Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve

çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri,

benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip

arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza yürekten inanıyorum."Haberin DevamıAKGÜN: BİLGE BİR REHBER OLDUNUZMütevelli Heyeti

Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev

yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz

gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal

ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz.

Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi'nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz

destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz.

Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük

döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar

diliyoruz.”Haberin DevamıPROF. DR. MEHMET DURMAN HAKKINDA1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik

Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü'nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi'nden doktora

derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016

yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla

Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü'ne vekâleten atanmıştır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum”Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü’nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.Kaynak:

(BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi

şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor" dedi

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın

başkanlık ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

rektör yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20

yıldır Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti.

Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, 'Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin

bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim

tamdır.' açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, 'Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle

üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam

edeceğimizi biliyorum.' ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur

duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, 'Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum.' açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı

sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan

Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün

başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç

bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep

birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi. Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren

Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor.

Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi. Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan

Birini Yaşıyorum” Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu

kadar duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir

heyecan hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner

ve özverili liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli

Heyetimiz ve Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı

çalışmalar ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza

atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi. Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz” Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e

sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi: “Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız

değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir.

Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır.

Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla

Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz. Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece

akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da

güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, 2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı

çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.” Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında 1961 yılında

Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü’nden

mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını

kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında

Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır. Kaynak:

(BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİNİN YENİ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET DURMAN OLDU
Yeditepe Üniversitesinin yeni rektörü Prof. Dr. Mehmet Durman oldu

 

İSTANBUL (AA) - Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğüne, Prof. Dr. Mehmet Durman atandı.Üniversiteden yapılan açıklamaya göre, Prof. Dr. Mehmet Durman,

rektörlük görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'den devraldı.İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan'ın başkanlık

ettiği devir teslim törenine, Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, rektör

yardımcıları, fakülte dekanları, akademisyenler ve yöneticiler katıldı.Açıklamada törende yaptığı konuşmaya yer verilen Dalan, Bingöl'ün yaklaşık 20 yıldır

Yeditepe Üniversitesinde görev yaptığını, iki dönem de rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade

etti.Durman'ın rektörlük görevini devralmasından memnuniyet duyduğunu dile getiren Dalan, "Prof. Dr. Durman'ın akademik geçmişi ve deneyimleri,

kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair

güvenim tamdır." açıklamasında bulundu.Bingöl'e plaket takdim eden Dalan, "Yeditepe Ailesi'ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle

üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam

edeceğimizi biliyorum." ifadelerini kullandı.Durman da Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan hem de onur

duyduğunu kaydetti.Dalan ve Bingöl'ün, kendisini bu göreve layık görerek büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklendiğini aktaran Durman, "Çok

teşekkür ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum." açıklamasında bulundu.Yeditepe Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün de Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl'e teşekkür beratı

sundu. Teşekkür beratında, Bingöl'ün üniversiteye sunduğu katkılardan bahsedildi.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi rektörü oldu

 

İçindekiler:Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de

Rektörlük görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden

Bedrettin Dalan, “Yeditepe ailesine katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da

hepimizin olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi. Prof. Dr. Mehmet Durman’ın

Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi ve deneyimleri, kendisinin bu

emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar sağlayacağına dair güvenim tamdır”

diye ekledi. Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” diyerek şunları ekledi: “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum.” Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi: “Yeditepe

Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve liderliğiniz

sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata geçirilen

projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe metanetle

taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.” 1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve

Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993

yılında doçent, 1998 yılında profesör unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi

Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi

Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.
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PROF. DR. MEHMET DURMAN, YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ OLDU
Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörü Oldu

 

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.
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Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.
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Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.
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Prof.

Prof. Dr. Mehmet Durman, Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü görevini Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’den devraldı. İSTEK Vakfı ve Yeditepe Üniversitesi

Kurucusu ve Onursal Başkanı Bedrettin Dalan’ın başkanlık ettiği devir teslim törenine, Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Mütevelli Heyeti Üyeleri, Prof.

Dr. Canan Aykut Bingöl, Rektör Yardımcıları, Fakülte Dekanları, Akademisyenler ve Yöneticiler katıldı.

Törende konuşan Bedrettin Dalan, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’ün yaklaşık 20 yıldır Yeditepe Üniversitesi’nde görev yaptığını, iki dönem de Rektörlük

görevini yürüttüğünü belirterek, tüm kademelerde üstün başarı gösterdiğini ifade etti. Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e bir plaket de takdim eden Bedrettin

Dalan, “Yeditepe Ailesi’ne katıldığınız ilk günden itibaren hiç bitmeyen dikkat ve özenle üniversitemizi geliştirdiniz. Bu üniversite bundan sonra da hepimizin

olduğu gibi sizin yuvanızdır. Burada sağlık ve mutlulukla hep birlikte yaşamaya devam edeceğimizi biliyorum” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Durman’ın Rektörlük görevini devralmasından duyduğu memnuniyeti dile getiren Bedrettin Dalan, “Prof. Dr. Durman’ın akademik geçmişi

ve deneyimleri, kendisinin bu emaneti en iyi şekilde taşıyacağına dair inancımı pekiştiriyor. Üniversitemizin gelişimine ve ilerlemesine değerli katkılar

sağlayacağına dair güvenim tamdır” diye ekledi.

Prof. Dr. Mehmet Durman: “Çok Özel Anlardan Birini Yaşıyorum”

Prof. Dr. Durman da yaptığı konuşmada, “Daha önce de Rektörlükler yaptım. Bu benim dördüncü devir teslim törenim. Ancak hiçbirinde bu kadar

duygulanmamış, bu kadar heyecanlanmamıştım” ifadelerini kullanarak; “Yeditepe Üniversitesi gibi büyük bir emaneti devralmaktan hem büyük bir heyecan

hem de onur duyuyorum. Özellikle bu emaneti, Canan Hocamızdan devralıyor olmak benim için çok değerli. Yeditepe Üniversitesi, onun vizyoner ve özverili

liderliğinde yürütülen çalışmalarla önemli başarılara ulaşmıştır. Üniversitemizin Kurucu ve Onursal Başkanı Sayın Bedrettin Dalan, Mütevelli Heyetimiz ve

Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl, beni bu onurlu göreve layık görerek şahsıma büyük bir sorumluluk ve çok değerli bir misyon yüklemiştir. Çok teşekkür

ediyorum. Ben de görevim süresince bu sorumluluğun bilincinde olarak; üniversitemizin değerleri, benimsediği ilkeler ve yürütülen başarılı çalışmalar

ışığında, tüm paydaşlarımızla birlikte üniversitemizi daha da ileriye taşımak için çalışacağım. Tüm ekip arkadaşlarımla birlikte güzel işlere imza atacağımıza

yürekten inanıyorum” dedi.

Yusuf Akgün: “Bilge Bir Rehber Oldunuz”

Mütevelli Heyeti Başkanı Yusuf Akgün, Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl’e sunduğu teşekkür beratında şu ifadelere yer verdi:

“Yeditepe Üniversitesi Rektörü olarak görev yaptığınız sekiz yıl boyunca, üniversitemize kattığınız sayısız değer, Atatürkçü, laik ve demokratik vizyonunuz ve

liderliğiniz sayesinde üniversitemiz gelişmiş, yenilikçi ve öncü yapısını pek çok alanda güçlendirmiştir. Akademik alanda elde edilen başarılar ve hayata

geçirilen projeler, üniversitemizin ulusal ve uluslararası arenada daha da büyümesine olanak sağlamıştır. Siz, üniversitemizi daha aydınlık bir geleceğe

metanetle taşıyan bilge bir rehber oldunuz. Adalet anlayışınız, samimiyetiniz ve insan odaklı yaklaşımınızla Yeditepe Ailesi’nin fertlerine örnek oldunuz.

Öğrencilerimize ve çalışanlarımıza verdiğiniz destekle herkesin hayatına dokundunuz. Öğrencilerimizin sadece akademik alanda değil, kişisel gelişimlerinde

de güçlenmelerine büyük katkıda bulundunuz. Sabır dolu gücünüzle, üniversitemizin yapısını daha da güçlendirdiniz. Sayın Prof. Dr. Canan Aykut Bingöl,

2016-2024 yılları arasındaki Rektörlük döneminizde Mütevelli Heyetimizle uyumlu, başarılı çalışmalarınızdan dolayı sizi takdir ediyor, bundan sonraki

hayatınızda sağlık ve başarılar diliyoruz.”

Prof. Dr. Mehmet Durman Hakkında

1961 yılında Bursa’da doğan Prof. Dr. Mehmet Durman, 1982 yılında İstanbul Teknik Üniversitesi (İTÜ) Kimya ve Metalurji Fakültesi Metalurji Mühendisliği

Bölümü’nden mezun olmuştur. 1989 yılında İngiltere’de Aston Üniversitesi’nden doktora derecesini almıştır. 1993 yılında doçent, 1998 yılında profesör

unvanını kazanmıştır. 2002-2010 yılları arasında Sakarya Üniversitesi Rektörü, 2015-2016 yılları arasında Bilgi Üniversitesi Rektörü ve 2016-2024 yılları

arasında Beykoz Üniversitesi Kurucu Rektörü olarak görev yapmıştır. 1 Kasım 2024 itibarıyla Yeditepe Üniversitesi Rektörlüğü’ne vekâleten atanmıştır.

Kaynak: (BYZHA) Beyaz Haber Ajansı
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ENİNE BOYUNA - 8 KASIM 2024 (NARİN CİNAYETİNİ AİLE NEVZAT'A MI YIKIYOR? )
Enine Boyuna - 8 Kasım 2024 (Narin Cinayetini Aile Nevzat'a Mı Yıkıyor? )

 

Narin davasında 2. gün... Sanıklar ifadelerinde neler söyledi?  Dava nasıl bir ortamda görülüyor? İfadelerdeki çelişkiler çözülür mü? Narin davasında neler

yaşandı? Duruşma salonunda oturma düzeni nasıl? Aile Cinayeti Nevzat'a Mı Yıkıyor? Narin Cinayetinin Kilidini Ne Çözer? Mahkemede Kim Ne Söyledi?

Duruşmada Neden Kavga Çıktı? Sır perdesi aralanabilir mi? Narin'i nasıl öldürdüler?  Narin cinayetinde kim, neyi örtüyor? Narin'i Hangisi Katletti, Katili Kim

Neden Koruyor? Güran Ailesi Çözülecek Mi?  Enine Boyuna'da Hülya Hökenek sordu;  Gazeteci Emrullah Erdinç ve Hukukçu Çağla Gül Bulut, Habertürk

Haber Merkezi Koordinatörü Zülfikar Ali Aydın, Güvenlik ve Suç Araştırmaları Uzmanı Mustafa Böğürcü, Adli Tıp Uzmanı Prof. Dr. Nevzat Alkan, Kadir Has

Üniversitesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. Ahmet Ayar ve Klinik Psikolog Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu değerlendirdi.
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SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ İÇİN 10HABER’DEN REHBER: KAYBOLAN ADALETİ ARAYAN FİLMLER!
Suç ve Ceza Film Festivali için 10Haber’den rehber: Kaybolan adaleti arayan filmler!

14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali programını açıkladı. 10Haber'in basın sponsoru olduğu festivalde nasıl bir dünyada yaşadığımızı anlatan 60 film

gösterilecek. Festivalde biletler satışa çıktı. A'dan 'Z'ye festival rehberiniz 10Haber'den.

Türkiye’de düzenlenen önemli film festivalleri genel olarak birbirine benzer. Lakin kimi tematik festivaller var ki onlar kendi çizgileriyle fark yaratırlar. Suç ve

Ceza Film Festivali işte bu tematik festivallerden biri. Ağırbaşlı, tematik olduğu için belirli bir perspektiften sinemaya bakmanızı sağlayan bir yanı var. Ele

alınan konunun akademik düzlemde tartışılmasını her daim önemsediği için yıllardan beri festivalde Akademik Program yer alıyor. Bu yıl 10Haber de

festivalin destekçilerinden oldu. Festivalin basın sponsorlarından biri olarak günbegün festivali takip edeceğiz.

 

‘Herkes İçin Adalet’ ilkesiyle yola çıkan festival bu yıl 14 yaşında. 22 Kasım’da başlayacak festival Prof. Dr. Adem Sözüer’in başkanlığında Prof. Dr. Bengi

Semerci’nin direktörlüğünde düzenleniyor. Festivalin program direktörü meslek büyüğümüz bir dönem SİYAD ve FIPRESCI başkanlığı da yapan Alin

Taşçıyan kısa metraj film koordinatörü ise uzun yıllar sinema yazarlığı yapan Nil Kural. Yani sağlam ellere teslim festival.

‘Bir Yudum Sevgi’ filmiyle adım attığı, 40 yılı aşan kariyerinde üretmeye ve hayranlık uyandırmaya devam eden Festivalde Füsun Demirel’e Sinema Onur

Ödülü, görüntü yönetmeni Çetin Tunca’ya Sinemaya Katkı Ödülü verilecek.

14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali 22 Kasım’da başlayacak. Bu yıl 60 film gösterilecek. 21 Kasım akşamı İstanbul Büyükşehir Belediyesi Cemal

Reşit Rey Konser Salonu’nda gerçekleşecek açılış töreninde Sinema Onur Ödülü ‘Bir Yudum Sevgi’ filmiyle adım attığı, 40 yılı aşan kariyerinde üretmeye ve

hayranlık uyandırmaya devam eden oyuncu Füsun Demirel’e, Sinemaya Katkı Ödülü ‘Üç Arkadaş’ ve ‘Selvi Boylum Al Yazmalım’ dahil birçok klasiğin

görüntü yönetmeni olan Çetin Tunca’ya ve Akademik Onur Ödülü ömrünü hukuka adadıktan sonra Yargıtay Birinci Başkanlığı’ndan emekli olan Prof. Dr.

Sami Selçuk’a verilecek.

Biletler öğrenci 20, tam 75 TL

Festivalde uzun metrajlı film gösterimleri Kadıköy Sineması ve CineWAM Nişantaşı City’s’de gerçekleşecek. Kısa film programı ve bu yılın yeniliklerinden

VisionIst etkinlikleri İBB Beyoğlu Sineması’nda yapılacak. Festival herkes için sinema, herkes için festival diyerek tüm sinemaseverlerin erişebileceği bir fiyat

politikası belirledi. Öğrenci biletleri 20 TL, tam biletler 75 TL’den Biletinial üzerinden satışa sunuldu.

Altın Terazi Uzun Metraj Yarışması’nda 10 film var

Festivalin Uluslararası Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nda 10 film yarışacak. Amerikalı yazar Deborah Young başkanlığındaki Cemil Ağacıkoğlu,

Kazak yönetmen Assel Aushakimova, yönetmen Selcen Ergun, yönetmen Rusudan Glurjidze’den oluşuyor. Sinema Yazarları Derneği – SİYAD jürisindeyse

Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz görev yapacak. İki jüri de şu filmleri değerlendirecek.

 

Avrupa’nın kürtajla sınavı

Elina Psykou imzasını taşıyan Selanik, Prizren ve Kopenhag film festivallerinde ödüller kazanan ‘Boşluktaki Bedenler / Stray Bodies’ belgeseli, AB üyesi

devletlerin kürtaj, tüp bebek ve ötanazi yasalarındaki tutarsızlıklar nedeniyle bir ülkeden diğerine giden kadınları takip ediyor. Bilet almak için tıklayabilirsiniz.

 

Kürt bir babanın dramı

‘Renksiz Dünya’ filmiyle tanınan Mehmet Ali Konar imzalı ‘Ceviz Yaprakları Sarardığında’ Türkiye’nin yasaklar, kayıplar ve başka dertlerle yaralı Kürt

coğrafyasında geçiyor. Film, ölümcül bir hastalıktan mustarip baba Ciwan’ın ergenlik çağındaki oğlu Feyzi’ye bildiği her şeyi öğretmeye çalışırken politik

gerilimin ortasında, iki taraf arasında sıkışmasını konu alıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Nereden nereye be İran!

Berlin Film Festivali’nde dünya prömiyerinin ardından Selanik Belgesel Festivali’nde Altın İskender ve FIPRESCI ödülleri kazanan, pek çok önemli festivale

seçilen ‘Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet’ kahkaha ve gözyaşlarıyla dolu, yaratıcı bir belgesel. Yönetmen Ferahnaz Şerifi’nin doğduğu yıl yapılan İslam

devriminin getirdiği hicap zorunluluğuna karşı çıkan kadınların miting görüntüleriyle başlıyor film, 2022’de Mehsa Jina Emini’nin katledilmesinin doruğa

çıkardığı aynı amaçlı protestolarla da sona eriyor. Yönetmen Şerifi, kişisel arşivinden görüntülerle seküler bir ülkenin unutturulmaya çalışılan imgelerini

günümüzün baskılarıyla karşılaştırıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

15 Temmuz filmi ilk defa İstanbul’da

Türkiye’de ilk kez Adana Altın Koza Film Festivali’nde gösterilen ve ödül alan Türker Süer’in yönettiği ‘Gecenin Kıyısı’, 15 Temmuz’un içinden geçtiği bir film.

Orduya kayıtsız şartsız sadakatini asker babası aleyhine tanıklık ederek kanıtlamış genç subay Sinan’ın, ne suç işlediğini bilmediği, kendisi gibi subay olan

ağabeyi Kenan’ı ifade vermek üzere Malatya’ya doğru çıktıkları 15 Temmuz 2016 darbe girişimine denk gelen yolculukları sırasında geçiyor. Venedik

Yönetmenlerin Günleri, Toronto, Valladolid ve Selanik film festivallerine seçilen ‘Gecenin Kıyısı’, Ahmet Rıfat Şungar ile Berk Hakman’ın performanslarıyla

öne çıkıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Suriye’de adalet arayışı

Jonathan Millet’nin ilk uzun metraj filmi ‘Hayaletler / Ghost Trail’ Suriye’deki savaşa yol açan baskı rejiminin mağdurlarından birinin adaleti sağlama çabasına

odaklanıyor. Annesi Beyrut’ta bir sığınmacı kampında oğlunun Berlin’de öğrenci olmasıyla avunurken, Hamid, sesini tanıdığı, ama yüzünü görmediği

işkencecinin peşine düşüyor. Cannes Film Festivali Altın Kamera adayı olan ve Eleştirmenlerin Haftası’nın açılışını yapan bu tüyler ürpertici ve dokunaklı

politik gerilim gerçek olaylara dayanıyor. Bilet almak için tıklayınız.

 

Özgürlük verilmez alınır

Nada Riyadh ve Ayman El Amir’in yönettiği ‘Hayallerin Eşiği / The Brink Of Dreams’, Mısır’ın güneyinde, muhafazakâr bir Koptik kasabasında geçen bir
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UZMANLAR TRUMP’IN BARIŞ SÖZLERİNİ YORUMLADI
Uzmanlar Trump’ın barış sözlerini yorumladı

 

ABD başkanlık seçimlerinde Cumhuriyetçilerin başkan adayı Donald Trump, kritik eyaletlerde seçimi kazanarak zaferini ilan etti ve yeniden ABD Başkanı

oldu. Trump, geçtiğimiz gün gerçekleştirdiği zafer konuşmasında savaşları bitireceğine dikkat çekti.Cumhuriyet’in aktardığına göre, Prof. Dr. Burak Küntay,

seçim sonucunun sürpriz olmadığını fakat Trump’ın beklenenin üstünde öne geçtiğini ifade ederek Senato’da ve Temsilciler Meclisi’ndeki olası Cumhuriyetçi

çoğunluğun bambaşka bir Trump yönetimine etki edeceğini kaydetti. Küntay, “Çin’e gümrük vergileri konusunda çok daha sert bir tavır alınır. Kiev karşıtı bir

pozisyon içerisinde olunulur. Ortadoğu’da Gazzelilerin istediği yönde bir ilerleyiş sağlayacağını düşünmüyorum” açıklamasında bulundu.“MESELE

BUNLARIN NASIL ÇÖZÜLDÜĞÜ”Teknoloji milyarderi Elon Musk’ın desteğinin Trump’ın zaferinde oldukça etkili olduğuna işaret eden Küntay, Musk’ın

bundan sonraki süreçte yatırımlarının iyi izlenmesi gerektiğini ve kendisinin belirli sektörlerde domine edici noktalarda ivme kazanabileceğini aktardı. “Bu

seçim; ‘ABD Trump ile bir hata mı yapmıştı’ yoksa bu bir ‘Amerikan gerçeği’ mi oldu, onu gösterdi. İlginç bir döneme gidiliyor. Bu seçimin sonucunda ABD

artık eskisi gibi değil. Yöntem ve tercih farklılıkları olacak” ifadelerini kaydeden Küntay, “Gazze’de gerilimin düşmesi ve İran ile tansiyonun dinmesi işimize

gelir. Ukrayna-Rusya meselesinin çözülmesi işimize gelir. Ancak mesele bunların nasıl çözüldüğü” açıklamasında bulundu.“YA İSTEDİĞİMİ YAP YA

BEDELİNİ ÖDE”Emekli büyükelçi Uluç Özülker ise konuya ilişkin gerçekleştirdiği açıklamada, “Türkiye yönünden bakıldığında terör örgütü PKK’yi

bitirebilecek mi? Mümkün değil. ABD ‘Ya istediğimi yap ya da bedelini öde’ şeklinde bakıyor. ABD kendi çıkarı için her an sizi satıp başka yöne gidebilir o

zaman ayakta durman lazım” ifadelerini kullandı.İlk başkanlık döneminde Trump’ın, rahip Brunson davası, S-400 alımı ve Türkiye’nin PKK/YPG’ye yönelik

operasyonları nedeniyle Türkiye’ye birçok kez yaptırım uyguladığını ve Erdoğan’a yazdığı “Aptal olma” mektubunu hatırlatan Özülker, Ankara’nın Şanghay

İşbirliği Örgütü ve BRICS’e olan ilgisine işaret etti ve bunların bir arada yürümeyeceğini ancak ABD’nin de bugün Türkiye yönünden güvenilir olmadığını ifade

etti.
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ABD NEDEN YENİDEN TRUMP DEDİ? TRUMP DOSYASINA 3 FARKLI DEĞERLENDİRME
ABD neden yeniden Trump dedi? Trump dosyasına 3 farklı değerlendirme

 

Haberin DevamıHaberin DevamıTENCERE GETİRDİ TENCERE GÖTÜRDÜ EKONOMİK KAYGI YÜKSEKTİ ABD ve Türkiye’den yapılan ilk yorumlara göre

Trump’ın seçimi kazanmasındaki önemli etkenlerden biri; Demokratların, Cumhuriyetçiler kadar güçlü bir aday çıkaramamış olması... “Harris yetersizdi”

deniyor. Elbette bu önemli bir başlık ancak Trump nasıl kazandı sorusunun tek yanıtı değil bence! Takip ettiğim kadarı ile her iki aday da bu süreçte

birbirinden kötüydü. Halkın gerçek sorunları; ekonomik kriz gibi, talepleri; kişisel güvenlik gibi, konuşulmadı, iki aday da birçok konuda net bir duruş

sergileyemedi. Peki başka neler var? ABD siyaseti ve tarihi üzerine uzun yıllardır çalışmalar yürüten Beykoz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Burak Küntay’ı

aradım. ‘Seçimin sonucu sürpriz oldu mu’ soruma yanıtı şu: “Tahmin etmesi çok zor bir seçimdi. Veriler çok yakındı. Bir tek, 1948’deki Truman ile Dewey

arasındaki seçim bu kadar birbirine yakındı. Dolayısıyla dün sabah sandıktan Harris çıksaydı da ‘A!’ demezdim, Trump çıktı, yine demedim.”E, madem

yeniden seçilecekti, Trump neden gitti? Diyor ki: “Rahmetli cumhurbaşkanımız Süleyman Demirel’in muhteşem bir tespiti vardır: ‘İktidarları tencere getirir,

tencere götürür.’ ABD seçmeninin dış politika/ güvenlik bakışı ile oy verme olasılığı 7-8. sıradadır. Trump, birinci dönemin sonunda Kovid ile karşılaştı.

Pandeminin yarattığı ekonomik, sağlık ve güvenlik sorunları, onu, yüzde 70 oranında, koltuğundan etti. Ayrıca öylesine tepetaklak, hesapsız, plansız başa

gelmişti ki gerçekten de iyi bir başkan olamadı. 4 yıllık başkanlığı sonrasında ise, haklı- haksız demiyorum, diğerlerinin görmediği bir zulme maruz kaldı.

Mahkemede ifade verdi. Tüm bunlar, bu 4 yıllık arada onu geliştirdi. Bunu bir cebine koy. Öteki cebine de ABD’deki ekonomik krizi koy! Ekonomik olarak

halkın kaygısı tavandı. Ve bu kaygı, her zaman, iktidarın aleyhinde kim varsa ona yarar. Bu sefer Trump’a yaradı.”HARRIS O ŞARTLARDA İYİ BİR ADAYDI

MUSK GÖVDESİNİ ORTAYA KOYDU “Harris çok ilginçtir ki hem Biden hem de Clinton’dan daha az Latin ve daha az siyahi oyu aldı. Bu, Harris, ‘kötü aday’

demek değil. Çünkü seçime 2 ay kala, iç darbe denilebilecek bir yöntemle Biden’a el çektirilmişken, Harris’ten daha iyisini bulmak imkansızdı. Ki kampanya

yardımlarının hukuki olarak sadece başkan yardımcısına aktarılabiliyor olması gibi nedenler de var. Dolayısıyla ABD halkı, adayın kim olduğundan çok

ekonomiye göre karar verdi demek daha doğru bence.”Elon Musk’ın desteğinin etkisi ne kadardı soruma, “Çok büyüktü” yanıtını veriyor Prof. Dr. Küntay,

“Sosyal etkisinden ziyade parasal etkisi daha büyüktü. Kurallar gereği bir adayın kampanyasına yapabileceğiniz ‘legal’ yardımlar sınırlıdır. Musk, doğrudan

yardımdan daha çok doğrudan olmayan PR çalışmaları ile Trump’ı öne geçirdi. Yani Musk gövdesini ortaya koydu bu iş için” diyor.TARİHİNDEKİ EN

KALİTESİZ SEÇİMDİ ABD KADINDAN ÇOK AİLE ODAKLI BİR TOPLUM Amerikan siyaseti araştırmacısı Yunus Emre Erdölen, bu seçimlerin ABD

tarihindeki “en kalitesiz” seçimlerden biri olduğunu söylüyor. Vaatlerin, Amerika’nın gerçek sorunları ile halkın gündeminin konuşulmadığı noktasında aynı

fikirdeyiz. Şöyle devam ediyor: “Harris, ‘kürtaj’ dışında sosyal devlet konusundan Gazze’ye kadar hiçbir konuda net duruş sergileyemedi, kendi sesini

bulamadı. Trump ise 2016’nın aksine ‘Trumpizm’i net şekilde mesajlaştıramadı, sıkıcı mitingler yaptı, gaflarla dolu bir süreç geçirdi. Peki neden Trump?

Otokratik bir lider olduğu için mi? Hayır, bunu sadece otokrasiye bağlamak yanlış olur. Göç, ekonomik sıkıntılar, hatta Demokratların halktan kopması gibi

birçok neden var. Seçimin bir günde, sakin ve pürüzsüz geçmesi en şaşırdığım nokta! Seçimin kalitesizliği, kutuplaşma ve şiddetin yaşanmamasını da

sağladı sanırım.” ‘Faşizm kazandı’ gibi bir çıkarım yapılabilir mi? Diyor ki: “Hayır, Harris kazansaydı, ön seçime girmemiş- dayatılmış bir aday olmasından

kaynaklı, demokrasi kazandı diyemeyeceğimiz gibi Trump seçildi diye faşizm kazandı da denilemez. Zira Trump, otokrat bir eğilime sahip olsa da güçlü bir iç

denetleme ve seçim mekanizması var. Senato Cumhuriyetçiler’in eline geçmiş olabilir ancak Trump karşıtı, Demokratlar’la aynı çizgide Cumhuriyetçiler var.

ABD’de denge- denetleme- güçler ayrılığı o kadar oturmuş ki Trump, hatta hiçbir başkan tüm sisteme hâkim olamaz. Trump’ın seçilmesi dünyada otokrat

fikirlerin yayılması ve meşruiyet kaynağı bulması için bir referans sadece.”Uluslararası Siyaset uzmanı Hakan Akbaş, Trump’a yapılan 2 farklı suikastın

seçmen nezdinde hayli etkili olduğunu söylüyor ve ekliyor: “Yanı sıra seçime 2 ay gibi kısa bir süre kala hem de demokratik olmayan yollarla aday

değiştirilmesi seçimin sonucunu değiştiren etmenlerdendi. Bir diğeri ise ABD halkının sanıldığından daha muhafazakâr ve aile odaklı bir toplum olması. Önce

Hillary Clinton gibi, soyadı itibarıyla siyaset odaklı aileden gelen, bir kadın adayı reddettiler, şimdi de etnik geçmişi olan, siyahi bir kadını. Kadından çok

ailenin önemine vurgu var burada. ‘Kutsal annelik’ bakış açısı ‘kürtaj’ hakkının önüne geçti. Demokratların kampanyasında geniş yer verdiği LGBTQ değerleri

de reddettiler bir anlamda. Üçüncü olarak da bir taraf demokrasi, birlik ve beraberlik, diğer tarafsa beka meselesi üzerinden kampanya yaptı. Bu ve buna ek

olarak ekonomik sıkıntıların kendini iyice hissettirmiş olması da demokrasi söylemini ezdi geçti ve Trump kazandı.”
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FULYA SOYBAŞ
Fulya Soybaş

ABD’de ikinci Trump dönemi... Nasıl kazandı

ABD’de ikinci Trump dönemi başlıyor. Sonucun Türkiye ve Ortadoğu’ya, Filistin meselesi ile Rusya-Ukrayna savaşına etkisini ekonomik anlamda dünyayı

neler beklediğini daha uzun süre konuşacağız ama sorum şu: ABD neden yeniden Trump dedi?TENCERE GETİRDİ TENCERE GÖTÜRDÜABD ve

Türkiye’den yapılan ilk yorumlara göre Trump’ın seçimi kazanmasındaki önemli etkenlerden biri; Demokratların, Cumhuriyetçiler kadar güçlü bir aday

çıkaramamış olması... “Harris yetersizdi” deniyor. Elbette bu önemli bir başlık ancak Trump nasıl kazandı sorusunun tek yanıtı değil bence! Takip ettiğim

kadarı ile her iki aday da bu süreçte birbirinden kötüydü. Halkın gerçek sorunları; ekonomik kriz gibi, talepleri; kişisel güvenlik gibi, konuşulmadı, iki aday da

birçok konuda net bir duruş sergileyemedi. Peki başka neler var?ABD siyaseti ve tarihi üzerine uzun yıllardır çalışmalar yürüten Beykoz Üniversitesi Rektörü

Prof. Dr. Burak Küntay’ı aradım. ‘Seçimin sonucu sürpriz oldu mu’ soruma yanıtı şu: “Tahmin etmesi çok zor bir seçimdi. Veriler çok yakındı. Bir tek,

1948’deki Truman ile Dewey arasındaki seçim bu kadar birbirine yakındı. Dolayısıyla dün sabah sandıktan Harris çıksaydı da ‘A!’ demezdim, Trump çıktı,

yine demedim.”EKONOMİK KAYGI YÜKSEKTİE, madem yeniden seçilecekti, Trump neden gitti? Diyor ki: “Rahmetli cumhurbaşkanımız Süleyman

Demirel’in muhteşem bir tespiti vardır: ‘İktidarları tencere getirir, tencere götürür.’ ABD seçmeninin dış politika/ güvenlik bakışı ile oy verme olasılığı 7-8.

sıradadır. Trump, birinci dönemin sonunda Kovid ile karşılaştı. Pandeminin yarattığı ekonomik, sağlık ve güvenlik sorunları, onu, yüzde 70 oranında,

koltuğundan etti. Ayrıca öylesine tepetaklak, hesapsız, plansız başa gelmişti ki gerçekten de iyi bir başkan olamadı. 4 yıllık başkanlığı sonrasında ise, haklı-

haksız demiyorum, diğerlerinin görmediği bir zulme maruz kaldı. Mahkemede ifade verdi. Tüm bunlar, bu 4 yıllık arada onu geliştirdi. Bunu bir cebine koy.

Öteki cebine de ABD’deki ekonomik krizi koy! Ekonomik olarak halkın kaygısı tavandı. Ve bu kaygı, her zaman, iktidarın aleyhinde kim varsa ona yarar. Bu

sefer Trump’a yaradı.”HARRIS O ŞARTLARDA İYİ BİR ADAYDI“Harris çok ilginçtir ki hem Biden hem de Clinton’dan daha az Latin ve daha az siyahi oyu

aldı. Bu, Harris, ‘kötü aday’ demek değil. Çünkü seçime 2 ay kala, iç darbe denilebilecek bir yöntemle Biden’a el çektirilmişken, Harris’ten daha iyisini bulmak

imkansızdı. Ki kampanya yardımlarının hukuki olarak sadece başkan yardımcısına aktarılabiliyor olması gibi nedenler de var. Dolayısıyla ABD halkı, adayın

kim olduğundan çok ekonomiye göre karar verdi demek daha doğru bence.”MUSK GÖVDESİNİ ORTAYA KOYDUElon Musk’ın desteğinin etkisi ne kadardı

soruma, “Çok büyüktü” yanıtını veriyor Prof. Dr. Küntay, “Sosyal etkisinden ziyade parasal etkisi daha büyüktü. Kurallar gereği bir adayın kampanyasına

yapabileceğiniz ‘legal’ yardımlar sınırlıdır. Musk, doğrudan yardımdan daha çok doğrudan olmayan PR çalışmaları ile Trump’ı öne geçirdi. Yani Musk

gövdesini ortaya koydu bu iş için” diyor.TARİHİNDEKİ EN KALİTESİZ SEÇİMDİAmerikan siyaseti araştırmacısı Yunus Emre Erdölen, bu seçimlerin ABD

tarihindeki “en kalitesiz” seçimlerden biri olduğunu söylüyor. Vaatlerin, Amerika’nın gerçek sorunları ile halkın gündeminin konuşulmadığı noktasında aynı

fikirdeyiz. Şöyle devam ediyor: “Harris, ‘kürtaj’ dışında sosyal devlet konusundan Gazze’ye kadar hiçbir konuda net duruş sergileyemedi, kendi sesini

bulamadı. Trump ise 2016’nın aksine ‘Trumpizm’i net şekilde mesajlaştıramadı, sıkıcı mitingler yaptı, gaflarla dolu bir süreç geçirdi. Peki neden Trump?

Otokratik bir lider olduğu için mi? Hayır, bunu sadece otokrasiye bağlamak yanlış olur. Göç, ekonomik sıkıntılar, hatta Demokratların halktan kopması gibi

birçok neden var. Seçimin bir günde, sakin ve pürüzsüz geçmesi en şaşırdığım nokta! Seçimin kalitesizliği, kutuplaşma ve şiddetin yaşanmamasını da

sağladı sanırım.”OTOKRASİYE GÜN DOĞDU‘Faşizm kazandı’ gibi bir çıkarım yapılabilir mi? Diyor ki: “Hayır, Harris kazansaydı, ön seçime girmemiş-

dayatılmış bir aday olmasından kaynaklı, demokrasi kazandı diyemeyeceğimiz gibi Trump seçildi diye faşizm kazandı da denilemez. Zira Trump, otokrat bir

eğilime sahip olsa da güçlü bir iç denetleme ve seçim mekanizması var. Senato Cumhuriyetçiler’in eline geçmiş olabilir ancak Trump karşıtı, Demokratlar’la

aynı çizgide Cumhuriyetçiler var. ABD’de denge- denetleme- güçler ayrılığı o kadar oturmuş ki Trump, hatta hiçbir başkan tüm sisteme hâkim olamaz.

Trump’ın seçilmesi dünyada otokrat fikirlerin yayılması ve meşruiyet kaynağı bulması için bir referans sadece.”ABD KADINDAN ÇOK AİLE ODAKLI BİR

TOPLUMUluslararası Siyaset uzmanı Hakan Akbaş, Trump’a yapılan 2 farklı suikastın seçmen nezdinde hayli etkili olduğunu söylüyor ve ekliyor: “Yanı sıra

seçime 2 ay gibi kısa bir süre kala hem de demokratik olmayan yollarla aday değiştirilmesi seçimin sonucunu değiştiren etmenlerdendi. Bir diğeri ise ABD

halkının sanıldığından daha muhafazakâr ve aile odaklı bir toplum olması.Önce Hillary Clinton gibi, soyadı itibarıyla siyaset odaklı aileden gelen, bir kadın

adayı reddettiler, şimdi de etnik geçmişi olan, siyahi bir kadını. Kadından çok ailenin önemine vurgu var burada. ‘Kutsal annelik’ bakış açısı ‘kürtaj’ hakkının

önüne geçti. Demokratların kampanyasında geniş yer verdiği LGBTQ değerleri de reddettiler bir anlamda. Üçüncü olarak da bir taraf demokrasi, birlik ve

beraberlik, diğer tarafsa beka meselesi üzerinden kampanya yaptı. Bu ve buna ek olarak ekonomik sıkıntıların kendini iyice hissettirmiş olması da demokrasi

söylemini ezdi geçti ve Trump kazandı.”
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UZMANLAR TRUMP’IN ‘BARIŞ’ SÖZLERİNİ YORUMLADI
Uzmanlar Trump’ın ‘barış’ sözlerini yorumladı

Donald Trump, kritik eyaletlerde seçimi kazanarak zaferini ilan etti. Trump, dün yaptığı zafer konuşmasında savaşları bitireceğine işaret etti.

ABD başkanlık seçimlerinde Cumhuriyetçi eski başkan Donald Trump, kritik eyaletlerde seçimi kazanarak zaferini ilan etti. Trump, dün yaptığı zafer

konuşmasında savaşları bitireceğine işaret etti. Cumhuriyet’e değerlendirmelerde bulunan Prof. Dr. Burak Küntay, seçim sonucunun sürpriz olmadığını

ancak Trump’ı beklenenin üstünde öne geçtiğini belirtti. Senato’da ve Temsilciler Meclisi’ndeki olası Cumhuriyetçi çoğunluğun bambaşka bir Trump

yönetimine etki edeceğini aktaran Küntay, “Çin’e gümrük vergileri konusunda çok daha sert bir tavır alınır. Kiev karşıtı bir pozisyon içerisinde olunulur.

Ortadoğu’da Gazzelilerin istediği yönde bir ilerleyiş sağlayacağını düşünmüyorum” dedi. Teknoloji milyarderi Elon Musk’ın desteğinin Trump’ın zaferinde

oldukça etkili olduğuna dikkati çeken Küntay, Musk’ın bundan sonraki süreçte yatırımlarının iyi izlenmesi gerektiğini ve kendisinin belirli sektörlerde domine

edici noktalarda ivme kazanabileceğini söyledi. Küntay, “Bu seçim; ‘ABD Trump ile bir hata mı yapmıştı’ yoksa bu bir ‘Amerikan gerçeği’ mi oldu, onu

gösterdi. İlginç bir döneme gidiliyor. Bu seçimin sonucunda ABD artık eskisi gibi değil. Yöntem ve tercih farklılıkları olacak” diye konuştu. Küntay, “Gazze’de

gerilimin düşmesi ve İran ile tansiyonun dinmesi işimize gelir. Ukrayna-Rusya meselesinin çözülmesi işimize gelir. Ancak mesele bunların nasıl çözüldüğü”

diye konuştu. Emekli büyükelçi Uluç Özülker, Türkiye yönünden bakıldığında terör örgütü PKK’yi bitirebilecek mi? Mümkün değil. ABD ‘Ya istediğimi yap ya

da bedelini öde’ şeklinde bakıyor. ABD kendi çıkarı için her an sizi satıp başka yöne gidebilir o zaman ayakta durman lazım” dedi. İlk başkanlık süresince

Trump’ın, rahip Brunson davası, S-400 alımı ve Türkiye’nin PKK/YPG’ye yönelik operasyonları nedeniyle Türkiye’ye birçok kez yaptırım uyguladığını ve

Erdoğan’a yazdığı “Aptal olma” mektubunu anımsatan Özülker, Ankara’nın Şanghay İşbirliği Örgütü ve BRICS’e olan ilgisine dikkat çekerek bunların bir

arada yürümeyeceğini ancak ABD’nin de bugün Türkiye yönünden güvenilir olmadığını söyledi.
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DEMOKRATLAR KONTROLÜ KAYBETTİ! TRUMP'IN ZAFERİNİN ŞİFRESİ NE? ABD SEÇİMİNİN PERDE

ARKASI A HABER'DE
Demokratlar kontrolü kaybetti! Trump'ın zaferinin şifresi ne? ABD seçiminin perde arkası A Haber'de

 

Dünyanın takip ettiği 2024 ABD Başkanlık Seçimleri'nde Cumhuriyetçi Başkan adayı Donald Trump, ezici bir farkla Kamala Harris'in önüne geçerek ABD'nin

47. Başkanı oldu. Bugüne kadar üç kez seçim yarışına giren Trump, ABD seçimlerinde yarışan iki kadın başkan adayını da yenmiş oldu.  Amerika’nın neden

ikinci kez ‘Trump’ dediği ise dünyada büyük merak uyandırdı. ABD seçiminin perde arkası A Haber’de yayınlanan Melih Altınok ile Sebep Sonuç

programında uzman isimler tarafından analiz edildi. İşte programdan detaylar…

 

 

                       ABD'de nefes kesen seçim maratonu Cumhuriyetçilerin adayı eski ABD Başkanı Donald Trump'ın zaferiyle sonuçlandı. 47. ABD Başkanı

Donald Trump, ikinci defa bir kadın adaya karşı kazanırken, 2020'deki seçim yenilgisinin ardından ikinci kez Beyaz Saray'a gitmeye hazırlanıyor. Donald

Trump'ın nasıl kazandığı ve ABD'nin neden ikinci kez 'Trump' dediği ise dünyada büyük merak uyandırdı. A Haber'de yayınlanan Melih Altınok ile Sebep

Sonuç programında uzman isimler Trump'ın zaferinin asıl sebebinin 'ekonomik sebepler' olduğunu ifade etti.

 

İŞTE PROGRAMDAN SATIR BAŞLIKLARI;

 

Akademisyen ve Siyaset Bilimci Prof. Dr. Burak Küntay: Herkes ABD seçimleri hakkında bir tahmin yapabilir. Bilimsel olarak Kamala Harris, Donald Trump

diyebilmeniz için elinizde bir veri olacak. Burada en önemli yerler salıncak eyaletler. 13 tane eyaleti alarak da ABD Başkanı olabilirsiniz. Bu seçimde kimse

kolay kolay Kamala Harris yada Donald Trump kazanacak diyemezdi.

 

 

 

Güne Kamala'nın yada Trump'ın kazandığı haberiyle uyansak sürpriz olamaz ama Trump hepsini aldı. Bu seçimde hiç sürpriz olmadı. Burada beni bir tek

şey ilgilendiriyor. 1.si; Bu oyla ve bu delege sayısıyla başkan olması. 2.'si; Trump'ın ekonomik ve dış politikalarının nasıl olacağı.

 

ABD'de nüfus ve göçmen sayısı arttıkça Demokratların avantajları daha çok olur. Siyah erkeklerden Kamala Harris Biden'a göre daha az oy aldı. Madem

Donald Trump tekrardan seçilecekse neden yolladılar. Trump döneminde pandeminin vurduğu ABD'de ekonomi rezalet bir durumdaydı.

 

Gazeteci Zafer Şahin: Sahicilik kavramı hayatın her anlamında çok önemlidir. Trump 8 milyar dolar serveti olduğundan bahsediliyor ama o olduğu gibiyken

Kamala Harris ise öyle değil.

 

Prof. Dr. Burak Küntay: ABD ırkçılıkla çok mücadele etti. Trump siyahi gazeteciler derneğindeki bir konuşmasında Kamala Harris siyahi mi, Asyalı mı? dedi.

ABD'nin nufüs yoğunlu olarak en çok oy kullanılan seçimi 1964 yılındaki seçimdir. O seçimde yüzde 62.8 oy alındı. O günden sonra ABD'de en ço oy

kullanılan seçim bir önceki seçimdi. Ülkenin yüzde 40'ı oy kullanmıyor. 2016 yılında bir şey değişti. ABD'de daha önce Demokratlaar ve Cumhuriyetçiler

birbirlerinin seçmenlerini çekmeyi bırakıp aradaki seçmene yönelmeye başladı. Bu sebepler Hillary Clinton çok büyük farkıyla Trump'a kaybetti.

 

 

 

 

 

Gazeteci Zafer Şahin: ABD'nin Michigan eyaletindeki müslümanların Yeşiller Partisindeki Jill Stein'a oy vermesini sağlayarak oyların Kamala Harris'e

gitmesini sağlayarak avantaj kendini alıyor.

 

Gazeteci Gaffar Yakınca: Dünyadaki akademiye, basına ve medyaya Amerikan kültürü ve batıcı bir angajman hakim olduğu için bu seçimde de bir körlük

egemendi. Dünyanın her yerinde veriler Amerikan merkezli olduğu için değerlendirmeler öyle yapıldı. Çindeki Şangay Fudan Üniversitesi'nin yapmış olduğu

bilgisayar destekli seçim analizinde bir önceki ve bu seçimde Trump'ın kazanacağını bildiler. ABD dünyanın en gelişmiş üleksi olduğu için oradaki sonuçlar

bizi etkiliyor. Donald Trump ile Kamala Harris arasında temel bir fark gördüm. Harris çok kimlikli politika sergilerken, Trump ise fabrikalarını yeniden açmak

ve işçi sınıfını yeniden iş sahibi yapacağım. Halk bu sebeplerle rekor bir farkla Trump'ı seçti. Trump güçlü adam motidi kazandı.
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TRUMP'IN ZAFER ŞİFRESİ NE?
Trump'ın zafer şifresi ne?

 

Dünyanın takip ettiği 2024 ABD Başkanlık Seçimleri'nde Cumhuriyetçi Başkan adayı Donald Trump, ezici bir farkla Kamala Harris'in önüne geçerek ABD'nin

47. Başkanı oldu. Bugüne kadar üç kez seçim yarışına giren Trump, ABD seçimlerinde yarışan iki kadın başkan adayını da yenmiş oldu.  Amerika’nın neden

ikinci kez ‘Trump’ dediği ise dünyada büyük merak uyandırdı. ABD seçiminin perde arkası A Haber’de yayınlanan Melih Altınok ile Sebep Sonuç

programında uzman isimler tarafından analiz edildi. İşte programdan detaylar…

 

 

                       ABD'de nefes kesen seçim maratonu Cumhuriyetçilerin adayı eski ABD Başkanı Donald Trump'ın zaferiyle sonuçlandı. 47. ABD Başkanı

Donald Trump, ikinci defa bir kadın adaya karşı kazanırken, 2020'deki seçim yenilgisinin ardından ikinci kez Beyaz Saray'a gitmeye hazırlanıyor. Donald

Trump'ın nasıl kazandığı ve ABD'nin neden ikinci kez 'Trump' dediği ise dünyada büyük merak uyandırdı. A Haber'de yayınlanan Melih Altınok ile Sebep

Sonuç programında uzman isimler Trump'ın zaferinin asıl sebebinin 'ekonomik sebepler' olduğunu ifade etti.

 

İŞTE PROGRAMDAN SATIR BAŞLIKLARI;

 

Akademisyen ve Siyaset Bilimci Prof. Dr. Burak Küntay: Herkes ABD seçimleri hakkında bir tahmin yapabilir. Bilimsel olarak Kamala Harris, Donald Trump

diyebilmeniz için elinizde bir veri olacak. Burada en önemli yerler salıncak eyaletler. 13 tane eyaleti alarak da ABD Başkanı olabilirsiniz. Bu seçimde kimse

kolay kolay Kamala Harris yada Donald Trump kazanacak diyemezdi.

 

 

 

Güne Kamala'nın yada Trump'ın kazandığı haberiyle uyansak sürpriz olamaz ama Trump hepsini aldı. Bu seçimde hiç sürpriz olmadı. Burada beni bir tek

şey ilgilendiriyor. 1.si; Bu oyla ve bu delege sayısıyla başkan olması. 2.'si; Trump'ın ekonomik ve dış politikalarının nasıl olacağı.

 

ABD'de nüfus ve göçmen sayısı arttıkça Demokratların avantajları daha çok olur. Siyah erkeklerden Kamala Harris Biden'a göre daha az oy aldı. Madem

Donald Trump tekrardan seçilecekse neden yolladılar. Trump döneminde pandeminin vurduğu ABD'de ekonomi rezalet bir durumdaydı.

 

Gazeteci Zafer Şahin: Sahicilik kavramı hayatın her anlamında çok önemlidir. Trump 8 milyar dolar serveti olduğundan bahsediliyor ama o olduğu gibiyken

Kamala Harris ise öyle değil.

 

Prof. Dr. Burak Küntay: ABD ırkçılıkla çok mücadele etti. Trump siyahi gazeteciler derneğindeki bir konuşmasında Kamala Harris siyahi mi, Asyalı mı? dedi.

ABD'nin nufüs yoğunlu olarak en çok oy kullanılan seçimi 1964 yılındaki seçimdir. O seçimde yüzde 62.8 oy alındı. O günden sonra ABD'de en ço oy

kullanılan seçim bir önceki seçimdi. Ülkenin yüzde 40'ı oy kullanmıyor. 2016 yılında bir şey değişti. ABD'de daha önce Demokratlaar ve Cumhuriyetçiler

birbirlerinin seçmenlerini çekmeyi bırakıp aradaki seçmene yönelmeye başladı. Bu sebepler Hillary Clinton çok büyük farkıyla Trump'a kaybetti.

 

 

 

 

 

Gazeteci Zafer Şahin: ABD'nin Michigan eyaletindeki müslümanların Yeşiller Partisindeki Jill Stein'a oy vermesini sağlayarak  oyların Kamala Harris'e

gitmesini sağlayarak avantaj kendini alıyor.

 

Gazeteci Gaffar Yakınca: Dünyadaki akademiye, basına ve medyaya Amerikan kültürü ve batıcı bir angajman hakim olduğu için bu seçimde de bir körlük

egemendi. Dünyanın her yerinde veriler Amerikan merkezli olduğu için değerlendirmeler öyle yapıldı. Çindeki Şangay Fudan Üniversitesi'nin yapmış olduğu

bilgisayar destekli seçim analizinde bir önceki ve bu seçimde Trump'ın kazanacağını bildiler. ABD dünyanın en gelişmiş üleksi olduğu için oradaki sonuçlar

bizi etkiliyor. Donald Trump ile Kamala Harris arasında temel bir fark gördüm. Harris çok kimlikli politika sergilerken, Trump ise fabrikalarını yeniden açmak

ve işçi sınıfını yeniden iş sahibi yapacağım. Halk bu sebeplerle rekor bir farkla Trump'ı seçti. Trump güçlü adam motidi kazandı.
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DONALD TRUMP’IN SEÇİM ZAFERİ VE GELECEK ÜZERİNE ANALİZ
Donald Trump’ın Seçim Zaferi ve Gelecek Üzerine Analiz

 

ABD başkanlık seçimlerinde Cumhuriyetçi eski başkan Donald Trump, kritik eyaletlerde elde ettiği başarılarla zaferini ilan etti. Trump, zafer konuşmasında

savaşların sona erdirileceğine dair güçlü bir mesaj verdi. Cumhuriyet’e değerlendirmelerde bulunan Prof. Dr. Burak Küntay, seçim sonucunun sürpriz

olmadığını, ancak Trump’ın beklenenden daha fazla öne çıktığını ifade etti.Küntay, Senato ve Temsilciler Meclisi’nde olası bir Cumhuriyetçi çoğunluğun

Trump yönetimini nasıl etkileyeceğine dikkat çekerek, “Çin’e yönelik gümrük vergileri konusunda çok daha sert bir tavır sergilenecek. Ayrıca, Kiev karşıtı bir

pozisyonda durulacağına inanıyorum. Ortadoğu’da ise Gazzelilerin talepleri doğrultusunda bir ilerleme sağlanacağını düşünmüyorum,” dedi. Öte yandan,

teknoloji milyarderi Elon Musk’ın Trump’ın zaferindeki etkisine de vurgu yapan Küntay, Musk’ın gelecekteki yatırımlarının dikkatle izlenmesi gerektiğini, zira

kendisinin belirli sektörlerde domine edici bir konumda ivme kazanabileceğini belirtti. Küntay, “Bu seçim, ‘ABD Trump ile bir hata mı yaptı?’ yoksa bu bir

‘Amerikan gerçeği’ mi oldu, bunu gösterecek. İlginç bir döneme doğru gidiliyor. Bu seçimin sonucunda ABD artık eskisi gibi olmayacak. Yöntem ve tercih

farklılıkları kendini gösterecek,” şeklinde konuştu. Küntay ayrıca, “Gazze’de gerilimin azalması ve İran ile tansiyonun düşmesi, Türkiye’nin çıkarları açısından

olumlu olacaktır. Ukrayna-Rusya meselesinin çözülmesi de işimize gelir. Ancak, bu sorunların nasıl çözüleceği oldukça kritik,” dedi. Emekli büyükelçi Uluç

Özülker ise Türkiye açısından durumu değerlendirdi. Özülker, “ABD’nin terör örgütü PKK’yı ortadan kaldırma konusunda bir adım atması mümkün

görünmüyor. Çünkü ABD, ‘Ya istediğimi yap ya da bedelini öde’ yaklaşımında. Kendi çıkarları doğrultusunda her an Türkiye’yi terk edebilir, bu yüzden ayakta

kalmak gerekiyor,” ifadelerini kullandı. Özülker, Trump’ın ilk başkanlık döneminde Türkiye’ye yönelik uyguladığı yaptırımları hatırlatarak, “Rahip Brunson

davası, S-400 alımı ve Türkiye’nin PKK/YPG’ye karşı operasyonları nedeniyle birçok kez yaptırım uyguladı. Ayrıca, Erdoğan’a yazdığı ‘Aptal olma’

mektubunu unutmamak lazım,” dedi. Ankara’nın Şanghay İşbirliği Örgütü ve BRICS’e olan ilgisinin önemine de değinen Özülker, bu iki yaklaşımın bir arada

yürütülemeyeceğini, ABD’nin de bugün Türkiye açısından güvenilir bir ortak olmadığını vurguladı.
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TRUMP NASIL KAZANDI? A HABER'DE ANLATTI: ABD TARİHİNDE ÖRNEĞİ YOKTUR
Trump nasıl kazandı? A Haber'de anlattı: ABD tarihinde örneği yoktur

 

Uluslararası İlişkiler Uzmanı Prof. Dr. Burak Küntay, A Haber canlı yayınında ABD seçimleri ile ilgili değerlendirmelerde bulundu.
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KARIN DOYURMAK ARTIK LÜKS!
Karın doyurmak artık lüks!

 

Gıda enflasyonu gelirinin büyük kısmını gıdaya ayırmak zorunda kalan emeklileri ve asgari ücretlileri zorlayacak. Gıda fiyatlarındaki aylık artış yüzde 4,23,

menemen enflasyonu yüzde 15,04 oldu.    Fotoğraf: Reuters Gıda enflasyonuna ilişkin rakamlar, kış aylarında beslenmenin daha da zorlaşacağını

gösteriyor. Özellikle gelirinde gıda harcamalarının büyük paya sahip olduğu dar gelirli haneler daha çok etkilenecek. Birgün’den Havva Gümüşkaya’nın

haberine göre eylülde yüzde 2,57 artan gıda fiyatlarında ekim ayındaki artış yüzde 4,23 oldu. Bu artış enflasyonla mücadele ettiğini iddia eden ekonomi

yönetiminin de beklentilerinin üzerinde gerçekleşti. Gıda enflasyonundaki aylık artış TÜFE’deki artışın da önüne geçti. TÜFE, ekimde yüzde 2,88 arttı.

Eylülde yüzde 43,5 olan yıllık gıda enflasyonu da ekim ayında yüzde 45,12 olarak ölçüldü.     MENEMEN MALİYETİ ARTIYOR 

İçerisinde yer alan malzemelerin mutfaktaki temel malzemeler olması nedeniyle gıda enflasyonunun ölçümünde menemen endeksi dikkate alınıyor. Ekim ayı

menemen enflasyonu yumurtada görülen yüzde 8’lik ve kuru soğanda görülen yüzde 13’lük düşüşe rağmen çarliston biberdeki yüzde 102’lik ve domatesteki

yüzde 35’lik artış nedeniyle aylık yüzde 15,04, yıllık ise yüzde 40,11 olarak gerçekleşti. Menemen Endeksi’ni hazırlayan Beykoz Üniversitesi Öğretim Üyesi

Doç. Dr. Caner Özdurak’a göre özellikle hal fiyatlarıyla pazar fiyatları arasında ciddi ayrışmalar hâlâ devam ediyor. Öte yandan asgari ücret artışlarına

yönelik tartışmaların yaşandığını hatırlatan Özdurak, yanıtı asgari ücretin menemen enflasyonu karşısında eriyen görüntüsünün verdiğini belirtti.     GİRDİ

FİYATLARI YÜKSEK 

Gıda fiyatlarındaki artışın başlıca nedenleri arasında girdi fiyatlarındaki artışlar geldi. TZOB’un ekim ayında yaptığı saha araştırmasına göre gübre fiyatlarının

bayiden bayiye farklılık gösterdiği ve üreticilerin yüksek gübre fiyatlar nedeniyle ucuz gübre arayışına girdiği kaydedildi. TZOB, 2021 yılının Ekim ayından

itibaren yükselmeye başlayan gübre fiyatlarının 2023 yılının Ağustos ayında zirveyi gördüğünü ve fiyatların bu seviyelerde devam ettiğini açıkladı. Geçen

yılın Ekim ayına göre son bir yılda gübre fiyatları türüne göre yüzde 7-23 arasında artış gösterdi. Ayrıca tarım ilacı fiyatları yüzde 82 oranında artarken

elektrik fiyatları da yıllık olarak yüzde 30,4 oranında arttı. Mazot fiyatlarındaki artış aylık yüzde 2,6, yıllık bazda yüzde 7,8 oldu.     G20’DE İKİNCİ 

Türkiye, yüzde 45’in üzerindeki gıda enflasyonu ile G20 ülkeleri arasında en yüksek gıda enflasyonuna sahip Arjantin’in ardından ikinci ülke konumunda yer

aldı. Türkiye’nin ardından en yüksek gıda enflasyonu yüzde 9,24 ile Hindistan oldu. Türkiye ile Hindistan arasında ise yaklaşık 36 puanlık bir fark oluştu.

Ocakta evde yapılan bir kişilik menemenin maliyeti 11,82 TL iken ekim itibarıyla 13,36 TL’ye çıktı. Böylece asgari ücretlinin evde yaptığı tek kişilik menemen

sayısı 1438’den 1273’e düştü. 4 kişilik bir menemenin maliyeti ise ekim itibarıyla 53,44 TL oldu. Yılbaşından bu yana asgari ücretin menemen karşısında

kaybı yüzde 11,5 oldu. • Mayıs 2024: 1453 • Haziran 2024: 1513 • Temmuz 2024: 1431 • Ağustos 2024: 1517 • Eylül 2024: 1465 • Ekim 2024: 1273
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KARIN DOYURMAK ARTIK LÜKS: GIDA ENFLASYONU ÇOK ZORLAYACAK
Karın doyurmak artık lüks: Gıda enflasyonu çok zorlayacak

 

Gıda enflasyonuna ilişkin rakamlar, kış aylarında beslenmenin daha da zorlaşacağını gösteriyor. Özellikle gelirinde gıda harcamalarının büyük paya sahip

olduğu dar gelirli haneler daha çok etkilenecek.Eylülde yüzde 2,57 artan gıda fiyatlarında ekim ayındaki artış yüzde 4,23 oldu. Bu artış enflasyonla mücadele

ettiğini iddia eden ekonomi yönetiminin de beklentilerinin üzerinde gerçekleşti. Gıda enflasyonundaki aylık artış TÜFE’deki artışın da önüne geçti. TÜFE,

ekimde yüzde 2,88 arttı. Eylülde yüzde 43,5 olan yıllık gıda enflasyonu da ekim ayında yüzde 45,12 olarak ölçüldü.MENEMEN MALİYETİ

ARTIYORİçerisinde yer alan malzemelerin mutfaktaki temel malzemeler olması nedeniyle gıda enflasyonunun ölçümünde menemen endeksi dikkate

alınıyor.Ekim ayı menemen enflasyonu yumurtada görülen yüzde 8’lik ve kuru soğanda görülen yüzde 13’lük düşüşe rağmen çarliston biberdeki yüzde

102’lik ve domatesteki yüzde 35’lik artış nedeniyle aylık yüzde 15,04, yıllık ise yüzde 40,11 olarak gerçekleşti.Menemen Endeksi'ni hazırlayan Beykoz

Üniversitesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. Caner Özdurak'a göre özellikle hal fiyatlarıyla pazar fiyatları arasında ciddi ayrışmalar hâlâ devam ediyor. Öte yandan

asgari ücret artışlarına yönelik tartışmaların yaşandığını hatırlatan Özdurak, yanıtı asgari ücretin menemen enflasyonu karşısında eriyen görüntüsünün

verdiğini belirtti.GİRDİ FİYATLARI YÜKSEKGıda fiyatlarındaki artışın başlıca nedenleri arasında girdi fiyatlarındaki artışlar geldi. TZOB’un ekim ayında

yaptığı saha araştırmasına göre gübre fiyatlarının bayiden bayiye farklılık gösterdiği ve üreticilerin yüksek gübre fiyatlar nedeniyle ucuz gübre arayışına

girdiği kaydedildi. TZOB, 2021 yılının Ekim ayından itibaren yükselmeye başlayan gübre fiyatlarının 2023 yılının Ağustos ayında zirveyi gördüğünü ve

fiyatların bu seviyelerde devam ettiğini açıkladı. Geçen yılın Ekim ayına göre son bir yılda gübre fiyatları türüne göre yüzde 7-23 arasında artış

gösterdi.Ayrıca tarım ilacı fiyatları yüzde 82 oranında artarken elektrik fiyatları da yıllık olarak yüzde 30,4 oranında arttı. Mazot fiyatlarındaki artış aylık yüzde

2,6, yıllık bazda yüzde 7,8 oldu.G20’DE İKİNCİTürkiye, yüzde 45’in üzerindeki gıda enflasyonu ile G20 ülkeleri arasında en yüksek gıda enflasyonuna sahip

Arjantin’in ardından ikinci ülke konumunda yer aldı. Türkiye’nin ardından en yüksek gıda enflasyonu yüzde 9,24 ile Hindistan oldu. Türkiye ile Hindistan

arasında ise yaklaşık 36 puanlık bir fark oluştu.Ocakta evde yapılan bir kişilik menemenin maliyeti 11,82 TL iken ekim itibarıyla 13,36 TL’ye çıktı. Böylece

asgari ücretlinin evde yaptığı tek kişilik menemen sayısı 1438’den 1273’e düştü. 4 kişilik bir menemenin maliyeti ise ekim itibarıyla 53,44 TL oldu.

Yılbaşından bu yana asgari ücretin menemen karşısında kaybı yüzde 11,5 oldu.• Mayıs 2024: 1453• Haziran 2024: 1513• Temmuz 2024: 1431• Ağustos

2024: 1517• Eylül 2024: 1465• Ekim 2024: 1273PROF. DR. MUSTAFA DURMUŞ: İKLİM KRİZİ FİYAT ARTIŞLARINI HIZLANDIRACAKHalkımız bir süredir

yüksek enflasyon altında eziliyor. Özellikle de emekçilerin aylık bütçelerinde en büyük paya sahip olan gıdadaki enflasyon bir türlü inmiyor. Bu durumu

kötüleştirecek gelişmelerse sürüyor. Bunların sadece biri küresel ısınma ve iklim değişikliği konusundaki gelişmeler. "Küresel Isınma" ve "İklim Değişikliği"

gıda fiyatlarını artırıyor. Öyle ki bu etkiler bazen hiç beklemediğiniz bir yerde, örneğin bir markette temel gıda maddelerinin artan fiyatları biçiminde karşımıza

çıkabiliyor.Mustafa DurmuşISI ENFLASYONUKavurucu sıcakların gıda fiyatlarını nasıl artırdığını anlatılırken ""iklim enflasyonu" ve “ısı enflasyonu" gibi

terimler kullanılmaya başlandı.Bilimsel araştırmalara göre aşırı sıcaklar hâlihazırda gıda fiyatlarını yükseltiyor ve bu durumun gelecekte daha da

kötüleşeceğine kesin gözüyle bakılıyor. Yani sıcaklık artışları, gıda ve manşet enflasyonunda doğrusal olmayan, birlikte ve kalıcı artışlara neden

oluyor.Yüzlerce iklim bilimci, küresel sıcaklıkların bu yüzyılda sanayi öncesi seviyelerin en az 2,5 C üzerine çıkmasını ve insanlık ve gezegen için yıkıcı

sonuçlara yol açmasını bekliyor. Öte yandan bazı çalışmalar da, iklim etkilerinin ülkeler arasında eşit dağılmadığını vurguluyor.İklim değişikliğinden en az

sorumlu olan ülkelerin, etkilere uyum sağlamak için en az kaynağa sahip olmalarına rağmen, yüksek gelirli ülkelerden yüzde 60, yüksek emisyonlu

ülkelerden ise yüzde 40 daha fazla gelir kaybına uğrayacağı tahmin ediliyor.
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AHMET KASIM HAN KİMDİR?
Ahmet Kasım Han Kimdir?

 

Tam adı: Ahmet Kasım Han

Doğum tarihi: 1969

Doğum yeri: İstanbul / Türkiye

Boyu: –

Ailesi: Afgan Kralı Amanullah Han (babasının dedesi), Kraliçe Süreyya (büyük halası), Azize Han (küçük halası)  Mahmut Tarzi (dedesi)

Mesleği: Akademisyen

Aktif Yılları: 2002’den Günümüze

 

 

Sosyal Medyada

 

Hakkında

Ahmet Kasım Han kimdir? Ahmet Kasım Han, Afgan Kraliyet soyundan gelen, Kadir Has Üniversitesi akademisyeni ve rektör danışmanıdır. Ahmet Kasım

Han’ın ailesi oldukça soyludur. Afgan Kralı Amanullah Han babasının dedesi, Kraliçe Süreyya ise halasıdır. Ataları Afganistan’ın ilk kralı Payende Han’a

kadar giden Ahmet Kasım’ın dedesi 1929 senesinde Türkiye’ye göç etmiştir.

 

 

 

Ahmet Kasım 1969 yılında dünyaya geldi. Doğum yeri İstanbul’dur. Eğitimini İstanbul’da aldı. İstanbul Üniversitesi’nin “Ekonomi ve Uluslararası İlişkiler”

bölümünü başarıyla bitirdi. Ardından yine İstanbul Üniversitesi’nde yüksek lisans ve doktora yaptı. Yüksek lisans çalışmasını Siyasi tarih, doktora çalışmasıı

ise Uluslararası İlişkiler alanında yaptı.

Ardından Harvard Üniversitesi’ne gitti ve burada müzakere eğitimi aldı. Bu esnada AVD Dışişleri Bakanlığı kendisine burs vermiştir. AVrupa’nın Genç

Liderleri bursunu alan Ahmet Kasım Han, Afganistan’a görevlendirildi. Afganistan Nato / ISAF operasyonunda gözlemcilik yaptı. (2005, 2011)

İlginizi çekebilir:

Radikal ve Referans isimli gazetelerde köşe yazarlığı yapmasının yanı sıra; Afganistan, ABD dış siyaseti, jeostrateji gibi alanlarda yayınlar çıkardı. 3 yıl

boyunca Türkiye İhracatçılar Birliği’nde Uluslararası İlişkiler Danışmanı olarak çalıştı.

 

 

 

İstanbul’da birçok üniversitede öğretim görevlisi olarak çalıştı ve derslere girdi. Bu üniversiteler arasında; İstanbul Üniversitesi, ürk Silahlı Kuvvetleri Harp

Akademisi ve Hava Harp Okulu da vardır.

Birçok uluslararası görev üstlendi. Bunlar arasında NATO da vardır. Bu görevlerden bir tanesi de Uluslararası Müzakere Stratejileri dersini şekillendirmek ve

aktarmaktır. Bu eğitim tüm yüksek rütbeli personel için zorunludur.

İstanbul Üniversitesi’nin İktisat Fakültesinde öğretim üyeliği olarak çalıştı. Bununla birlikte yine İstanbul Üniversitesinde Siyaset ve Uluslararası İlişkiler

Araştırma Merkezi Müdürlüğünde görev aldı .

Kadir Has Üniversitesinde Uluslararası İlişkiler Bölümünde öğretim üyesi olmasının yanı sıra, rektör danışmanı olarak da çalışmaktadır. Bir dönem Tarih

Bölümü profesörü Toktamış Ateş‘in asistanı olarak çalıştı.

 

 

 

Akademik birçok makale ve kitap yazdı. Bu yazılar uluslararası ilgi gördü. Yüzlerce yazısı yayınlanan Ahmet Kasım Han tv programlarına da katıldı. Yabancı

basında da birçok röportajı yayınlandı.

Türkiye Ekonomik ve Sosyal Etüdler Vakfı Güvenlik Araştırmalarında bulundu. Sanayi ve finans sektötründe üst düzey yöneticilik yaptı. NATO tarafından

görevlendirilerek çeşitli ülkelerde dış işleri bakanlığı görevinde bulundu.

Birçok yabancı ülkenin konferanslarında konuşmacılık yaptı.

Videoları

 

 

 

 

 

Fotoğrafları
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KARIN DOYURMAK ARTIK LÜKS: GIDA ENFLASYONU ÇOK ZORLAYACAK
KARIN DOYURMAK ARTIK LÜKS: GIDA ENFLASYONU ÇOK ZORLAYACAK

 

Gıda enflasyonu gelirinin büyük kısmını gıdaya ayırmak zorunda kalan emeklileri ve asgari ücretlileri zorlayacak. Gıda fiyatlarındaki aylık artış yüzde 4,23,

menemen enflasyonu yüzde 15,04 oldu.

					

 

						Gıda enflasyonuna ilişkin rakamlar, kış aylarında beslenmenin daha da zorlaşacağını gösteriyor. Özellikle gelirinde gıda harcamalarının büyük paya sahip

olduğu dar gelirli haneler daha çok etkilenecek.

Eylülde yüzde 2,57 artan gıda fiyatlarında ekim ayındaki artış yüzde 4,23 oldu. Bu artış enflasyonla mücadele ettiğini iddia eden ekonomi yönetiminin de

beklentilerinin üzerinde gerçekleşti. Gıda enflasyonundaki aylık artış TÜFE’deki artışın da önüne geçti. TÜFE, ekimde yüzde 2,88 arttı. Eylülde yüzde 43,5

olan yıllık gıda enflasyonu da ekim ayında yüzde 45,12 olarak ölçüldü.

MENEMEN MALİYETİ ARTIYOR

İçerisinde yer alan malzemelerin mutfaktaki temel malzemeler olması nedeniyle gıda enflasyonunun ölçümünde menemen endeksi dikkate alınıyor.

Ekim ayı menemen enflasyonu yumurtada görülen yüzde 8’lik ve kuru soğanda görülen yüzde 13’lük düşüşe rağmen çarliston biberdeki yüzde 102’lik ve

domatesteki yüzde 35’lik artış nedeniyle aylık yüzde 15,04, yıllık ise yüzde 40,11 olarak gerçekleşti.

Menemen Endeksi’ni hazırlayan Beykoz Üniversitesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. Caner Özdurak’a göre özellikle hal fiyatlarıyla pazar fiyatları arasında ciddi

ayrışmalar hâlâ devam ediyor. Öte yandan asgari ücret artışlarına yönelik tartışmaların yaşandığını hatırlatan Özdurak, yanıtı asgari ücretin menemen

enflasyonu karşısında eriyen görüntüsünün verdiğini belirtti.

GİRDİ FİYATLARI YÜKSEK

Gıda fiyatlarındaki artışın başlıca nedenleri arasında girdi fiyatlarındaki artışlar geldi. TZOB’un ekim ayında yaptığı saha araştırmasına göre gübre fiyatlarının

bayiden bayiye farklılık gösterdiği ve üreticilerin yüksek gübre fiyatlar nedeniyle ucuz gübre arayışına girdiği kaydedildi. TZOB, 2021 yılının Ekim ayından

itibaren yükselmeye başlayan gübre fiyatlarının 2023 yılının Ağustos ayında zirveyi gördüğünü ve fiyatların bu seviyelerde devam ettiğini açıkladı. Geçen

yılın Ekim ayına göre son bir yılda gübre fiyatları türüne göre yüzde 7-23 arasında artış gösterdi.

Ayrıca tarım ilacı fiyatları yüzde 82 oranında artarken elektrik fiyatları da yıllık olarak yüzde 30,4 oranında arttı. Mazot fiyatlarındaki artış aylık yüzde 2,6, yıllık

bazda yüzde 7,8 oldu.

G20’DE İKİNCİ

Türkiye, yüzde 45’in üzerindeki gıda enflasyonu ile G20 ülkeleri arasında en yüksek gıda enflasyonuna sahip Arjantin’in ardından ikinci ülke konumunda yer

aldı. Türkiye’nin ardından en yüksek gıda enflasyonu yüzde 9,24 ile Hindistan oldu. Türkiye ile Hindistan arasında ise yaklaşık 36 puanlık bir fark oluştu.

Ocakta evde yapılan bir kişilik menemenin maliyeti 11,82 TL iken ekim itibarıyla 13,36 TL’ye çıktı. Böylece asgari ücretlinin evde yaptığı tek kişilik menemen

sayısı 1438’den 1273’e düştü. 4 kişilik bir menemenin maliyeti ise ekim itibarıyla 53,44 TL oldu. Yılbaşından bu yana asgari ücretin menemen karşısında

kaybı yüzde 11,5 oldu.

 

Mayıs 2024: 1453

Haziran 2024: 1513

Temmuz 2024: 1431

Ağustos 2024: 1517

Eylül 2024: 1465

Ekim 2024: 1273

 

PROF. DR. MUSTAFA DURMUŞ: İKLİM KRİZİ FİYAT ARTIŞLARINI HIZLANDIRACAK

Halkımız bir süredir yüksek enflasyon altında eziliyor. Özellikle de emekçilerin aylık bütçelerinde en büyük paya sahip olan gıdadaki enflasyon bir türlü

inmiyor. Bu durumu kötüleştirecek gelişmelerse sürüyor. Bunların sadece biri küresel ısınma ve iklim değişikliği konusundaki gelişmeler. “Küresel Isınma” ve

“İklim Değişikliği” gıda fiyatlarını artırıyor. Öyle ki bu etkiler bazen hiç beklemediğiniz bir yerde, örneğin bir markette temel gıda maddelerinin artan fiyatları

biçiminde karşımıza çıkabiliyor.

ISI ENFLASYONU

Kavurucu sıcakların gıda fiyatlarını nasıl artırdığını anlatılırken “”iklim enflasyonu” ve “ısı enflasyonu” gibi terimler kullanılmaya başlandı.

Bilimsel araştırmalara göre aşırı sıcaklar hâlihazırda gıda fiyatlarını yükseltiyor ve bu durumun gelecekte daha da kötüleşeceğine kesin gözüyle bakılıyor.

Yani sıcaklık artışları, gıda ve manşet enflasyonunda doğrusal olmayan, birlikte ve kalıcı artışlara neden oluyor.

Yüzlerce iklim bilimci, küresel sıcaklıkların bu yüzyılda sanayi öncesi seviyelerin en az 2,5 C üzerine çıkmasını ve insanlık ve gezegen için yıkıcı sonuçlara

yol açmasını bekliyor. Öte yandan bazı çalışmalar da, iklim etkilerinin ülkeler arasında eşit dağılmadığını vurguluyor.

İklim değişikliğinden en az sorumlu olan ülkelerin, etkilere uyum sağlamak için en az kaynağa sahip olmalarına rağmen, yüksek gelirli ülkelerden yüzde 60,

yüksek emisyonlu ülkelerden ise yüzde 40 daha fazla gelir kaybına uğrayacağı tahmin ediliyor.
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ABD’DE BAŞKAN NASIL SEÇİLİYOR? 270 DELEGE ŞARTI…
ABD’de başkan nasıl seçiliyor? 270 delege şartı…

 

Amerika Birleşik Devletleri'nde 60. başkanlık seçimleri için halk sandık başında. Seçimlerde Demokrat Parti adayı ve mevcut Başkan Yardımcısı Kamala

Harris ile Cumhuriyetçi Parti adayı ve eski Başkan Donald Trump yarışıyor. Anketler, Harris ve Trump arasındaki mücadelenin oldukça çekişmeli geçtiğini

gösteriyor. Akademisyen ve Siyaset Bilimci Prof. Dr. Burak Küntay A Haber canlı yayınında ABD’de yeni başkanın nasıl seçileceğine dair detayları tek tek

anlattı. İşte detaylar…
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği, Elele Hizmet Derneği ve Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı işbirliğiyle, 8 Kasım’da bağımlılıkla

mücadele semineri düzenlenecek.

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

 

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.

                   Editör: Pınar Gözek
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

 

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.

                   Editör: Melihat Haksız
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği, Elele Hizmet Derneği ve Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı işbirliğiyle, 8 Kasım’da bağımlılıkla

mücadele semineri düzenlenecek.

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

 

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

 

 

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.

                   Editör: Kıbrıs Genç Tv
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

 

 

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.

                   Editör: P. K.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ”
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri”

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek, Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” Düzenlenecek

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek
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                       Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat

14.00’te Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği, Elele Hizmet Derneği ve Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı işbirliğiyle, 8 Kasım’da bağımlılıkla

mücadele semineri düzenlenecek.

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” Düzenlenecek

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

 

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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PROF. DR. BURAK KÜNTAY
Prof. Dr. Burak KÜNTAY

Bu seçim sistemi adil mi?

Amerika’da bugün seçim günü. Akıllarda onlarca yüzlerce soru. Seçimi kim kazanacak, Türk-Amerikan ilişkileri için hangisi daha iyi, dünya siyasetini seçilen

kişi nasıl etkileyecek gibi bir sürü soru ile gbürakeçen bir seçim dönemi oldu.  Seçim sürecinde defalarca bu konular üzerine konuştuk. Ama bugünkü

yazımda istiyorum ki; her seçim sonrası dünyada ve Amerika’da, Amerikan seçimlerine dair sorulan çok net bir soru olur “Bu seçim sistemi demokratik mi?”

Bu sorunun sorulmasının en önemli sebebi; Amerikan seçim sisteminin karmaşık yapısı ve dolaylı seçim sistemidir.  Küçük eyaletleri yok saymak…   Yıllar

önce Amerika İngilizlere karşı bağımsızlık savaşını verdikten sonra, başarısız bir devlet kurma girişiminde bulundu. ‘The Articles of Confederation’ dönemi

diye tabir ettiğimiz bu dönem, erklerinin bazıları eksik bir devlet denemesiydi.  Daha sonra Amerika’yı kuracak olan 13 eyalet bir anayasa oluşturup, bir devlet

kurmak için temsilcileri ile bir araya geldiler. O zamanlar o 13 eyaletin en önemlileri hem nüfus hem ekonomik hem de siyasi olarak güç sahibi dört büyük

eyaleti Virginia liderliğinde, North Carolina, South Carolina ve Georgia’ydı. Doğal olarak nasıl bir yasama organımız olsun konusu açıldığında ilk teklifi en

güçlü devlet olan Virginia yaptı.  Virginia Planı diye tarihe geçen bu teklif, iki meclis olmasını ön görüyordu. Birinci meclis; her eyalet nüfusuna göre temsil

edilecek, ikinci meclisi ise birinci meclis seçecekti. Buradan da net anlaşılacağı gibi Virginia planının hayata geçmesi demek ve sadece nüfus çoğunluğuna

göre meclis oluşturmak demek, küçük eyaletleri yok saymak ve güçsüz bırakmak anlamına geliyordu.  Bunun üzerine küçük eyaletlerin temsilcisi konumunda

olan New Jersey başka bir planla ortaya çıktı. New Jersey Planı’na göre tek bir meclis olmalı ve bütün eyaletler eşit temsil edilmeliydi. Bu plana baktığınız

zaman da her eyaletin eşit temsil edilmesi, halkı yok saymak anlamına geliyordu. Çıkan tartışmalar ve anlaşmazlıklarla neredeyse anayasa kurultayı ülkeyi

kuramadan dağılacaktı.  Tam bu esnada Connecticut Delegesi Ronald Sherman ortaya bir teklif attı. Yeni devletin iki meclisi olmalı, birincisi; nüfusa göre

oluşmalı, ikincisi ise eyaletlerin büyüklüğü fark etmemişçesine eşit temsil edilmeliydi. Tarihe Sherman Uzlaşması ya da Connecticut Uzlaşması olarak geçen

bu plan, bugünkü Amerikan yasamasını oluşturdu. Nüfusa göre seçilen meclis bugünkü Temsilciler Meclisi, her eyaletten iki senatör ile eşit temsil edilen

meclis ise bugünkü Senatoyu oluşturdu.  Ülkenin iç dinamikleriyle ilgili   Bu hikâyeyi anlatmamın tabi ki temel bir sebebi var. Her ülke anayasasını, sistemini

kurgularken; kendine uygun, yaşadığı olaylarla beslenmiş bir şekilde oluşturduğunda verimli, sağlıklı ve mantıklı bir şey çıkıyor ortaya. Her ülkenin sisteminin

demokratik ya da adaletli olup olmaması o ülkenin kendi iç dinamikleri ve tarihi ile ilgili bir olaydır. Az evvel bahsettiğim gibi Amerika’da çift meclis olmasının

bir sebebi var.  Federal devletin sorumluluğu   Aynı şey Türkiye’de olduğunda (1960-1980 arası oldu) aynı etkiyi, aynı verimliliği göstermez. Seçim sistemi de

böyledir. Eğer Amerika Birleşik Devletleri, Türkiye gibi bir üniter devletmişçesine, halkın çoğunluğunun oyuyla başkanını seçerse o zaman başkan ve devlet

aynı Türkiye’de olduğu gibi direkt halka mesuldür.  Unutmamak gerekir ki; Amerika’da başkanın ve federal devletin sorumluluğu, vatandaşlara olduğu kadar

eyaletleredir de. Ne halk eyalete ezdirilir ne eyalet halka. Bu seçim sistemi, eyalet ve popülasyon dengesini sağlamak üzere inşa edilmiş bir sistemdir. Her

seçimden sonra demokratik mi diye konuşulsa da kati süratle değişmesi uzunca bir müddet hem mümkün değil hem de Amerika açısından sağlıklı değildir.

IP1940
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla

Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

 

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek,  Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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“BAĞIMLILIKLA MÜCADELE SEMİNERİ” DÜZENLENECEK
“Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenlenecek

 

Özgür Hizmet Derneği, Hedef Hizmet Derneği ve Elele Hizmet Derneği ve Türkiye’de faaliyet gösteren Bağımlılığı Engelleme Mücadele ve Eğitim Vakfı’nın

işbirliğinde, 8 Kasım Cuma günü “Bağımlılıkla Mücadele Semineri” düzenleyecek.

Prof. Dr. Mansur Beyazyürek, Prof. Dr. Ece Müezzin ve Uz. Psikolog Leyla Yorgancıoğlu Usta konuşmacı olarak katılacağı seminer, saat 14.00’te

Uluslararası Final Üniversitesi Konferans Salonunda yapılacak.
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14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NİN PROGRAMI AÇIKLANDI – HABERLER
14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin Programı Açıklandı – Haberler

 

Bu yıl festivalde Altın Terazi Uluslararası Uzun ve Kısa Metraj Yarışma Filmleri ile beraber beş farklı bölümde toplam 60 yapım izleyiciyle buluşacak.–22-28

Kasım tarihleri arasında izleyiciyle buluşacak olan 14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin yarışma filmleri ve jürileri, beş farklı bölümde gösterilecek

filmleri, Akademik Program ve VisionIST etkinlikleri Metrohan’da düzenlenen basın toplantısıyla açıklandı. “Herkes İçin Adalet” ilkesiyle yola çıkan festivalin

başkanı Prof. Dr. Adem Sözüer, direktörü Prof. Dr. Bengi Semerci, program direktörü Alin Taşçıyan ve kısa metraj film koordinatörü Nil Kural’ın açıkladığı

programı, bu yıl da sadece film gösterimleriyle kalmıyor, VisionIST kapsamında gündemin önemli meselelerine dair uzmanların katıldığı ufuk açıcı paneller

düzenliyor, bir yandan da sinemacılarla buluşma olanağı sunuyor. Akademik Program ise “Adil Yargılanma Hakkı” temasını dünyadan ve Türkiye’den

hukukçuların katılımıyla derinlemesine irdeliyor.Bu yıl festivalde Altın Terazi Uluslararası Uzun ve Kısa Metraj Yarışma Filmleri ile beraber beş farklı bölümde

toplam 60 yapım izleyiciyle buluşacak. Adalet Terazisi bölümünde yer alan yedi film; göçmenliği, eşitsiz gelir dağılımının yarattığı zorlu yaşam koşullarını,

kadınların üzerindeki baskıları, bitip tükenmeyen mücadelelerini, savaşın altüst ettiği hayatları ve adalet arayışlarını farklı coğrafyalardan çok tanıdık

hikâyelerle anlatıyor. 4. Kuvvet Direniyor adlı seçkide farklı coğrafyalarda ve dönemlerde, farklı eğilimlerden medya mensuplarının deneyimlerini, bakış

açılarını ve iktidar sahiplerinden gördükleri baskıyı ele alan, doğru haber alma ve yayma hakkının önemini vurgulayan iki belgesel ve gerçek olaylara

dayanan dört kurmaca yer alıyor. Festival, Yapa Zekâ’nın mahkemelerden ölüm sonrasına dek sınırları, riskleri ve olanaklarını tartışmaya açan iki filmi

Yapay Zekânın Yeni Marifetleri bölümünde bir araya getirirken, sinemanın unutulmaz başyapıtlarından oluşan, geçmişten bugüne adaletsizlikleri örnekleyen

bir seçkiyi Klasikler bölümünde izleyiciyle buluşturuyor. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, Filistinli sinemacı ve sanatçıların seslerini duyurdukları Sıfır

Noktasından – Gazze’nin Anlatılmamış Öyküleri / From Ground Zero projesinde yer alan 22 kısa metraj filmi göstererek de bir kez daha “Herkes İçin Adalet”

diyor.Festivalde uzun metrajlı film gösterimleri Kadıköy Sineması ve CineWAM Nişantaşı City’s’de gerçekleşecek. Kısa film programı ve VisionIst etkinlikleri

İBB Beyoğlu Sineması’nda yapılacak. Festival herkes için sinema, herkes için festival diyerek tüm sinemaseverlerin erişebileceği bir fiyat politikası belirledi.

Öğrenci biletleri 20 TL, tam biletler 75 TL‘den Biletinial üzerinden Kasım ayının ilk haftasında satışa sunulacak.  – Alin Taşçıyan, Çetin Tunca, Prod. Dr.

Bengi SemerciAçılış 21 Kasım’da CRR’de14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin 21 Kasım akşamı İstanbul Büyükşehir Belediyesi Cemal Reşit Rey

Konser Salonu’nda gerçekleşecek açılış töreninde onur ve katkı ödülleri sahiplerine takdim edilecek. Festivalde bu yıl, Sinema Onur Ödülü, Bir Yudum Sevgi

filmiyle adım attığı, 40 yılı aşan kariyerinde üretmeye ve hayranlık uyandırmaya devam eden oyuncu Füsun Demirel’e; Sinemaya Katkı Ödülü, Üç Arkadaş

ve Selvi Boylum Al Yazmalım dahil birçok klasiğin görüntü yönetmeni olan Çetin Tunca’ya ve Akademik Onur Ödülü ömrünü hukuka adadıktan sonra

Yargıtay Birinci Başkanlığı’ndan emekli olan Prof. Dr. Sami Selçuk’a verilecek.Tören sonrasında Orson Welles’in aradan yıllar geçse de önemini ve etkisini

kaybetmeyen başyapıtı Dava / The Trial yazılışından 100, filme uyarlanmasından 62 yıl sonra, restore edilen kopyasıyla bir kez daha beyazperdede olacak.

Welles’in, Franz Kafka’nın 1924 tarihli aynı adlı romanından 1963 yılında uyarladığı filmde, baskıcı devlet mekanizması önünde bireyin adalet arayışını

vurguluyor.14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin bu yılki afişi de Dava filminden seçilen bir kare ile tasarlandı. Grafik tasarımı Sude Yeşim’e ait

afişte kullanılan kare, filmin kilit bölümlerinden kanun arayan bir adamın, engeller karşısında yıllarca süren bekleyişini konu alan Kafka’nın daha önce

yayınlanmış Kanun Önünde öyküsünden esinlenerek seçildi. Bu öyküye referansla filmde kullanılan kapı imgesi festival afişine ilhamını verdi.Altın Terazi

Yarışma Jürileri AçıklandıFestivalin Uluslararası Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nda yarışacak 10 film usta isimlerden oluşan bir jüri tarafından

değerlendirilecek. Jüri başkanlığını Taormina, Venedik ve Tribeca gibi pek çok festivalde direktörlük ve program danışmanlığı yapan, film endüstrisinin önde

gelen yayınlarında çalıştıktan sonra The Film Verdict’i kuran, editörlüğünü ve baş eleştirmenliğini üstlenen Amerikalı yazar Deborah Young yapacak. Filmleri

Montreal, Goa, Londra, Hamburg, Saraybosna gibi pek çok önemli festivale seçilen, Son Hasat adlı filmi bu yıl Toronto Film Festivali’nde dünya prömiyerini

yapan senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; 2024’te Tribeca Film Festivali’nde Büyük Ödülü kazanan Bisiklet Satrancı adlı filmi 4.Kuvvet Direniyor

bölümünde gösterilecek olan Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı Assel Aushakimova; prömiyerini Toronto Film Festivali’nde yapan ilk uzun metrajlı filmi

Kar ve Ayı ile 15’ten fazla uluslararası ödüle layık görülen Avrupa Film Akademisi üyesi, yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun; ilk filmi Başkasının Evi

/ House of Others ile Karlovy Vary Film Festivali’nde Batının Doğusu bölümü Büyük Ödül’ünü kazanan ve Adalet Terazisi bölümünde yer alan yeni filmi

Antika Gürcistan’ın Oscar adayı olarak gösterilen yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri 7500 Euro değerindeki Altın Terazi Uzun

Metraj Film Ödülü’nün sahibini belirleyecek.Sinema Yazarları Derneği – SİYAD jürisi Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşuyor. Öğrenci

jürisine Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek seçildi.Uluslararası Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması’nda

yarışacak filmleri son kısa filmi Ablam Antalya Altın Portakal Film Festivali, SİYAD Ödülleri ve Akbank Kısa Film Festivali’nde En İyi Film Ödülü’ne layık

görülen, ilk uzun metrajlı filmi Gölgeler Çekildiğinde için çalışmalarını sürdüren sinema yazarı, senarist, yönetmen Burcu Aykar; uluslararası alanda başarı

kazanan pek çok uzun metraj filmde görev alan, Hammurabi, Metro Gaza ve Japon Balığı adlı üç kısa filmi bulunan, Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve

yapımcı Ala’ Abu Ghoush ile Screen International, The Times gibi yayınlarda eleştiriler yazan, İngiliz haber sitesi Eye For Film’in kurucu ortağı, yazı işleri

müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan jüri değerlendirecek. Altın Terazi Kısa Metraj Film Ödülü’nü kazanan filme 1000 Euro verilecek.  –

Gecenin Kıyısında14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ FİLM LİSTESİULUSLARARASI ALTIN TERAZİ UZUN METRAJ YARIŞMA

FİLMLERİBoşluktaki Bedenler / Stray Bodies – Elina PsykouÇalınan Gezegenim / My Stolen Planet – Ferahnaz ŞerifiGecenin Kıyısı – Türker SüerHayaletler

/ Ghost Trail – Jonathan MilletHayallerin Eşiği / The Brink Of Dreams – Nada Riyadh, Ayman El AmirKırmızı Çocuklar / Red Path – Lotfi AchourSantosh –

Sandhya SuriSüleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleyman – Boris LojkineÜç Siyah Işık Gördüm / I Saw Three Black Lights – Santiago Lozano

ÁlvarezULUSLARARASI ALTIN TERAZİ KISA METRAJ YARIŞMA FİLMLERİAmarela – André Hayato SaitoÇıkışlar Tımarhaneden / Exit Through the

Cuckoo’s Nest – Nikola IlicEkimde Gün Ortası / October Noon – Francisco Rodriguez Teareİbrahim / Abraham – Elnaz Ghaderpour, Reza GaminiLeela –

Tanmay ChowdharyMorî – Yakup TekintangaçNeredeyse Kesinlikle Yanlış – Cansu BaydarSaklanacak Bir Şey Yok / Nothing To Hide – Masoud

BahmaniTutsak Kadınlar / Captive Women – Itxaso DíazADALET TERAZİSİAntika / The Antique – Rusudan GlurjidzeCennetin Yanındaki Köy / The Village

Next to Paradise – Mo HaraweHain / The Traitor – Michael KrummenacherHam Elmas / Wild Diamond – Agathe RiedingerMemeli / Mamifera – Liliana

TorresŞahit / The Witness – Nader SaeivarTanrıların Arasında / Dwelling Among the Gods – Vuk Ršumovic4. KUVVET DİRENİYORBisiklet Satrancı /

Bikechess – Assel Aushakimovaİşte Böyle Başlıyor / And So It Begins – Ramona S. DiazKara Kutu Günlükleri / Black Box Diaries – Shiori ItoKurşuni

Gökyüzü Altında / Under The Grey Sky – Mara TamkovichPol Pot İle Buluşma / Meeting With Pol Pot – Rithy PanhSadece Birkaç Gün / Just A Couple Of
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Days – Julie NavarroKLASİKLERDava / The Trial – Orson Welles – Açılış FilmiKara Tanrı, Beyaz Şeytan / Black God, White Devil – Glauber RochaŞehirde

İki Adam / Deux Hommes Dans La Ville – José GiovanniYAPAY ZEKÂ’NIN YENİ MARİFETLERİEbediyen Sen / Eternal You – Hans Block, Moritz

RiesewieckYapay Adalet / Artificial Justice – Simon CasalSIFIR NOKTASINDAN – GAZZE’NİN ANLATILMAMIŞ ÖYKÜLERI / FROM GROUND ZERO : THE

UNTOLD STORİES FROM GAZAOut of Frame – Neda’a Abu HasnaHells’s Heaven – Karim SatoumCharm – Bashar Al BalbisiAwakening – Mahdi

KarirahJad and Natalie – Aws Al-BannaNo – Hana EleiwaAll is Fine – Nidal DamoTaxi Wanissa – Etimad Washah24 Hours – Alaa DamoSelfies – Reema

MahmoudNo Signal – Muhammad AlshareefSoft Skin – Khamis MasharawiFlasback – Islam Al ZerieiFragments – Basel El-MaquosiOfferings – Mustafa Al-

NabihSchool Day – Ahmet Al-DanafFarah and Myriam – Wissam MoussaOverload – Alaa Islam AyoubThe Teacher – Tamer NijimRecycling – Rabab

KhamisEcho – Mustafa KolabSorry Cinema – Ahmad HassounaKaynak
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14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NİN PROGRAMI AÇIKLANDI
14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin Programı Açıklandı

 

-

  

  

      

 

   22-28 Kasım tarihleri arasında izleyiciyle buluşacak olan 14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin yarışma filmleri ve jürileri, beş farklı bölümde

gösterilecek filmleri, Akademik Program ve VisionIST etkinlikleri Metrohan’da düzenlenen basın toplantısıyla açıklandı. “Herkes İçin Adalet” ilkesiyle yola

çıkan festivalin başkanı Prof. Dr. Adem Sözüer, direktörü Prof. Dr. Bengi Semerci, program direktörü Alin Taşçıyan ve kısa metraj film koordinatörü Nil

Kural’ın açıkladığı programı, bu yıl da sadece film gösterimleriyle kalmıyor, VisionIST kapsamında gündemin önemli meselelerine dair uzmanların katıldığı

ufuk açıcı paneller düzenliyor, bir yandan da sinemacılarla buluşma olanağı sunuyor. Akademik Program ise “Adil Yargılanma Hakkı” temasını dünyadan ve

Türkiye’den hukukçuların katılımıyla derinlemesine irdeliyor.Bu yıl festivalde Altın Terazi Uluslararası Uzun ve Kısa Metraj Yarışma Filmleri ile beraber beş

farklı bölümde toplam 60 yapım izleyiciyle buluşacak. Adalet Terazisi bölümünde yer alan yedi film; göçmenliği, eşitsiz gelir dağılımının yarattığı zorlu yaşam

koşullarını, kadınların üzerindeki baskıları, bitip tükenmeyen mücadelelerini, savaşın altüst ettiği hayatları ve adalet arayışlarını farklı coğrafyalardan çok

tanıdık hikâyelerle anlatıyor. 4. Kuvvet Direniyor adlı seçkide farklı coğrafyalarda ve dönemlerde, farklı eğilimlerden medya mensuplarının deneyimlerini,

bakış açılarını ve iktidar sahiplerinden gördükleri baskıyı ele alan, doğru haber alma ve yayma hakkının önemini vurgulayan iki belgesel ve gerçek olaylara

dayanan dört kurmaca yer alıyor. Festival, Yapa Zekâ’nın mahkemelerden ölüm sonrasına dek sınırları, riskleri ve olanaklarını tartışmaya açan iki filmi

Yapay Zekânın Yeni Marifetleri bölümünde bir araya getirirken, sinemanın unutulmaz başyapıtlarından oluşan, geçmişten bugüne adaletsizlikleri örnekleyen

bir seçkiyi Klasikler bölümünde izleyiciyle buluşturuyor. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, Filistinli sinemacı ve sanatçıların seslerini duyurdukları Sıfır

Noktasından - Gazze’nin  Anlatılmamış Öyküleri / From Ground Zero projesinde yer alan 22 kısa metraj filmi göstererek de bir kez daha “Herkes İçin Adalet”

diyor.Festivalde uzun metrajlı film gösterimleri Kadıköy Sineması ve CineWAM Nişantaşı City’s’de gerçekleşecek. Kısa film programı ve VisionIst etkinlikleri

İBB Beyoğlu Sineması’nda yapılacak.  Festival herkes için sinema, herkes için festival diyerek tüm sinemaseverlerin erişebileceği bir fiyat politikası belirledi.

Öğrenci biletleri 20 TL, tam biletler 75 TL‘den Biletinial üzerinden Kasım ayının ilk haftasında satışa sunulacak.

  

                              

                  

               -

      

              

           Alin Taşçıyan, Çetin Tunca, Prod. Dr. Bengi Semerci

      

          

 

Açılış 21 Kasım’da CRR’de14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin 21 Kasım akşamı İstanbul Büyükşehir Belediyesi Cemal Reşit Rey Konser

Salonu’nda gerçekleşecek açılış töreninde onur ve katkı ödülleri sahiplerine takdim edilecek. Festivalde bu yıl, Sinema Onur Ödülü, Bir Yudum Sevgi filmiyle

adım attığı, 40 yılı aşan kariyerinde üretmeye ve hayranlık uyandırmaya devam eden oyuncu Füsun Demirel’e; Sinemaya Katkı Ödülü, Üç Arkadaş ve Selvi

Boylum Al Yazmalım dahil birçok klasiğin görüntü yönetmeni olan Çetin Tunca’ya ve Akademik Onur Ödülü ömrünü hukuka adadıktan sonra Yargıtay Birinci

Başkanlığı’ndan emekli olan Prof. Dr. Sami Selçuk’a verilecek.Tören sonrasında Orson Welles’in aradan yıllar geçse de önemini ve etkisini kaybetmeyen

başyapıtı Dava / The Trial yazılışından 100, filme uyarlanmasından 62 yıl sonra, restore edilen kopyasıyla bir kez daha beyazperdede olacak. Welles’in,

Franz Kafka’nın 1924 tarihli aynı adlı romanından 1963 yılında uyarladığı filmde, baskıcı devlet mekanizması önünde bireyin adalet arayışını vurguluyor.14.

Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin bu yılki afişi de Dava filminden seçilen bir kare ile tasarlandı. Grafik tasarımı Sude Yeşim’e ait afişte kullanılan

kare, filmin kilit bölümlerinden kanun arayan bir adamın, engeller karşısında yıllarca süren bekleyişini konu alan Kafka’nın daha önce yayınlanmış Kanun

Önünde öyküsünden esinlenerek seçildi. Bu öyküye referansla filmde kullanılan kapı imgesi festival afişine ilhamını verdi.Altın Terazi Yarışma Jürileri

AçıklandıFestivalin Uluslararası Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nda yarışacak 10 film usta isimlerden oluşan bir jüri tarafından değerlendirilecek.

Jüri başkanlığını Taormina, Venedik ve Tribeca gibi pek çok festivalde direktörlük ve program danışmanlığı yapan, film endüstrisinin önde gelen yayınlarında

çalıştıktan sonra The Film Verdict’i kuran, editörlüğünü ve baş eleştirmenliğini üstlenen Amerikalı yazar Deborah Young yapacak. Filmleri Montreal, Goa,

Londra, Hamburg, Saraybosna gibi pek çok önemli festivale seçilen, Son Hasat adlı filmi bu yıl Toronto Film Festivali’nde dünya prömiyerini yapan senarist

ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; 2024'te Tribeca Film Festivali’nde Büyük Ödülü kazanan Bisiklet Satrancı adlı filmi 4.Kuvvet Direniyor bölümünde

gösterilecek olan Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı Assel Aushakimova; prömiyerini Toronto Film Festivali’nde yapan ilk uzun metrajlı filmi Kar ve Ayı ile

15’ten fazla uluslararası ödüle layık görülen Avrupa Film Akademisi üyesi, yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun; ilk filmi Başkasının Evi / House of

Others ile  Karlovy Vary Film Festivali'nde Batının Doğusu bölümü Büyük Ödül’ünü kazanan ve Adalet Terazisi bölümünde yer alan yeni filmi Antika

Gürcistan’ın Oscar adayı olarak gösterilen yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri 7500 Euro değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj

Film Ödülü’nün sahibini belirleyecek.Sinema Yazarları Derneği - SİYAD jürisi Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşuyor. Öğrenci jürisine

Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek seçildi.Uluslararası Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması’nda

yarışacak filmleri son kısa filmi Ablam Antalya Altın Portakal Film Festivali, SİYAD Ödülleri ve Akbank Kısa Film Festivali’nde En İyi Film Ödülü’ne layık

görülen, ilk uzun metrajlı filmi Gölgeler Çekildiğinde için çalışmalarını sürdüren sinema yazarı, senarist, yönetmen Burcu Aykar; uluslararası alanda başarı

kazanan pek çok uzun metraj filmde görev alan, Hammurabi, Metro Gaza ve Japon Balığı adlı üç kısa filmi bulunan, Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve

yapımcı Ala' Abu Ghoush ile Screen International, The Times gibi yayınlarda eleştiriler yazan, İngiliz haber sitesi Eye For Film’in kurucu ortağı, yazı işleri
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müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan jüri değerlendirecek. Altın Terazi Kısa Metraj Film Ödülü’nü kazanan filme 1000 Euro verilecek.

  

                              

                  

               -

      

              

           Gecenin Kıyısında

      

          

 

14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ FİLM LİSTESİULUSLARARASI ALTIN TERAZİ UZUN METRAJ YARIŞMA FİLMLERİBoşluktaki

Bedenler / Stray Bodies - Elina PsykouÇalınan Gezegenim / My Stolen Planet - Ferahnaz ŞerifiGecenin Kıyısı – Türker SüerHayaletler / Ghost Trail -

Jonathan MilletHayallerin Eşiği / The Brink Of Dreams - Nada Riyadh, Ayman El AmirKırmızı Çocuklar / Red Path - Lotfi AchourSantosh - Sandhya

SuriSüleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleyman - Boris LojkineÜç Siyah Işık Gördüm / I Saw Three Black Lights - Santiago Lozano

ÁlvarezULUSLARARASI ALTIN TERAZİ KISA METRAJ YARIŞMA FİLMLERİAmarela - André Hayato SaitoÇıkışlar Tımarhaneden / Exit Through the

Cuckoo’s Nest - Nikola IlicEkimde Gün Ortası / October Noon - Francisco Rodriguez Teareİbrahim / Abraham - Elnaz Ghaderpour, Reza GaminiLeela -

Tanmay ChowdharyMorî - Yakup TekintangaçNeredeyse Kesinlikle Yanlış - Cansu BaydarSaklanacak Bir Şey Yok / Nothing To Hide -  Masoud

BahmaniTutsak Kadınlar / Captive Women - Itxaso DíazADALET TERAZİSİAntika / The Antique - Rusudan GlurjidzeCennetin Yanındaki Köy / The Village

Next to Paradise - Mo HaraweHain / The Traitor - Michael KrummenacherHam Elmas / Wild Diamond - Agathe RiedingerMemeli / Mamifera - Liliana

TorresŞahit / The Witness - Nader SaeivarTanrıların Arasında / Dwelling Among the Gods - Vuk Ršumovic4. KUVVET DİRENİYORBisiklet Satrancı /

Bikechess - Assel Aushakimovaİşte Böyle Başlıyor / And So It Begins - Ramona S. DiazKara Kutu Günlükleri / Black Box Diaries - Shiori ItoKurşuni Gökyüzü

Altında / Under The Grey Sky - Mara TamkovichPol Pot İle Buluşma / Meeting With Pol Pot - Rithy PanhSadece Birkaç Gün / Just A Couple Of Days - Julie

NavarroKLASİKLERDava / The Trial - Orson Welles – Açılış FilmiKara Tanrı, Beyaz Şeytan / Black God, White Devil - Glauber RochaŞehirde İki Adam /

Deux Hommes Dans La Ville - José GiovanniYAPAY ZEKÂ’NIN YENİ MARİFETLERİEbediyen Sen / Eternal You - Hans Block, Moritz RiesewieckYapay

Adalet / Artificial Justice - Simon CasalSIFIR NOKTASINDAN - GAZZE’NİN  ANLATILMAMIŞ ÖYKÜLERI / FROM GROUND ZERO : THE UNTOLD

STORİES FROM GAZAOut of Frame - Neda’a Abu HasnaHells’s Heaven - Karim SatoumCharm - Bashar Al BalbisiAwakening - Mahdi KarirahJad and

Natalie - Aws Al-BannaNo - Hana EleiwaAll is Fine - Nidal DamoTaxi Wanissa - Etimad Washah24 Hours - Alaa DamoSelfies - Reema MahmoudNo Signal -

Muhammad AlshareefSoft Skin - Khamis MasharawiFlasback - Islam Al ZerieiFragments - Basel El-MaquosiOfferings - Mustafa Al-NabihSchool Day - Ahmet

Al-DanafFarah and Myriam - Wissam MoussaOverload - Alaa Islam AyoubThe Teacher - Tamer NijimRecycling - Rabab KhamisEcho - Mustafa KolabSorry

Cinema - Ahmad Hassouna
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14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NİN PROGRAMI AÇIKLANDI – HABERLER
14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin Programı Açıklandı – Haberler

 

Bu yıl festivalde Altın Terazi Uluslararası Uzun ve Kısa Metraj Yarışma Filmleri ile beraber beş farklı bölümde toplam 60 yapım izleyiciyle buluşacak.

 

 

 

       –

 

22-28 Kasım tarihleri arasında izleyiciyle buluşacak olan 14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin yarışma filmleri ve jürileri, beş farklı bölümde

gösterilecek filmleri, Akademik Program ve VisionIST etkinlikleri Metrohan’da düzenlenen basın toplantısıyla açıklandı. “Herkes İçin Adalet” ilkesiyle yola

çıkan festivalin başkanı Prof. Dr. Adem Sözüer, direktörü Prof. Dr. Bengi Semerci, program direktörü Alin Taşçıyan ve kısa metraj film koordinatörü Nil

Kural’ın açıkladığı programı, bu yıl da sadece film gösterimleriyle kalmıyor, VisionIST kapsamında gündemin önemli meselelerine dair uzmanların katıldığı

ufuk açıcı paneller düzenliyor, bir yandan da sinemacılarla buluşma olanağı sunuyor. Akademik Program ise “Adil Yargılanma Hakkı” temasını dünyadan ve

Türkiye’den hukukçuların katılımıyla derinlemesine irdeliyor.

Bu yıl festivalde Altın Terazi Uluslararası Uzun ve Kısa Metraj Yarışma Filmleri ile beraber beş farklı bölümde toplam 60 yapım izleyiciyle buluşacak.

Adalet Terazisi bölümünde yer alan yedi film; göçmenliği, eşitsiz gelir dağılımının yarattığı zorlu yaşam koşullarını, kadınların üzerindeki baskıları, bitip

tükenmeyen mücadelelerini, savaşın altüst ettiği hayatları ve adalet arayışlarını farklı coğrafyalardan çok tanıdık hikâyelerle anlatıyor. 4. Kuvvet Direniyor

adlı seçkide farklı coğrafyalarda ve dönemlerde, farklı eğilimlerden medya mensuplarının deneyimlerini, bakış açılarını ve iktidar sahiplerinden gördükleri

baskıyı ele alan, doğru haber alma ve yayma hakkının önemini vurgulayan iki belgesel ve gerçek olaylara dayanan dört kurmaca yer alıyor. Festival, Yapa

Zekâ’nın mahkemelerden ölüm sonrasına dek sınırları, riskleri ve olanaklarını tartışmaya açan iki filmi Yapay Zekânın Yeni Marifetleri bölümünde bir araya

getirirken, sinemanın unutulmaz başyapıtlarından oluşan, geçmişten bugüne adaletsizlikleri örnekleyen bir seçkiyi Klasikler bölümünde izleyiciyle

buluşturuyor. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, Filistinli sinemacı ve sanatçıların seslerini duyurdukları Sıfır Noktasından – Gazze’nin  Anlatılmamış

Öyküleri / From Ground Zero projesinde yer alan 22 kısa metraj filmi göstererek de bir kez daha “Herkes İçin Adalet” diyor.

Festivalde uzun metrajlı film gösterimleri Kadıköy Sineması ve CineWAM Nişantaşı City’s’de gerçekleşecek. Kısa film programı ve VisionIst etkinlikleri İBB

Beyoğlu Sineması’nda yapılacak.  Festival herkes için sinema, herkes için festival diyerek tüm sinemaseverlerin erişebileceği bir fiyat politikası belirledi.

Öğrenci biletleri 20 TL, tam biletler 75 TL‘den Biletinial üzerinden Kasım ayının ilk haftasında satışa sunulacak.

 

 

 

               –

           Alin Taşçıyan, Çetin Tunca, Prod. Dr. Bengi Semerci

 

 

Açılış 21 Kasım’da CRR’de

14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin 21 Kasım akşamı İstanbul Büyükşehir Belediyesi Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda gerçekleşecek açılış

töreninde onur ve katkı ödülleri sahiplerine takdim edilecek. Festivalde bu yıl, Sinema Onur Ödülü, Bir Yudum Sevgi filmiyle adım attığı, 40 yılı aşan

kariyerinde üretmeye ve hayranlık uyandırmaya devam eden oyuncu Füsun Demirel’e; Sinemaya Katkı Ödülü, Üç Arkadaş ve Selvi Boylum Al Yazmalım

dahil birçok klasiğin görüntü yönetmeni olan Çetin Tunca’ya ve Akademik Onur Ödülü ömrünü hukuka adadıktan sonra Yargıtay Birinci Başkanlığı’ndan

emekli olan Prof. Dr. Sami Selçuk’a verilecek.

Tören sonrasında Orson Welles’in aradan yıllar geçse de önemini ve etkisini kaybetmeyen başyapıtı Dava / The Trial yazılışından 100, filme

uyarlanmasından 62 yıl sonra, restore edilen kopyasıyla bir kez daha beyazperdede olacak. Welles’in, Franz Kafka’nın 1924 tarihli aynı adlı romanından

1963 yılında uyarladığı filmde, baskıcı devlet mekanizması önünde bireyin adalet arayışını vurguluyor.

14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin bu yılki afişi de Dava filminden seçilen bir kare ile tasarlandı. Grafik tasarımı Sude Yeşim’e ait afişte kullanılan

kare, filmin kilit bölümlerinden kanun arayan bir adamın, engeller karşısında yıllarca süren bekleyişini konu alan Kafka’nın daha önce yayınlanmış Kanun

Önünde öyküsünden esinlenerek seçildi. Bu öyküye referansla filmde kullanılan kapı imgesi festival afişine ilhamını verdi.

Altın Terazi Yarışma Jürileri Açıklandı

Festivalin Uluslararası Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nda yarışacak 10 film usta isimlerden oluşan bir jüri tarafından değerlendirilecek. Jüri

başkanlığını Taormina, Venedik ve Tribeca gibi pek çok festivalde direktörlük ve program danışmanlığı yapan, film endüstrisinin önde gelen yayınlarında

çalıştıktan sonra The Film Verdict’i kuran, editörlüğünü ve baş eleştirmenliğini üstlenen Amerikalı yazar Deborah Young yapacak. Filmleri Montreal, Goa,

Londra, Hamburg, Saraybosna gibi pek çok önemli festivale seçilen, Son Hasat adlı filmi bu yıl Toronto Film Festivali’nde dünya prömiyerini yapan senarist

ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; 2024’te Tribeca Film Festivali’nde Büyük Ödülü kazanan Bisiklet Satrancı adlı filmi 4.Kuvvet Direniyor bölümünde

gösterilecek olan Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı Assel Aushakimova; prömiyerini Toronto Film Festivali’nde yapan ilk uzun metrajlı filmi Kar ve Ayı ile

15’ten fazla uluslararası ödüle layık görülen Avrupa Film Akademisi üyesi, yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun; ilk filmi Başkasının Evi / House of

Others ile  Karlovy Vary Film Festivali’nde Batının Doğusu bölümü Büyük Ödül’ünü kazanan ve Adalet Terazisi bölümünde yer alan yeni filmi Antika

Gürcistan’ın Oscar adayı olarak gösterilen yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri 7500 Euro değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj

Film Ödülü’nün sahibini belirleyecek.

Sinema Yazarları Derneği – SİYAD jürisi Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşuyor. Öğrenci jürisine Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa

Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek seçildi.
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14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ HAKKINDA HER ŞEY
14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali hakkında her şey

 

Bu yıl festivalde Altın Terazi Uluslararası Uzun ve Kısa Metraj Yarışma Filmleri ile beraber beş farklı bölümde toplam 60 yapım izleyiciyle buluşacak. Adalet

Terazisi bölümünde yer alan yedi film; göçmenliği, eşitsiz gelir dağılımının yarattığı zorlu yaşam koşullarını, kadınların üzerindeki baskıları, bitip tükenmeyen

mücadelelerini, savaşın altüst ettiği hayatları ve adalet arayışlarını farklı coğrafyalardan çok tanıdık hikâyelerle anlatıyor. 4. Kuvvet Direniyor adlı seçkide

farklı coğrafyalarda ve dönemlerde, farklı eğilimlerden medya mensuplarının deneyimlerini, bakış açılarını ve iktidar sahiplerinden gördükleri baskıyı ele alan,

doğru haber alma ve yayma hakkının önemini vurgulayan iki belgesel ve gerçek olaylara dayanan dört kurmaca yer alıyor. Festival, Yapa Zekâ’nın

mahkemelerden ölüm sonrasına dek sınırları, riskleri ve olanaklarını tartışmaya açan iki filmi Yapay Zekânın Yeni Marifetleri bölümünde bir araya getirirken,

sinemanın unutulmaz başyapıtlarından oluşan, geçmişten bugüne adaletsizlikleri örnekleyen bir seçkiyi Klasikler bölümünde izleyiciyle buluşturuyor.

Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, Filistinli sinemacı ve sanatçıların seslerini duyurdukları Sıfır Noktasından - Gazze’nin  Anlatılmamış Öyküleri / From

Ground Zero projesinde yer alan 22 kısa metraj filmi göstererek de bir kez daha “Herkes İçin Adalet” diyor.Festivalde uzun metrajlı film gösterimleri Kadıköy

Sineması ve CineWAM Nişantaşı City’s’de gerçekleşecek. Kısa film programı ve VisionIst etkinlikleri İBB Beyoğlu Sineması’nda yapılacak.  Festival herkes

için sinema, herkes için festival diyerek tüm sinemaseverlerin erişebileceği bir fiyat politikası belirledi. Öğrenci biletleri 20 TL, tam biletler 75 TL‘den Biletinial

üzerinden Kasım ayının ilk haftasında satışa sunulacak.Açılış 21 Kasım’da CRR’de14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin 21 Kasım akşamı İstanbul

Büyükşehir Belediyesi Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda gerçekleşecek açılış töreninde onur ve katkı ödülleri sahiplerine takdim edilecek. Festivalde bu

yıl, Sinema Onur Ödülü, Bir Yudum Sevgi filmiyle adım attığı, 40 yılı aşan kariyerinde üretmeye ve hayranlık uyandırmaya devam eden oyuncu Füsun

Demirel’e; Sinemaya Katkı Ödülü, Üç Arkadaş ve Selvi Boylum Al Yazmalım dahil birçok klasiğin görüntü yönetmeni olan Çetin Tunca’ya ve Akademik Onur

Ödülü ömrünü hukuka adadıktan sonra Yargıtay Birinci Başkanlığı’ndan emekli olan Prof. Dr. Sami Selçuk’a verilecek.Tören sonrasında Orson Welles’in

aradan yıllar geçse de önemini ve etkisini kaybetmeyen başyapıtı Dava / The Trial yazılışından 100, filme uyarlanmasından 62 yıl sonra, restore edilen

kopyasıyla bir kez daha beyazperdede olacak. Welles’in, Franz Kafka’nın 1924 tarihli aynı adlı romanından 1963 yılında uyarladığı filmde, baskıcı devlet

mekanizması önünde bireyin adalet arayışını vurguluyor.14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin bu yılki afişi de Dava filminden seçilen bir kare ile

tasarlandı. Grafik tasarımı Sude Yeşim’e ait afişte kullanılan kare, filmin kilit bölümlerinden kanun arayan bir adamın, engeller karşısında yıllarca süren

bekleyişini konu alan Kafka’nın daha önce yayınlanmış Kanun Önünde öyküsünden esinlenerek seçildi. Bu öyküye referansla filmde kullanılan kapı imgesi

festival afişine ilhamını verdi.Altın Terazi Yarışma Jürileri AçıklandıFestivalin Uluslararası Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nda yarışacak 10 film usta

isimlerden oluşan bir jüri tarafından değerlendirilecek. Jüri başkanlığını Taormina, Venedik ve Tribeca gibi pek çok festivalde direktörlük ve program

danışmanlığı yapan, film endüstrisinin önde gelen yayınlarında çalıştıktan sonra The Film Verdict’i kuran, editörlüğünü ve baş eleştirmenliğini üstlenen

Amerikalı yazar Deborah Young yapacak. Filmleri Montreal, Goa, Londra, Hamburg, Saraybosna gibi pek çok önemli festivale seçilen, Son Hasat adlı filmi

bu yıl Toronto Film Festivali’nde dünya prömiyerini yapan senarist ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; 2024'te Tribeca Film Festivali’nde Büyük Ödülü kazanan

Bisiklet Satrancı adlı filmi 4.Kuvvet Direniyor bölümünde gösterilecek olan Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı Assel Aushakimova; prömiyerini Toronto

Film Festivali’nde yapan ilk uzun metrajlı filmi Kar ve Ayı ile 15’ten fazla uluslararası ödüle layık görülen Avrupa Film Akademisi üyesi, yönetmen, senarist ve

yapımcı Selcen Ergun; ilk filmi Başkasının Evi / House of Others ile  Karlovy Vary Film Festivali'nde Batının Doğusu bölümü Büyük Ödül’ünü kazanan ve

Adalet Terazisi bölümünde yer alan yeni filmi Antika Gürcistan’ın Oscar adayı olarak gösterilen yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan

jüri 7500 Euro değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj Film Ödülü’nün sahibini belirleyecek.Sinema Yazarları Derneği - SİYAD jürisi Viktor Apalaçi, Ekrem

Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşuyor. Öğrenci jürisine Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek

seçildi.Uluslararası Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması’nda yarışacak filmleri son kısa filmi Ablam Antalya Altın Portakal Film Festivali, SİYAD Ödülleri ve

Akbank Kısa Film Festivali’nde En İyi Film Ödülü’ne layık görülen, ilk uzun metrajlı filmi Gölgeler Çekildiğinde için çalışmalarını sürdüren sinema yazarı,

senarist, yönetmen Burcu Aykar; uluslararası alanda başarı kazanan pek çok uzun metraj filmde görev alan, Hammurabi, Metro Gaza ve Japon Balığı adlı üç

kısa filmi bulunan, Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve yapımcı Ala' Abu Ghoush ile Screen International, The Times gibi yayınlarda eleştiriler yazan,

İngiliz haber sitesi Eye For Film’in kurucu ortağı, yazı işleri müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan jüri değerlendirecek. Altın Terazi Kısa

Metraj Film Ödülü’nü kazanan filme 1000 Euro verilecek. Altın Terazi Uzun Metraj Yarışma FilmleriAltın Terazi için yarışacak olan on filmden altısı Türkiye

prömiyerini yaparken tamamı İstanbul’da ilk kez izleyiciyle buluşacak. Elina Psykou imzasını taşıyan Selanik, Prizren ve Kopenhag film festivallerinde ödüller

kazanan hibrit belgesel Boşluktaki Bedenler / Stray Bodies, AB üyesi devletlerin kürtaj, tüp bebek ve ötanazi yasalarındaki tutarsızlıklar nedeniyle bir ülkeden

diğerine giden kadınları takip ediyor. Yönetmenin önceki filmleri gibi Yunanistan’ın Tuhaf Dalga akımından izler taşıyan Boşluktaki Bedenler etik yaklaşımının

sağlamlığının yanı sıra, disiplinler arası öğeler barındıran, özgün bir anlatı.Mehmet Ali Konar imzalı Ceviz Yaprakları Sarardığında Türkiye’nin yasaklar,

kayıplar ve başka dertlerle yaralı Kürt coğrafyasında geçiyor. Film, ölümcül bir hastalıktan mustarip baba Ciwan’ın ergenlik çağındaki oğlu Feyzi’ye bildiği her

şeyi öğretmeye çalışırken politik gerilimin ortasında, iki taraf arasında sıkışmasını konu alıyor. USCFF dünya prömiyerini Göteborg FF’nde yapan bu filmin

Türkiye prömiyerini sunuyor. Berlinale Panorama’daki dünya prömiyerinin ardından Selanik Belgesel Festivali’nde Altın İskender ve FIPRESCI ödülleri

kazanan, pek çok önemli festivale seçilen Çalınan Gezegenim / My Stolen Planet kahkaha ve gözyaşlarıyla dolu, yaratıcı bir belgesel. Yönetmen Ferahnaz

Şerifi’nin doğduğu yıl yapılan İslam devriminin getirdiği hicap zorunluluğuna karşı çıkan kadınların miting görüntüleriyle başlıyor, 2022’de Mehsa Jina

Emini’nin katledilmesinin doruğa çıkardığı aynı amaçlı protestolarla sona eriyor. Yönetmen Şerifi, kişisel arşivinden görüntülerle seküler bir ülkenin

unutturulmaya çalışılan imgelerini günümüzün baskılarıyla karşılaştırıyor.Türker Süer’in yönettiği Gecenin Kıyısı, orduya kayıtsız şartsız sadakatini asker

babası aleyhine tanıklık ederek kanıtlamış genç subay Sinan’ın, ne suç işlediğini bilmediği, kendisi gibi subay olan ağabeyi Kenan’ı ifade vermek üzere

Malatya’ya doğru çıktıkları 15 Temmuz 2016 darbe girişimine denk gelen yolculukları sırasında geçiyor. Venedik Yönetmenlerin Günleri, Toronto, Valladolid

ve Selanik film festivallerine seçilen Gecenin Kıyısı, anti-militarist yaklaşımı ve Ahmet Rıfat Şungar ile Berk Hakman’ın performanslarıyla öne çıkıyor.

Jonathan Millet’nin ilk uzun metraj filmi Hayaletler / Ghost Trail Suriye’deki savaşa yol açan baskı rejiminin mağdurlarından birinin adaleti sağlama çabasına

odaklanıyor. Annesi Beyrut’ta bir sığınmacı kampında oğlunun Berlin’de öğrenci olmasıyla avunurken, Hamid, sesini tanıdığı, ama yüzünü görmediği

işkencecinin peşine düşüyor. Cannes Film Festivali Altın Kamera adayı olan ve Eleştirmenlerin Haftası’nın açılışını yapan bu tüyler ürpertici ve dokunaklı

politik gerilim gerçek olaylara dayanıyor. Nada Riyadh ve Ayman El Amir'in yönettiği Hayallerin Eşiği / The Brink Of Dreams, Mısır’ın güneyinde,
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muhafazakâr bir Koptik kasabasında geçen bir büyüme öyküsünü anlatıyor. Bu umut saçan belgesel, bir grup genç kadının ataerkil düzen içinde kendilerini

özgürce ifade etmek için sokak tiyatrosu yapmasını konu alıyor. Hayallerini gerçekleştirmekle toplumun beklentileri arasında kalan kadınların hikâyesi, dünya

prömiyerini yaptığı Cannes Film Festivali’nde En İyi Belgesel’e verilen Altın Göz’ü kazandı. Film Türkiye’de ilk kez festival kapsamında gösterilecek.Lotfi

Achour’un Locarno Film Festivali Bugünün Sinemacıları bölümünde dünya prömiyerini yapan ve Vancouver FF’de İzleyici Ödülü kazanan Kırmızı Çocuklar /

Red Path, terörizm ve terörizmle yetersiz mücadelenin sonuçlarına odaklanan çok katmanlı bir film. Türkiye’de festival kapsaında prömiyerini yapacak

Kırmızı Çocuklar, kuzeni Nizar, yasaklı bölgelerine girdiği için Tunus’un dağlarında cihatçılar tarafından gözü önünde öldürülen çocuk yaştaki Achraf’ın

gözünden yaşananları anlatıyor. Sandhya Suri imzalı Santosh ile “İnsanları doğuştan cinsiyetlerine ve kastlarına göre ayrımcılığa uğratan bir sistem içinde

adalet nasıl sağlanır?” sorusuna cevap arıyor. Ölen kocasının yerine polis memuru olarak işe giren Santosh ile meslekte katılaşmış Müfettiş Sharma bir

yandan yozlaşma ve mizojiniyle mücadele ediyor bir yandan da Hindistan’ın kuzeyinde, kast sisteminin en altında yer aldıkları için sürekli istismar edilen Dalit

toplumundan bir kız çocuğunun öldürülmesi olayını araştırıyor. Cannes FF Belirli Bir Bakış bölümündeki prömiyerinin ardından onlarca dünya festivalinin

resmi seçkisine davet edilen Santosh, siyasi ve entelektüel açıdan sağlam bir polisiye olarak İngiltere’nin Oscar adayı ilan edildi ve Türkiye’de ilk kez

festivalde izleyiciyle buluşacak. Pingyao FF’de En İyi Yönetmen Roberto Rossellini Ödülü kazanan Boris Lojkine imzalı Süleyman’ın Hikâyesi / The Story of

Souleyman iltica talebi kabul edilene dek geçimini sağlayabilmek için Paris sokaklarında pedal çevirerek yemek taşıyan Gineli kurye Süleyman ile

göçmenliğe çarpıcı bir bakış sunuyor. Kendisi de göçmen olan Abou Sangare, müthiş bir performansla hayat verdiği Süleyman karakteri ile Cannes Film

Festivali Belirli Bir Bakış bölümünde En İyi Erkek Oyuncu ödülü kazandı, film ise Jüri Ödülü’ne değer görüldü. Santiago Lozano Álvarez'in Berlin Film

Festivali Panorama bölümünde prömiyerini yapan, Guadalajara FF’nde En İyi Senaryo ve Görüntü ödüllerini kazanan filmi Üç Siyah Işık Gördüm / I Saw

Three Black Lights katı bir gerçekliğin içinde metafizik bir dünya tasvir ediyor ve merkeze öldürülen oğlunun cesedini aramak için ormana yaptığı yolculukla

hayatını riske atan bir babayı koyuyor. Festivalde Türkiye prömiyerini yapacak film, Kolombiya’da insanların her gün karşı karşıya kaldıkları tehdit ve şiddeti

gözler önüne sererken; ülkede halen devam eden krizde, halkın katlanmak zorunda kaldığı korku ve yıkımı tüyler ürpertici ve amansız bir bakışla aktarıyor.

Altın Terazi Kısa Metraj Yarışma FilmleriAltın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması’nda bu yıl ayrımcılığa bağlı adaletsizlik temasının öne çıktığı 10 film yer

alıyor. Yarışma filmlerinden yedisi Türkiye’de ilk kez festivalde izleyiciyle buluşacak. 2024 Cannes Film Festivali’nin kısa film yarışmasında gösterilen André

Hayato Saito imzalı Amarela Brezilya’da yaşayan 14 yaşındaki Erika’yı merkeze alıyor. Japon kökenli bir etnik azınlığın mensubu olması ülkesinin futbol

heyecanına katılmasına engel oluşturan Erika bir yandan da geleneksel baba evinde kadın olması nedeniyle cinsiyetçiliğin getirdiği ayrımcılıkla karşı karşıya

kalıyor. Yakup Tekintangaç’ın yönettiği ve dünya prömiyerini prestijli Oberhausen Film Festivali’nde yapan kurmaca kısa film Morî, okula yeni atanan

öğretmeni babası zanneden küçük Morî’nin hikâyesi. Film, babasız küçük bir kızdan yola çıkıyor ve ana dilde eğitim hakkı ve bunun etrafındaki eşitsizliğe

uzanıyor. Cansu Baydar’ın dünya prömiyerini Venedik Film Festivali’nin Orizzonti bölümünde yapan ve Antalya’dan En İyi Kısa Film Ödülü alan filmi

Neredeyse Kesinlikle Yanlış ise İstanbul’da küçük kardeşiyle yaşayan Suriyeli Hanna’nın uğradığı gündelik ırkçılığı gösterirken güçlü bir kadın portresi

sunuyor. İran’da kadın ve engelli olduğu için büyük zorluklar yaşayan Zahra Ehsani’nin anlatımından yola çıkan belgesel animasyon Saklanacak Bir Şey Yok

/ Nothing To Hide, Masoud Bahmani’nin imzasını taşıyor ve sosyal olarak dışlanmanın mekaniklerini incelikle ele alıyor. Kadınların yaşadıkları kitlesel

adaletsizliğe dair diğer bir belgesel ise Itxaso Díaz’ın yönettiği Tutsak Kadınlar / Captive Women. Kürtaj karşıtı en sert yasalardan birine sahip El Salvador’da

geçen belgesel, kürtaj olduğu gerekçesiyle 30 yıl hapse mahkûm edilen Cristina Quintanilla’nın yaşadığı korkunç süreci konu alıyor. Kadınların uğradığı

ayrımcılıkla ilgili diğer bir film ise Tanmay Chowdhary’in Leela’sı. Film, küçük bir köyde kaybolan bir kadın ve iki arkadaşının onun kaderiyle ilgili sohbeti

üzerinden Hindistan’daki kadınlar üzerine bir resim çiziyor. Elnaz Ghaderpour ve Reza Gamini’nin yönettikleri İran yapımı İbrahim / Abraham, bağnaz bir

köyde işlenen bir suçtan yola çıkıyor ve baskı altında bir toplumda hukuk sisteminin işleyişini sorguluyor. Atakan Yılmaz’ın yönettiği Merhaba Anne, Benim,

Lou Lou ise İstanbul’da drag queen performansları yapan Hakkı’nın hem bir yas sürecinden geçmesini hem de cinsel yönelimini bilmeyen ailesiyle baş

etmesini konu alıyor.Savaşların ve toplumsal çatışmaların yarattığı etki, yarışmadaki iki kısa belgeselin ortak noktası. Nikola Ilic imzalı Çıkışlar

Tımarhaneden / Exit Through the Cuckoo’s Nest, yönetmenin kendi öyküsünü anlatıyor ve Yugoslavya İç Savaşı sırasında geçiyor. Asker olmak istemeyen

bir askeri konu alan film, dünya prömiyerini Visions du Réel Film Festivali’nde yapmış bir yaratıcı belgesel. Francisco Rodriguez Teare’nin yönettiği Ekimde

Gün Ortası / October Noon ise 2019’da Şili’de yaşanan hükümet karşıtı protestolar hakkında ve protestolardaki polis şiddetinden hayal kırıklığına,

sinemadan umuda uzanan bir kısa belgesel. Uluslararası Akademik ProgramUluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin çok yönlü yapısının önemli etkinliği

Uluslararası Akademik Program 22-29 Kasım tarihleri arasında arasında İstanbul Bilgi Üniversitesi Santral İstanbul Kampüsü’nde ücretsiz olarak

düzenlenecek. Uluslararası Akademik Program, 22 Kasım’da Prof. Dr. Adem Sözüer, İstanbul Bilgi Üniversitesi Hukuk Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Kerem

Cem Sanlı ve İstanbul Bilgi Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. M. Ege Yazgan’ın açılış konuşmaları ile başlayacak. Festivalin Akademik Onur Ödülü sahibi

Yargıtay Onursal Başkanı Prof. Dr. Sami Selçuk’un açılış konferansıyla devam edecek Akademik Program’ın herkes için adaletin sağlanması bakımından

büyük önem taşıyan “Adil Yargılanma Hakkı” teması farklı alan ve disiplinlerden uzmanların katılacağı 20 farklı oturumda 8 gün boyunca tartışılacak.

Uluslararası Akademik Program 30 Kasım’da düzenlenecek Öğrenci Kulüpleri Film Analiz Forumları ile sona erecek. Uluslararası Akademik Program için

detaylı bilgiye buradan ulaşılabilir.VisionIst Panel ve Söyleşileri Herkese Açık ve Ücretsiz!USCFF bu yıl bir yenilik yaptı ve VisionIST bölümünü dünya ve

ülke gündemini yakından ilgilendiren filmlerden yola çıkan başlıklar altında sinemacılar, hukukçular ve farklı alanlardan uzmanların izleyicilerle buluştuğu bir

özgür ve eleştirel düşünme, bilgi edinme, diyalog kurma ve yapıcı tartışma platformuna dönüştürdü. İzleyicilerin birçok alanda farklı bakış açıları

kazanmalarını hedefleyen etkinlikler 23-25 Kasım tarihleri arasında Beyoğlu Sineması’nda ücretsiz olarak izlenebilecek. Sinemada Kadın Özgürleşmesi

başlıklı panel, festivalde gösterilen Boşluktaki Bedenler, Hayallerin Eşiği, Çalınan Gezegenim, Kara Kutu Günlükleri ve Memeli filmlerinden ilham alınarak

düzenlenecek. Mimar Sinan Güzel Sanatlar Üniversitesi Sosyoloji Bölümü öğretim üyesi, film eleştirmeni, yazar Umut Tümay Arslan’ın moderatörlüğünde

psikiyatr, yazar, psikoterapist Arzu Erkan, feminist, aktivist ve avukat Hülya Gülbahar ile senarist, yönetmen, kurgucu, görüntü yönetmeni Senem Tüzen 23

Kasım’da saat 15.00’da tüm katılımcılara açık olarak bir araya gelecek. 24 Kasım’da ise VisionIST kapsamında usta isimlerin konuşmacı olacağı iki özel

etkinlik gerçekleşecek. Alin Taşçıyan moderatörlüğünde festivalin jüri üyesi yönetmen, senarist Cemil Ağacıkoğlu ile saat 13.00’da Beyoğlu Sineması’nda bir

ustalık sınıfı gerçekleşecek. Cemil Ağacıkoğlu Sinema Serüvenini Anlatıyor başlıklı ustalık sınıfının ardından saat 15.00’da Görüntü Yönetmenleri Derneği

Başkan Yardımcısı Meryem Yavuz, festivalin Sinemaya Katkı Ödülü Sahibi Çetin Tunca’nın izleyiciyle buluşacağı söyleşiyi modere edecek ve onun

sinemasına dair bir sunum yapacak. 25 Kasım’da festivalin 4. Kuvvet Direniyor ve Yapay Zekâ’nın Yeni Marifetleri bölümlerine paralel iki panel

düzenlenecek. Festivalde gösterilen Yapay Adalet filminin açtığı tartışmaya boyut kazandırılacak Yapay Adalet: Nesnellik mi, Çelişki mi? başlıklı panel saat

13.00’da düzenlenecek. Bilişim uzmanı, mühendis, iş insanı ve yazar Füsun Sarp Nebil moderatörlüğündeki panelin konuşmacıları Yapay Zekâ ve ceza

hukuku alanında çalışma yürüten kriminolog, akademisyen Dr. Buket Abanoz Öztürk ve İTÜ Yapay Zekâ ve Veri Bilimi ve Uygulamaları Araştırma Merkezi

yönetim kurulu üyesi Prof. Altan Çakır olacak.Medya, sinema ve hukuk ilişkisini özgürlük kavramı çerçevesinde irdeleyen 4. Kuvvet Direniyor başlıklı panel

ise 25 Kasım’da saat 15.00’da gerçekleşecek. Panele gazeteci - yazar ve senarist Zehra Çelenk moderatörlüğünde avukat-gazeteci Fikret İlkiz, Basın



Konseyi Başkanı, gazeteci Pınar Türenç ve belgesel yönetmeni Mustafa Ünlü konuşmacı olarak katılacak. VisionIST’in izleyiciye kapalı tek etkinliği ise 23

Kasım’da gerçekleşecek. Prof. Dr. Adem Sözüer’in moderatörlüğünde İstanbul Üniversitesi Hukuk Fakültesinde öğretim üyesi Volkan Aslan ve İstanbul Bilgi

Üniversitesi Hukuk Fakültesi Anayasa Hukuku Anabilim Dalı öğretim üyesi Ulaş Karan’ın konuşmacı olacağı Yasalarda ve Uygulamada "Sansür": Film

Sektörünün Hakları başlıklı oturum sektör temsilcileri ve hukukçuların katılımıyla düzenlenecek.Sıfır Noktasından - Gazze’nin  Anlatılmamış ÖyküleriFilistinli

yönetmen Rashid Masharawi’nin Gazze'deki filmler ve film yapımcıları için kurduğu Masharawi Fonu'nun projesi olan Sıfır Noktasından - Gazze’nin

Anlatılmamış Öyküleri, süreleri üç ila altı dakika arasında değişen farklı türlerde 22 kısa filmden oluşuyor. Gazze halkının sesini duyurmak ve çoğu zaman

duyulmayan deneyimlerini belgelemek için tasarlanan projedeki filmlerin yönetmenleri acımasız bombardımanlar, kayıplar ve yokluk içinde hapsedilmelerine

dair tanıklıklarıyla, izleyicileri onurlu bir şekilde hayatta kalmak için verdikleri günlük mücadelelerine ortak ediyorlar. Kuzey Gazze'den görsel sanatçı Neda’a

Abu Hasna, yıkılmış stüdyosuna geri dönerek sanat eserlerinden geriye kalanları arıyor; Bashar Al Balbisi dans grubundaki arkadaşlarını arayan bir dansçı

kızın peşinden gidiyor; Mahdi Karirah on yıl önceki patlamada hafızasını kaybeden bir babanın yakın zamandaki patlamada hafızasını geri kazanma

hikâyesini anlatıyor; Aws Al-Banna yıkılmış mahallesine geri dönerek gelecek hayalleri kurduğu sevgilisinin enkazında geziyor;  Hana Eleiwa ölüm, kayıp ve

yıkımların arasında bir anlık sevinç arıyor;  stand-up komedyeni Nidal Damo en sevdiği mekânda gösteri yapmaya hazırlanırken, izleyiciyi yakın zamanda

gerçekleşen bir katliamın ardından yaşananlara tanık ediyor. Etimad Washah, çok sevdiği sahibini patlamada kaybeden bir eşeğin sahibini geride

bırakamayışını; Alaa Damo, güvenli olduğu söylenen bölgelerden enkaz altında kalışının hikayesini; Reema Mahmoud savaşın enkazı altında benliğini

kaybetmemeye çalışan bir kadını; Muhammad Alshareef, bir adamın ekipman sıkıntılarına rağmen kardeşini enkazdan kurtarma çabasını; Khamis

Masharawi, birçoğu yeni yetim kalmış çocuklara sanat terapisi sağlayan bir animasyon atölyesine giriyor ve sürekli yaşadıkları terörle hesaplaşmalarını;

Islam Al Zeriei uçak ve top sesleriyle mücadele etmek için kulaklıkla yaşayan ve dans ile yıkıma direnen bir kadının hikâyesini anlatıyor.Karim Satoum bir

gece önce yaşadıklarından aklında kalanları, Mustafa Al-Nabih bir kadın romancının çevresindeki medeniyetin çöküşüyle yerinden edilmesini; Wissam

Moussa en yakın arkadaşının ailesini kaybetmesine tanık olan 10 yaşındaki Farah’ın savaştan sonraki hayatını; Basel El-Maqousi, filmin sonunda

tamamlanacak bir resim üzerinde çalışan bir sanatçının yaşadığı süreci anlatırken Ahmed Al-Danaf çadırlar ve yıkıntılar arasından geçerek artık var olmayan

okuluna ve öğretmeninin mezarına ulaşan bir çocuğu takip ediyor.Alaa Islam Ayoub 1948'deki Filistin göçünde evini terk ederken yanına alamadığı kitapları

için kendini suçlu hisseden genç bir kızı bir kez daha hatırlatırken Tamer Nijim yerinden edilmiş bir öğretmenin en temel ihtiyaçlarını karşılamak için bir

kuyruktan diğerine yaptığı günlük yolculuğu perdeye yansıtıyor. Rabab Khamis mülteci bir ailenin temek ihtiyaç olan ancak kıt bir meta haline gelen sudan en

iyi şekilde faydalanmak zorunda kalışını; Mustafa Kolab Gazze’de bomba sesleri, ambulanslar ve yardım çığlıkları ile dolu Gazze Denizi'ndeki uzun ve

karanlık bir geceyi gözler önüne seriyor. Sinemacı Ahmad Hassouna ise hem kendi ve hem de ailesinin hayatını kurtarmak için yiyecek ve güvenlik

arayışıyla çıktığı yolculukta değişmek zorunda kalan öncelikleriyle sinemadan da özür diliyor.Adalet Terazisi Saraybosna Film Festivali’nde dünya

prömiyerini yapan Vuk Ršumovic imzalı Tanrıların Arasında / Dwelling Among the Gods Türkiye’de ilk kez festivalde izleyiciyle buluşacak. Venedik

Eleştirmenler Haftası ödüllü ilk uzun metrajlı filmi No One's Child ile tanınan Vuk Ršumovic, bu kez kocası ve üç küçük çocuğuyla birlikte Taliban rejiminden

kaçıp göçmen olarak Avrupa’ya gitmek isterken Sırbistan'da sıkışan Ferişte’yi merkezine alıyor. Ferişte büyük umutlarla çıktığı yolculukta Belgrad’a

vardığında, kendisinden önce gelen kardeşinin boğulduğunu öğreniyor ve onu kendi adıyla gömmek için ailesinin geleceğini dahi riske attığı bir mücadeleye

başlıyor. Bu bürokratik mücadele hem insanca muamele görecekleri bir yerde yaşamak isteyen göçmenlerin hem de ait olduğu topluma rağmen güçlü kadın

olmanın gerçeklerini sakin, ama çarpıcı bir dille gözler önüne seriyor.  Bu yıl Cannes Film Festivali Belirli Bir Bakış bölümünün dikkat çeken yapımlarından,

Somali sineması için cesur bir yeni ses olan Mo Harawe imzalı Cennetin Yanındaki Köy / The Village Next to Paradise, insansız hava aracı saldırıları tehdidi

altında ölümün gölgesinin hiç eksilmediği cennet gibi bir coğrafyada, daha iyi bir hayat arayışındaki bir aileyi takip ediyor. Yaşadığı coğrafyanın zorluklarını

kavramaya çalışan küçük bir çocuk, oğlunun eğitim görmesi için yasadışı yollara sapma riskini alan babası ve kadın olmanın dezavantajını iş hayatına

atılarak gidermeye çalışan halasından oluşan aileyi odağına alan film aynı zamanda yönetmenin memleketi Somali’ye Batı’nın önyargılı bakışının tam tersi

bir portre çiziyor. Cannes’a seçilen ilk Somali filmi olarak tarihe geçen Cennetin Yanındaki Köy / The Village Next to Paradise sinematografisiyle de dikkat

çekiyor. Anab Ahmed Ibrahim, Saraybosna Film Festivali’nden En İyi Kadın Oyuncu Ödülü ile döndü.  Bu yıl Cannes Film Festivali’nde Altın Palmiye için

yarışan Agathe Riedinger’in ilk uzun metrajlı filmi Ham Elmas / Wild Diamond zamanının ruhunu genç nesil üzerinden yansıtan bir toplumsal eleştiri sunuyor.

Film, Fransa’nın bir Güney şehrinde, gelecek hayalini internet fenomeni ve televizyon şöhreti olmak üzerine kuran; kadınlara sadece fiziksel değer biçen

tüketim toplumunda kendini bile isteye arzu nesnesine dönüştüren 19 yaşındaki Liane’in hikâyesini beyazperdeye taşıyor. Sosyal medya ve reality şovlar ile

git gide artan güzellik takıntısı, ünlü olma ve hayran edinme isteği ve “hater”lar… Film, hayatımıza giren tüm bu kavramları, beden sömürüsüne varan

tehlikenin boyutlarını ve günümüzde “birisi” olmak tanımının değişen algısını gözler önüne seriyor.Anne olmak istememek bir tercih ve hak olamaz mı, anne

olmamak için illa bir sebep mi gerekiyor? Liliana Torres, Memeli / Mamifera ile tam da bu sorular üzerinden ataerkil mutluluk formülüne farklı bir bakış açısı

getiriyor. Erkek arkadaşı ile keyifli bir hayatı paylaşan sanat eğitmeni Lola filmin ana karakteri ve beklenmedik hamileliği karşısında aslında net olan anne

olmama kararını sorgulamak zorunda kalıyor. Çünkü bugüne kadar çocuk sahibi olmak istemeyen erkek arkadaşı baba olmak istediğini söylüyor, kürtaj için

gittiği klinikte ve çevresinde baskı görüyor. Lola’nın kendi tercihleri, korkuları ve annelik baskısı ile baş başa geçirdiği üç günde geçen film, dramatik

konusuna rağmen mizah dozunu da ihmal etmiyor. Başrol oyuncusu Maria Rodriguez Soto, bu filmdeki performansıyla SKSW FF’de Jüri Özel Ödülü

kazandı. Rusudan Glurjidze, Venedik Film Festivali’nde prömiyerini yapan ikinci uzun metraj filmi Antika / The Antique ile Güney Osetya ihtilafı nedeniyle

Gürcistan’ın Rusya Federasyonu’ndan ayrıldığı ve Rus hükümetinin Gürcüleri sınır dışı ettiği 2006 yılına uzanıyor ve gerçek olaylardan esinleniyor. Glurjidze,

Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’nde Rusya’nın mahkumiyetine yol açan bu olayları St.Petersburg’da geçen sıra dışı dostluk, dayanışma, aşk ve iş

ilişkilerini ele aldığı çok katmanlı bir öykünün arka planında kullanıyor. Türkiye’de ilk kez festivalde izleyiciyle buluşacak, Gürcistan’ın Oscar adayı film,

insanların hayatlarının alt üst oluşunu özgür ruhlu genç Gürcü kadın ve alışkanlıklarına bağlı yaşlı Rus erkeğin kesişen yolları üzerinden mizahla

yumuşatarak gösteriyor.2020 yılında ilk filmi Namo ile Altın Terazi kazanan, 2022’de Sonu Yok ile yeniden yarışmaya seçilen Nader Saeivar Venedik Film

Festivali’nde dünya prömiyerini yapan Şahit / The Witness ile bir kez daha festival izleyicisiyle buluşuyor. Yönetmen Nader Saeivar ve Cafer Penahi’ni

senaryosunu birlikte yazdıkları film, İran’da geçen adli bir meseleyi beyazperdeye taşıyor. Emekli dans öğretmeni Tarlan, çok sevdiği öğrencisinin önde gelen

bir hükümet figürü olan eşi tarafından öldürülmesine şahit oluyor. Polisin soruşturmayı reddettiği bu cinayet için adalet savaşına giren Tarlan, itibarını ve

hayatını riske atmak ve baskıya boyun eğmek arasında bir seçim yapmak zorunda kalıyor. Film, kadınların ve çocukların baskı ve şiddet görmesi,

erkeklerinse cezasız kalmasını incelikli bir senaryo ve çarpıcı performanslarla beyazperdeye yansıyor.Türkiye prömiyerini festivalde yapacak Michael

Krummenacher imzalı Hain / The Traitor İkinci Dünya Savaşı sırasında prensipte tarafsız olan İsviçre’nin tarihinden az bilinen bir kesiti, idam edilen ilk İsviçre

vatandaşı Ernst Schrämli’nin gerçek yaşam öyküsünü temel alarak sunuyor. Hiç istemediği halde silah altına alınan Ernst, bir Alman manipülatörün eline

düşüp onun sayesinde Berlin’de caz solisti olma hayali kurarken askeri sırları sızdırmaya başlar. Suçu keşfedildiğinde Ernst casusluk ve vatana ihanetten

ölüm cezasına çarptırılır. Ernst'in hayatının son yıllarını anlatırken geçmişle de hesaplaşan film, İsviçre’nin tarafsızlığını Mihver Devletleri’ne silah ihracatı



üzerinden de cesur ve eleştirel bir dille sorguluyor. Hain, Türkiye prömiyerini festivalde yapacak. 4. Kuvvet Direniyor Cannes Film Festivali’nde prömiyerini

yapan, TRT ortak yapımı Pol Pot İle Buluşma / Meeting With Pol Pot filmografisini ülkesi Kamboçya’da Kızıl Kmerler’in yaptığı soykırımı, sinema dilinin

sunduğu yaratıcı olanaklardan yararlanarak anlatmaya adayan, usta yönetmen Rithy Panh’ın imzası taşıyor. Gazeteci Elizabeth Becker'ın When The War

Was Over kitabından esinlenen film, 1978 yılında Kızıl Kmerlerin lideri Pol Pot ile röportaj için Kamboçya’ya davet edilen Amerikalı muhabirler Elizabeth

Becker ve Richard Dudman’ın deneyimlerinden ve İskoç Marksist akademisyen Malcolm Caldwell cinayetinden yola çıkıyor. Arşiv görüntülerinin etkileyici

kullanımı ile dikkat çeken film hem dönemin diktatörlük rejimini hem de kaybolmaya yüz tutan gazeteciliğin sahadaki rolünü sorguluyor. Kamboçya’nın Oscar

adayı olan Pol Pot İle Buluşma / Meeting With Pol Pot’ta Fransız yıldızlar Irene Jacob ve Gregoire Colin rol alıyor. Mara Tamkovich izleyiciyle ilk kez New

York Tribeca Film Festivali’nde buluşan Polonya yapımı Kurşuni Gökyüzü Altında / Under The Grey Sky ile ilkeli ve cesur gazetecilik yapmanın bedellerini

ödeyen Belarus gazeteci Katsiaryna Andreyeva ve eşi Igor Ilyash’ın gerçek öyküsünü anlatıyor. 2020 yılında Minsk’te hükümet karşıtı protestoların

acımasızca bastırılışını canlı yayınladığı için kapalı bir celsede vatana ihanetten sekiz yıl hapis cezasına çarptırılan Andreyeva’nın model alındığı Lena

karakteri ve onun serbest bırakılması için hukuk savaşı veren eşi, filmde de gerçek hayatta olduğu gibi rejimin baskısına karşı koyuyor.Etkileyici hikâye

anlatıcılığını ilgi çekici karakter odaklı belgeselleriyle birleştiren yönetmen Ramona S. Diaz prömiyerini Sundance Film Festivali’nde yapan yeni filmi İşte

Böyle Başlıyor / And So It Begins’de Filipinler’deki demokrasi mücadelesinden çok boyutlu bir kesit sunuyor, 2022 başkanlık seçimlerinde aday olan avukat

Leni Robredo’nun kampanyasını takip ediyor. Hareketli belgesel, 21 yıl boyunca ülkeyi yöneten ve sürgünde ölen Filipinler diktatörü Ferdinand Marcos’un

oğlu Bongbong Marcos’un kazandığı, dezenformasyonun bol olduğu seçimlere hazırlık sürecini görüntülerken Nobel Barış Ödülü sahibi gazeteci Maria A.

Ressa’nın görüşlerine ve sitesinden haberlere, en çok da müzikli danslı sokak mitinglerine yer veriyor. Filipinler’in bu yılki Oscar adayı olan filmin adına da

yansıyan ileri görüşlülüğü son günlerde Başkan Bongbong Marcos ile Başkan Yardımcısı Sara Duterte arasında patlak veren kavga sayesinde tescil edilmiş

oldu. Japon gazeteci Shiori Ito gösterildiği Sundance Film Festivali’nde izleyiciyi sarsan belgeseli Kara Kutu Günlükleri / Black Box Diaries ile hem haberci

hem bir tecavüz kurbanı olarak beş yıllık mücadelesini anlatıyor. Henüz bir stajyerken başbakan Shinzo Abe’ye biyografisini yazacak kadar yakın olan

medya mensubu Noriyuki Yamaguchi tarafından tecavüze uğrayan Ito, tecavüze uğradığı dönemde cinsel rüşt yaşı 13 olduğu için Yamaguchi’yi cezasız

bırakan ataerkil hukuk sistemine karşı verdiği adalet savaşıyla Japonya’da #MeToo hareketinin öncüsü oldu. Kara Kutu adlı bir kitap da yazan Ito, cep

telefonu kamerasını kendisine, polise, avukatlara ve medyaya çevirerek tuttuğu günceyle tüm kadınlara cesaret veriyor. Dünya prömiyerini yaptığı Tribeca

Film Festivali’nde En İyi Uluslararası Film Ödülü’nü kazanan Assel Aushakimova imzalı, Kazakistan yapımı Bisiklet Satrancı / Bikechess hükümeti iyi

gösterecek haberler ‘üretmeleri’ için görevlendirilen bir devlet televizyonu muhabiri ve kameramanı hakkında absürt bir komedi. Filme adını veren ve ilk

sahnede gördüğümüz; aynı anda bisiklete binip, satranç oynanabilen zihinsel ve fiziksel gelişimi teşvik edici icat da bu haberlerden biri, hatta gerçek

bültenlerden alınıp filme eklenen bir haber. Bisiklet Satrancı, haberci olmak isterken propaganda aracına dönüşen bir memurun değişimini anlatırken

medyanın devlet güdümünde olmasını ve bir gün kendilerinin de haksızlığa uğrayabileceğini düşünmeyen konformistleri eleştiriyor. Yönetmen Julie Navarro,

Sadece Birkaç Gün / Just A Couple Of Days filmiyle tesadüfi bir şekilde göçmenlere müdahale eden polisin şiddetine uğrayınca kahraman ilan edilen müzik

eleştirmeni Arthur’un öyküsünü anlatıyor. Arthur’un bu sayede tanıştığı insan hakları savunucusuna duyduğu ilgi, genç bir göçmene evini açmasına kadar

uzanıyor. Yönetmen Navarro, ırkçılığın vahametini vurgulamak için gelişen olayları romantik komedi gibi yorumluyor. Fransa’nın uluslararası alanda en

başarılı oyuncularından biri olan Camille Cottin’in insan hakları savunucusunu canlandırdığı film, iyimserlik aşılıyor ve anti-konformizmin önemine değiniyor.

4. Kuvvet Direniyor bölümünde yer alan Bisiklet Satrancı, İşte Böyle Başlıyor, Kara Kutu Günlükleri, Kurşuni Gökyüzü Altında ve Pol Pot ile Buluşma,

Türkiye’de ilk kez festival kapsamında seyirciyle buluşacak. Yapay Zekânın Yeni Marifetleri San Sebastian Film Festivali’nde gösterilen Simon Casal imzalı

Yapay Adalet / Artificial Justice yakın bir gelecekte, İspanyol hükümetinin yargıçların yerine Yapay Zekâ kullanma girişimini ve sistemin bir yargıç tarafından

değerlendirilmesini konu alıyor. Ancak işin içine büyük şirketler ve siyaset girince tarafsızlık ve analiz yerine para ve hırs öne çıkıyor. İnsani adalet sağlama

yöntemini Yapay Zekâ'nın dayandığı bilimsel ve olasılıksal yöntemle karşı karşıya getiren film, adalet sisteminin doğasını sonsuza dek değiştirecek bir

teknolojinin doğuracağı sorunlar ve sonuçlar nedeniyle insanların katılım, ifade ve özgürlük için kalan alanlarını da sorguluyor. Ölen bir sevdiğinizle konuşma

ya da onu görme şansınız olsaydı, bunu kabul eder miydiniz? Fantastik filmlere konu olacak bu durum Yapay Zekâ ile gerçeğe dönüşmeye başladı. Hans

Block ve Moritz Riesewieck'in imzasını taşıyan Ebediyen Sen / Eternal You adlı belgesel de ABD’de Kongre’nin dahi araştırdığı bir mesele olan, Yapay

Zekâ’nın ölmüş insanların sanal klonlarını yaratması konusunu ele alıyor. Belgeselde, ücretli bir hizmet sayesinde ölmüş yakınlarıyla sözlü, yazılı ve görsel

iletişim kuran kullanıcılar, bu deneyimi yaratan teknoloji şirketleri, gazeteciler ve psikologlarla yapılan röportajlar aracılığıyla bu yeni teknoloji her yönüyle

sorgulanıyor. Sundance Film Festivali’nden başlayarak bütün önemli belgesel festivallerinde gösterilen Ebediyen Sen, ironik biçimde teknolojik ruh çağırma

diyebileceğimiz bu hizmetin, Yapay Zekâ kontrol edilemeyeceği için sarpa sardığı örnekleri de gösteriyor. Her iki film de Türkiye’de ilk kez Uluslararası Suç

ve Ceza Film Festivali’nde gösterilecek.KlasiklerSinemanın unutulmaz başyapıtlarından oluşan seçkide,  suçu bile söylenmeden dava açılan memur Joseph

K.’nın sistem karşısındaki çaresizliğini konu alan açılış filmi Orson Welles imzalı  Dava / The Trial dışında iki film daha gösterilecek.Brezilya Cinema Novo

akımının ustası Glauber Rocha’nın toplumsal adaletsizliğe isyanı anlattığı filmlerinin en çarpıcı olanı Kara Tanrı, Beyaz Şeytan / Black God, White Devil ilk

gösteriminden 60 yıl sonra yenilenen 4K kopyasıyla izleyiciyle buluşacak. Unutulmaz bir klasik olan film, kırsal kesimden yoksulluk, eşitsizlik, öfke, başkaldırı,

cinayet ve intikam içeren, iki bölümden oluşan bir öykü anlatıyor. Brezilya tarihine geçmiş gerçek eşkıyalardan esinlenen karakterleri, dini ve politik simgeleri,

baskın müzik kullanımı, Pier Paolo Pasolini filmlerinden, Western ve büyülü gerçekçilik türlerinden izler taşıyan sinema dili sayesinde bu filmi seyretmek başlı

başına bir deneyim haline geliyor. Geçen yaz kaybettiğimiz Alain Delon ve Fransız sinemasının usta oyuncusu Jean Gabin’in başrolleri paylaştığı, José

Giovanni'nin yönettiği Şehirde İki Adam / Deux Hommes Dans La Ville festivalde gösterilecek bir başka klasik. Polis soruşturmasından, mahkemelerden,

infaz kurumlarına kadar adalet sisteminin içinde geçen ve birçok tartışma açan film, Fransa’da hala giyotinin kullanıldığı bir dönemde idam cezası

karşıtlığıyla öne çıkmıştı. Filmografisinin büyük çoğunluğunda suçluları, bir kısmında da kanun adamlarını canlandıran Alain Delon’u da anmaya vesile oldu,

Şehirde İki Adam / Deux Hommes Dans La Ville. 14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ FİLM LİSTESİ ULUSLARARASI ALTIN TERAZİ

UZUN METRAJ YARIŞMA FİLMLERİBoşluktaki Bedenler / Stray Bodies - Elina PsykouÇalınan Gezegenim / My Stolen Planet - Ferahnaz ŞerifiGecenin

Kıyısı – Türker SüerHayaletler / Ghost Trail - Jonathan MilletHayallerin Eşiği / The Brink Of Dreams - Nada Riyadh, Ayman El AmirKırmızı Çocuklar / Red

Path - Lotfi AchourSantosh - Sandhya SuriSüleyman’ın Hikâyesi / The Story of Souleyman - Boris LojkineÜç Siyah Işık Gördüm / I Saw Three Black Lights -

Santiago Lozano Álvarez ULUSLARARASI ALTIN TERAZİ KISA METRAJ YARIŞMA FİLMLERİAmarela - André Hayato SaitoÇıkışlar Tımarhaneden / Exit

Through the Cuckoo’s Nest - Nikola IlicEkimde Gün Ortası / October Noon - Francisco Rodriguez Teareİbrahim / Abraham - Elnaz Ghaderpour, Reza

GaminiLeela - Tanmay ChowdharyMorî - Yakup TekintangaçNeredeyse Kesinlikle Yanlış - Cansu BaydarSaklanacak Bir Şey Yok / Nothing To Hide -

Masoud BahmaniTutsak Kadınlar / Captive Women - Itxaso Díaz ADALET TERAZİSİAntika / The Antique - Rusudan GlurjidzeCennetin Yanındaki Köy / The

Village Next to Paradise - Mo HaraweHain / The Traitor - Michael KrummenacherHam Elmas / Wild Diamond - Agathe RiedingerMemeli / Mamifera - Liliana

TorresŞahit / The Witness - Nader SaeivarTanrıların Arasında / Dwelling Among the Gods - Vuk Ršumovic 4. KUVVET DİRENİYORBisiklet Satrancı /



Bikechess - Assel Aushakimovaİşte Böyle Başlıyor / And So It Begins - Ramona S. DiazKara Kutu Günlükleri / Black Box Diaries - Shiori ItoKurşuni Gökyüzü

Altında / Under The Grey Sky - Mara TamkovichPol Pot İle Buluşma / Meeting With Pol Pot - Rithy PanhSadece Birkaç Gün / Just A Couple Of Days - Julie

Navarro KLASİKLERDava / The Trial - Orson Welles – Açılış FilmiKara Tanrı, Beyaz Şeytan / Black God, White Devil - Glauber RochaŞehirde İki Adam /

Deux Hommes Dans La Ville - José Giovanni YAPAY ZEKÂ’NIN YENİ MARİFETLERİEbediyen Sen / Eternal You - Hans Block, Moritz RiesewieckYapay

Adalet / Artificial Justice - Simon Casal SIFIR NOKTASINDAN - GAZZE’NİN  ANLATILMAMIŞ ÖYKÜLERI / FROM GROUND ZERO : THE UNTOLD

STORİES FROM GAZAOut of Frame - Neda’a Abu HasnaHells’s Heaven - Karim SatoumCharm - Bashar Al BalbisiAwakening - Mahdi KarirahJad and

Natalie - Aws Al-BannaNo - Hana EleiwaAll is Fine - Nidal DamoTaxi Wanissa - Etimad Washah24 Hours - Alaa DamoSelfies - Reema MahmoudNo Signal -

Muhammad AlshareefSoft Skin - Khamis MasharawiFlasback - Islam Al ZerieiFragments - Basel El-MaquosiOfferings - Mustafa Al-NabihSchool Day - Ahmet

Al-DanafFarah and Myriam - Wissam MoussaOverload - Alaa Islam AyoubThe Teacher - Tamer NijimRecycling - Rabab KhamisEcho - Mustafa KolabSorry

Cinema - Ahmad Hassouna
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14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NİN PROGRAMI AÇIKLANDI
14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin programı açıklandı

 

22-28 Kasım tarihleri arasında izleyiciyle buluşacak olan 14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin yarışma filmleri ve jürileri, beş farklı bölümde

gösterilecek filmleri, Akademik Program ve VisionIST etkinlikleri Metrohan’da düzenlenen basın toplantısıyla açıklandı.

Bültenden

“Herkes İçin Adalet” ilkesiyle yola çıkan festivalin başkanı Prof. Dr. Adem Sözüer, direktörü Prof. Dr. Bengi Semerci, program direktörü Alin Taşçıyan ve kısa

metraj film koordinatörü Nil Kural’ın açıkladığı programı, bu yıl da sadece film gösterimleriyle kalmıyor, VisionIST kapsamında gündemin önemli meselelerine

dair uzmanların katıldığı ufuk açıcı paneller düzenliyor, bir yandan da sinemacılarla buluşma olanağı sunuyor. Akademik Program ise “Adil Yargılanma

Hakkı” temasını dünyadan ve Türkiye’den hukukçuların katılımıyla derinlemesine irdeliyor.

Bu yıl festivalde Altın Terazi Uluslararası Uzun ve Kısa Metraj Yarışma Filmleri ile beraber beş farklı bölümde toplam 60 yapım izleyiciyle buluşacak. Adalet

Terazisi bölümünde yer alan yedi film; göçmenliği, eşitsiz gelir dağılımının yarattığı zorlu yaşam koşullarını, kadınların üzerindeki baskıları, bitip tükenmeyen

mücadelelerini, savaşın altüst ettiği hayatları ve adalet arayışlarını farklı coğrafyalardan çok tanıdık hikâyelerle anlatıyor. 4. Kuvvet Direniyor adlı seçkide

farklı coğrafyalarda ve dönemlerde, farklı eğilimlerden medya mensuplarının deneyimlerini, bakış açılarını ve iktidar sahiplerinden gördükleri baskıyı ele alan,

doğru haber alma ve yayma hakkının önemini vurgulayan iki belgesel ve gerçek olaylara dayanan dört kurmaca yer alıyor. Festival, Yapa Zekâ’nın

mahkemelerden ölüm sonrasına dek sınırları, riskleri ve olanaklarını tartışmaya açan iki filmi Yapay Zekânın Yeni Marifetleri bölümünde bir araya getirirken,

sinemanın unutulmaz başyapıtlarından oluşan, geçmişten bugüne adaletsizlikleri örnekleyen bir seçkiyi Klasikler bölümünde izleyiciyle buluşturuyor.

Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, Filistinli sinemacı ve sanatçıların seslerini duyurdukları Sıfır Noktasından – Gazze’nin  Anlatılmamış Öyküleri / From

Ground Zero projesinde yer alan 22 kısa metraj filmi göstererek de bir kez daha “Herkes İçin Adalet” diyor.

Festivalde uzun metrajlı film gösterimleri Kadıköy Sineması ve CineWAM Nişantaşı City’s’de gerçekleşecek. Kısa film programı ve VisionIst etkinlikleri İBB

Beyoğlu Sineması’nda yapılacak.  Festival herkes için sinema, herkes için festival diyerek tüm sinemaseverlerin erişebileceği bir fiyat politikası belirledi.

Öğrenci biletleri 20 TL, tam biletler 75 TL‘den Biletinial üzerinden Kasım ayının ilk haftasında satışa sunulacak.

Açılış 21 Kasım’da CRR’de

 

Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin 21 Kasım akşamı İstanbul Büyükşehir Belediyesi Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda gerçekleşecek açılış

töreninde onur ve katkı ödülleri sahiplerine takdim edilecek. Festivalde bu yıl, Sinema Onur Ödülü, Bir Yudum Sevgi filmiyle adım attığı, 40 yılı aşan

kariyerinde üretmeye ve hayranlık uyandırmaya devam eden oyuncu Füsun Demirel’e; Sinemaya Katkı Ödülü, Üç Arkadaş ve Selvi Boylum Al Yazmalım

dahil birçok klasiğin görüntü yönetmeni olan Çetin Tunca’ya ve Akademik Onur Ödülü ömrünü hukuka adadıktan sonra Yargıtay Birinci Başkanlığı’ndan

emekli olan Prof. Dr. Sami Selçuk’a verilecek.

 

Tören sonrasında Orson Welles’in aradan yıllar geçse de önemini ve etkisini kaybetmeyen başyapıtı Dava / The Trial yazılışından 100, filme

uyarlanmasından 62 yıl sonra, restore edilen kopyasıyla bir kez daha beyazperdede olacak. Welles’in, Franz Kafka’nın 1924 tarihli aynı adlı romanından

1963 yılında uyarladığı filmde, baskıcı devlet mekanizması önünde bireyin adalet arayışını vurguluyor.

 

Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin bu yılki afişi de Dava filminden seçilen bir kare ile tasarlandı. Grafik tasarımı Sude Yeşim’e ait afişte kullanılan

kare, filmin kilit bölümlerinden kanun arayan bir adamın, engeller karşısında yıllarca süren bekleyişini konu alan Kafka’nın daha önce yayınlanmış Kanun

Önünde öyküsünden esinlenerek seçildi. Bu öyküye referansla filmde kullanılan kapı imgesi festival afişine ilhamını verdi.

 

Altın Terazi Yarışma Jürileri Açıklandı

Festivalin Uluslararası Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nda yarışacak 10 film usta isimlerden oluşan bir jüri tarafından değerlendirilecek. Jüri

başkanlığını Taormina, Venedik ve Tribeca gibi pek çok festivalde direktörlük ve program danışmanlığı yapan, film endüstrisinin önde gelen yayınlarında

çalıştıktan sonra The Film Verdict’i kuran, editörlüğünü ve baş eleştirmenliğini üstlenen Amerikalı yazar Deborah Young yapacak. Filmleri Montreal, Goa,

Londra, Hamburg, Saraybosna gibi pek çok önemli festivale seçilen, Son Hasat adlı filmi bu yıl Toronto Film Festivali’nde dünya prömiyerini yapan senarist

ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; 2024’te Tribeca Film Festivali’nde Büyük Ödülü kazanan Bisiklet Satrancı adlı filmi 4.Kuvvet Direniyor bölümünde

gösterilecek olan Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı Assel Aushakimova; prömiyerini Toronto Film Festivali’nde yapan ilk uzun metrajlı filmi Kar ve Ayı ile

15’ten fazla uluslararası ödüle layık görülen Avrupa Film Akademisi üyesi, yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun; ilk filmi Başkasının Evi / House of

Others ile  Karlovy Vary Film Festivali’nde Batının Doğusu bölümü Büyük Ödül’ünü kazanan ve Adalet Terazisi bölümünde yer alan yeni filmi Antika

Gürcistan’ın Oscar adayı olarak gösterilen yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri 7500 Euro değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj

Film Ödülü’nün sahibini belirleyecek.

Sinema Yazarları Derneği – SİYAD jürisi Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşuyor. Öğrenci jürisine Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa

Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek seçildi.

Uluslararası Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması’nda yarışacak filmleri son kısa filmi Ablam Antalya Altın Portakal Film Festivali, SİYAD Ödülleri ve

Akbank Kısa Film Festivali’nde En İyi Film Ödülü’ne layık görülen, ilk uzun metrajlı filmi Gölgeler Çekildiğinde için çalışmalarını sürdüren sinema yazarı,

senarist, yönetmen Burcu Aykar; uluslararası alanda başarı kazanan pek çok uzun metraj filmde görev alan, Hammurabi, Metro Gaza ve Japon Balığı adlı üç

kısa filmi bulunan, Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve yapımcı Ala’ Abu Ghoush ile Screen International, The Times gibi yayınlarda eleştiriler yazan,

İngiliz haber sitesi Eye For Film’in kurucu ortağı, yazı işleri müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan jüri değerlendirecek. Altın Terazi Kısa

Metraj Film Ödülü’nü kazanan filme 1000 Euro verilecek.

Altın Terazi Uzun Metraj Yarışma Filmleri

Altın Terazi için yarışacak olan on filmden altısı Türkiye prömiyerini yaparken tamamı İstanbul’da ilk kez izleyiciyle buluşacak.
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14. ULUSLARARASI SUÇ VE CEZA FİLM FESTİVALİ’NİN PROGRAMI AÇIKLANDI
14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin Programı Açıklandı

 

22-28 Kasım tarihleri arasında izleyiciyle buluşacak olan 14. Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin yarışma filmleri ve jürileri, beş farklı bölümde

gösterilecek filmleri, Akademik Program ve VisionIST etkinlikleri Metrohan’da düzenlenen basın toplantısıyla açıklandı. “Herkes İçin Adalet” ilkesiyle yola

çıkan festivalin başkanı Prof. Dr. Adem Sözüer, direktörü Prof. Dr. Bengi Semerci, program direktörü Alin Taşçıyan ve kısa metraj film koordinatörü Nil

Kural’ın açıkladığı programı, bu yıl da sadece film gösterimleriyle kalmıyor, VisionIST kapsamında gündemin önemli meselelerine dair uzmanların katıldığı

ufuk açıcı paneller düzenliyor, bir yandan da sinemacılarla buluşma olanağı sunuyor. Akademik Program ise “Adil Yargılanma Hakkı” temasını dünyadan ve

Türkiye’den hukukçuların katılımıyla derinlemesine irdeliyor.

Bu yıl festivalde Altın Terazi Uluslararası Uzun ve Kısa Metraj Yarışma Filmleri ile beraber beş farklı bölümde toplam 60 yapım izleyiciyle buluşacak. Adalet

Terazisi bölümünde yer alan yedi film; göçmenliği, eşitsiz gelir dağılımının yarattığı zorlu yaşam koşullarını, kadınların üzerindeki baskıları, bitip tükenmeyen

mücadelelerini, savaşın altüst ettiği hayatları ve adalet arayışlarını farklı coğrafyalardan çok tanıdık hikâyelerle anlatıyor. 4. Kuvvet Direniyor adlı seçkide

farklı coğrafyalarda ve dönemlerde, farklı eğilimlerden medya mensuplarının deneyimlerini, bakış açılarını ve iktidar sahiplerinden gördükleri baskıyı ele alan,

doğru haber alma ve yayma hakkının önemini vurgulayan iki belgesel ve gerçek olaylara dayanan dört kurmaca yer alıyor. Festival, Yapa Zekâ’nın

mahkemelerden ölüm sonrasına dek sınırları, riskleri ve olanaklarını tartışmaya açan iki filmi Yapay Zekânın Yeni Marifetleri bölümünde bir araya getirirken,

sinemanın unutulmaz başyapıtlarından oluşan, geçmişten bugüne adaletsizlikleri örnekleyen bir seçkiyi Klasikler bölümünde izleyiciyle buluşturuyor.

Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali, Filistinli sinemacı ve sanatçıların seslerini duyurdukları Sıfır Noktasından – Gazze’nin  Anlatılmamış Öyküleri / From

Ground Zero projesinde yer alan 22 kısa metraj filmi göstererek de bir kez daha “Herkes İçin Adalet” diyor.

Festivalde uzun metrajlı film gösterimleri Kadıköy Sineması ve CineWAM Nişantaşı City’s’de gerçekleşecek. Kısa film programı ve VisionIst etkinlikleri İBB

Beyoğlu Sineması’nda yapılacak.  Festival herkes için sinema, herkes için festival diyerek tüm sinemaseverlerin erişebileceği bir fiyat politikası belirledi.

Öğrenci biletleri 20 TL, tam biletler 75 TL‘den Biletinial üzerinden Kasım ayının ilk haftasında satışa sunulacak.

Açılış 21 Kasım’da CRR’de

 

Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin 21 Kasım akşamı İstanbul Büyükşehir Belediyesi Cemal Reşit Rey Konser Salonu’nda gerçekleşecek açılış

töreninde onur ve katkı ödülleri sahiplerine takdim edilecek. Festivalde bu yıl, Sinema Onur Ödülü, Bir Yudum Sevgi filmiyle adım attığı, 40 yılı aşan

kariyerinde üretmeye ve hayranlık uyandırmaya devam eden oyuncu Füsun Demirel’e; Sinemaya Katkı Ödülü, Üç Arkadaş ve Selvi Boylum Al Yazmalım

dahil birçok klasiğin görüntü yönetmeni olan Çetin Tunca’ya ve Akademik Onur Ödülü ömrünü hukuka adadıktan sonra Yargıtay Birinci Başkanlığı’ndan

emekli olan Prof. Dr. Sami Selçuk’a verilecek.

 

Tören sonrasında Orson Welles’in aradan yıllar geçse de önemini ve etkisini kaybetmeyen başyapıtı Dava / The Trial yazılışından 100, filme

uyarlanmasından 62 yıl sonra, restore edilen kopyasıyla bir kez daha beyazperdede olacak. Welles’in, Franz Kafka’nın 1924 tarihli aynı adlı romanından

1963 yılında uyarladığı filmde, baskıcı devlet mekanizması önünde bireyin adalet arayışını vurguluyor.

 

Uluslararası Suç ve Ceza Film Festivali’nin bu yılki afişi de Dava filminden seçilen bir kare ile tasarlandı. Grafik tasarımı Sude Yeşim’e ait afişte kullanılan

kare, filmin kilit bölümlerinden kanun arayan bir adamın, engeller karşısında yıllarca süren bekleyişini konu alan Kafka’nın daha önce yayınlanmış Kanun

Önünde öyküsünden esinlenerek seçildi. Bu öyküye referansla filmde kullanılan kapı imgesi festival afişine ilhamını verdi.

 

Altın Terazi Yarışma Jürileri Açıklandı

Festivalin Uluslararası Altın Terazi Uzun Metraj Film Yarışması’nda yarışacak 10 film usta isimlerden oluşan bir jüri tarafından değerlendirilecek. Jüri

başkanlığını Taormina, Venedik ve Tribeca gibi pek çok festivalde direktörlük ve program danışmanlığı yapan, film endüstrisinin önde gelen yayınlarında

çalıştıktan sonra The Film Verdict’i kuran, editörlüğünü ve baş eleştirmenliğini üstlenen Amerikalı yazar Deborah Young yapacak. Filmleri Montreal, Goa,

Londra, Hamburg, Saraybosna gibi pek çok önemli festivale seçilen, Son Hasat adlı filmi bu yıl Toronto Film Festivali’nde dünya prömiyerini yapan senarist

ve yönetmen Cemil Ağacıkoğlu; 2024’te Tribeca Film Festivali’nde Büyük Ödülü kazanan Bisiklet Satrancı adlı filmi 4.Kuvvet Direniyor bölümünde

gösterilecek olan Kazak yönetmen, senarist ve yapımcı Assel Aushakimova; prömiyerini Toronto Film Festivali’nde yapan ilk uzun metrajlı filmi Kar ve Ayı ile

15’ten fazla uluslararası ödüle layık görülen Avrupa Film Akademisi üyesi, yönetmen, senarist ve yapımcı Selcen Ergun; ilk filmi Başkasının Evi / House of

Others ile  Karlovy Vary Film Festivali’nde Batının Doğusu bölümü Büyük Ödül’ünü kazanan ve Adalet Terazisi bölümünde yer alan yeni filmi Antika

Gürcistan’ın Oscar adayı olarak gösterilen yönetmen, senarist ve yapımcı Rusudan Glurjidze’den oluşan jüri 7500 Euro değerindeki Altın Terazi Uzun Metraj

Film Ödülü’nün sahibini belirleyecek.

Sinema Yazarları Derneği – SİYAD jürisi Viktor Apalaçi, Ekrem Buğra Büte ve Pınar Tınaz’dan oluşuyor. Öğrenci jürisine Gökçen Çavdar, Bilge İris, Melisa

Kenanoğlu, Sude Özçalı ve Taha Kıvanç Umurbek seçildi.

Uluslararası Altın Terazi Kısa Metraj Film Yarışması’nda yarışacak filmleri son kısa filmi Ablam Antalya Altın Portakal Film Festivali, SİYAD Ödülleri ve

Akbank Kısa Film Festivali’nde En İyi Film Ödülü’ne layık görülen, ilk uzun metrajlı filmi Gölgeler Çekildiğinde için çalışmalarını sürdüren sinema yazarı,

senarist, yönetmen Burcu Aykar; uluslararası alanda başarı kazanan pek çok uzun metraj filmde görev alan, Hammurabi, Metro Gaza ve Japon Balığı adlı üç

kısa filmi bulunan, Filistinli yapım tasarımcısı, yönetmen ve yapımcı Ala’ Abu Ghoush ile Screen International, The Times gibi yayınlarda eleştiriler yazan,

İngiliz haber sitesi Eye For Film’in kurucu ortağı, yazı işleri müdürü ve film eleştirmeni Amber Wilkinson’dan oluşan jüri değerlendirecek. Altın Terazi Kısa

Metraj Film Ödülü’nü kazanan filme 1000 Euro verilecek.

Altın Terazi Uzun Metraj Yarışma Filmleri

Altın Terazi için yarışacak olan on filmden altısı Türkiye prömiyerini yaparken tamamı İstanbul’da ilk kez izleyiciyle buluşacak.

Elina Psykou imzasını taşıyan Selanik, Prizren ve Kopenhag film festivallerinde ödüller kazanan hibrit belgesel Boşluktaki Bedenler / Stray Bodies, AB üyesi
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